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Йіндржіх  Байєр  заявив  про  своє  право  бути  ідентифікованим  як  автор  відповідно  до
Закону  про  авторські  права,  зразки  та  патенти  1988  року.Всі  права  захищені.Жодна
частина цієї публікації не може бути відтворена, збережена або введена в систему пошуку,
або  передана  в  будь-якій  формі  або  будь-яким  способом  (електронним,  механічним,
фотокопіюванням, записом чи іншим чином) без попереднього дозволу автора Йіндржіха
Байєра.

Я хотів би присвятити свій внесок у цю книгу пам’яті моєї матері та батька, які, ймовірно, були б
із нами сьогодні,  якби я тоді знав те, що знаю зараз.Я лише сподіваюся, що ця інформація
завадить іншим родинам пережити те, що довелося пережити нашій.

Мета  цієї  збірки  –  представити  поточний  статус-кво  знань  щодо  використання
олій/екстрактів канабісу в медицині.Вся інформація представлена  длятільки в освітніх
цілях,  і  це  єне  представлені  з  метою  пропагування  вживання  небезпечних
наркотиків, що викликають звикання, навпаки.Ми не несемо відповідальності за будь-
яке неправомірне використання інформації, включеної в цю книгу.

Йіндріх Байєр, березень 2022 рік
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Девіз
«Ви не можете вести економіку раціонально без канабісу/коноплі, це неможлива місія.Те ж
саме стосується і медицини – без канабісу ви не можете добре й раціонально займатися
медициною, просто не зможете виконати роботу найкращим чином.Не тому, що я кажу, а
тому, що це так». JB

Чому це називається RSO?
«Джек Герер почав називати це маслом Ріка Сімпсона або RSO.Рік не хотів,  щоб його
назвали  таким  чином,  і  мені  знадобився  деякий  час,  щоб  переконати  його,  що  це
насправді хороша ідея.Хитрість полягає в тому, що існує багато конопляної/коноплі олії і є
багато способів виробництва олії  або екстракту,  і  багатьох пацієнтів обманом обманом
купують олії або екстракти нижчої якості.

РСО  виробляється  специфічним  методом,  з  конкретних  матеріалів  і  специфічним
способом, тому його слід називати так, як воно є – РСО.RSO не є BHO (масло бутанового
меду),  RSO  є  декарбоксилованим  і  дуже  потужним  і  заспокійливим.Найкращий  RSO
містить 95-98% THC, 1-2% CBD і є надзвичайно потужним і заспокійливим.Більшість інших
видів екстракції просто не дадуть олії, яка є настільки сильнодіючою з лікувальною метою,
і часто вони навіть не були декарбоксиловані належним чином.Зазвичай ми обробляємо
велику  кількість  канабісу,  і  метод  Ріка  дуже  ефективний  і  раціональний  для  обробки
великих  кількостей.Ви  можете  переробити  фунт  канабісу  та  виготовити  олію  за  дуже
короткий час, використовуючи обладнання, яке легко знайти в більшості частин світу.Суть
полягає в тому, щоб зробити ліки якомога швидше, щоб пацієнту не довелося чекати.JB”

«Рік не почав називати це RSO, а інші.Це хороший термін, оскільки він приводить людей
до інформації Ріка про методи та матеріали.Рік справедливо стурбований тим, що люди
називають нафту, яка виготовлена не за його методами, і рекомендував вихідний матеріал
для виробництва Phoenix Tears або RSO.Він знає, що спрацювало з його великого досвіду
лікування  пацієнтів,  і  він  хоче,  щоб дуже хворі  люди  отримували те,  що,  як  він  знає,
працює, а не щось, що «може бути так само добре» з такою самою назвою...» Метью

«Я  назавжди  вдячний  за  те,  що  знайшов  Ріка  Сімпсона  та  Джей  Бі...  змінив  моє
життяЛорі»

«Без  Ріка  та  його  відео  я  б  не  знав,  що  він  лікує  рак...  хоча  я  був  користувачем  і
вирощувачем близько 27 років, я не знав, що в ньому є ці якості... тепер я це знаю завдяки
Ріку Сімпсону. .. і без його сміливості та відвертості ми всі жили б у темряві щодо цього ... з
цієї причини я вважаю, що RSO є гарною назвою для нафти ... але RSO має відповідати
інструкціям RS ...  не деякі  іншіуявлення людини про те,  що найкраще ...  якщо воно не
зламане - не виправляйте його». Петро

«Коли я працював в амбулаторії, ми переробляли велику кількість канабісу... Ми говоримо
про сотні фунтів... за видобуток!Дивно, скільки СО2 або бутану типу n ви переживаєте.Я
порозумів і спочатку зробив все в бульбашковий хеш, а потім витягнув його.Однак BHO
насправді  нижчий  в  THC,  ніж  RSOЯкщо  ви  курите  його,  ви  хочете,  щоб  він  був
максимально чистим для ваших легенів.Якщо ви їсте його, ваше тіло може впоратися з
невеликою кількістю рослинних речовин без проблем.Нафтовий метод найкраще працює,
якщо  ви  готуєте  його  вдома  для  споживання.Небагато  людей  мають  доступ  до
лабораторного чи медичного бутану, щоб зробити екстракцію BHO та вакуумну продувку
для  видалення  будь-яких  домішок.Метод  Ріка  спрацював  для  мене  та  багатьох  інших
людей, яких я не бачу потреби виправляти те, що працює бездоганно!» Лі
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«Мені байдуже, як це називається!!!Будь ласка, називайте це як завгодно, але не кидайте
таку  людину,  як  Рік,  який  врятував  тисячі  життів  і  все  своє  життя  віддав  поширенню
інформації.Це просто неправильно!! Донна

«Я  постійно  називаю  це  конопляною  олією,  тому  що  це  те,  що  воно  таке,  воно  є  в
словнику,  просто інше слово для каннабісу.Це старомодний термін,  але,  тим не менш,
правильний.Ми всі знаємо, про що він говорить». Діон

«Бутанові  екстракції  не  декарбоксилуються.Він  виходить  при  занадто  низькій
температурі.Я використовую ISO 99 і був у відчаї та використовував 91-відсотковий ISO.Це
спрацювало добре, і  це тільки я.Я почав робити це ще в 93 році з денатуралізованого
алкоголю, але це тільки я, оскільки я один із багатьох.Поки весь ваш розчинник зварений,
я б сказав, що це безпечніше, ніж те, що більшість людей їсть на обід.

Цей  препарат  врятував  мені  життя,  коли  я  був  на  смертному  одрі.Нафта  була
пожертвована,  і  вона  була  зроблена  як  з  нафти,  так  і  з  ISO,  і  поки  весь  розчинник
зварений, ви ніколи не зможете відрізнити.Дякую всім за обмін знаннями, вони безцінні, а
наука – це серія досліджень, які повторюються знову і знову.Наскільки я розумію, ТГК в
основному придушує ракові клітини та зупиняє мертві інші ракові клітини, але не завдає
шкоди  здоровим  клітинам,  доки  ви  ковтаєте  міцну  олію  з  ТГК,  нагрітою  до  точки,  що
перетворює її на ТГК, отже активуючи ТГК. теплом.

Моє питання полягає в тому, як дізнатися, коли він повністю декарбоксилується.Боб і Енн у
Willow Creek Springs Ca — це моє відео на Youtube, яке показує мені після того, як мені
сказали, що мені залишилося жити 3 тижні.Через два роки я вітаю вас із Великоднем, і я
вважаю,  що  всі,  хворі  чи  ні,  повинні  приймати  ці  ліки  також  як  профілактику.Вам  не
потрібно чекати, щоб отримати рак чи іншу хворобу.Любов”. Боб

-- Добре пояснив і добре викладено, Бобе, дякую.Найпростіший спосіб – налити олію в
чашку з нержавіючої сталі і поставити її в духовку, розігріту до 130°C, приблизно на годину
або більше.Або до тих пір, поки на поверхні масла не буде абсолютно ніякої активності.З
найкращими побажаннями та щасливим Великоднем.JB

«BHO та RSO – це два різних світи,  коли справа доходить до зцілення, хороший RSO
майже неможливо знайти в амбулаторіях, я багато разів намагався зацікавити їх – одні
дуже зацікавлені, інші ні.Зробити власноруч досить просто, я випарив алкоголь зі своєї
першої партії  на капоті мого вантажівки в сонячний день у формі для пирогів Pyrex.Ця
перша маленька партія змінила моє життя.

Я роблю як RSO, так і BHO, ВОНИ НЕ ПІСТАВЛЯЮТЬСЯ, ЯКЩО ВИ ХВОРІЄТЕ І ХОЧЕТЕ
СТАТИ  КРАЩИМ  ---  ВИ  ПОТРЕБУЄТЕ  ВЗЯТИ  МАСЛО  ТИПУ  РІКА  СІМПСОНА  -  RSO
простий, і все одно не потребує ремонту.Використовуйте хороший матеріал для бутонів, і
ви  отримаєте  хороші  ліки.Я  думаю,  що  температура,  яка  використовується  для
виготовлення  обох,  є  основною причиною різниці.Тепло  активує  лікувальні  властивості
RSO». Майкл

«Магія в кулястій головці трихома.Ніде більше на заводі немає ТГК.Рослина виробляє ТГК
для захисту своїх репродуктивних частин.Чим ближче ви підходите до тих частин, бруньок,
тим  більше  трихом.Тому  в  бруньках  найбільше  доступних  ліків.Це  наука,  а  не
припущення.Ще  раз  дякую,  Рік,  що  надихнув  мене  зробити  найкраще  масло,  яке  я
можу.Прекрасне прозоре бурштинове масло». Тоні

«Це відоме як RSO через мою кампанію в соціальних мережах». JB
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Олія з високим вмістом THC або CBD?
«Я трохи розгублений.У мого друга рак нирки 4 стадії  та рак легенів.Найкраще давати
масло з високим вмістом CBD або THC?У маслі CBD є лише сліди THC?Я купив йому
десятиграмову трубку, і в ній міститься 18% CBD і менше 1% THC.Чи я ставлюся до цього
неправильно?» Річард

-- «Так, це не так, ви повинні отримати справжній RSO».Майкіс

--  95-98% THC -  це не 18% CBD, чи не так?Скажіть  тому,  хто вам це надав,  щоб він
припинив  це  робити.Високий  маркетинговий  ажіотаж  про  КБР  уб’є  багатьох  нічого  не
підозрюючих  пацієнтів,  як  здається,  це  сумно.Чому  вони  не  можуть  просто  слідувати
інструкціям,  які  дійсно  працюють?Використання  олій  з  високим  вмістом  CBD  дуже
обмежене, вони не так добре діють навіть на шкірних захворюваннях, я дійсно не розумію,
чому всі такі несамовиті щодо цієї дурниці CBD.Так, це також потужний лікарський засіб,
але його застосування насправді обмежене в порівнянні з реальним RSO.

95-98%  THC,  1-2%  CBD,  надзвичайно  сильний,  заспокійливий  і  ейфорійний;  це  ваша
найкраща олія, і саме вона буде працювати найкраще.Спробуйте це спочатку.Коли ви це
зробите, ви не будете торкатися або наближатися до цієї олії з високим вмістом CBD, і ви
будете знати різницю, і ніхто вас не обдурить.RSO спочатку.JB

«Якщо ми виготовляємо олію з певного штаму, що містить 20% ТГК, то як можна отримати
98% з нього?Не розумію цього». Ascen

--  Якщо  його  добре  профільтрувати  і  викип'ятити,  ви  досить  легко  отримаєте  олію
приблизно з 95%.98% вимагає трохи більше навичок або надзвичайно хорошого штаму.Не
зосереджуйте  увагу  на  цифрах,  переконайтеся,  що  олія  є  настільки  сильною  та
заспокійливою, наскільки вона може бути.Ви також можете відновити його, щоб зробити
його більш потужним.Вся ця інформація міститься в протоколі Ріка Сімпсонаелектронна
книга.JB

«У мене була дуже велика ліпома на плечі, яку мій лікар хотів видалити.Приблизно через
місяць 2 або 3 рази місцевого застосування олії  тепер воно розміром з копійки!У мене
також є сколіоз та дегенеративне захворювання диска, і я отримую НЕГРАТНЕ полегшення
при  місцевому  застосуванні  кожного  разу,  коли  у  мене  виникає  біль!Це  мене  просто
вражає!!» Джилл

«У мого  чоловіка  було  невелике  ракове  ураження на  лобі,  яке  повністю зникло  через
місяць або близько того після застосування олії». Джина

«Ця рослина – справжній подарунок». Челле

«Мені дуже подобається ця сторінка та інформація,  яку я можу на ній дізнатися.Однак
дуже прикро чути, що інші канабіноїди, окрім ТГК, вважаються другорядними.Ця дівчина та
її  батьки  не  вважають  КБР  другорядним.Це  дало  їй  життя.Це  зробив  не  ТГК,  а
КБР.Перестаньте гадити, будь ласка.Ви відмовляєте людям пробувати високі штами CBD,
коли їм це дійсно може допомогти.Високий вміст ТГК не є відповіддю на все,  і  тому в
рослині є більше одного канабіноїду». Тіна Бебкок

«Джей Бі відповів про рак легенів, а не про синдром Драве, ніхто ні на що не срає.Доповіді
пацієнтів  і  наукові  дослідження  показують,  що  при  раку  ТГК  вбиває  рак.Є  деякі
дослідження,  які  кажуть,  що  CBD  корисний  для  деяких  видів  раку,  але  їх  небагато  в
порівнянні  з  дослідженнями,  проведеними  з  THC.Тепер  судоми  та  деякі  інші  стани  з
високим вмістом CBD – це те, що ви шукаєте». Келлін
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-- Келлін і Тіна, олії, які ми використовуємо, також діють на судоми.І пацієнти отримували б
незрівнянно кращі  результати,  якби використовували справжнє і  намагалися вилікувати
причину, а не лише симптоми.

Я не відмовляюся від CBD, він сам по собі є дуже потужним ліками, і я думаю, що він
чудово підходить для жувальної  гумки для дітей тощо,  наприклад.Але якщо ви хочете
справжньої потужності, вам потрібен найжорстокіший RSO і багато THC.Просто спробуйте
його на шкірі та подивіться, чи загоїться опік чи рана швидше за допомогою справжнього
RSO або з його низькоякісною версією з високим вмістом CBD.Я бачив це на власні очі,
мені не потрібно експериментувати з оліями з високим вмістом CBD.Я хочу найкращого як
для  себе,  так  і  для  своїх  пацієнтів.Більшість  масел  із  високим  вмістом  CBD  мають
вторинну якість у порівнянні з найкращим і найпотужнішим і заспокійливим RSO з 95-98%
THC.

Ваша головна проблема полягає в тому, що ви погодилися на єдину теорію канабіноїдів,
яку просуває Big Pharma, щоб вони могли отримати прибуток від ліків від канабісу.Вам не
дуже  потрібні  лікина  основі  окремих  канабіноїдів,  вам  потрібна  найпотужніша  та
заспокійлива олія для найкращих результатів.

І ви можете виростити рослини самостійно, і ви також можете зробити олію самостійно,
вам  дійсно  не  потрібно  купувати  її  у  великих  фармацевтичних  компаній,  які
намагатимуться  поставити  величезну  ціну  на  декарбоксильовану  смолу  канабісу  без
жодної причини, крім своєї жадібності .

Можливо, вам знадобляться і, швидше за все, знадобляться кілограми олії одного дня -
для себе чи вашої родини - скільки ви хочете платити за грам?Бакс — це занадто, якщо
рослини вирощувалися на відкритому повітрі і у великих масштабах.Тож ніяких особливих
податків, нічого подібного.100% легалізація – це єдиний шлях, і це потрібно зробити зараз,
немає  причин  дозволяти  страждати  сотням  мільйонів  пацієнтів  у  всьому  світі.Не
соромтеся  сперечатися  про  це;  але  це  майже  все,  що  ви  можете  з  цим  зробити.З
найкращими побажаннями, JB

«Я  не  можу  уявити,  що  вживаю  стільки  канабісу  за  рік,  але  я  без  вагань  помру,
намагаючись». Сьюзі

«Будь  ласка,  продовжуйте  пояснювати  саме так,  як  ви,  я,  наприклад,  беру нотатки  та
дізнаюся від вас якомога більше про те, що добре для чого тощо, я хочу бути готовим і
підготовленим, маючи потрібні знання для себе та Шахта...Якби ви не сказали, що вам
потрібен  високий  рівень  ТГК,  я  б  подумав,  що  все  в  порядку,  я  вдячний  за  ВСЮ
ІНФОРМАЦІЮ». Вікі

«Рік завжди стверджував, що високий рівень ТГК є обов’язковим, щоб дати вам найкращі
шанси, це, очевидно, те, з чим він мав найкращі результати.Є багато речей, для яких CBD
може бути кращим, він зазвичай використовується для дітей із синдромом Драве, СДУГ та
важким  обсесивно-компульсивним  розладом,  тому  що  багато  людей  все  ще  бояться
отримати кайф.ТГК - це те, що піднімає вас.Я знайшов людей, які використовують олію з
високим вмістом ТГК для лікування більшості людей, але якщо пацієнт не реагує так, як
сподівався, вони перейшли на високий вміст КБР, і це спрацювало краще.

Я  думаю,  що  всі  різні,  і  кожен  рак  різний.Але  поки  не  буде  дозволено  провести  всі
необхідні  дослідження,  мабуть,  краще  дотримуватися  методу  Ріка.Високий  ТГК,
домінантна індика відповідно до протоколу.Кажуть,  що якщо вони починають з малих і
подвоюють дози кожні 4 дні, у пацієнта може швидко виникнути толерантність, і сильна
сонливість зникне через деякий час на олії.Олія Ріка на 95-98% складається з ТГК, але
психоактивні ефекти вам не зашкодять.
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І  коли я намагаюся вирішити,  чиї  методики слідувати,  я не вірю, що хтось мав більше
досвіду з  цим ліками, ніж Рік.Я бачив голландський метод і  просто думаю, якщо хтось
помирає, навіщо вам розбавляти ліки?» Нік

«З тих пір, як я чув про те, що олії з високим вмістом CBD допомагають при судомах, я
завжди думав, що якщо ці батьки дадуть своїй дитині гібрид, але домінують на олії індики,
дитина одужає.Я знаю, що олії CBD контролюють судоми, і я дуже радий, що ЩОСЬ може
допомогти таким дітям, як Шарлотта, але уявіть собі зцілення, яке могло б статися, якби
давали THC та інший спектр канабіноїдів у рослині.Отже, ваша дитина багато спить через
ТГК, її організм пристосується до дози.Я просто вважаю, що найкорисніша рослина, а не
один канабіноїд». Сара

«ЗМІ продовжують фокусуватися на розділенні канабіноїдів, але було доведено, що і THC,
і  CBD вбивають рак  і  зменшують пухлини.Олія  Ріка  Сімпсона,  виготовлена  з  Cannabis
Indica, — це ліки, які лікують Лендона, Хороброго Микайлу та багатьох інших, і будь-хто
може його приготувати.Не дозволяйте ЗМІ змушувати вас думати, що вам потрібно чекати
цього  лікування,  або  відокремте  CBD!ТГК  також  працює  з  нашою  ендоканабіноїдною
системою». Ханан

«Я  знайшов  в  Інтернеті  кілька  сайтів,  які  стверджують,  що  продають  олію  з  високим
вмістом CBD без THC.Мені  пощастило і  я здорова,  але мені  цікаво,  чи варто ці  гроші
приймати  як  профілактичний  засіб.Одна  з  них  —  справжня  наукова  олія.Вони
стверджують, що відправлять всім 50.Хтось?» Майк

«Справжня наукова олія  видобувається  з  промислової  коноплі,  яка не містить ТГК.Мій
крокМама приймає масло CBD і RSO для свого БАС.Олія CBD має переваги, але я думаю,
що без інших канабіноїдів вона не настільки ефективна, якщо взагалі є». Дженніфер

«З мого досвіду виготовлення та використання різних штамів і сумішей олій, я виявив, що
тип тільки CBD є неефективним або менш ефективним.Це змушує мене вірити, що має
залишитися принаймні невеликий відсоток ТГК, щоб CBDs був ефективним у вирішенні
будь-яких проблем зі здоров’ям, які вони лікують». Багатий

«Дуже  часто  ці  продукти  не  відповідають  очікуванням,  особливо  щодо  внутрішнього
використання.Якщо  порівнювати  зі  справжнім  RSO  (тобто  декарбоксильовану
надзвичайно сильнодіючу та заспокійливу смолу канабісу з приблизно 95% ТГК), продукти
CBD у  більшості  випадків  бліднуть  у  порівнянні.Наприклад,  вони  чудово  підійдуть  для
шкіри та місцевого використання в косметиці.При внутрішньому застосуванні вони будуть
набагато менш ефективними, ніж справжні RSO, знову ж таки в більшості випадків.

Олія CBD – це просто інший продукт, і вони не відповідають критеріям реального RSO.У
порівнянні  з  реальним  RSO,  олії  CBD  дуже  часто  будуть  лише  завищеною  хибною
надією.На жаль.

Тому знову,  як завжди, виробляйте власну олію,  коли це можливо,  завжди працюйте з
найпотужнішим і заспокійливим матеріалом, який ви можете знайти.Надзвичайно потужні
та заспокійливі домінантні штами Indica з 20% THC або більше працюють найкраще та
забезпечують  найкращий  урожай.Тільки  найкраще  працює  найкраще.Усвідомте  це  і  не
дозволяйте  нікому  обдурити  вас.Ваше  життя  може  бути  під  загрозою,  будьте  дуже
обережні.Дуже часто у вас є лише один шанс, і ви не отримаєте другого, не забувайте про
це.

Підштовхніть  своїх  законодавців  легалізувати  вирощування  та  переробку  рослини
канабісу/коноплі  незалежно від  того,  скільки  ТГК  міститься.Попросіть  їх  регулювати  це
приблизно  так  само,  як  вони  регулюють  кукурудзу  або  чай.ТГК  і  смола  захищають
рослини.І я вважаю, що рослини, які можуть виробляти такий надзвичайно безпечний та
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ефективний ліки, заслуговують на найкращий захист.Ви згодні?" JB

Побічні ефекти
«Я подивився на календар свого телефону, щоб побачити, коли було 8 лютого.Це була ніч
п’ятниці, і він сказав, що спав до ранку понеділка.Ха-ха, благослови його серце.Взявши
грам  прямо  вгору,  я  можу  це  зрозуміти.Благослови,  благослови,  благослови  його».
Маранда

«Коли я вперше почав приймати олію, у мене були «жахливі» побічні ефекти, я, мабуть,
з’їв півкоробки пончиків!!!Ха Ха Ха!!!Я хотів би ще трохи, я спав чудово!Кожен день я з
нетерпінням чекав ночі, щоб спати.Я б приймав олії о 7:00, засинав приблизно о 9:30 і
спав до 8:30.Чудово!!!” Том

«Іронічно, що ми чуємо так багато історій про людей, які вживають концентрати канабісу,
щодня,  без  жахливих  історій,  без  залежності,  без  побічних  ефектів  або  пов’язаних
смертей, але місцеві законодавці борються проти вирощування, використання та продажу
марихуани в інтересах «громадськості». занепокоєння безпеки», що є прикриттям їхньої
лояльності до Big Pharma та «фінансового підкупу Booze-Baron, щоб обмежити зростання
індустрії канабісу в США...» Рафаель

«Цього тижня почав давати олію своєму батькові.Розвинутий рак передміхурової залози,
який поширився на деякі місця на кістках.Поки що він багато спить і відновив апетит.Через
радіаційний біль у горлі він нічого не їв.Також частина його тривоги перетворилася на,
здавалося б, веселі події в його голові!

Він все ще отримує знеболюючі препарати в лікарні, які допомагають при гострому болю,
поки все не буде під контролем.Але лікарі не знають про масло.Ми навіть натякали на
ідею  поєднання  олії  з  ліками,  але  лікарі  поверталися  з  вигадками  жахливих  побічних
ефектів.Я хотів попросити їх показати нам дослідження, але не хочу поставити під загрозу
звільнення тата,  оскільки ми булипозначений як «важкий» для того,  щоб поставити під
сумнів потребу в надмірній кількості ліків, які погіршують його і погіршують.

Я б не побажав лікування раку в лікарні своєму найлютішому ворогу.Я чув страшні історії,
але, мабуть, на якомусь рівні я думав, що для тата все буде інакше.Щиро сподіваюся, що
ще не пізно». Едмунд

-- Едмунд, вони мали рацію щодо можливих побічних ефектів, але вони були б спричинені
хімічними речовинами, які вони йому дають, а не олією.Чим швидше ви повернете його
додому і наповните маслом, тим більше шансів.З олією ніколи не пізно починати, питання
лише в тому, чи не пізно їй випередити хворобу.Але це безпосередньо пов'язано з тим,
скільки олії вам вдасться в нього потрапити і як швидко.

Цим  я  не  кажу,  що  не  слід  дотримуватися  протоколу  або  починати  з  величезних
доз.Відвезіть його додому, дотримуйтесь протоколу і сподіваймося на краще.JB

«Привіт, Йіндріх, я хочу поділитися деякими «побічними ефектами» олії.По-перше, я вже
деякий час роблю власноруч, а також купую в диспансері (як мій краще!), у мене немає
ніяких  особливих  станів  чи  захворювань,  мабуть,  з  2012  року  вживав  близько  30  мл,
тому…

– Не можу більше пити алкоголь... один келих вина і я геть!Я не намагався кинути пити,
але насправді мій організм повністю відкидає його, і мені дуже приємно бути ясним!!

-- Райдужна оболонка моїх очей повністю зелена... немає більше маленьких коричневих
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крапок тут і там (якщо ви знаєте іридологію, ці маленькі точки є ознакою збоїв у роботі
органів або навіть захворювань), тому прозорі очі означають велике здоров’я!

-- Такий же ефект для моєї 10-річної вівчарки, ясні очі та багато енергії!(Він випив близько
6  доз).Масло  і  всі  несподівані  побічні  ефекти!!Дякую  вам  і  Ріку  за  всі  ваші  зусилля
поділитися цим ліками зі світом.Велика любов, Естель»

QЧи є  гуртожиток  у  Каліфорнії  чи  Колорадо,  де  я  можу  легально  стати  резидентом і
отримати нафту, щоб вилікувати свій рак?Спасибі.

А.Це гарне запитання, Девіде Карпентер.З того, що мені сказали, все, що вам потрібно, це
адреса мотелю, а потім лікар може прописати вам канабіс.Тому я не думаю, що потрібно
десь доплачувати.Але якщо хтось із діловими думками читає це, дозвольте мені просто
сказати,  що  багато  людей  з  усього  світу  були  б  не  проти  полетіти  до  Колорадо  чи
Каліфорнії, щоб пройти лікування.Це рішення не для всіх, і ті,  у кого немає грошей, не
матимуть  такого  шансу,  але  це,  безсумнівно,  допомогло  б  багатьом іншим,  які  згодом
допомогли б чи могли.JB

Коли пацієнти,  які  приймали хіміотерапію, починають використовувати олію, перше, що
олія має зробити, це детоксикувати організм.Тому іноді потрібно 120-150 г олії, перш ніж
вона  почне  атакувати  сам  рак.Приймати  хіміотерапевтичні  препарати  дійсно  не  дуже
хороша ідея, особливо коли це абсолютно непотрібно, враховуючи, що медична система
знала про канабіс як ліки від раку протягом десятків років.JB

«Я  щойно  писав  минулого  тижня  про  блювоту  на  олії.Я  нарешті  зупинився  і  все  ще
використовую ту саму партію масла.Я почуваюся зараз чудово.Я думаю, що я виводив усі
фармацевтичні препарати зі  своєї системи.Це був жалюгідний досвід, але детоксикація
ніколи не приносить задоволення». Робін

«Я не знаю точно, але я припускаю, що ви взяли занадто багато надто рано.Існує таке
поняття, як занадто високий рівень, і це може викликати у деяких людей блювоту.Я знаю
це з особистого досвіду.(Я тільки зрозумів, що це звучало якось поблажливо.Я не так це
мала на увазі.)” Тіна

«Тіна, я теж про це думав і мав багато запитань, чому я так хворий.Я справді вірю в цебув
детокс через те, що трапилося зі мною в грудні минулого року.Мій онколог сказав мені, що
я перебуваю на «останній стадії», у мене закінчилося масло, і я зробив внутрішньовенне
введення Зомети,  щоб зміцнити  кістки.Виявилося,  що масло  працювало як  пігулка від
алергії  і  врятувало мене від впливу Зомети.Від олії  я  страждав від анорексії,  відчував
сильний  біль,  оскільки  зомета  проникала  в  мої  кістки,  блювала,  озноб  і  була
госпіталізована.

Після того випадку я навіть не міг сидіти в індійському стилі, бо мої суглоби та стегна дуже
боліли.Коли  я  повернувся  на  олію,  я  спочатку  був  добре,  але  потім  поступово
захворів.Потім я дуже захворів, і коли мене цілими днями і жалюгідно блювало, сталося
щось дивне, усі мої суглоби очистилися, і через 6 місяців я більше не відчуваю болю в
суглобах.Я знову гнучкий.Я можу тільки повірити,  що масло витягло з моїх суглобів те
лайно, яке може залишитися з тобою протягом року». Робін

«Дуже важливо якомога швидше потрапити в термінального пацієнта.Більшість хворих на
термінальній  стадії  проходили  хіміотерапію/опромінення,  знеболюючі
тощо.Переконайтеся,  що  він  зроблений  належним  чином,  і  почніть  приймати  якомога
швидше, і я б не припиняла приймати його принаймні, поки рак повністю не зникне!» Бонні

«Коли ваші лікарі кажуть вам: «Ви невиліковні», чи не захочете ви спробувати все, що є?
Подумай над цим...Після такого діагнозу, що ви маєте втрачати?У мене є племінниця, яка
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сьогодні жива...через цю олію...Чи потрібно говорити більше?» Керол

«Це я, її племінниця.Це справді спрацювало». Джоанна

«Я пройшов півмарафон, зібрав 5000 доларів на дослідження раку.Я й не знав, що вже є
клятий ліки, і вони мені його не дадуть....Двічі мені дали дуже сильну хіміотерапію.Вони
зіпсували мою печінку; вони зіпсували мої нирки.Вони відправили мене додому помирати у
квітні минулого року.Сказали, що я не проживу шість тижнів.І ось я сьогодні, все ще живий,
тому що я знайшов PhoenixTears.ca, а Рік Сімпсон показав мені, як зробити власні ліки,
щоб я міг бути тут сьогодні.

Треба  всім  розповісти  про  це  ліки.Кожен  має  знати:  є  справжні  медичні  продукти  з
марихуани, які допоможуть вам жити, а також допоможуть жити друзям, які хворіють на
рак.Усі  повинні  знати:  ніхто  не  повинен  помирати  від  раку.Лікування  є,  ліки  було
завжди.Вони просто...Велика Фарма не дає нам цього.Як вони сміють?!Дослідження раку
—  це  багатомільярдна  галузь.І  що  вони  роблять?Вони  вбивають  таких,  як  я,  своїми
наркотиками.Це  фігня!Є  ліки!Масло  Phoenix  Tears  працює!Розкажіть  всім.Будь  ласка!»
Джоанна

«Привіт, Рік Сімпсон, я вірю в олію і зараз використовую її для своєї мами, яка хвора на
рак, але у мене є запитання: ви кажете, що його слід споживати 2 унції за три місяці, але
моя мама дуже слабка через хвороба і приймається тільки як унція і збирається виконати
три місяці, але все ще приймаю його, і я хочу знати, чи це той самий ефект, тому що ви
сказали,  що  це  має  бути  через  три  місяці.Будь  ласка,  дайте  мені  відповідь  на
повідомлення, тому що я хвилююся». Есмеральда

«Не хвилюйтеся занадто багато про те, скільки вона взяла за цей час.Просто продовжуйте
намагатися змусити її їсти трохи більше.Скажіть їй, щоб вона з'їла більше, ніж коли-небудь
раніше, коли вона ляже спати вночі, потроху вона зможе з'їсти більше.Переконайтеся, що
вона їсть більшу дозу на ніч, і вона швидше набуде толерантності.Мій тато робив те саме
перші три місяці.Йому знадобилося багато часу, перш ніж він міг з’їдати більше півграма
на  день,  і  рак  зникав,  навіть  коли  він  ледве  їв  1/4  грама  на  день  (пухлина  ставала
менше).Зараз він набирає приблизно грам на день,  а за 10 місяців він з’їв  більше ста
грамів.Щасти!" Хосе

«Всім привіт, у мене є друг, який намагається вилікувати хронічний випадок хвороби Лайма
за допомогою чистого CO (близько 70-80% THC і виготовленого з органічного зернового
спирту), який був придбаний у дуже авторитетного приватного виробника олії.Коли вона
досягла приблизно 3/4 грама на день приблизно 3,5 тижні тому, у неї почалося відсутність
апетиту, періодична нудота та дуже м’які кали (майже діарея).принаймні 3 рази на день -
це все ще відбувається зараз і не покращилося взагалі,  але також не погіршилося, що
добре.

Щоранку протягом місяця її тіло буквально викидає все в товсту кишку, здається, і запах
можна помітити на іншому кінці будинку (вибачте за TMI!) Дивно, що її корм почав пахнути
дійсно токсичним. ..майже як хімічна речовина, приблизно через тиждень після збільшення
дози з 1/2 до 3/4 грама.Запах такий дивний - навіть не пахне кормом!!

Зараз вона приймає грам на день (за останні  1,5 тижні),  і  все ще так,  якщо не трохи
гірше.Немає жодних інших проблем чи проблем,  і  вона насправді  швидко загоюється і
почувається набагато краще, ніж за останні 10+ років антибіотиків, трав’яних протоколів
тощо.Поки  що  покращення  її  здоров'я  було  надзвичайно  драматичним...  на  краще!!Це
токсичний запах є результатом загибелі бактерій лайма, детоксикації  чи чогось іншого?
Мені насправді було цікаво, чи міг вона мати рак товстої кишки або якийсь інший рак, про
який  олія  доглядає,  що  може  бути  причиною  жахливого  запаху  та  частого  м’якого
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калу.Якісь поради??Це нормально?»

«Ось  чого  очікувати.Коли  ти  на  маслі...(якщо  зроблено  належним  чином)  організм
проводить серйозну детоксикацію.Найпростіший спосіб описати це... все, що потрапляє у
ваш організм, що не подобається лікам, воно знайде спосіб вивести відходи.Звучить так,
ніби ваш лікар знає, що він чи вона робить, тому що ці симптоми, про які ви запитуєте,
трапляються  з  усіма  нами  або  нашими  пацієнтами.Такий  симптом  тривав  у  нас  з
дружиною більше 3 місяців.

Єдине, що мене турбує, це вміст THC і CBD в продукті.Коли ми виробляємо, ми отримуємо
в середньому 93-97% THC і від 1,34 до 1,59% CBD.Цього можна досягти лише шляхом
зміни розчинника або зміни вашого декарбоксилювання зазначеного продукту».

-- Додайте в раціон насіння конопель, вони дуже швидко регулюють кал.Коли він занадто
рідкий,  потрібно додати щось тверде.І  це насіння.Переконайтеся,  що вона не приймає
жодних хімічних таблеток.Запах детоксикаційний, нема про що хвилюватися». JB

«Побічні ефекти включають: перегляд мультфільмів усі вихідні». Мет

Які штами/сорти?

«Я з Річардом у цьому питанні.Чи є у вас список штамів, які підтвердили свою дію?У яких
хороших  насіннєвих  компаній  можна  замовити?Я  щойно  замовив  насіння.Які  речі  я
повинен шукати в хорошому сорті?THC, CBD, індика проти сативи?Штам, який я замовив,
має рівень ТГК 18-23% і CBD в межах 0,7-1,0%. Cisco

– Мені б хотілося надати такий список, Cisco, але я не можу і не збираюся найближчим
часом, доки ми не зможемо провести всі необхідні дослідження, щоб мати можливість це
вам  сказати.Ось  що  я  написав  Річарду:  я  не  можу  назвати  штам,  ви  завжди  повинні
спробувати його і побачити, який знеболюючий ефект він має.Я не знаю, що вживав цей
пацієнт.Біла вдова, яку вирощував Рік, була чудовим знеболюючим засобом, здається, що
європейські  Білі  вдови  не  мають  такого  ефекту.Тож,  як  завжди,  найпотужніші  та
заспокійливі,  а  також  найпотужніші  штами  індики  (домінантні)  з  20%  ТГК  або  більше,
змішують  олії  кількох  штамів  для  найкращих  результатів.Шукайте  дійсно  брутально
потужні сорти, які заблокують вас після кількох затяжок.З найкращими побажаннями, JB

«Чи є в чоловічій рослині якісь корисні компоненти?» Білл

-- Молоді чоловічі рослини використовували як волокно для м'якого одягу для багатих.Я б
не робив ліки з чоловіків, у деяких людей буде алергія на пилок, і це може призвести до
неприємностей.Можна сікїх або використовувати для чаю (якщо вони здорові та вирощені
органічно).Але найкращих ліків з рослин не отримаєш.JB

QЧи підходить Афган Куш для виготовлення нафти.Я зробив трохи олії з вуличних речей і
використовував його останні два тижні, оскільки у мене були проблеми зі сном, тепер я
сплю, як дитина, а вранці прокидаюся добре відпочившим.Проблема в тому, що в Лондоні
важко знайти хороші речі, тому я замовив AK, просто потрібна ваша думка зараз.Велике
дякую

А.Я  не  можу  назвати  сорт.Якщо  він  сильнодіючий  і  змушує  вас  заснути,  він  повинен
виробляти  хороші  ліки.Як  ви  знаєте,  ми  рекомендуємо  найпотужніші  та  найбільш
заспокійливі  штами  (бажано  з  20%  THC  і  більше),  а  найкращі  олії  виробляються  з
комбінації кількох дуже сильнодіючих і заспокійливих штамів, тому я б спробував замовити
кілька  заспокійливих  штамів,  якщо в все можливо,  це було б  ідеально.Але навіть  олії
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одного штаму можуть творити дива,  все,  що я кажу,  це те,  що найкращі олії  зазвичай
виробляються з комбінації кількох штамів.З найкращими побажаннями, JB

«Існує вагома причина, що Рік Сімпсон рекомендує використовувати тільки високий рівень
THC від Indica. Індіка є заспокійливим засобом, який сприяє відпочинку і сну, необхідних
для  одужання.  Сатива  заряджає  енергією  та  підвищує  артеріальний  тиск.  У  деяких
випадках це може бути небезпечно для людей з високим кров’яним тиском або порушеною
системою, тому перш ніж давати пораду, БУДЬ ЛАСКА, ознайомтеся з темою. Ви не хочете
нікому образити. Для більшості людей порада Стена (сатива вранці, індика перед сном) є
хорошою.  Якщо  ви  використовуєте  гібрид,  переконайтеся,  що  це  принаймні  80=90%
індики. Удачі." Гарі

«C: Привіт,  Джиндріх.....Я новачок у лікуванні Ріка Сімпсона (у мене рак)...Я належу до
клубу  покупців  канабісу… Тож  у  мене  є  певний  вибір  сортів  для  покупки.Мені  просто
цікаво, який був би мій найкращий вибір індики для приготування ліків?Будь-які пропозиції
дуже цінуються.Дякую.

JB: Привіт, C, отримайте найсильнішу і заспокійливу індику, бажано кілька штамів.Якщо у
вас є вибір, я купив би 3-4 унції кожного з найважчих доступних сортів/бруньок і зробив би
олію з фунта цього.

C: Добре, дякую... що ви маєте на увазі під найтяжчим?

JB: Найбільш заспокійливий, суперсонний, з нокаутним ефектом

C: Вибачте, але для мене це все нове.

JB: Без проблем.Надзвичайно, майже наркотично заспокійливий, дуже важкий.

C: Добре

JB: Використовуйте ці слова і скажіть виробникам, що, сподіваюся, вони зрозуміють, про
що  я  говорю.
C: Я знаю, що в них є куш, долина гаші.Я не можу згадати інших імен.

JB: Знову ж таки, візьміть із собою досвідченого і попросіть його спробувати це для вас.

C: Добре

JB: І купуйте найсильніші заспокійливі штами, які в них є, 20% THC або більше.

C: Добре... дуже дякую за все, що ви робите

JB: Ласкаво просимо, C.

C: І дякую Ріку також...Ви, хлопці, досі буквально врятували мені життя.

JB: Я розповім йому про тебе.Будь ласка, дотримуйтесь усіх інструкцій на нашому сайті до
слова, щоб отримати найкращі результати.Приймайте олію відповідно до рекомендацій,
підвищуйте  pH  свого  організму  (лимонний сік,  кавун  тощо),  їжте  насіння  з  двох  яблук
щодня,  тримайтеся  подалі  від  лікарів,  КТ  та  рентгенівських  променів,  якщо  хочете
жити.Вони  майстри  вмовляти  вас  про  свої  смертельні  «схвалені»  методи  лікування,  і
багато  наших  пацієнтів  скористалися  їх  порадою,  перестали  використовувати  масло  і
померли.

C: Зроблю.... дякую ще раз.
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(через чотири години)

C: Привіт, Джиндріх.Дякую за вашу допомогу раніше.У підсумку я отримав суміш Indica OG
Kush і Hash Truffle.Здавалося, що люди в клубі вважали, що це найкраще, що вони мають
для виготовлення ліків.

JB: Добре.Звучить добре.

C: Добре :-)...Тож ви думаєте, що це буде добре для виготовлення ліків?

JB: Я насправді нічого не думаю, якщо сам не побачу і не спробую матеріал.Назви звучать
нормально і знайомо, але я дійсно не знаю, наскільки потужні бутони і що ви насправді
отримали.
С: А, добре.Я приймаю ліки близько 6 тижнів...зміни в мені дивовижні...Кожен, хто мене
знає, вражений.Ну, ще раз.Ви знаєте Йіндріха, я зустрів жінку, у якої був діагностований
такий самий рак, як і у мене, через 3 дні після мене.Ми одного віку, мали однакову стадію
раку, все однаково.Мені запропонували опромінення, як і  їй.Я сказав ні в якому разі,  я
роблю лікування Ріка Сімпсона.Вона обрала радіацію.Йіндріх, вона померла 4 дні тому від
радіації, від жахливих опіків, які отримали інфекцію.Їй було лише 55, вона була міцною,
але «ліки» вбили її.Це робить мене набагато більш впевненим, що я роблю правильний
вибір.

JB: Я знаю такі історії.Те, що вони роблять з пацієнтами, справді огидно.З найкращими
побажаннями, C.Ти знаєш, що робити."

«Я думаю, що хорошим способом пояснити різницю між якістю олії було б:

95-98% ТГК дорівнює 95-98% шансу на повне зцілення та виживання.

80% ТГК дорівнює 80% шансу на повне одужання та виживання

70% ТГК дорівнює 70% шансу на повне зцілення та виживання

60% ТГК дорівнює 60% шансу на повне одужання та виживання.тощо

Однак 100% ТГК не дорівнює 100% шансу на повне зцілення та виживання, оскільки це
інша речовина, ніж олія.

Коли  пацієнт  використовує  хіміотерапію  та  опромінення  разом  з  олією,  або  коли  вже
проходив ці процедури, розділіть відсотки на два-три, можливо, чотири чи п’ять, у таких
випадках ви просто ніколи не знаєте, чи вистачить олії, щоб її відрізати. .Таким пацієнтам
слід їсти в 2-3 рази більше олії (120-180 г за півроку).

Це згадується лише з метою пояснення,щоб люди краще розуміли важливість якості та
вмісту  ТГК  в  олії.  Головний  критерій  полягає  в  тому,  що  олії  повинні  надавати  дуже
сильний  і  заспокійливий  ефект  при  прийомі  всередину.Найкращі  олії  надзвичайно
заспокійливі,  але викликають ейфорію (тому ви їх  їсте,  засинаєте і  через кілька годин
прокидаєтеся, хихикаючи, як дитина).

Коли  ви  добре  фільтруєте  олію  та  додаєте  кілька  крапель  води  наприкінці  процесу
випарювання (і, отже, не маєте в ньому непотрібних рослинних матеріалів), також є велика
ймовірність,  що  висправді  сподобається  смак  олії.Тож  знову  і  знову  і  знову  –
переконайтеся, що ваша олія завжди є сильнодіючою та максимально заспокійливою для
найкращого  результату  лікування.Дотримуйтесь  інструкцій  при  виготовленні  та
застосуванні  олії,  таким  чином  ви  можете  бути  впевнені,  що  зробили  максимум  для
пацієнта.З найкращими побажаннями, JB”

- 13 -



«Я не вірю, що це має бути 95 відсотків». Багатий

--  Воно  не  обов’язково  має  бути  95%  ТГК,  багате,  але  олії  з  приблизно  95%  ТГК  є
найпотужнішими, і  чим сильніше та заспокійливіше олія, тим краще вона діє як ліки.Ви
завжди можете взяти менше більш потужного масла, і воно буде працювати краще, ніж
більше низькоякісного масла.Це насправді так просто.JB

«Стандарти та контроль якості – так.Але тільки якщо Рік схвалить згадані стандарти та
контроль  якості».  Сью
— Ми ніколи не були проти контролю якості, Сью.Але реальність така, що контроль якості
неможливий у більшості частин світу через те, що канабіс є незаконним, і лабораторії не
можуть  його  перевірити.Ми  дійсно  працюємо  з  людьми  з  усього  світу,  а  не  лише  зі
США.Наразі  тестування  доступне  в  кількох  країнах,  доступ  до  нього  має  дуже  мало
людей.Більшість  наших  пацієнтів  не  можуть  знайти  достатньо  грошей,  щоб  придбати
розчинник і рисоварку, тому чим нижчий поріг для них, тим краще.

Звичайно, ми могли б все ускладнити, але ми не хочемо цього робити.Нам подобається
бути простим.Якщо ви будете дотримуватися простих інструкцій, ви отримаєте дуже якісне
масло.Те, що ви вкладаєте в нього, буде в кінцевому продукті.Тож якщо ви робите його зі
здорових  рослин,  ви,  швидше  за  все,  вироблятимете  олію,  яка  буде  нормальною,  а
пестициди, гербіциди та хто знає що ще безкоштовні.JB

Відкритий проти закритих

«Джеффе, справа в тому, що, всупереч поширеній думці, ТГК заспокоює вас.CBD блокує
поглинання анандаміду і змушує вас нервувати.З досвіду ми знаємо, що олії з 95-98% ТГК
можна  виробляти,  і  вони  можуть  бути  дуже  заспокійливими.Але  я  не  маю  достатньо
результатів,  щоб  сказати,  що саме робить  їх  такими заспокійливими;  Крім  того,  кожна
партія відрізняється, і ми все одно не можемо її відтворити, тому ми не зосереджуємось на
тестуванні на даний момент, також через обставини, в яких ми живемо.

Ми хочемо, щоб олії були максимально потужними та заспокійливими/заспокійливими для
найкращих  результатів  лікування.Чим  більше  наркотичних  заспокійливих,  тим
краще.Більшість штамів із високим вмістом CBD, які ми бачили, не наблизилися до того, з
чим ми любимо працювати, тому ми не дуже рекомендуємо їх, ось і все». JB

«Після втрати дружини від раку у 35 років і з братом, який останні п’ять років чекав на
пересадку печінки через рак, я шукав РСО в диспансерах.Його ціна варіюється від 100 $/г
до 30 г у штаті Вашингтон.В одному з так званих місць RSO була олія з безбожно 7% ТГК з
вищими КБД, чи варто це того?Це було 30 г олії.Сто грамів олії було вище 90, я думаю,
92%.Який ідеальний баланс усіх трьох психоактивних хімічних речовин?Спасибі." Хіт

--  Хіт,  найкращий  RSO  становить  близько  95-98%  THC,  зазвичай  близько  1%  CBD  і
надзвичайно  потужний  і  заспокійливий,  з  наголосом  на  словах  сильнодіючий  і
заспокійливий (замок на дивані, він повинен зробити вас дуже сонним і розслабленим при
ковтанні .Якщо це не так, спробуйте іншу партію і залиште енергійну олію для місцевого
застосування).

Що стосується цих масел з високим вмістом CBD і 7% THC, то принаймні тепер ви знаєте,
чому  ми  проти  таких  масел  -  більшість  олій  з  високим  вмістом  CBD,  які  зараз
постачаються, є синонімами того, що ми називаємо сміттям, тому що ми знаємо різницю
між високоякісними маслами масло і  в  основному все інше.Це дійсно найкращепросто
зробіть власне масло, коли це можливо.Візьміть бруньку з амбулаторій, купіть найкраще,
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що є, а потім зробіть олію, тут насправді нічого.Сам я ні в кого олії не купував, завжди
робив би сам.Ви хочете бути своїм власним контролем якості,  ви не хочете ні від кого
залежати.Якщо ви можете приготувати чашку кави або мохіто, ви також можете зробити
олію.JB

«Я знаю 5 лабораторій, які разом НІКОЛИ не бачили олії «96% THC»… Ніхто.Тисячі тестів
за  останні  5  років.Нічого  близько  –  навіть  коли  професіонали  лабораторії  з  усіх  сил
намагаються порівняти зразок… Найчистіший, який вони можуть отримати, це 88%+.І це
професіонали, які мають у своєму розпорядженні вичерпні ресурси». Філ

-- Це лише доводить, що вони не тестували найпотужніші олії, які тільки можна виготовити,
нічого більше.JB

«Ой, так багато суперечливих коментарів, я так заплутався?!?!» Діана

-- Я б послухав тих, хто знає, що робить і говорить.Вам вирішувати, хто це.JB

«Це гарна думка, яку ви робите JB.Я, наприклад, покладався б на те, що ви публікуєте та
поради.Я зрозумів, що нафта є найбільш бажаною (на відміну від алкоголю).Я припускаю,
що заплутаною частиною є те,  що на веб-сайті Ріка та його книзі  було рекомендовано
використовувати індику, але відомо, що індика має більший вміст КБР, і ви сказали вище,
що межа між ними зникла.Для неспеціаліста,  як я,  це збиває з пантелику.Індика проти
сатіви.THC проти CBD тощо, тощо.Отже, якщо потрібно вибрати принаймні 20% ТГК, то не
варто вибирати Sativa?Або це ідея вибрати Indica, але з високим рівнем THC принаймні
20% THC (незалежно від вмісту CBD)?Чи можете ви порадити, щоб такий новачок, як я, міг
допомогти членам сім’ї?» Jyoti

-- Так, індика так, але найсильніші й заспокійливі, якщо можливо.Пропаганда високого CD
почала  використовуватися  для  проштовхування  низькосортних  масел.Крім  того,  наші
ідеальні олії мали б 95-98% ТГК.Тож знову ж таки, там не так багато місця для КБР.Для нас
слова «сильний і заспокійливий» важливіші за «високий CBD». JB

«Добре, ми можемо, будь ласка, створити штам без хихикання?Регіт чоловіка о 3 ранку
старіє.Лол." Розторопша

«Я  читав  дослідження,  де  чистий  ТГК  вводять  in  vitro  у  злоякісні  клітини,  і  вони
апоптизуються.Я не бачив такого дослідження для CBD.Мені здається, що підхід CBD —
це  не  більше,  ніж  спосіб  для  людей  заробити  на  канабіноїдних  ліках,  граючи  на
безпідставний страх людей перед THC і пропагуючи переваги канабісу без «жахливого,
викликаючого звикання, високоіндукційного THC». Заробляти гроші або використовувати
перевірену  ефективність  конопляної  олії,  пропагуючи  CBD  як  чудо,  яке,  слава  богу,
протилежне жахливому THC, полягає в тому, щоб отримати вигоду з божевілля і запахів
шахрайства.Я не кажу,  що CBD не має переваг,  наприклад, місцево,  але з досліджень
видно, що THC є найбільш лікувальним.Потурати заборонникам і зосередитися на КБР —
це велика ведмежа послуга.Як ви поясните фокусування дослідження на з'єднанні, яке є
нижчим?Це нонсенс». Корі

«Так,  CBD,  безумовно,  може  боротися  з  метастатичним  раком.Особливо,  якщо  воно
входить до складу масла Ріка Сімпсона, яке повинно містити 95-98% ТГК.Це говорить вам
про те,  що важливість КБР, ймовірно,  не така велика,  як її  представляють.Але будемо
сподіватися, що одного разу вчені-медики теж почнуть тестувати RSO.Якщо вони будуть
виконувати наші інструкції щодо виробництва та використання олії, вони матимуть такі ж
чудові результати, як і ми.Якщо вони цього не зроблять, то не будуть.Це так просто». JB
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Протокол Ріка Сімпсона
«Почніть людей з мінімальних доз, розміром з половину зерна сухого короткозернистого
рису.Хоча  олія  нешкідлива,  для  тих,  хто  починає  лікування,  краще  менше,  ніж
більше.Спочатку приймайте лише крихітну частинку цієї дивовижної речовини кожні вісім
годин, потім регулярно збільшуйте дозу кожні чотири дні, і незабаром ваша переносимість
зросте.Якщо людина каже, що не відчула її ефекту або відчула лише незначно, я вважаю,
що це хороша доза для новачка.Ви просто хочете отримати трохи ліки в їхню систему, щоб
вони почали звикати.

Ви ніколи не знаєте точно, як відреагує людина, тому дійте повільно і збільшуйте дозу
кожні чотири дні, поки пацієнт не зможе проковтнути один грам кожні 24 години.Після того,
як пацієнт звик до використання олії, найкращий спосіб досягти цього – попросити його
приймати  дози,  що  дорівнюють  приблизно  третині  грама  кожні  вісім  годин,  коли  вони
звикнуть  до  його  використання.Тим  не  менш,  я  хотів  би  нагадати  тим,  хто  відчуває
труднощі,  що  їх  дозу  можна  підвищувати  повільніше,  але  для  досягнення  найкращих
результатів її слід вживати якомога швидше.

Це  вказівки  щодо  дозування,  які  Рік  рекомендує,  якщо  пацієнт  може  досить  швидко
розвинути  свою  толерантність.Якщо  дотримуватися  цього  протоколу,  багато  пацієнтів
можуть досягти такої точки за три тижні, коли вони зможуть ковтати третину грама кожні 8
годин.Але в середньому більшості пацієнтів зазвичай потрібно чотири-п’ять тижнів, перш
ніж вони зможуть проковтнути цю кількість за дозу, після чого вони можуть продовжувати
приймати  один  грам  на  день,  поки  не  одужать  або  їх  стан  не  буде  поставлено  під
контроль.

Рік любить поставляти цей препарат у пластикових шприцах, які не мають голок, замість
цього є лише невеликий отвір, через який можна видавити масло.Він каже, що надання
олії  таким  чином  полегшує  пацієнту  вимірювання  доз  і  запобігає  забрудненню  ліків
сторонніми речовинами.

Найпростіший  спосіб  для  більшості  зрозуміти  кількість,  яку  вони  повинні  вживати,  це
порівняти  її  з  чимось  на  кшталт  короткозернистого  сухого  рису.Доза  для  початківців
повинна бути приблизно половиною розміру одного з цих рисових зерен або приблизно
однієї  восьмої  дюйма  в  довжину,  ця  кількість  буде  дорівнює  приблизно  одній  чверті
краплі.У деяких випадках люди з дуже низькою толерантністю можуть навіть виявити, що
це може бути занадто багато для них на початку, тому, якщо потрібно, вони можуть почати
з ще менше.

Дози такого розміру слід приймати тричі на день, рано вранці, в середині дня і приблизно
за годину до того, як пацієнт ляже спати.Все, що новачок повинен зробити, це вичавити
еквівалент половини зерна сухого рису з пластикового шприца, і це їх доза.Не дивлячись
на те, що мова йде про дуже малу кількість, і це не зашкодить пацієнту, завдяки своїй
потужності цю речовину потрібно вживати з повагою.

Через чотири дні в цій дозі її потім подвоюють до доз, які дорівнюють розміру рисового
зерна,  або  до  доз,  довжина  яких  становить  приблизно  одну  чверть  дюйма,  якщо  їх
видавити зі шприца.Потім, через чотири дні, дозу знову подвоюють, і  це продовжується
кожні чотири дні, поки пацієнт не зможе проковтнути шістнадцять зерен рису за дозу.Ця
кількість  дорівнює  приблизно  восьми-дев’яти  краплям  олії  на  дозу,  що  становить
приблизно одну третину грама.

Один мл становить трохи більше одного грама за вагою, тому, якщо пацієнти бажають,
вони можуть використовувати це вимірювання,  щоб визначити свою дозу.У цей момент
пацієнти зазвичай продовжують приймати цю дозу, поки не досягнуть бажаного ефекту зі
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своїм медичним станом.Знайдуться пацієнти, які не зможуть так швидко збільшити дозу,
але  Рік  закликає  їх  прийняти  його  якомога  швидше,  щоб  олія  полегшила  їхні
страждання.Крім того, знайдуться ті, хто зможе приймати цей ліки швидше, і Рік не має з
цим проблем, якщо пацієнту зручно приймати його швидше, це просто означає, що він
одужає набагато швидше.

Насправді Рік вважає, що пацієнти повинні залишатися у своїй зоні комфорту, коли мова
йде про  використання цього  препарату.Але  він  все ще вважає,  що будь-якій  людині  з
серйозним захворюванням не слід  грати в  ігри з  цією речовиною,  оскільки,  якщо її  не
приймати належним чином, вона може не подолати стан, для лікування якого призначено.

Оскільки цей препарат настільки безпечний у застосуванні,  ми зазвичай не вимірюємо
дози точно, але для тих, хто любить точні вимірювання та володіють вагами достатньої
точності, починайте з приблизно 0,01 г тричі на день протягом перших чотирьох днів.Потім,
якщо можете, подвоїте його до 0,02 г протягом чотирьох днів, потім до 0,04 г протягом
чотирьох днів,  0,08 г протягом чотирьох днів, 0,16 г  і  потім 0,32 г.Це був би ідеальний
графік дозування для тих, хто може швидко проковтнути цю речовину.

Коли ви можете отримати для роботи високоякісні штами бруньок індики, отримане масло
буде  надзвичайно  заспокійливим.Саме  такий  ефект  матиме  олія,  якщо  ви  виготовили
справжню «олію Ріка Сімпсона», і турбуватися нема про що.Пацієнти просто засинають і в
кінцевому  підсумку  прокидаються.Дехто  може  спочатку  відчувати  себе  невеликим
камінням, але вони залишаться неушкодженими, і зазвичай протягом години після того, як
вони  встають,  це  відчуття  сонливості  зникає.Якщо  олію  виробляють  із  сортів  сативи,
чекайте  неприємностей  і  довготривалого  енергійного  кайфу.Ви не  хочете,  щоб  люди з
такими  серйозними  захворюваннями,  як  рак,  намагалися  приймати  олію  з  такими
ефектами, і пацієнт не отримував лікувальних переваг, які може надати хороша індика.Не
всі люблять бути в кайф, і це не має сенсу з медичної точки зору, щоб стати надмірно
кам’яними  від  цієї  речовини.Але  в  деяких  випадках,  коли  життю  пацієнтів  загрожує
небезпека, введення їм більших доз може бути єдиним, що може врятувати їм життя.

Суть  полягає  в  тому,  щоб  ліки  вводили  пацієнту  тричі  на  день.Пацієнт  може  просто
покласти його на палець, а потім зіскребти на зубах.Потім випийте холодної води або чаю,
і  їм  буде легко  проковтнути.Деякі  штами виробляють екстракт,  який  не має  приємного
смаку, але з цим легко впоратися.Просто нанесіть пацієнтам дозу на невеликий шматочок
хліба і складіть його, потім покладіть його в рот і дайте їм випити води.Те ж саме можна
зробити  з  використанням  бананів  або  інших  видів  фруктів.Ідея  полягає  в  тому,  щоб
якомога швидше доставити олію до пацієнта, але Ріку все ще подобається бачити, що
вони залишаються в зоні комфорту.

Усі  люди різні,  і  наша переносимість цього препарату буде відрізнятися від людини до
людини, тому переконайтеся, що пацієнт задоволений кількістю, яку вони вживають.При
багатьох серйозних захворюваннях пацієнтам важливо швидко проковтнути цей препарат,
щоб у них було більше шансів вижити.Як я вже згадував,  хоча олія нешкідлива,  часто
пацієнтам не подобається, якщо береться занадто багато.Тому збільшуйте їх дозування
повільно; таким чином їм буде зручно користуватися.

І все-таки, як ми любимо казати, агресивні хвороби слід лікувати агресивно, тому якби я
мав щось небезпечне для життя, я вжив би стільки екстракту, скільки міг, за найкоротший
проміжок часу.Я думаю, що варто бути готовим, тому ті, хто може, повинні почати звикати
до дії олії якомога швидше, тому що тоді вони будуть знати, чого очікувати, якщо їм коли-
небудь знадобиться приймати більші дози.

Стандартне  лікування  для  відновлення  здоров’я  — це  60  грам  високоякісної  олії,  що
вживаються  протягом  трьох  місяців.Тим,  хто  проходив  хіміотерапію  та  опромінення,
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бажано якомога швидше проковтнути від  120 до 180 грамів  олії.Зазвичай 60 г  можуть
вилікувати серйозний рак, але для тих, хто був пошкоджений медичною системою, часто
потрібно  більше,  щоб  запобігти  поверненню  раку  та  ліквідувати  шкоду,  яку  ці  методи
лікування залишили після себе.

Як тільки пацієнт знову стане здоровим, ви можете знизити дозу до одного-двох грамів на
місяць або до тієї кількості, яку пацієнт любить вживати; з нашої точки зору, чим більше,
тим  краще.Не  пропускайте  підтримуючі  дози,  оскільки  вони  важливі  для  підтримки
здоров’я.Грам на місяць або крапля на день після роботи ввечері не так багато, але, за
словами Ріка, це повиннобуде достатньо, щоб підтримувати ваше тіло здоровим.

Крім того, він любить, щоб пацієнти використовували інші натуральні речі, як-от насіння
яблук і траву пшениці, у поєднанні з лікуванням олією.З мого досвіду я також хотів би, щоб
пацієнти їли насіння коноплі  (і  ладан,  мирру та хміль),  оскільки олія,  яку вони містять,
настільки поживна та корисна для організму.

Рік також вважає, що пацієнти повинні намагатися якомога швидше підвищити рН свого
тіла, вживаючи такі речі,  як кавун або лимонний сік тощо.Він каже, що це надзвичайно
важливо, і це може дати пацієнту набагато більше шансів вижити.

Пацієнти також повинні  почати їсти  більше сирих фруктів  і  овочів  і  їсти менше м’яса,
особливо оброблених сортів, яке містить більше токсинів.Рік твердо вірить у використання
соковижималок,  і  він  вважає,  що  великі  дози  вітаміну  С  також  можуть  бути  дуже
корисними.

Це  протокол  Ріка  Сімпсона,  і  саме  тому  його  ім’я  буде  відомим  вічно.Це,  мабуть,
найважливіше відкриття всіх часів, і не можна переоцінити благотворний вплив того, що
дала  нам  ця  людина.Яка  користь  від  сучасної  медицини  та  технологій,  коли  вони  не
працюють?Якщо ви хочете побачити результати, спробуйте метод лікування Ріка.

Нас критикували за те, що ми називаємо цю олію ліками від усіх, але як ще можна назвати
речовину, яку можна успішно використовувати для лікування багатьох медичних проблем?
Деякі, здається, думають, що слова ліки від усіх означають, що ця олія забезпечить вічне
життя, але це не було наміром Ріка.Звичайно, цей препарат може продовжити ваше життя,
і  ви  можете  прожити  набагато  довше  з  його  використанням,  в  цьому  немає  жодних
сумнівів.Однак це не означає, що він забезпечить вічне життя.

Ця олія все ще недоступна юридично для більшості, тому буде потрібно дуже багато часу,
щоб  визначити,  скільки  додаткових  років  вона  може  забезпечити.Поки  що  ми  не
розглядаємо цей препарат як еліксир безсмертя, і ми твердо віримо, що він не робить вас
куленепробивним.Проте, як каже Рік, якщо ми коли-небудь знайдемо ключ до безсмертя,
він упевнений, що конопля стане основним інгредієнтом.

Будь  ласка,  не  думайте,  що,  коли  ви  використовуєте  його,  ви  не  можете  заразитися
вірусом.Ви  все  ще  можете  захворіти  на  грип,  але  його  наслідки  можуть  бути  значно
зменшені, і ви одужаєте набагато швидше.У разі пандемії чи чогось подібного, якщо ви
ковтаєте або вже вживаєте чудову олію, яку може забезпечити ця рослина, ваші шанси на
виживання, безумовно, значно збільшаться». Йіндріх Байєр,Сльози Фенікса: Історія Ріка
Сімпсона,епілог до перших двох видань

«Джей-Бі, у мене питання, у мого брата рак, йому (медична установа) видалили шлунок,
потім зробили хіміотерапію, яка дала більше раку до такої міри, що він не може нічого їсти,
навіть рідини,  він їх відригує.Тоді  я нарешті  дістав йому смолу;  мій новий зробив,  але
консистенція трохи густа (див. фото).Але він дав і брав.Непрохідність у верхніх відділах
кишечника,  ракове зростання.Його рот дуже сухий,  оскільки він  також приймає морфін
через сильні болі.Нарешті він випив трохи рідини, але двічі вирвав рідину і не в третій
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раз.Лікарі дали йому 2 тижні і  відправляють додому.Що я можу зробити???Допоможіть,
будь ласка, у нього є 11 грам смоли з ¼ фунта якогось сорту білої вдови.Чи можете ви,
будь ласка, допомогти мені знайти, де я можу отримати реальний RSO, який відповідає
всім його кваліфікаціям.Він у Каліфорнії,  Лос-Анджелесі я в Сальвадорі.Це дуже важка
ситуація,  і  я  не  зміг  зробити  багато  звідси.Будь  ласка,  кілька  порад».  Рікардо
-- Ну, чим раніше він почне вживати олію, тим швидше, сподіваюся, покращиться якість
його  життя.Скажіть  йому  покласти  цю  смолу  в  духовку,  розігріту  до  130°C  (266°F)
приблизно на годину, а потім почати її їсти.Добре починати з малих доз, але коли пацієнти
приймають морфін, ви можете давати їм більше масла і менше морфіну.Перші кілька днів
можуть бути складними через взаємодію.З найкращими побажаннями, JB

«Я просто хочу повідомити всім, що моя перша партія олії для моєї мами мала великий
успіх  і  отримала 4/5  грамів  від  унції  бруньок  вищого  сорту!За  місяць  з  моєю першою
спробою.І повірте мені, хлопці, це дійсно так само легко, як зварити каву!Ми любимо тебе,
Рік......” Марк

Ладан і мирра
«Ладан  —  чудове  доповнення  до  лікування  олією  канабісу.Як  внутрішньо,  так  і
місцево.Якщо ви  живете  десь,  де  олія  канабісу  недоступна,  подумайте  про  ладан,  він
також може творити чудеса.Шукайте найсильніші та заспокійливі засоби,  які  ви можете
знайти».JB

«Я спробував ладан місцево, який допомагає позбутися болю.:)” Керол

«Я використовував масло ладану від Young Living Essential Oils зі сльозами Фенікса Ріка
Сімпсона.Мій тато міг прожити 10 годин без болю… У нього був рак 4 стадії, і він ходив,
ніби нічого не було не так». Шеллі

«Ладан чудово підходить для багатьох речей.Я використовую його на сонячних плямах на
шкірі,  кожен  день  на  обличчі  змішую  з  огірком  як  тонік  після  вмивання  з  ефірними
маслами.Тому я виглядаю таким молодим у свої  65.ЛОЛ!Жартую.Мені  сорок два.Але у
мене пристойна шкіра, оскільки я не використовую на ній жодних парабенів чи хімікатів».
Даня

«У трав’яних магазинах шукайте його під іншою назвою — босвеллія.Він працює так само,
як і Advil, але краще». Шерон

«Є старий засіб,  для якого потрібні  ладан,  мирра,  оливкова олія  та конопля.Світло на
мирі!!Творить чудеса для діабетиків місцево та внутрішньо!» Брайан

«Все, що росте в природі, може подбати про нас.Саме синтетичні версії всіх цих речей
виявляються шкідливими.Усі ці рослини (ладан, мирра, лаванда, гвоздика, м’ята перцева
тощо),  особливо стародавні  рослини в їх місцевості,  витратили роки на вдосконалення
своїх  захисних  засобів  від  хижаків  та  екологічних  проблем,  і  ці  речі  можна
використовувати, щоб не тільки лікувати, але лікувати!» Венді

«Він передбачив, що через наступне десятиліття схвалено використання медичної коноплі
для всіх видів захворювань стане центральним, оскільки будуть виготовлені ліки, які діють
як  THC,  але  без  активного  інгредієнта,  який  спричиняє  «високий»  ефект  на
пацієнтів.Мечулам не обмежився своїм інтересом лише канабісом.Він досліджував левону,
єврейське  слово  для  ладану  або  Boswellia  sacra,  яке  використовувалося  як  пахощі  у
Святому  храмі  в  Єрусалимі.Хімік  з  Єврейського  університету  разом  зі  своїм  тодішнім
аспірантом  Аріє  Мусаєвим  показали,  що  основний  інгредієнт  близькосхідних  ладанів
знижує тривожність і має антидепресантний ефект на мишей.
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«Талмуд згадує смолу босвеллії як зілля, яке кладуть у вино, щоб «заніміти почуття», щоб
[тих],  засуджених  до  смерті,  не  хвилювалися...Це  [їхні  висновки]  забезпечує  біологічну
основу  для  глибоко  вкорінених  культурних  і  релігійних
традицій».http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-going-to-pot-352563
-- Масло канабісу та ладану дуже схожі за своїми лікувальними ефектами.Просто додайте
високоякісний ладан (boswellia sacra) до свого раціону або їжте його тричі на день (150 мг
тричі на день для менш серйозних захворювань і 300 мг або більше для більш серйозних
захворювань  і  болю  тощо).  Або  ви  можете  дотримуватися  того  ж  протоколу  та
використовуйте ті ж дози, що й при використанні RSO.Ладан також може виправити ваше
тіло,  починаючи  з  рівня  ДНК,  і  він  також  може  вилікувати  рак  та  багато  інших
«невиліковних» захворювань.Я вважаю, що це теж добре знати.JB

«Я дуже засмучений, що вчора зіпсував ахіллове сухожилля.Я не можу більше дивана до
5 тиследве ходить.Хтось має поради щодо якнайшвидшого одужання?» Дженна

-- Багато олії місцево, а також внутрішньо.Додайте олію ладану та гвоздики в міцний мазь
з канабісу або в суміш з маслом ши/кокосовим/конопляним маслом.Як завжди, 20-30%
ТГК підходять найкраще.Насолоджуйтесь лікуванням.JB

«Я приймав чисту ефірну олію босвелії фреани для лікування раку жовчних протоків IV
стадії,  яка  метастазувала  в  легені  та  кістки,  і  моя  печінка  через  2  місяці  тепер  має
нормальну функцію,  без  закупорок,  і  я  скасував свій  діагноз,  коли  мені  залишилося 9
місяців життя. , а пухлини на моїй печінці зменшуються, а одна вмирає!!Мене все ще дуже
цікавить олія канабісу, але я також робив хіміотерапію, щоб зупинити поширення, і я знаю,
що  після  завершення  хіміотерапії  наступного  місяця  я  хочу  сильно  вдарити  своє  тіло
всіма, що можу.Я купив книгу, тепер просто потрібно, щоб вона вміла робити олію, і щоб
хтось мені допоміг». Сара

«Зайшов, щоб привітатися. 17 липня виповнився 1 рік,  як я почав приймати 1-2 мл на
день, моє життя повністю змінилося, і я втратив майже 200 фунтів, залишилося 9 фунтів, в
моїй амбулаторній аптеці я приймаю 179 мг CBD до 179 мг олії THC 0,5 мл на день і 87%
THC і 4% CBD 1 мл на день. І ладан, мирра і сік. ЦЕ ПРАЦЮЄ, ЯК ТИ ЗНАЄШ, JB, просто
хотів повідомити тобі, що я все ще йду!» Білл

«Я використовую ладан із смирною для Хашимото, і  це працює! Шкода, що я не можу
отримати масло там, де я живу, оскільки це незаконно». Синтія

«Я почав це робити 3 дні тому, почувши про дівчину, яка зменшила пухлину мозку лише
крапелькою цього на язиці кожні дві години». Ліндсі

«Я кладу ладан в капсули вже кілька років. Я приймав ладан самостійно для лікування
раку (без хіміотерапії чи опромінення) у ті часи, коли я не мав безпечного доступу до олії
канабісу. Коли у мене не було RSO, і я помітив, що плями почали з’являтися, я просто
наніс  кілька крапель  Святого ладану прямо на шкіру  і  спостерігав,  як  плями зникають
протягом  кількох  днів.  Я  був  абсолютно  вражений!  Розповідаю  людям  вже  багато
років.Мені  ще  потрібно  пройти  колоноскопію  (коли  я  отримаю  страховку  в  CO),  щоб
побачити, чи зникла основна пухлина. Рак чи ні, але я буду продовжувати робити те, що
роблю, як рекомендував мій онколог (на все життя). Він вражений!» Ліза

«Я додавав смолу ладану в  їжу  своєї  собаки двічі  на день протягом кількох місяців,  і
пухлина розміром з грейпфрут зникла». Карен

«ЛАД – кажуть, що він зменшує пухлини і  уповільнює, якщо не зупиняє прогресування
раку. Я знаю, що це зменшує пухлини, я бачив, як це зводить пухлини розміром з м’ячик
для гольфу нанівець!» Тамара
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«Я зробив  це  невід’ємною частиною моєї  методології  пару  років  тому,  разом із  олією
копайби та лимонної трави, результати є абсолютно вражаючими. Дякую, що поділилися
JB». Марк

«Одна  з  причин  принаймні  полягає  в  тому,  що  у  відео  та  публікаціях  у  блогах  їм
розповідають,  що олія  ладану містить босвеллієву кислоту – протипухлинний активний
інгредієнт смоли ладану. Але це не так, і проста причина полягає в тому, що босвеллієвої
кислоти  багато.  занадто  важка  молекула,  щоб бути  леткою.  У  смолі  ладану  міститься
кілька босвелєвих кислот, і вони мають молекулярну масу в діапазоні 450–500. Проте леткі
молекули, які здатні випаровуватися, мають молекулярну масу нижче 300».
-- Ось чому я рекомендую жувати смолу ладану та мирри, а не вживати ефірні олії, які
(сподіваюся, нібито) були отримані з ладану та мирри. JB

"Олія  ладану  допомогла  мені  позбутися  паралічу  Белла  за  тиждень!  Скажу  найкраще
лікування, яке я коли-небудь отримував, яке було "законним"." Джейсон

"Я  використовував  ладан,  іланг-іланг,  а  іноді  і  мускатний  шавлія  для  Джастіна  для
лікування судом протягом чотирьох місяців,  і  я  помітив покращення.  У той час,  коли я
почав, у нього було три судоми на день, і вони зменшилися до одного на день і іноді два-
три дні без припадків. Я читала, де Анжеліка також допомагає з судомами. Його невролог -
це  все  для  цього,  але  немає  реальних  знань  або  будь-якого  типу  протоколу.
Ароматерапевти, здається, не надто знайомі з використанням ефірні олії для боротьби з
судомами. Здається, що інгаляції та розведене місцеве застосування працюють, але було
б непогано мати вказівки. Я навчився на важкій дорозі, що певних олій слід уникати, як і
будь-які  олії  з  камфорними  сполуками  (розмарин,  евкаліпт,  шип  лаванда,  іспанська
шавлія) або туйон, а також кілька інших». Джуді

«Наш  рятувальний  засіб  є  відвертим.  Я  зберігаю  його  на  полиці  та  використовую  в
розведеному маслі MCT. Те саме масло-носій, яке Rae використовує перорально з CO.
Понюхайте два-три носа під носом, а потім у задню частину вух, скроні, шию, зап’ястя та
нижню частину стоп. Це найкращий рятувальний засіб на сьогоднішній день. Швидко та
ефективно, але з усім розкриттям; не кожен раз." Марк

«Олія ладану отримують із смоли дерев Boswellia serrata. Деякі ароматерапевтичні масла,
парфуми  та  певні  види  ладану  містять  цю  олію.  Аюрведична  медицина,  традиційна
медична  допомога  Індії,  також  використовує  масло  ладану  для  лікування  кількох
захворювань. У західній медицині олія ладану викликає інтерес через свої протизапальні
властивості,  згідно  з  Меморіальним  онкологічним  центром  Слоуна-Кеттерінга.  Можливі
деякі побічні ефекти, але MSKCC зазначає, що ладан, здається, має менше негативних
ефектів, ніж ліки, які лікують запальні стани, такі як стероїди та нестероїдні протизапальні
препарати.

За даними Physicians' Desktop Reference, при прийомі олії ладану можливі побічні ефекти
з боку шлунково-кишкового тракту. Вони можуть включати розлад шлунка, нудоту, біль у
шлунку,  відчуття  печіння або неприємне відчуття  переповненості.  Масло ладану також
може посилити розлад шлунка або біль у шлунку.

Масло ладану має ефект розрідження крові і може збільшити ризик аномальної кровотечі,
як  зазначає  медичний  центр  Університету  Меріленду.  Це  в  першу  чергу  викликає
занепокоєння людей з розладом кровотечі  або тих,  хто приймає ліки  або інші трави з
антикоагулянтною дією, такі як варфарин, гепарин, ібупрофен, аспірин або гінкго білоба.
Будь-хто, кому призначено хірургічне чи стоматологічне втручання, повинен заздалегідь
припинити приймати масло ладану.» Шеллі
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Обробка смол ладану та мирри
Заморозьте  ладан,  подрібніть  його  в  міксері,  як  кубики  льоду  (кілька  секунд  на  дуже
високій швидкості), потім налийте на порошок дуже гарячу (100°C) оливкову олію. Дайте
йому  перемішатися,  як  коктейль,  приблизно  3  хвилини.  Перелийте  масляну  суміш  у
пляшку і залиште на кілька днів, розділіть шари, і ви отримаєте екстракт ладану. Додайте
мирру, якщо є – обробіть так само – заморозьте, подрібніть, додайте гарячої олії, дайте
постояти, відокремте.

Потім додайте олію канабісу до суміші ладану, мирри та оливкової олії. Його також можна
їсти тричі на день. Окремо додавала в нього конопляну олію і масажувала ноги. JB

Куріння канабісу
«Моя 28-річна подруга перенесла сьогодні операцію з приводу раку грудей, вони кажуть,
що рак видалений, але все одно хочуть зробити їй хіміотерапію.Ми розмовляли раніше, і я
сказав їй відмовитися від хіміотерапії і простовзяти РСО.Чи правий я щодо цього?З того,
що я прочитав про Phoenix Tears, я вважаю, що це правильно, але я хотів би, щоб ваша
допомога відповісти на це питання.Спасибі." Джастін

--  Молодець, Джастіне.Без хіміотерапії  чи сканування.Операція була непотрібною.Нехай
вона з’їсть 120-180 г олії протягом наступних шести місяців і дотримуйтесь інструкцій на
нашому сайті.JB

«Уявіть, що намагаєтесь навчити людей носити штани...Здається, це легко.Що якби люди
щодня надсилали вам повідомлення, запитуючи, як одягнути їм штани?(погіршує) Це як
день  свинячого  свиня!Якщо я  вдягну  штани і  все  зроблено  правильно,  то  це те,  як  я
покажу комусь іншому.Я можу посміятися  над людьми,  які  хочуть спробувати одягнути
штани задом наперед і сказати: «Гей, вони, звичайно, добре сидять, але це не змінює того
факту, що вони одягнені задом наперед!(Це спрацювало для Кріса Кросса)». JB просто
говорить нам, що працює, і не скаже нам іншим способом, тому що немає потреби в інших
способах.Дотримуйтесь  вказівок  або  ходіть,  одягнувши  штани  задом  наперед,  але  не
сердьтеся на Джей-Бі, коли зрозумієте, що він просто показував вам правильний шлях!Ми
не намагаємося змінити текст у книзі, ми просто досліджуємо інші книги!» Чад

-- Дякую, Чеде, це було чудове пояснення, і так, ти маєш рацію.Вся ця проблема медицини
RSO  настільки  образливо  проста,  що  насправді  ускладнює  її.Це  занадто  просто  для
людей, щоб повірити в це, а саме, коли вони не можуть самі спробувати ліки і мають тільки
про нього читати.

А вся справа в тому, що на кону життя людей.Я розмовляю з ними особисто, я бачу біль на
їхніх обличчях, не питайте мене, що це робить зі мною після всіх цих років.Для мене тут не
так багато місця для імпровізації, немає часу на довгі соло в стилі бібоп чи фрі-джаз.Це
солідний  старовинний  дванадцятитактовий  блюз  і  має  дванадцять  тактів.Рік  дав  нам
вказівки, яким слідувати, але всі хочуть винайти велосипед заново через якісь проблеми з
его або інші людські слабкості.

Все, що я кажу з цього приводу, це спочатку опанувати рисоварку та вентилятор.Спочатку
RSO,  потім  усі  інші  (менш  потужні)  форми  ліків  від  канабісу.Тому  що  потенція  має
значення.Чим сильніше і заспокійливіше масло, тим краще для пацієнта.Вам не потрібно
випробовувати на внутрішніх захворюваннях, спробуйте спочатку на шкірі та подивіться,
чи швидше він загоїться, за допомогою справжнього дуже сильного і заспокійливого RSO з
95-98% THC або з будь-яким іншим, це повинно відповісти вам.Тоді знайте, що те ж саме,
що відбувається на вашій шкірі, відбувається всередині вашого тіла, коли ви ковтаєте це
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ліки.

Як тільки ви це зробите,  ви по суті  втратите інтерес до менш потужних форм ліків від
канабісу.Не тому, що вони в деяких випадках не можуть допомогти, а тому, що навіщо
літати другим або третім класом, коли можна літати першим класом за ті ж гроші і в той же
час швидше і надійніше врятувати своє життя?

RSO – це ліки преміум-класу, а все інше, як я дивлюся, не є преміальними ліками.І я хочу
ліки  преміум-класу,  чому  я  хочу  розбавлені  ліки  замість  справжнього?Чим  сильніше
заспокійливе та сильніше масло, тим краще воно діє як ліки – і це ніколи не зміниться». JB

«Найкращий RSO – це 95-98% ТГК, надзвичайно потужний і заспокійливий.Будь-що інше
(сира конопля, соки, їстівні продукти, олії з високим вмістом CBD, недекарбоксилований
BHO, настоянки, мазі, суміші, мацерати, ви називаєте це) є менш сильною формою ліків
від канабісу.Всі форми ліків від канабісу, звичайно, певною мірою корисні, але не робіть
ставку на менш потужні форми ліків від канабісу». JB

Захворювання шкіри, опіки, екзема тощо.

«У неділю вранці я отримав опік киплячою нафтою 3-го ступеня на пальцях.Великі пухирі і
дуже болючі.Я згадав, що читання RSO чудово загоює опіки, тому я спробував це.OMG,
люди, опік повністю зник лише за 40 годин.Ніяких ознак цього взагалі.Я застосував хорошу
кількістьРСО на пухирі,  філе свіжого алое вера і  бинт.Повторити через 12 годин.Третя
заявка не потрібна.ТИ РОК Сімпсон». Боббі

«Вперше  я  зробив  масло  (настояне  на  кокосовій  олії)  для  місцевого  лікування  спини
літнього сусіда.У неї були виразки, які сильно свербляли.Постільні клопи виключені, так
само, як і короста, блохи, скакуни тощо, тому що вона не постраждала ніде, крім спини, і
на її ліжку немає жодних ознак активності тварин.Знаєте що зробив її син???Він сильно
обприскав її матрац хімікатами, щоб позбутися клопів, яких не було.Я дав їй новий матрац
з чіткими вказівками, що його НЕ розпилюють, він мій у позику їй на той час, поки вона
потребує.Їй довелося лягати в лікарню з кровоточивими виразками і, поки вона там, вона
виявила проблеми зі спиною і знаєте, що їй сказали лікарі???Мийте їй волосся і тіло від
вошей.У неї  немає вошей.Тож,  як ти думаєш,  кого  я буду слухати,  щоб допомогти їй?
Лікарі?НІ.Я зробив олію, обробив їй спину, і настає поліпшення та одужання». Мішель

«Моя невістка смажила у фритюрі свинячі відбивні і вмочувала пальці в киплячу олію до
першої  рульки,  і  вони  побіліли,  як  варена  курка.Ми  нанесли  на  них  RSO,  і  біль  зник
приблизно через хвилину або близько того, вона намазувала їх RSO 2 рази на день.Вони
зажили дуже швидко всього за кілька днів і взагалі не було втрати шкіри або рубців.Дивно,
що ми зараз  тримаємо трохи  в  кухонному  холодильнику,  тому  якщо  хтось  обпекеться
(особливо діти), ми негайно застосуємо RSO, немає потреби відчувати такий біль, коли у
нас є природна рослина, яка подбає про це ». Дебра

«Використовував при сильних сонячних опіках.Працював чудово, я бачив, як він загоює
рану від ножа менше ніж за тиждень.Він також лікує галітоз.Я використовую його близько
півроку  і  повністю  відмовився  від  ліків  від  судом.Коли  я  вибіг,  у  мене  був  легкий
припадок.Мені  пощастило,  що  я  можу  отримати  такі  ліки,  я  також  рекомендую  його
використовувати при нервовому болю». Джек

«Я використовую дров’яну піч для опалення, тому опіки на моєму зап’ясті супроводжували
мене  багато  холодних  місяців.Минулої  осені  сильно  обшпарився,  ще  не
прокинувся.Попередньо  мені  давали  масло  RSO,  тому  нанесли  мазок,  покрили  опік,  і
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через два дні на ділянці була рожева чиста пляма, без пухирів чи опіків!Я проданий на
100%!» Жанін

«Я отримав гарний сонячний опік відразу після гоління голови кілька років тому.Наступного
дня я був на сонці Колорадо приблизно 14 годин.Раніше я отримував такий сильний опік
на голові.Перший раз загоївся місяцями, і весь час сочився і болів.Останнього разу я наніс
трохи лосьйону, настояного на коноплях, на мою епічно обгорілу голову.Через 3 дні вона
відлущилася один раз і потім повністю зажила.Коноплі для сонячних опіків!» Нейт

"У  мене  є  питання.Чи  знаєте  ви  когось,  хто  використовував  це  для  оперізувального
лишаю?Я отримую їх досить часто, особливо під час стресу, і мені просто цікаво.Дякую."
Тріна

- Просто нанесіть олію на хворі місця, сирою або у вигляді настоянки, і нехай пацієнт теж
з’їсть олію, щоб отримати найкращі результати.JB

«Мої суглоби здуваються на пальцях, і вуаля, втерти масло, біль зник.Минулого тижня я
обпікся на бочці від опіків, 3 дюйми чорної шкіри, що пузирилася, на внутрішній стороні
зап’ястя.Невелика  кількість  масла,  бинт,  через  два  дні  дивовижна  рожева  шкіра.Знову
застосували, те саме, через два дні, і воно зажило...Дякую!!!" Жанін

«Ранок, шотландець, розмовляв з моєю сестрою минулого вечора, і вона каже, що вона
одужала!!!!Ліки  вилікували  її  оперізувальний  лишай.:)  Вона  каже,  що  почувається
чудово.Просто хотів бути впевненим на 100%, перш ніж написати вам.Велике спасибі за
вашу допомогу».

«Мій син, як і я, використовував його лише місцево з першого моменту появи оперізуючого
лишаю.  Немає  новогоз’явився  оперізувальний  лишай,  інших  симптомів  не  виявлено.
Чудо». Матія

«Я використовував масло в стилі RSO для відьомної бородавки на обличчі.Дві аплікації
прикриті пластиром і його майже немає!» Леслі

«З його допомогою я також видалив 2 бородавки.У мене вони все життя були на нозі».
Мішель

«Я використовував оливкову олію на основі канабісу для опіків і порізів, і вони загоюються
протягом кількох днів.Ніколи не бачив нічого  подібного.Я знаю,  що RSO було б навіть
краще.Каннабіс  використовувався  для  лікування  всього  до  того,  як  наш  уряд  став
жадібним». Давид

«Я розігріла олію і змішала її зі своєю баночкою крему для обличчя.Я використовую його 2
рази на день і вже близько 2 місяців.Глибоких глибоких прищів, які у мене з’являлися (ви
знаєте,  які,  їм  потрібно  тиждень,  щоб  вийти  на  поверхню,  і  вони  ВЕЛИЧНІ!)  більше
немає.Шрами  від  цих  прищів  також  зникають.Я  навіть  бачу,  як  шкіра  починає
підтягуватися!Смішно, що ця публікація тут, тому що я тільки сьогодні помітив результати!
Ця олія дивовижна, а крем для обличчя є лише одним із багатьох застосувань.Дякую, Рік.”
Дженніфер

«Я досить добре обпекся вихлопною трубою, наклав трохи олії канабісу, настояного на
екстракті виноградних кісточок, і воно зажило менше ніж за тиждень, і майже не було болю
чи подразнення та НІ шрамів!» Данило

«Я використовував його при опіках, і  не можу сказати, де я отримав опіки.Без страху і
слідів.Чудово.У мене  був  опік  протягом тижня,  і  він  не гоївся.Я використала  олію  і  за
чотири дні у мене нова шкіра.Через тиждень я не можу сказати, де я згорів.Чудові речі.”
Кліффорд
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«Так, так, я залікував опіки РСО.І без шрамів!» Ерін

«Біль зникає буквально миттєво, а протягом дня запалення зникає.Я вже вилікував один
опік  пару  місяців  тому,  а  ще  один  лікую  зараз.Це  прискорює  час  загоєння  на  тижні  і
тижні.Наскільки сильний опік, НЕ СТРАХУЄТЬСЯ і НІЯКІЙ чутливості до місця, де мене
обпекли.Я  використовую  масло  для  всього,  і  я  маю  на  увазі  все.Я  також  нещодавно
приготував  партію,  яка  не  була  тієї  якості,  яку  я  б  коли-небудь  їв,  тому  її  суворо
використовували  місцево.Робила  очищення  обличчя,  OMGosh,  приголомшливий
результат.Я використовую RSO для кожної окремої хвороби, яку можна уявити».

«Мене дуже лякає стан шкіри, що мені давали жахливі ліки майже 6 місяців.О сюрприз!
Через  кілька  тижнів  після  процедури  моя  шкіра  знову  погана.Це  добре  знати.Я  був
жахливий на їх ліках, примхлива, суха шкіра, що лущиться, пітливість, боже мій, це було
жахливо.Більше не побачусь із доктором». Ніккі

«Я використовував масло для шкірних інфекцій, головного болю, укусів комарів, грибка,
для сну та простого розслаблення.Дуже корисно на 1вулаптечка». Сільвія

«Шановний  сер,  я  старий  хіпі  з  60-х  і  живу  в  Північній  Каліфорнії.Протягом  8-9  років
гибертизував різноманітні Train Wreck і White Widow з чудовими результатами.Я бачив, що
Рік також використовував Білу Вдову.Зараз я допомагаю пацієнту хоспісу на ім’я Джейсон
в Реддінг,  Каліфорнія.  у період реконвалесценції,  хто був/є? смерть від останніх  стадій
MRSA  за  вказівкою  мого  старого  лікаря  доктора  Рональда  Сенда...Я  почав  його  з
настоянок, які я робив і давав печиво як з води, так і з віджиму бруньку, і тільки з екстракту
масла чотири місяці тому.

Ще один друг-брат, з яким я відвідую Церкву Єдності, звернув мене на ваш веб-сайт лише
три тижні тому.Почали Джейсона на “JOY GREASE”, і він пройшов свою першу трубку, а
тепер на другий.Трохи більше місяця тому його м'ячі були розміром з дуже велику диню,
більші за софтбол...З тих пір, як їв мою випічку та ковтав «Чарівний жир», йому з кожним
днем  стає  краще,  а  його  статеві  залози  майже  повернулися  до  нормального
розміру...Кажуть, немає ліків від MRSA???

У Джейсона були дуже сильні великі пролежні на спині, оскільки він не може лежати на
боці чи животі.Тепер він каже мені, що вони затихають, і коли наш лікар з’явився з іншою
командою в місті, вони всі не могли зрозуміти, чому він не помер або чому йому стало
краще.Я  ще  не  сказав  лікарю  про  своє/наше  лікування  конопляною  олією,  але
незабаром...Я дуже хочу дозволу лікаря лікувати його болячки зараз олією місцево, ви не
згодні???Якщо ми зможемо зупинити  MRSA у  пацієнта,  якому залишилося жити  лише
кілька місяців, просто подумайте, що це може або повинен сказати медичній спільноті.Мир
і повага, Крейг»

«У мого чоловіка був 30-річний шрам від опіку, який потребував пересадки шкіри…Тому я
подумав, ага, ще одне місце для експерименту з цим дивовижним продуктом.Ну, він не
вірив, що це щось дасть...Після кількох застосувань він змінюється, тепер він має пігмент
там, де його не було.Зростання волосся там, де жодне не росло за 30 років». Ребекка

«У мене були опіки другого ступеня обличчя та рук від пожежі в будинку.Я наклав RSO,
змішаний з какао-маслом, на весь місяць, і  ви ледь можете сказати, що я коли-небудь
обгорів.Дивно,  як швидко він  діє,  і  це найкраще знеболююче,  яке я коли-небудь мав».
Amerikanisch

«У мене була родимка на голові, яка нещодавно почала свербіти.Я наносила мазок раз на
день протягом кількох днів,  і  родимка фактично почала зменшуватися!Поговоримо про
дивовижне». Аманда
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«Мій каннабальзам також був призупинений у кокосовій олії, і це дуже допомогло, коли у
мене була алопеція». Метті

«У моєї подруги була інфекція MRSA, яка тривала більше 2 років, і вона безрезультатно
пробувала кілька  антибіотиків,  включаючи один із  найсильніших.Ми використали трохи
олії, що ущільнилося зі шланга випарника, на пластирі на відкритому носі, і воно пройшло,
і біль негайно припинився.Якість її життя набагато краща.

У мене була підозріла шишка на спині протягом 2 років, яка в кінцевому підсумку змінила
колір  і  стала  дуже  боляче,  і  я  дуже  підозріло,  що  це  таке.Я  використовував  RSO  на
пластирі, і він зник.Ми спробували це, тому що побачили відео Ріка Run from the Cure.Я
вважаю, що поширення цього меседжу має надзвичайно важливе значення, і  я готовий
діяти  повною  мірою  через  активність  та  наші  соціальні  мережі  та  трансляцію,  щоб
допомогти вам, хлопці, донести повідомлення». Роберт

«У мене фіброміалгія, і ліки не знімають біль.Але олія робить». Донна

«Я віруюча людина...лікує  подагру...це повинно привести в  рівновагу  інь  і  ян,  тому що
раніше я думав, що я був щасливим, але останнім часом я відчуваю, що відчуття щастя
виходить із глибини...Дякую Ріку Сімпсону». Ірвінг

«Привіт,  Коррі,  я  вже  близько  3  тижнів  даю  *****  ліки  від  його  подагри  на  ногу,  і  він
перейшов із інвалідного візка до можливості  бігати вгору і  вниз по сходах і  пішов у 2-
годинний  похід  в  минулі  вихідні.Це  стосується  не  тільки  Рака...це  просто  лікує.Я  мав
сфотографувати...Величезна різниця.Звичайні  ліки  його не чіпали.У інвалідному  візку  3
тижні до ліків».

«Я використовував його при опіках, і  не можу сказати, де я отримав опіки.Без страху і
слідів.Чудово.У мене  був  опік  протягом тижня,  і  він  не гоївся.Я використала  олію  і  за
чотири дні у мене нова шкіра.Через тиждень я не можу сказати, де я згорів.Чудові речі.”
Кліффорд

«Так, так, я залікував опіки РСО і без шрамів!» Ерін

«Біль зникає буквально миттєво, а протягом дня запалення зникає.Я вже лікував один опік
пару місяців тому, а ще один лікую зараз.Це пришвидшує час загоєння на тижні та тижні в
очікуванні того, наскільки сильний опік, НІ РУБЦІВ І НЕ чутливості на місці, де я отримав
опік.Я  використовую  олію  для  всього  і  я  маю  на  увазі  все.
**нещодавно зробив партію, яка не була такої якості, яку я б коли-небудь їв, тому її суворо
використовуютьмісцево  та  робила  обличчя.OMGosh,  дивовижні  результати.Я
використовую RSO для кожної окремої хвороби, яку можна собі уявити**” Мішель

«Зробив,  дав  моєму  18-річному  синові.Зараз  жодних  ознак  раку.Я  дякую  тобі,  Ріку
Сімпсону». Аманда

«Я  використовував  його  для  загоєння  відкритих  ран.Нещодавно  я  використав  для
лікування  своєї  діабетичної  виразки,  яку  я  розірвав.Вилікувалося  краще,  ніж  я  міг
сподіватися.Також загоїла котячі подряпини за ніч.Інші подряпини за ніч.Нанесіть олію на
половину подряпини, закрийте пластиром, наступного дня оброблену сторону закрийте в
обробленому  відкритому  місці,  з  проявом  інфекції.Цей  препарат  має  бути  в  кожній
аптечці». Джаред

«З  11  років  (мені  зараз  майже  30)  у  мене  на  шкірі  з’являється  свого  роду  грибок,
переважно навколо шиї, грудей і спини.Ці червоні круглі плями з’являються на моїй шкірі
щороку, і я прийняв усе, що можна було зробити, щоб лікувати свій стан шкіри.Ліки, які
призначають дерматологи, займають 5-6 днів, щоб видалити ці плями, і ще 5 днів, щоб
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повністю їх усунути.

Днями я помітив, що ці плями знову почали з’являтися, АЛЕ цього разу я вирішив нанести
на них олію з канабісу...і це було справді чарівно!!!Я наніс його лише 2 рази, і плями ВСІ
зникли.Я не міг повірити своїм очам!Для мене більше немає таблеток, кремів і спеціальних
шампунів!Тепер  я  приготував  кокосове  масло,  настояне  на  олії  канабісу,  і  буду
продовжувати застосовувати його ще тиждень або близько того, щоб переконатися, що
плями не з’являться знову.Велике спасибі RS & JB за всю допомогу та інформацію, я буду
завжди вдячний». Іоанна

«Чи попрацює олія на папіломах або на шкірі біля очей?» Шон

-- Так, Шоне, але будьте обережні, щоб масло не потрапило в очі, інакше воно буде сильно
горіти приблизно годину чи дві.Оку це не пошкодить, але неприємно.JB

«У 2002 році я потрапив у жахливу аварію.У мене були рвані рани, і я втратив частину
кістки  на  руці.Після  пересадки  шкіри  та  кісток  я  майже  одужав  і  отримав  інфекцію  в
руку.Виявилося, що це інфекція кісток, і довелося починати все спочатку.Через це кожного
разу, коли я отримав порізи/опіки (я зварювальник), вони завжди заражалися.У минулому
році я отримав жахливий опік від паропроводу під час роботи на животі.Підтримуючи його
в чистоті та використовуючи олію, він був оздоровлений лише одним дотиком протягом
ТИЖНЯ!Мої невеликі зварювання можуть тривати 4-6 тижнів.Вже не з моєю олією.Гвинт
Неоспорин, я користуюся МАСЛОМ!» Кріс

«Я розігріла олію і змішала її зі своєю баночкою крему для обличчя.Я використовую його 2
рази на день і вже близько 2 місяців.Глибоких глибоких прищів, які у мене з’являлися (ви
знаєте,  які,  їм  потрібно  тиждень,  щоб  вийти  на  поверхню,  і  вони  ВЕЛИЧНІ!)  більше
немає.Шрами  від  цих  прищів  також  зникають.Я  навіть  бачу,  як  шкіра  починає
підтягуватися!Ця  олія  дивовижна,  а  крем  для  обличчя  —  лише  одне  з  багатьох
застосувань!» Дженніфер

«Я закінчив працювати на свого боса в лісі,  де в купі лежала купа отруйного дуба, яку
потрібно перенести та спалити,  і  я навіть не знав,  що він  там.Тож, звичайно,  я піймав
отруйний дуб.Мій бос побачив, що це на межі целюліту, а потім відправив мене назад, щоб
почати лікування маслом Ріка Сімпсона.Через кілька днів моя рука перестала сочитися,
вона також почала сама повертатися.ВИ НЕ МОЖЕТЕ СКАЖИТИ МЕНІ, ЦЯ РОСЛИНА НЕ
МОЖЕ ЛІКУВАТИ НІЧОГО!» Гаррі

«Отруйний плющ на моїй руці… Висип і опіки зникли протягом 5 хвилин… Ні ударів, ні
висипу, ні болю… Я використовую одне зерно рису RSO з невеликою кількістю кокосової
олії… ЗНИКЛО за 5 хвилин!!!Я люблю свою олію!!!“ Естель

«Я використовував це масло 3 роки тому, щоб убити рак простати 4 стадії.Для початку я
використовував гормональну терапію, а потім дізнався про RSO.Це працює.Я особисто
знаю десятки людей, які вживають його щодня від багатьох недуг.Це величезна допомога
для  хворих  на  рак,  але  я  вважаю,  що  це  найбільшеВідкриття  лікувало  чийсь  важкий
псоріаз, який мав понад 90% тіла.Вживаючи від 1/4 до 1/2 грама олії на день протягом 6
тижнів, ця людина буквально вилікувала себе від стану, від якого страждає з дитинства.Я
міг би годинами розповідати про те, що робила ця олія.Ти побачиш, тримай свій розум
відкритим і роби так, як наказує Рік, ти не пошкодуєш». Ден

«Артритичний псоріаз менше ніж за місяць…» Джулліана

«Мій псоріаз зник після того, як я почав їсти олію... Просто місцеве використання олії не
дуже  допомогло  моєму  –  не  зник  повністю,  поки  я  не  почав  використовувати  його
перорально.Воно  ще  не  повернулося.Зараз  я  приймаю  підтримуючу  дозу,  тому
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СПОДІВАЮСЯ, що цього достатньо, щоб уникнути псоріазу.У мене не було жодних ознак
цього майже 4 місяці.Лікарі сказали мені, що це ніколи не зникне повністю, і що єдиний
раз, коли це «проясниться», було, коли я був дійсно хворий, а моя імунна система мала
інші речі, з якими боротися.Ну...Я не відчуваю нудоту, і лайно зникло!» Ліндсі

«Також вилікував тендиніт за кілька днів.Навіть травма 7 місяців.Просто втирайте трохи
вершкового  масла  або  RSO  на  хворобливу  ділянку  раз  на  день.Дивовижне  лайно.Я
використовував RSO при опіку 3-го ступеня минулої неділі-вівторок, жодних ознак опіку
після 40 годин лікування.Звичайно,  хотів би використати його,  як тільки це сталося.Це
врятувало б мені години сильного болю та тримання на ньому льоду». Боббі

«Друг  сів  мене  дивитися  Run  from  the  Cure  приблизно  два  з  половиною  роки  тому,
подумавши, що це може допомогти моєму псоріазу.Ми зробили олію разом – уперше для
нас обох – за три тижні мій бляшковий псоріаз зник.З тих пір я роблю олію і вживаю її
всередину.Якщо я ковтаю кожен день і наношу олію місцево на ніч на окремі плями, які
випадково з’являються, псоріаз дуже контрольований і майже непомітний.Завдяки цьому
досвіду  я  стрибнув  двома  ногами  і  тепер  володію  першим  повністю  державним
ліцензованим  бізнесом  з  медичної  марихуани  в  Колорадо.Через  рік  мого  тата
діагностували  меланому  IV  стадії  —  вона  поширилася  на  його  легені  та  печінку.Його
онколог дав йому від 3 до 12 місяців і сказав, щоб він був готовий до догляду в хоспісі.Я
відразу ж почав йому курс RSO, і через п’ять місяців його рак зник.Пішли.Найпростіше в
світі!Дякую, Рік, за те, що ти знову представив світу це дивовижне ліки!» Еріка

«Чим це не може допомогти?Завдяки моєму навчанню можливості безмежні.У мене є кіста
на  правій  стороні  щоки  на  обличчі.За  п’ять  днів  прийому  масла  (проковтування)  кіста
швидко зменшилася.Олія була зроблена з морозного листя і маленької бруньки, яка була
просочена завжди прозорою.Суміш стояла 2 тижні.Першої ночі застосування мастила моя
кіста  мала відчуття  поколювання.Через  п'ять  днів  пішла.Масло працює.Занадто  багато
доказів, і наука, що стоїть за цим, дивовижна.Існують хімічні сполуки, які реагують на всі
наші рецептори в нервовій системі, це справа природи.Дивовижна частина полягає в тому,
що все це міститься  в  одній  рослині.КАНАБІС.Настав час побачити,  як  далеко можуть
зайти люди.Настав час розвиватися». Джеремі

«Вперше  я  зробив  масло  (настояне  на  кокосовій  олії)  для  місцевого  лікування  спини
літнього сусіда.У неї були виразки, які сильно свербляли.Постільні клопи виключені, так
само, як і короста, втечі, скакуни тощо, тому що вона не постраждала ніде, крім спини, і на
її  ліжку  немає  жодних  ознак  активності  тварин.Знаєте  що  зробив  її  син???Він  сильно
обприскав  матрац  хімікатами,  щоб  позбутися  від  клопів,  яких  не  було.Я  дав  їй  новий
матрац з чіткими вказівками, що його НЕ можна розпилювати.Їй довелося лягати в лікарню
з кровоточивими виразками і, поки вона там, вона виявила проблеми зі спиною і знаєте,
що їй сказали лікарі???Мийте їй волосся і тіло від вошей, вошей у неї немає.Тож, як ти
думаєш, кого я буду слухати, щоб допомогти їй?Лікарі?НІ.Я зробив олію, обробив їй спину,
і настає поліпшення та одужання». Мікеле

«Я заразився вірусом герпесу майже 20 років тому.Я з тих, у кого спалахи 5-6 разів на рік
до сьогодні.Як ви можете уявити, це було для мене нелегко.Мені цікаво, якщо тичи маєте
якісь пропозиції чи знаєте інших, які досягли успіху в лікуванні каннабісом?Спасибі за ваш
час."

-- Просто нанесіть масло (або настоянку, чи мазь з олією) на місця спалаху герпесу.За
потреби повторюйте.Також бажано з’їсти хоча б 60 г лікування, іноді вірус герпесу зникає
повністю.Спалахи будуть не такими частими, і у вас не буде болю тощо, якщо ви будете
використовувати масло для лікування.Олія працює для всіх типів герпесу, і ви не знайдете
нічого, що діє на герпес краще, ніж масло.З найкращими побажаннями, JB
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«У  моєї  колишньої  дружини  немає  вірусів  після  того,  як  я  дав  їй  дозу!!!Її  лікар  був  і
залишається збентеженим.Вона була випускницею DARE, а тепер тримає кілька рослин
для себе...» Томас

«Ранок Шотландця, розмовляв з моєю сестрою минулого вечора, і  вона каже, що вона
одужала!!!Ліки  вилікували  її  оперізувальний  лишай.  :)  Вона  каже,  що  почувається
чудово.Просто хотів бути впевненим на 100%, перш ніж написати вам.Велике спасибі за
вашу допомогу».

«У дівчини з оперізуючим лишаєм з нею трапилося щось інше, і вона ніколи не сказала
родині,  що сталося.Ось воно,  вона щойно надіслала мені:  «Знову привіт,  щойно вчора
дізнався, що рік тому у моєї сестри з’явився наріст на щитовидній залозі, але не сказала
нашій родині.Мабуть, лікар сказав їй, що вони будуть стежити за цим, і якщо воно виросте,
тоді  вони прооперують.Він був недостатньо великим, щоб зробити його біопсію.У будь-
якому випадку, минулого тижня вона прийшла на прийом до лікаря і виявила, що пухлина
перестала  рости.Вона  вважає,  що  ліки  зупинили  ріст.Хіба  це  не  чудова  новина?Вона
продовжує приймати його в надії, що наступне її призначення доведе, що масло вбиває
пухлини.Повідомлю вам більше, коли це станеться». шотландський

«Якось минулої весни я помітив червону пляму на лівій стороні підборіддя.Я відкинув це
як болячку, яка незабаром зникне.Ну, цього не сталося, і тоді, перш ніж я дізнався про це,
з'явився другий; не прикріплений, але дещо по прямій лінії від першої позначки.Я наносив
поліспорин  та  інші  креми,  які  знайшов у  аптечці,  але  нічого  не  змінило  ні  кольору,  ні
вигляду.На  той  час,  коли  я  зв’язався  і  прийшов  до  кабінету  свого  доктора,  там  було
більше, але в деяких областях воно почало набувати іншого вигляду.Це виглядало більш
плямистим.Коли  мій  доктор  оглянув  мене,  на  його  обличчі  з’явився  приголомшений
вираз.Протягом  наступних  двох  місяців  він  прописував  різні  антибіотичні  креми  та
таблетки.

Весь час він казав,  що я не думаю, що це рак.Я не думаю, що це рак.Але здавалося
дивним, що він сказав мені не турбуватися про подальші зустрічі,  просто приходити до
його офісу щотижня, як він сказав мені, і він побачить мене відразу, і в своєму особистому
кабінеті, а не в кабінеті огляду. час.Сказати, що я трохи злякався, це нічого не сказати,
оскільки це нікуди не веде.Неодноразово я запитував його про відвідування дерматолога,
на що він відповів: «Ми зробимо біопсію, а потім приведемо вас до дерматолога, якщо ви
не проти поїхати в Галіфакс»… «Я поїду за мить», — сказав я йому, щоб він з’ясував, що
це за сліди на моєму обличчі.Час йшов, а я не чув від Галіфакса про будь-яку зустріч до
дерматолога.Я знову запитав  свого  доктора… Потім  він  згадав,  що в  Галіфаксі  помер
дерматолог, і той, хто був там, був дуже зайнятий, а це означає, що пройде кілька місяців,
перш  ніж  я  зможу  прийти  до  нього.Час,  здавалося,  тягне  за  собою...  нічого  не
відбувалося...

Після того як я спробував ліки, які дав мені доктор, я вирішив взяти справу в свої руки.Я
зробив кілька запитів і зумів отримати RSO(Олія Ріка Сімпсона) або просто кажучи, добре
виготовлена  конопляна олія.Я дотримувався інструкцій щодо використання олії.Я наклав
трохи на пластир і замаскував сліди на обличчі на ніч.Я також ковтав трохи щовечора.

З усього, що я читав, це не може зашкодити вам, але може збити з ніг, якщо спочатку ви
приймете занадто багато.Ну, кілька разів я брав занадто багато і не міг працювати кілька
днів.Але  те,  що я робила,  –  це наносила масло на ніч  так  само сильно,  як  і  яміг,  не
витрачаючи  його  даремно.Я  бачив,  що  це  змінило  ситуацію.Я  впевнений,  що  це
спрацювало б швидше, якби я знайшов час, щоб відрегулювати кількість, яке я приймав
внутрішньо, щоб не було жодних негативних реакцій на мою моторну функцію.Лол

Загалом, це працює, і під час одного з моїх останніх візитів до мого лікаря він сказав: «Це
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виглядає не так агресивно, як було». Це змусило мене відчувати себе набагато краще, а
також звіт біопсії, коли він повернувся, що зразок тканини не був злоякісним!Я можу чесно
сказати, що масло, здається, очистило все, що було на моєму підборідді.

Здебільшого на ньому немає зростаючих червоних відміток,  лише «тіні» того,  що було
раніше.Через  тиждень  піду  на  прийом до  дерматолога.Сподіваюся,  він  зможе пролити
світло на те, що це таке чи було у мене.Я хотів би знати напевно для душевного спокою.Я
обов’язково повідомлю оновлення, коли у мене буде більше інформації.Поки що… Я хотів
би висловити велику подяку тим, хто допоміг мені вилікуватися!» Білл

QМені було цікаво, чи допоможе РСО при опіках моєї мами від радіації?Вона вирішила
піти на «звичайне» лікування, а тепер у неї груди, кажучи іншими словами, облажені.Мені
боляче просто дивитися на це.Я пам’ятаю, що або ви,  або Рік  одного разу обпеклися,
мабуть, готуючи РСО, і показали фотографії, як масло діє також на опіки.Отже, чи принесе
це їй користь?

А.Натріть їй груди та спину олією або конопляною маззю.Звичайно, вона повинна їсти олію
і триматися подалі від лікарів та інших подібних форм непотрібної шкоди.JB

«У моєї  мами  (72)  вже  близько  2  років  болить  потріскана  шкіра  на  більшості  кінчиків
пальців ... дуже боляче.Лікар каже: «Так, це приходить з віком». Дуфус!!!Ми змішали дуже
невелику кількість олії з аквафором...Одне лікування, за ніч... минуло!Її хворобливі тріщини
загоїлися і продовжують бути добре вже більше тижня!ДИВОВИЖНИЙ!" Доллі

«Я використовував масло на свіжій відкритій операційній рані.У вересні 2012 року мені
видалили  з  обличчя  2  пухлини  базально-клітинного  раку.Одна  була  великою  і  була
живильною пухлиною, яка його поширювала.Крім того, внутрішню пухлину на моїй щоці
зіскоблили для біопсії.Коли я повернувся додому й розкрив свою рану, у мене був кратер
на обличчі.

Перші 4 дні я змішував масло ши та олію та наносив його.Потім я перейшов на пряме
масло і не зупинився.Коли я пішов на прийом після операції, доктор, який думав, що я
збираюся робити пластичну операцію, був вражений моїм зціленням.Я вирішив сказати їй
правду, що я не користувався рецептом, що вилікував це олією коноплі.Вона чула про Ріка
Сімпсона і Phoenix Tears, вона не засуджувала мене, а сказала, щоб я продовжував так
добре.Через місяць я йду на свою другу операцію, план дій, щоб залікувати цю рану... Олія
коноплі.Я скажу цьому хірургу?На прийомі на пошті!Закоханий і світло». Патті-Джо

--  Патті,  не  буде  потрібно  жодної  операції,  якщо  ви  продовжите  використовувати
масло.Або відкладіть ще 60 г, якщо це необхідно, але тримайтеся подалі від операції та
лікарів, якщо це взагалі можливо.У багатьох випадках це є сумною передумовою успіху
лікування.JB

«RSO зробив мій псоріаз майже неіснуючим.Я приймаю підтримуючу дозу вже три роки, і
моя шкіра чиста, мій розум чистий, і я ніколи не був здоровим». Еріка

«Я бачив, як хтось із близьких людей використовував олію Ріка на сильному опіку, який
залишив би неприємний шрам, і  протягом тижня після нанесення олії  воно зникло і  не
було жодних ознак шраму чи опіку». Дженіс

«У  нас  зараз  моя  дочка  на  маслі.У  неї  псоріаз  на  ліктях,  передпліччях  та  на  одному
коліні.Сфотографував на початку.Поки що сухі лускаті ділянки зникли.Шкіра червона, але
гладказамість піднятих і запалених.Менші ділянки зовні повністю очищені.Ми переконані,
що це спрацює.Ми робимо фотографії через день або коли є помітні покращення.Все це
менше ніж за тиждень використання олії місцево.Велике спасибі за те, що ви привернули
увагу до цієї  медицини, яка в кінцевому підсумку зцілить нації  Ріка та ДжейБі.Я щодня

- 30 -



ділюся публікаціями і розповідаю всім, хто буде слухати.Це починає заглиблюватися». Рон

QЧи діють ці суміші від прищів??

А.Дженніфер,  олія  працює  для  «всіх  видів  шкіри».  Це  означає  в  тому  числі  і  акне.З
найкращими побажаннями, JB

«(Я дізнався про масло) 3 місяці тому, шукаючи в Інтернеті ліки від прищів та розацеа.Це
прояснило це миттєво!Я додаю ізоолію до кокосової олії, щоб наносити його на обличчя та
шию раз на день.Мій чоловік каже, що я виглядаю на 15 років молодше!Дуже дякую, що
поділилися цією інформацією.Бог благословить вас усіх.Продовжуй гарно працювати." Тоні

«Клянуся,  саме  тому  я  виглядаю  набагато  молодшим  за  своїх  братів  і  сестер.Я
найстарший із 4-х.Майже всі кажуть, що я виглядаю щонайменше на 20 років молодшою 
за свою молодшу сестру». Мері

«Це працює і  для врослого волосся на обличчі.Я використав його для свого 23-річного
сина з успіхом у 2 застосуваннях.ОДНЕ КОХАННЯ." Патті-Джо

«Джей Бі, у вас є якісь наукові докази чи просто люди, які стверджують, що у них коли-
небудь була алергія на марихуану?Це можливо?Я дуже вважаю, що людину сверблять
саме трихоми, оскільки під час обрізання ви, як правило, сверблять руки, як при дотику до
ізоляції.Але двоє людей сказали мені, що вони вважають, що у них алергія на марихуану, і
щоразу,  коли вони знаходяться поруч із  марихуаною, або коли біля них виходить дим,
з’являються вулики.Але я хотів би, щоб обидва були частиною мого дослідження, тому
мені було цікаво, чи хтось був свідком алергії на марихуану чи відчував це на собі?»

-- Подивіться, конопля є рослиною, тож так, у деяких людей може бути алергія на деякі її
компоненти, звичайно.Але ми ще не бачили алергії на олію, і ми думаємо, що якщо це
станеться, людям потрібно буде лише спробувати інший штам з іншими терпенами.Масло
використовується для лікування різного роду алергії.Але нас сім мільярдів, і кожен з нас
унікальний, тому я б сказав, що так, у деяких людей, ймовірно, буде алергія на деякі види
олії.JB

«Чарлі йде.Без знеболюючих препаратів.Він стоїть високо.Його кроки прямі й широкі.Він
може бігати,  стрибати і  грати.Його шия зажила майже на 90 відсотків.Два роки так не
виглядало.Учора він з’їв банан, піцу, півсендвіча, смажений рис, йогурт тощо.Він НІКОЛИ
не їв стільки.(…)

Праве  коліно  Чарлі  було  найгіршим.Це  приблизно  на  50  відсотків  краще.Ліва  майже
повністю зажила, за винятком того факту, що минулої ночі він її свербив і знову утворив
пухирі.Але нічого  особливого...  Найбільша зміна – це рана на шиї  та  під пахвами.Шия
майже повністю зажила, як і пахви.

Я використовую невелику краплю олії в його g-tube перед ванною.Це також допомогло при
болях у колінах.Якщо у нього болять коліна, він отримує це падіння.Я не додаю жодного
тайленолу  чи  ібупрофену.Це  робить  свою  справу.Я  теж  роблю  власну  мазь.У  мене  є
водний апарат, який фільтрує воду та відокремлює лужну воду від кислої.Оскільки кислена
вода, насичена киснем, дуже корисна для шкіри, а також є антибактеріальним засобом, я
беру кислу воду і змішую її з метоцелюлозою, щоб створити мазь.

Я  додаю  концентрат,  щоб  зробити  мазь,  яка  по  консистенції  нагадує  вазелін.Цим  я
намазую йому  пов’язки  і  наношу його  на  рани.Саме ЦЕ робить  неймовірну  різницю з
болем,  свербінням  та  загоєнням.Незабаром  я  надішлю  тобі  фото.Я  приймав  їх  кожну
зміну.Я думаю, що олії вистачить ще на місяць, але оскільки я робив це вперше, я такне
впевнений.я в захваті.Його апетит ніколи не був таким хорошим.Учора він з’їв більше їжі,
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ніж за весь рік». Тріша

«Привіт, Рік та друзі, у мене є друг, у якого була ця болячка (прибл.2 дюйми на 4 дюйми в
діаметрі) на його лівій лопатці протягом 4 років, інфекція eeee, без струпів на місці, лише
чистий неочищений отвір,  під поверхнею можна було відчути тверду грудку розміром з
бейсбол, чутливу на дотик .

Він  застосовував  олію  місцево  8  разів  за  7  місяців  із  приблизно  2  вихідними  при
внутрішньому  застосуванні.
Струпи  та  шрами  зникли,  відкрита  рана  залишилася  рубцями,  і  мій  друг  почувається
благословенним, що мав можливість використовувати масло». Ребекка

«У мене на шиї з’явилися шишки в двох місцях, одна в грудях і одна на животі… за останні
три тижні моя зменшилася… одна на потилиці та животі майже зникла… одна за вухом
вдвічі менше...ПЕРЕХІТЬ КОНАБІСОВА ОЛІЯ!!!!!!” Шерон

«Просто  розповім  свою  маленьку  історію...мій  друг  багато  років  страждає  на  тромбоз
глибоких вен.У нього вже 2 роки рана на нозі, розміром з чверть...Побачивши історію Ріка
Сімпсона,  я  запропонував  масло,  він  сказав,  що  спробує  все...Тому,  будучи  курцем,  я
придбав трохи олії.Сказав приймати його двічі на день.2 зерна рису розміром...пройшло 2
тижні...він  посміхався,  давно  такого  не  бачив...Рана  зменшилася?????...Початок  нового
скіна???Цього не може бути???...А може????...Він продовжував ще два тижні...  а потім
з'явився  з  більшою  посмішкою...рана  зникла???...Абсолютно  нова  шкіра,  без
болю...WOWWW...Ми тепер віруючі, бачити - вірити...тримай надію живою!» Джейсон

-- Так, може бути, Джейсоне Гільдебрандт, ви це бачили і тепер знаєте, як ви ставитеся
практично до всього,  що трапиться з вами чи з кимось із  ваших друзів.Просто натріть
олією і з’їжте, це насправді так просто.Дякую і найкращі побажання, JB

«Вчора  я  порізав  палець  блендером  на  роботі.О  3  ранку  я  прокинувся  від  стукання
пальцем,  що  спробував  лід,  перекис,  неоспорин.Нічого  не  спрацювало.Досі
пульсував.Потім я згадав, що масло для слуху допоможе регенерації клітин, зупинить біль
і загоїть шрами та проблеми зі шкірою, то чому б не спробувати.Тож я взяв краплю й наніс
її  на  весь  кінчик  пальця.Протягом  1  хвилини  біль  зник  на  80%.Протягом  30  хв.Я  зміг
махнути  пальцем  лише  з  невеликою  хворобливістю,  але  без  справжнього  болю.Я
проданий.Через 12 годин я знову звернувся і відтоді не відчуваю болю». Ребекка

«Розтяжки?» Янтарний

-- Так.JB

«Гей, Рік, я хотів би зберегти моє ім’я в таємниці, якщо ви опублікуєте це (я не проти).Моя
дівчина мала дуже грубе виховання і вдалася до того, щоб порізати зап’ястя, коли в неї
була депресія, ця проблема залишилася позаду, але деякі досить неприємні шрами на її
зап’ястя  все  ще  залишилися.Там  дуже помітно  і  трохи  вибухає,  це  перше,  що  багато
людей  помічають,  коли  вперше  зустрічають  її,  вона  не  хотіла  б  нічого  більше,  ніж
позбутися від них.

Тож  моє  запитання:  чи  допоможе  масло  позбутися  шрамів?Або  принаймні  допомогти
зробити їх менш помітними?Мені  подобається те,  що ти робиш, і  я хотів би знати про
масло, коли мій дідусь захворів на рак, ти герой на всі життя, які ти допоміг врятувати!»

-- Почніть наносити масло місцево на шрами, вони, швидше за все, зникнуть протягом
тижнів або місяців.Я також хотів би підняти їй масло, це допоможе з її посттравматичним
стресовим розладом від усіх тих спогадів про те, що вона пережила.Це також покращить
якість її сну.Зробіть фото та відео, якщо ви не проти, шрам дійсно зникне - або повністю,
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або вони будуть майже не помітні.З найкращими побажаннями, Йіндріх

«У мене така ж проблема з болями на ногах.По-перше, тому що я хворів на цукровий
діабет.Але я виявив, що дуже чутливий до укусів клопів і комарів.Я наношу на них олію та
накладаю пластир на ніч, і укуси загоюються». Мішель

-- Те, що олія може зробити для укусів комарів чи кліщів, просто вражає.Спробуйте, і ви
зрозумієте, чому ми говоримо, що ніхто не повинен виходити зі свого дому, якщо у них
немає масла.Масло має так багато застосувань, що безвідповідально жити без нього.JB

«Їж олію...Я приймаю олію два місяці, мій псоріаз майже на 80% очищений, і мені взагалі
не потрібно вживати ніяких ліків...І забрав мій артрит...» Джуліана

«Я використовував суміш канабісу з оливковою олією, і через тиждень мій псоріаз почав
очищатися.На жаль, у мене було трохи, і мені не вистачило, щоб прийняти це більше як
внутрішньо, так і зовнішньо.Зверніть увагу, у мене навіть не було справжнього RSO, а була
конопляна олія, виготовлена на оливковій олії». Teemu

--  Будемо  сподіватися,  що  скоро  ти  отримаєш  ще  трохи  олії,  Тіему.Найкраще
використовувати його місцево,  щоб контролювати симптоми,  а також вживати олію,  ви
також хочете усунути основну причину проблеми.З найкращими побажаннями, JB

«Він добре діє при укусах комарів і зубних болях.Мою доньку вкусили комарі, не жарт, не
менше  50  разів  за  15  хвилин  З  ВИКЛЮЧЕННЯМ!  Спрей  від  клопів  Deep  Woods.Я
спробувала бананову шкірку, дезодорант, алое вера, дермапласт і гідрокортизон.Жодне з
них не зменшило набряк (у неї алергія на укуси комарів, і вони сильно набрякають) і не
полегшило  її.У  розпачі  я  вискрібав  смолу  з  випарника,  змішав  її  лише  з  невеликою
кількістю  кокосової  олії,  щоб  вона  легше  розтікалася,  і  «змастила»  їй  ноги.Протягом
приблизно півгодини всі набряки зникли, і поки у неї все ще були червоні точки на місцях
укусів, вони її не турбували, і я уникав давати їй Бенедрил.

У мене у роті утворився абсцес, і я наклав смолу з вейпу навколо ураженого зуба, і знову
приблизно через півгодини набряк спав, і я зміг його вилікувати, відтоді проблем з ним не
було.Але я пакував його два дні, щоб бути впевненим.Тепер я можу сказати, що упаковка
смоли (якщо у вас є Vapir  No2 всередині конуса,  де ви змінюєте екран,  збирає майже
чистий геш, також концентрований). .

Я  навіть  написала  своєму  чоловікові  повідомлення  з  вітальні,  щоб  попросити  його
допомогти  дістатися  до  спальні.Проте  сублінгвальні  препарати  діють  краще,  тому  в
швидкій допомоги, якщо підозрюють серцевий напад, вони розпилюють нітро під язик.Хоча
зараз все добре, я не помер від передозування, я не прокинувся з жахливого похмілля, а
найкраще...Мені не довелося приймати велику кількість Тайленолу або Адвілу і завдати
ще більшої шкоди моєму шлунку та печінці.

Я  знаю,  що  смола  не  є  найефективнішим  способом,  і  я  навіть  не  був  впевнений,  чи
спрацює, але мені довелося працювати з нею, оскільки я живу в нелегальній державі.Хоча
я подумав, що це не може зашкодити.Я не можу дочекатися, щоб жити в державі, де я
можу вільно вирощувати свій власний органічний вихідний матеріал найвищої можливої  
якості,  виготовляти власну олію та лікувати себе та всю свою родину...включаючи мою
майже  2-річну  доньку,  яка  минулого  року  переживала  пекло,  тому  що  ніхто  не  може
зрозуміти, що з нею не так.

Вони думають, що зараз у неї білковий розлад, але це ще одна річ, яку вони кидають, тому
що не мають поняття,  що насправді  не так.Налив її  на олії  може просто врятувати їй
життя.Хоча я хотів би мати точний діагноз, щоб я знаю, що я лікую, але суть полягає в
тому, що я просто хочу, щоб моя дитина почувалася краще, і якщо це означає протидію
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традиційному суспільству, то я зроблю це». Сара

«Нафта,  здається,  оживає.При  нанесенні  світиться.Обпік  мою руку  (не  скажу,  як),  але
вилікував  її  олією.Чистої  олії  вистачило  лише  на  2  застосування,  а  потім  налили
відпрацьовану  оліюкокосове  масло.Болі  взагалі  не  було.І  жодних  шрамів  в  кінці.Без
парафінової  марлі,  без  інфекцій,  без  знеболюючих  таблеток.Ще  раз  дякую,  Рік,  що
поділився цим зі світом». Керол

«Спасибі  недостатньо за те,  що ви зробили.Я сиджу тут з олією на своєму отруйному
дубі.Я НІКОЛИ не спробував би без вас.Це тривало понад 2 місяці, торкнувшись майже
100% мого тіла минулого року через те, що хтось розпалив лісову пожежу, тому тепер я
отримаю його скрізь, і гірше кажуть, тому що ми не створюємо імунітету до цього.

День тому він з'явився.Отже, олія минулої ночі зовсім не зупинила свербіж.Однак я бачу,
що це загоює шрами щодня, тому я вірю.Сьогодні вранці, через 24 години після першого
застосування,  я  бачу,  що  він  спрацював  і  загоює  будь-яку  пошкоджену  шкіру  від
подряпин.Тож, маючи трохи пасти з оксиду цинку на моєму маслі, я думаю, що я, можливо,
щойно знайшов 1# допоміжний засіб для отруйного дуба.Насправді я не можу дочекатися
наступного сезону, щоб побачити, чи може масло вилікувати цю проблему на все життя.Я
дам вам знати.Хіба це не було б чудово?Ще раз дякую за все, що ви робите». Ребекка

-- Масло також може це виправити.Це ліки або контроль для всіх медичних проблем.Чим
раніше він буде застосований, тим швидше він виправить те, що потрібно виправити, ось
приблизно все, що до цього потрібно.JB

«Отруйний плющ на моїй руці...висип і опіки зникли за 5 хвилин...ні ударів, ні висипу, ні
болю...Я  використовую  одне  зерно  рису  RSO  з  невеликою  кількістю  кокосової
олії...ПІХАЛО за 5 хвилин!!!Моя олія!!!” Естель

«У мене на обличчі потрапив отруйний дуб, на другий день він був від чола до шиї, великі
сверблячі плями, сирі та деяка кровотеча від подряпин.Я змішала трохи олії з невеликою
кількістю кокосової  олії,  щоб її  було легко намазувати.Я надів його і  миттєво полегшив
свербіж і біль, через годину сирість і запалення зникли, на наступний ранок його не було
видно, якщо ви дійсно не подивилися.Це, безсумнівно, підняло кілька брів, і нарешті деякі
скептики побачили, про що я завжди говорю.Цілюща сила канабісу!» Сінді-лі

«Я хочу, щоб люди знали, що RSO усунув величезний пухир, який мій чоловік лежав у
ліжку так довго від того, що йому стало погано.Я намазав на нього масло, і через тиждень
воно зникло.Я дуже боявся, що це переросте у щось набагато серйозніше.Воно охопило
всю його п’яту.Дякую Ріку Сімпсону за все, що ви робите». Сьюзен

«Я  зробив  мазь  з  бджолиного  воску,  оливкової  олії,  кокосової  олії  та  олії  ниму,  яка
вилікувала  мій  прогірклий  запах  ніг,  який  у  мене  був  понад  25  років…Я  додала  олії
лаванди та цитрусових, щоб зменшити запах німу.І він працює краще, ніж будь-який крем
для шкіри, який я коли-небудь купувала.А дружина ніколи не була щасливішою». Роберт

-- Я б додав трохи олії в суміш, Роберте.Ніколи не завадить додати трохи, до того ж це,
безумовно,  спрацює ще краще.Одне лише масло може зробити  те  ж  саме,  якщо його
змішати з олією насіння конопель, наприклад, а масаж ніг із застосуванням сильної мазі з
канабісу  — одна з  найприємніших речей,  які  можна відчути в  цьому світі.Уявляєте,  як
здорово було б для ваших ніг, якби ви могли просто занурити їх у теплу нерозбавлену олію
на десять хвилин?Чи можете ви уявити, наскільки це було б ефективним для людей з
опіками, діабетичними виразками, раком шкіри тощо?Я можу.JB

«Якби жінки знали, що це зупиняє старіння шкіри та відновлює пошкоджену шкіру (як у
випадку з цією людиною), підтримка легалізації канабісу була б просто величезною!Вся
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економіка процвітала завдяки придушенню цієї дивовижної природної медицини, і ми всі
будемо  спостерігати,  як  вона  руйнується  разом,  оскільки  все  більше  і  більше  людей
ознайомляться і просто починають лікувати себе». Гіл

«Я читав зморшки?Це допомагає від Зморшок?» Марджі

QВи наносите його на обличчя для лікування зморшок чи приймаєте його всередину чи
обидва?» Тоні

А.Обидва для найкращих результатів, але лише місцеве застосування також може зробити
багато.JB

«Мені потрібен рецепт облисіння.Це одна частина конопляної олії на десять частин олії
конопляного  насіння?Допоможіть,  будь  ласка!У  мого  нареченого  випадає  волосся,  і  я
справді не хочу залишати його… У нас є близнюки, тому мені потрібно, щоб він залишався
поруч, ха-ха». Дженна

-- Це могло б спрацювати.Ми любимо додавати 20-30% олії в конопляну олію, 96% спирт
або інші носії, але менше цього також може творити чудеса при місцевому застосуванні.В
ідеалі, звичайно, у нього було б відро олії в наявності, і він би використав його прямо.Тому
що нерозведені ліки діють краще, ніж розведені ліки.З найкращими побажаннями, JB

«Як механік,  я  використовував масло на деяких досить поганих порізах,  і  ви  на 100%
праві...він лікує шкіру швидше, ніж будь-що інше». Корі

«Вилікував свої генітальні бородавки лише 3 застосуваннями за 2 тижні.Я переніс кілька
дуже болючих процедур у клініці ГУМ у лікарні, які лише погіршили їх.Я використовував
приблизно 10 мг на кожну бородавку (у мене було 5) кожні три дні.Я вмивався, але уникав
використання мила протягом 3 днів  щоразу,  поки масло не вбереться,  потім купався і
знову  наносив.Бородавки  просто  перетворилися  на  мертву  шкіру,  яка  стиралася
абсолютно безболісно, залишаючи нову здорову шкіру.Я сказав про це своєму лікарю, і він
назвав мене брехуном?Мені пощастило мати друга, який зробив мені трохи олії з тіні та
бруньок, які зазвичай були б відходами». Милі

«Зараз я займаюся лікуванням неприємної родимки, яка стала чорною.Щоранку я наношу
велику кількість засобу прямо на родимку, а потім покриваю пластиром.Через 3 тижні я
бачу,  що  родимка  зменшується.Це  працює.Я  теж  щодня  потроху  їм...яка  різниця  в
енергетичному рівні.ЛІКУВАЛЬНЕ БЛАЖЕННЯ ЧЕРЕЗ КАНАБІС!!!!!!!!” Beau

«Я  відчуваю  себе  винним  за  те,  що  хотів  спробувати  це  на  голові  проти  чоловічого
облисіння». Роберт

--  Не  будьте,  це  працює,  і  вам,  ймовірно,  все  одно  знадобиться  невелика  кількість
масла.Звичайно,  ви  могли  б  нанести  його  багато,  і  це  було  б  краще,  але  якщо  ви
розчините  грам або більше в 100  мл олії  з  конопляного насіння,  я  думаю,  вам також
сподобається  побачити,  що  воно  дасть,  Роберте.Також  додайте  кілька  міл  суміші  олії
насіння та олії  у свій шампунь та інші косметичні продукти,  які  ви використовуєте,  вам
також сподобається, як це буде мати місце.Фотографуйте, ви можете допомогти багатьом
іншим.У нас є лише кілька фотографій цього, ми, зрозуміло, не звертали на це особливої 
уваги.Але це дійсно працює, спробуйте і не соромтеся цього ні на секунду.JB

«Я визнаю це...я незграбний...Я маю погану звичку встромляти зубці  вилки в ногу.РСО
прямо на місці, прикрити пластиром, біль зник за секунди, загоївся за 3 дні». Верес

«Я бачив, що бальзамна версія олії з набагато меншою силою знищує псоріаз за кілька
днів, зменшує набряк яєчників на 1-й день менструації за 20 хвилин і запобігає утворенню
рубців  і  болю  при  негайному  нанесенні  на  незначні  опіки.Справді  змушує  мене
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задуматися, що може зробити нафта...” Берес

«У мене був один із найгірших випадків мікозу стопи, коли мені було 10 років, я хотів би
мати масло.Але зараз у мене є.Через 47 років все добре.Лікує майже все». Дональд

«Моя невістка смажила у фритюрі свинячі відбивні і вмочувала пальці в киплячу олію до
першої  рульки,  і  вони  побіліли,  як  варена  курка.Ми  нанесли  на  них  RSO,  і  біль  зник
приблизно через хвилину або близько того, вона намазувала їх RSO 2 рази на день.Вони
зажили дуже швидко всього за кілька днів і взагалі не було втрати шкіри або рубців.

Дивно,  що  ми  зараз  тримаємо  трохи  в  кухонному  холодильнику,  тому  якщо  хтось
обпекеться (особливо діти), ми негайно застосуємо RSO, немає потреби відчувати такий
біль, коли у нас є природна рослина, яка подбає про це ». Дебра

«У мене була невелика партія шишок на лікті, обробив їх олією...Через тиждень мій лікоть
рівний, без шишок...Я думаю, що це були бородавки, але оскільки я не вірю лікарям, я не
можу вам точно сказати». Карла

--  Незалежно  від  того,  що  не  так  з  вашою  шкірою,  просто  нанесіть  олію,  покрийте  її
пластиром і повторно наносьте олію кожен день або два або коли пластир відпаде.Опіки,
бородавки, екзема, псоріаз…Тйому байдуже, що це таке, і він виправить це, просто дайте
йому час і масло.JB

«Я зробила «змивання» з олії, яку зробила, і попросила подругу, яка хворіє на СИЛЬКИЙ
псоріаз від голови до ніг і не фотографувала себе більше 4 років, щоб вмитися ним.1 РАЗ -
коли вона мила своє тіло, я був в ШОКУ, спостерігаючи, як ВСЯ червона, плямиста шкіра
стає ПУФ, і бачив ДИВНО здорову шкіру після кожного РАЗу, коли вона витирала частину
свого тіла.Того вечора я сфотографував її  і  опублікував.ТЕПЕР ЇЙ НАДОЛАЖУЄТЬСЯ,
коли її фотографують...ЩОДЕННЯ!

КІЛЬКА інших запитали, як я це змішав, і я був щасливий і здивований, як пацієнти з РС та
інші,  хто страждає від захворювань,  використовували його у ваннах,  і  один сказав,  що
спав, як ДИТИНА, без болю вперше в своєму житті». Трейсі

«У мого друга була кіста на обличчі,  і  після прийому масла протягом кількох днів вона
зникла.І він ковтав його, не вживаючи його місцево». Джонатан

«Я беру трохи більше, ніж розмір зерна рису.Я насправді трохи задрав ніс, і моя алергія
майже зникла.Я живу в будинку на колесах з двома собаками, і нас бомбардують пилком з
сусіднього пагорба дерев.Минулого року я приймала бенедрил щодня.У цьому сезоні мені
не доводилося приймати, і я сплю набагато краще». Джуді

«Я не хворий на рак, але у мене була інфекція на п’яті, яка не реагувала на лікування.У
мене навіть  була техніка  по догляду за  ранами...  він  отримав інфекцію,  щоб зупинити
поширення,  але  вона  все  одно  не  загоїлася.Намазала  маслом  і  за  ОДИН  день
почервоніння стало менше.День другий і  почервоніння пройшло.День третій,  і  інфекція
знову виглядає як шкіра!Чудова цілюща олія!» Таммі

«Я був у тому моменті, коли не виходив із дому.У мене з’явився висип, який лікар сказав,
що  це  периоральний  дерматит,  і  все,  що  вони  мені  дали,  або  не  подіяло,  або  мене
захворіло.Вони сказали, що не мають уявлення про те, що викликає це або як позбутися
цього  назавжди.Після  поїздки  до  Ванкувера  я  вирішив  спробувати  поставити  RSO  на
висип і подивитися, що станеться.Наступного дня його майже не було.Зараз я приймаю
олію всередину,  і  відтоді  у  мене не було такої  болючої  висипки на спині.Цей матеріал
дивовижний.Зараз я спостерігаю, як жінка вилікувала рак грудей і шлунка за допомогою
цієї дивовижної речовини, яку дав нам не хто інший, як сам Бог!!!» Чай
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«Я працював у компанії, що займається басейнами та спа... У мене світла шкіра, я весь
день на вулиці.У мене на обличчі, голові та руці з’явилися божевільні плями, які завжди
були за вікном водія.Масло очистило ці плями за лічені тижні!Тепер я вживаю 0,5 грама
чистого THC щодня, щоб допомогти боротися з будь-якою хворобою та підтримувати свою
імунну систему міцною.До речі, щеплення від грипу ніколи не було!З дитинства не було
грипу». Джей

«Це чудово діє на опіки та сонячні опіки.Розбавлений оливковою олією». Рейчел

«18 місяців тому моя нога заразилася через операцію.Після того, як лікар перепробував
усі антибіотики та процедури, вони знають, що в основному відмовилися і відправили мене
додому чекати, поки він закриється.Лише після того, як я почав лікувати себе високими
дозами канабісу, я помітив, що регенерація почалася!» Аріель

«Використовував його проти герпесу та пухирів на губах, працював краще, ніж я думав.Я
знав, що це спрацює, але час загоєння тривав від ночі до 24 годин.Я думав 1-2 дні, а не 6
годин». Кевін

«Моя мама позбулася плями, яка була на її обличчі майже 2 роки за 4 дні за допомогою
масла!!Тоді ми сказали, якщо це те, що він може зробити із зовнішніми раковими плямами,
просто подумайте, що він робить всередині!» Янтарний

«У  мене  була  невелика  коричнева  пляма  з  лівого  боку,  яка  ставала  все  більшою.  Я
показала своєму хлопцеві,  який змастив трохи олії.  Зауважте, я не думав,  що це щось
дасть.  Через чотири дні  я  перевірив (я  забув про це),  він  повністю зник,  за  винятком
крихітної червоної точки на місці плями. Нічогомайора, але це зробило мене віруючим».
Керол

«Привіт, JB.Моя донька вчора обпекла руку в духовці.Вона вийшла на вулицю і показала
мені опік на руці, на якій утворилися пухирі.Вона сказала, що боляче.Я сказав їй піти в
будинок і взяти олії, накласти трохи пластиру і прикрити опік.Я сказав їй, що це заживе без
шраму.Вона вийшла через п’ять хвилин.Вона сказала, що татові біль зник.Я сказав так, що
масло має робити.

Моя сестра, яка скептично ставилася до того, що може зробити олія, і не схвалювала, що
я  використовую  її  як  ліки.Вона  ніколи  не  зупинялася  на  мені,  коли  мова  йшла  про
нафту.Але це нормально!Тому що всіх нас теж так довго брехали, що ми повірили їхній
брехні.Моя сестра хворіє на важку хворобу лікарів.Якщо коротко.Вона почала приймати
олію  і  втратила  60  фунтів  за  останні  шість  місяців.Тепер  вона  щиро  вірить  в  нафту.І
відкрито ділиться цим з усіма.Дякую за все, що ви робите для цієї справи». Рон

«Я знаю, що хлопці тут завжди кажуть використовувати чистий RSO, і я дійсно великий
шанувальник цього матеріалу.Проте я просто хочу повідомити людям, що настій кокосової
олії, виготовлений з листя цукру, повністю замінив неоспорин для нас, мені не доводилося
купувати цей матеріал протягом 2 років.Він працює краще і швидше, і я можу намазати
ним руки та обличчя людей, і мені не доведеться турбуватися про те, що вони захворіють,
якщо вони випадково з’їдять його». Тіна

--  Тіна,  ніщо не працює краще та швидше, ніж чистий RSO, але я знаю, що ти хочеш
сказати.Звичайно,  менш  потужні  форми  ліків  від  канабісу  також  можуть  творити
чудеса.Проблема в тому, що успіх не такий надійний, як із нерозбавленим найпотужнішим
RSO.

Косметика з канабісу незабаром замінить більшість наявних косметичних засобів, а саме
після  того,  як  жінки  дізнаються,  що  олія  може  зробити  для  їхньої  краси.Олія  насіння
конопель,  кокосова  олія  та  масло  ши  є  моїми  улюбленими  носіями,  але  можна
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використовувати  все,  що  популярно  в  місцевості,  де  вони  живуть,  і  додати  до  нього
олію.20-30% RSO в кремах працює чудово, але 0,01-1% також може бути дуже корисним
для менш серйозних умов і щоденного догляду.JB

Поради щодо виробництва
«Ніколи без вентилятора!!!Це означає ніколи». JB

«Деякі вентилятори можуть бути дуже небезпечними, тому, якщо хтось не знає різниці (я
перемотувач  електродвигуна),  вони  можуть  і,  ймовірно,  запалять  розчинник.Можна
використовувати лише певні вентилятори.Оскільки більшість людей не відчули б різниці,
якби вони дивилися на вентилятора цілий день, це гарна порада.Слід враховувати, що
якщо електродвигун на вентиляторі створює внутрішню іскру під час запуску, яку ви не
можете побачити ззовні двигуна, він запалить розчинник.У приміщенні є дуже небезпечним
місцем  для  виготовлення  ліків,  я  впевнений,  що  більшість  із  вас  знає!Причину  цього
повинні знати всі...Електричні плити, освітлення, вимикачі,  печі, водонагрівачі,  лампи та
майже кожен електроприлад у вашому домі створює, бачите ви це чи ні, іскру, яка запалює
розчинники.Багато з цих іскор виникають автоматично,  і  ви ніколи цього не дізнаєтесь!
Навіть якщо ви вже зробили це успішно у вашому домі, це як бомба уповільненої дії, яка
може  не  спалахнути  багато  разів,  але  в  якийсь  момент  у  вас  буде  вибух,  від  якого
неможливо  було  б  втекти,  це  відбувається  так  швидко!Кожен  у  вашому  домі  буде  в
небезпеці!Будь ласка, ніколи, ніколи не ігноруйте це попередження.Йіндріх Байєр дав вам
пораду, яка, ймовірно, врятує вам життя, якщо ви її будете дотримуватися.Дякую, Йіндріх».
Антоній

«Я згоден з вами на 100 відсотків, оскільки я теж прийшов до такого ж висновку лише в
минулі  вихідні.Я  також  хотів  би  додати,  що  використання  кавового  фільтра  для
проціджування нафти/олії  також є найкращим способом...Використання марлі або будь-
чого,  крім кавового фільтра,  дійсно дасть вам більше олії,  але буде слабшим маслом,
можливо  більш  зеленого  кольору,  що  підтверджує,  що  вив  ньому  багато  рослинного
матеріалу.Суть  полягає  в  тому,  що  використовуйте  нафту  і  кавовий  фільтр,  і  не
подрібнюйте  матеріал  більше,  ніж  каже  Рік.На  мій  погляд,  Рік  удосконалив  процес
виготовлення чистої олії для лікування раку і робить її будь-яким іншим способом, ніж він
каже, є марною тратою часу та матеріалу». Марі

«Привіт, JB.За який найкоротший час можна залишити бутони висохнути, якщо це потрібно
терміново?Спасибі."  Прісцилла
-- Поки не висохне.Але я б хотів лише швидко висихати, скажімо, 5-7 г бруньок, це дасть
вам приблизно грам олії, достатньо для початку, а потім ви зможете закінчити його, коли
воно  добре  висохне,  приблизно  через  тиждень.Чим  менше  ви  обробляєте  вихідний
матеріал  перед  обробкою,  тим  менше  смоли  ви  витрачаєте.Тому  найкраще  не
декарбоксилювати вихідний матеріал (наприклад, GW це робить без жодної причини, ви
можете декарбоксилювати масло з меншими проблемами, нагріваючи його, що вам все
одно потрібно зробити, щоб видалити залишок розчинника).Найкраще, якщо це можливо,
помістити бутон у відро для обробки прямо в сушарці, без додаткової обробки.Чим менше
ви торкаєтеся бутону, тим краще.JB

«Брайан, я знаю, що умови не ідеальні, але я все одно буду співати ту ж пісню.Що ще я
можу зробити і навіщо мені змінювати мелодію та знижувати наші стандарти, коли їх не
потрібно знижувати?Звичайно, будуть різні сорти олії, деякі будуть хороші для місцевого
застосування (до 60%), деякі для відпочинку (60-90), а деякі для лікування (90 і вище), а
найкращі  масла  будуть  95-98%.  ТГК  і  надзвичайно  потужний  і  заспокійливий,  ось
приблизно все, що про нього.Але тепер ми повинні навчити людей, що в олії 95-98% ТГК і

- 38 -



що вони повинні прагнути до найкращої якості, а не до посередніх продуктів, які можуть
працювати, але можуть і не працювати.

Мене особисто  не  дуже цікавить  дослідження  ліків,  які  можуть  працювати  інколи,  а  в
деяких  випадках  лише тоді,  коли  у  нас є  ліки,  які  будуть  працювати  практично  у  всіх
випадках.

Весь цей сік — це все добре і приємно, але ви виявите, що близько 10-20-30% людей
виникне алергія на рослинну сировину або їм не сподобається смак, тому вони не будуть
використовувати його належним чином як ліки.Конопля детоксикує ґрунт, на якому вона
вирощена, ви взагалі не хочете ковтати ці рослинні матеріали.Іноді так, а саме, коли ти
знаєш, де і як вирощена рослина, але я б сам пив такі соки дуже обережно, ти ніколи не
знаєш, що в ньому, насправді, і я знаю, які хімікати використовуються для вирощування
канабісу.Тож я сам обережно ставлюся до рекомендацій щодо приготування соку.

Олія  має  бути  декарбоксилована,  щоб  вона  працювала  належним  чином,  її  потрібно
кип’ятити,  інакше вона працює неправильно і  не проходить через гематоенцефалічний
бар’єр, тому «непсихоактивний сік», цілком логічно, ніколи не може працювати так само
добре. як декарбоксиловані масла з 95-98% ТГК.Знову спробуйте на шкірі  та побачите
різницю.

В основному те ж саме стосується і CBD - знову так, він буде працювати, а саме іноді і в
деяких випадках, і це також чудовий ліки, наприклад, коли його додають як інгредієнт до
жуйки для дітей, але крім цього я завжди хотів би використовувати найсильнішу форму
ліків від канабісу в першу чергу.Чи не так?JB”

«З мого особистого досвіду я не можу виправитися, це мене дуже розриває.У мене також
є порушення згортання крові, і важкий хлорофіл — це «ні-ні» для тих, хто приймає ліки для
розрідження крові через високий вміст вітаміну К». Дена

«Вірджинія,  ви  повинні  усвідомити,  що  ми  бачили  багато  олій,  і  більшість  олій  не
наближаються до того, що ми хотіли б бачити, щоб пацієнти використовували для своїх
захворювань.Стратегія  «зроби  власний»  є  єдиною,  яка  дійсно  має  сенс,  ви  не  хочете
залежати від когось,  щоб робити олію за вас,  ви хочете контролювати якість власного
продукту та знати, що в це і як це було зроблено.Там занадто багато шахраїв, і більшість з
них не забезпечують належної якості, і це сумний факт, і єдиний спосіб запобігти цьому –
навчити  людей,  якстворіть  свої  власні,  щоб  вони  зрозуміли  різницю.І  іноді  невелика
різниця в якості масла може значно змінити чиєсь життя.Тому ми постійно намагаємося
підвищити якість та ефективність олії.

Як ми дивимося на це, якщо хтось вміє зварити чашку кави, вони можуть зробити олію, тут
насправді нічого.А тим, хто не може зробити олію для себе, зазвичай потрібна допомога,
тому хтось завжди може зробити її для них, якщо потрібно, плюс такі люди також повинні
мати можливість отримати 95-98% THC RSO в аптеці.Або принаймні у світі, в якому я хотів
би жити.JB

«1.)  Висохлі  бруньки  я  подрібнював  лише  руками,  без  м’ясорубки.Вихідний  матеріал
виглядав як дуже маленькі бутони розміром бл.Діаметр від 5 до 10 мм, тому в основному
без порошку.Оскільки зараз у мене є власний досвід «кулінарії», я повністю згоден з вами
в усіх пунктах, крім пункту C.Я бачив олії,  виготовлені на спирту, які зазвичай набагато
темніші, оскільки вода в спирті розчиняє хлорофіли.Я зробив свою олію з лабораторного
чистого  петролейного  ефіру.Ця  олія  набагато  яскравіша  за  кольором  (золотисто-
коричнева)  і  має  чудовий,  чудовий  пряний  смак  у  порівнянні  зі  спиртом,  який  я  мав
можливість  спробувати.Я  маю  на  увазі,  що  я  вважаю,  що  нафта  не  видаляє  стільки
терпенів  і  хлорофілів,  як  алкоголь.Він  також  кипить  набагато  більш  контрольованим  і
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керованим, як і алкоголь.Отже, моє запитання полягає в тому, чи вважаєте ви можливим,
що комбінація подрібнення/промивання нафтою не настільки шкідлива для якісного масла,
як подрібнення/промивання спиртом?

--  Не  шліфуйте  матеріал  спочатку.Будь-яке  поводження  з  сухим  матеріалом  бруньок
призведе до втрати ТГК та інших канабіноїдів (дрібний пил на столі – це те, що повинно
було залишитися у відрі).Так, подрібнення та нафта були б «кращими», ніж подрібнення та
спирт - це поєднання майже гарантований провал, ви просто не можете зробити хорошу
олію таким чином.

Помістіть бутон у відро,  змочіть його нафтою, подрібніть паличкою на дві-три хвилини,
вилийте у відро олійно-розчинну суміш.Якщо ви працюєте з якісним матеріалом, зробіть
друге  прання  та  вилийте  другу  суміш  у  відро  під  час  першого  прання.Якщо  ви  не
використовуєте  високоякісний  матеріал,  використовуйте  перше  прання  лише  для
внутрішніх цілей (і продовжуйте шукати кращий матеріал для роботи).

Ефір виробляє чудові  олії  (нам більше подобаються бурштинові  масла,  ніж  темні,  але
пам’ятайте,  що  деякі  штами  виробляють  більш  темні  масла,  ніж  інші).Нам  також
подобаються бурштинові олії з практичних міркувань - хто хоче мати чорні хлорофілові
зуби?Але  ми  не  дуже  рекомендуємо  його,  тому  що  працювати  з  ефіром  досить
небезпечно, його важко дістати в більшості частин світу, і ми дуже стурбовані безпекою
тих,  хто  виробляє  нафту.Він  може  дуже  легко  вибухнути  при  відносно  низьких
температурах.Отже,  для  більшості  людей  нафта  буде  працювати  чудово.Зазвичай  ми
використовуємо нафту, але ефір буде розчинником на наш вибір.

Поточний список розчинників, які ми б використовували особисто: 1.ефір, 2.чиста легка
нафта, 3.99% ізопропіловий спирт, 4.харчовий алкоголь - бажано 99%, але зазвичай його
важко дістати і дуже дорого.Коли ви працюєте з 96% спирту, решта 4% зазвичай припадає
на воду.4% з 10 літрів – це 4 дкл, майже півлітра води, яку вам доведеться викип’ятити – і
потрібен час, який ви могли б витратити більш продуктивно.

2.) Я також поставив тепле масло при 60°C на 1,5 години під вакуумом, щоб повністю
видалити всі залишки розчинника.Як я вам писав, 35 з’їдених грам олії я декарбоксилював
пізніше… Смак олії до декарбоксилювання був набагато пікантнішим, я б не сказав, що
гірше, але щодо відрижки ви маєте рацію.

-- Як я вже казав минулого разу, відрижка була від залишків води.І вода була там через
«наукову»  низьку  температуру,  яку  ви  використовували.Вам  все  одно  потрібно
декарбоксилювати  масло,  тому  рисоварка,  яка  вимикається  при  110°C,  працює
нормально.Або, звичайно, найкраще використовувати aвсе-таки - але знову ж таки, багато
людей не володіють ними і не знають, як ними керувати, а ризик вибуху завжди присутній.
Якщо хтось використає для викип’ятіння розчинника неналежним чином сконструйований
апарат, він може вибухнути, спричинити серйозні травми та зруйнувати весь будинок. Але
якщо  вміст  рисоварки  повинен  був  якимось  чином  загорітися  і  процес  проводився  на
відкритому повітрі або у відкритому добре провітрюваному приміщенні.Тоді, якщо той, хто
виробляє  нафту,  не  панікує,  у  нього  не  повинно  виникнути  особливих  труднощів  з
контролем вогню, і так, мати під рукою вогнегасник — це завжди гарна ідея.

Щодо вакууму – звісно,  чому б і ні.Якщо у вас є обладнання, і  якщо ви знаєте, як ним
правильно користуватися, не буде поганою ідеєю закінчити масло таким чином, якщо ви
хочете бути на 100% впевненим, що в ньому немає залишків розчинника, або якщо ви
хочете  закрити  масло.  уста  тих,  хто  проти  нафтохімічних  розчинників.Деякі  люди
використовують його з великим успіхом, і я не проти.Але, як відомо, більшість людей не
володіють цим обладнанням, і  багато наших пацієнтів не можуть або навіть не можуть
дозволити  собі  рисоварку  та  вентилятор,  тому  ми  не  рекомендуємо  пилосос  як
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необхідність.

Подивіться, наскільки легким і простим є метод Ріка і на скільки запитань ми ще маємо
відповісти.А  тепер  уявіть,  що  буде,  коли  ми  додамо  інформацію  про  інші  методи
виробництва олії.Це лише спричинить замішання, і мені доведеться витрачати дні й тижні,
намагаючись відповідати на запитання «заплутаних» людей, чого я все одно не збираюся
робити довше.

3.) Поясніть, будь ласка, чому ви пропонуєте ковтати масло прямо з тюбика, прямо в рот,
без  капсул?Якась  проблема  з  поглинанням?Більшу  частину  олії  я  їм  на  сигаретному
папері, але рідко використовую деякі капсули, якщо мені доводиться виходити з дому на
більше годин.Крім того, я не люблю, щоб це було по зубах, бо з нього дуже важко злізти…

-- Через декілька причин.Головне, що цей спосіб прийому всередину виявився найбільш
ефективним і  корисним для  пацієнтів.Він  покращує  гігієну  ротової  порожнини,  оскільки
також дезінфікує  ротову порожнину,  а  потім допомагає при будь-яких захворюваннях в
травному  тракті  або  в  горлі  тощо.Насправді,  коли  у  мене  болить  горло,  я  намагаюся
змастити  олією  задню  частину  рота,  а  потім  тримати  її  в  роті  стільки,  скільки  можу
витримати.У більшості випадків грип або ангіна (або її симптоми) лікуються протягом ночі.

Як ви кажете, деяка кількість олії залишається на ваших зубах і під язиком, тому цей метод
ковтання  фактично  поєднує  сублінгвальну  обробку  олії  (ala  Sativex  та  інші  спреї  та
настоянки під язик, які використовують люди) та обробку в шлунку та кишечнику.Головне,
щоб масло потрапило в шлунок.Отже, якщо у вас є масло з не дуже хорошим смаком, ви
можете покласти в нього шматочок хліба чи банана тощо (або сигаретний папір, якщо ви
любите їсти  хімікати в  ньому),  скласти  його й  проковтнути як  таблетку  та  промийте її
водою чи чаєм чи чим завгодно.Чистіть зуби маслом через 10 хвилин або близько того, це
також допоможе в гігієні порожнини рота.Багато олій мають чудовий смак (особливо якщо
вихідний  матеріал  не  подрібнений  і  коли  для  виробництва  олії  не  використовується
спирт.Хлорофіл зазвичай має поганий смак і може спричинити багато дискомфорту, навіть
якщо  його  використовувати  місцево  –  темні  олії  забруднить  ваш  одяг,  вам  цього  не
потрібно чи не потрібно.)

Капсули - а) ви повинні купувати їх у Big Pharma, якою ви підтримуєте їх своїми грошима,
б)  у  деяких людей на них алергія,  в)  деякі  розчиняються у вашому кишечнику,  а не в
шлунку, d) дилери часто кладуть менше олії в капсулі, ніж має бути, e) вони не працюють
так добре для багатьох умов, f) важко витягнути олію з них, коли ви хочете зробити суглоб
або випарити олію для захворювань легенів або коли ви хочете використовувати олію
місцево.Я не кажу, що не можна використовувати капсули, все, що я кажу, це те, що краще
навчитися  використовувати масло  прямо з  тюбика.Після  того,  як  ви отримаєте більше
практики,  ви навчитеся використовувати масло без будь-якого дискомфорту.Я особисто
люблю їсти олію прямо з рисоварки, я просто занурюю в неї палець і беру стільки, скільки
думаю, що можу.Майте на увазі, що це дуже «витрачає олію», і ви зазвичай берете більше,
ніж  зі  шприца.Коли  олія  хороша,  «передозування»  лише  заснути,  велика  справа.Але,
звичайно, я можу це зробити завдяки своєму досвіду та толерантності,  я б не став іне
рекомендую  це  новачкам  або  тим,  хто  не  має  такого  досвіду.І  тобі,  Стефане,  всього
найкращого.Йіндріх»

«Якщо вас турбує вартість,  це набагато дешевше, ніж співоплата за більшість ліків від
раку,  а деякі  ліки,  які  ви приймаєте вдома від раку,  не покриваються страховкою.Якби
комусь із моєї родини потрібна була ця олія від раку, я б знайшов спосіб.Удачі!!!!" Ліза

— Згоден, Лізо, олія — це набагато дешевше лікування, якщо врахувати всі інші витрати й
витрати.Крім того, він незрівнянно безпечніший за все, що пропонує медична система, не
кажучи вже про те, що він працює набагато ефективніше та надійніше, і його, безумовно,
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веселіше приймати, ніж отрута чи радіація.JB

QЧому подрібнення сухого матеріалу призводить до втрати ТГК?Чи є цьому пояснення?
А.Чи доводилося вам молоти дійсно потужні бутони?Якщо ви це зробили, ви повинні знати
чому.Цей  білий  порошок,  який  знаходиться  навколо  столу  після  того,  як  ви  його
подрібнюєте, — це ТГК (або трихоми), і це те, що повинно було залишитися в олії.Крім
того,  коли  він  подрібнений,  він  стає  занадто  дрібним,  і  ви  знімаєте  багато  того,  що
насправді не хотіли зчищати у своїй олії.

Обробляйте  кісткові  сухі  цілі  бруньки  після  того,  як  ви  змочуєте  їх  нафтою  або
розчинником на ваш вибір, але не торкайтеся багато перед обробкою, тому що кожен раз,
коли ви торкаєтеся, ви втрачаєте частину.Олія, отримана з подрібненого матеріалу, значно
менша, ніж олія, отримана з бруньок, які були подрібнені після їх зволоження.

Перше швидке прання є найпотужнішим і знімає близько 70% доступного ТГК, друге —
близько  20%,  а  третє  — близько  5%.Коли  ви  подрібнюєте  його,  ви  отримуєте  всі  три
змивки (фактично чотири) у своїй олії, і ви цього не хочете.Якість над кількістю.JB

QЯ знаю, що ви рекомендуєте зробити RSO самостійно, але в амбулаторії є місцеві, і мені
просто цікаво, яка має бути справедлива ціна на нього?

А.Щоб  отримати  грам  олії,  потрібно  4-7  г  бруньки  високої  якості,  тож  це  має  бути
«правильна ціна».Давайте не будемо обговорювати безглузді ціни на коноплю, як на мене,
правильна  ціна  за  дозу  60  г  становить  50-100  доларів  США  (або  менше,  якщо  вона
вирощувалася легально у відкритому грунті у великих масштабах).Я не кажу, що на даний
момент знаю, де його можна отримати за такою ціною.Олія вищого ґатунку коштує стільки,
скільки коштує матеріал вищого сорту там, де ви живете.JB

«Просто  треба  було  оновити  й  повідомити  вам,  що  я  все  ще  живий!Працює  чудово  і
ВСЕЖЕ ЖИВИЙ майже через два роки після того, як мені сказали, що у мене залишилося
3 місяці.Не вірте своїм лікарям!Ще раз дякую за допомогу врятувати моє життя!» Лі

Декарбоксилювання

«Наразі я декарбоксилюю цілу рослину, а також виробляю RSO та масло/масла». Шеріл
-- Не декарбоксилюйте всю рослину.Зробіть олію з суперсухих бутонів (не обрізайте, не
торкайтеся  занадто  сильно,  ви  завжди втратите  ТГК,  який  вам потрібно).Зробіть  олію,
потім  декарбоксилюйте  олію  (помістіть  її  в  електричну  духовку,  розігріту  до  130°C,
приблизно  на  годину).Не  робіть  нічого  з  рослинами  перед  переробкою  їх  в  олію.Чим
менше ви торкаєтеся до них, тим краще.JB

«Щоб  декарбувати,  просто  поставте  його  в  духовку  при  температурі  266  градусів  за
Фаренгейтом (130 °C) на годину, ви отримаєте повний декарбон у такий спосіб після того,
як ви спалите весь розчинник у рисоварці або каструлі». Райан
--  Але  я  б  не  використовував  глиняний  горщик.Одного  дня  ви  спалите  свою
олію.Рисоварка вимкнеться, це дійсно кращий варіант, я б сказав.JB

«Правильне  декарбоксилювання  є  дуже важливою частиною  створення  ідеальної  олії,
оскільки рослина є сировиноюмістить не так багато чистого дельта9-ТГК і  КБД, замість
цього містить кислоти, що означають THCA і CBDA.Для видалення карбоксильної групи
проводять нагрівання.Робіть це дуже обережно, щоб не спалити ваші цінні молекули.Я
знайшов  у  журналі  хроматографії  хорошу  примітку,  яка  повинна  вказати  необхідну
температуру та час для нагрівання олії, тому що залежно від рисоварки температури може
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бути недостатньо.Тому бажано,  щоб олія  прогрівалася мінімум 27 хвилин при мін.  122
градуси за Цельсієм.Завжди перевіряйте температуру нагрівальної плити за допомогою
цифрового вимірювального пристрою, щоб уникнути перегріву масла.У таблиці нижче ви
бачите  температури кипіння  основних  канабіноїдів,  яких  ви  ніколи не повинні  досягти,
інакше ви зварите їх.Додатково зауважу, що правильно те, що Рік весь час говорив у своїх
відео, не перегрівайте олію, а для виготовлення цілющої олії необхідне тепло.Температура
не менше 106,2 градусів Цельсія необхідна для правильного процесу декарбоксилювання
протягом зазначеного на діаграмі часу близько години.Якщо ваша олія містить тільки кислу
форму THCA і CBDA, вона не настільки ефективна, тому що кислоти погано підходять до
рецепторів CB1 і CB2.Тому подбайте про те, щоб ви робили це правильно, тому що те, що
сказав Рік,  є правдою, лише найкраще виготовлена  олія може виконувати роботу,  коли
залежить від неї.(…)

Так,  подивіться  та  інтерпретуйте  цю  наукову  діаграму,  щоб  зрозуміти,  що  процес
декарбоксилювання триває весь час, коли ви нагріваєте суміш розчинників канабіноїдів у
рисоварці.Отже,  графіки  показують,  що  довести  температуру  до  130  градусів  Цельсія
досить довго, щоб отримати максимальне декарбоксилювання.Усе питання температури
та часу досягнення найкращих показників.

Якщо ви використовуєте цифровий прилад для вимірювання температури та кладете його
на дно рисоварки протягом усього процесу, щоб випарувати розчинник, ви побачите, що
лише на пізній  фазі  процесу,  коли краплі  води потрапляють на останній  етап  процесу.
плита, температура становить близько 100-110°C.Але часу в цьому діапазоні здебільшого
недостатньо  для  всього  процесу  декарбоксилювання.Після  цього  ви  нагріваєте  олію  в
крихітній сталевій каструлі на нагрівальній плиті протягом тривалого часу.Так довго без
активності  (більше  немає  бульбашок  газу),  ви  нагріваєте  і  чекаєте.Контролюйте
температуру і краще не підніматися вище 130 градусів за Цельсієм протягом приблизно
півгодини.Пам’ятайте, що ТГК має температуру кипіння 157 градусів С, тому, будь ласка,
не ризикуйте, перегріваючись, інакше потрібні канабіноїди випаруються та вилетять...

У  ядрі  не  важливо  отримати  максимальну  кількість  декарбоксилювання,  щоб  потім  ви
отримували достатньо олії  в організмі.Цікавим є значення ОДНОГО грама на день або
більше, яке ви повинні приймати.Звичайно, скільки олії вам потрібно, залежить від того,
скільки дельта9THC насправді міститься в олії – означайте, наскільки ефективним було
декарбоксилювання.Якщо  ви  дотримуєтеся  рекомендації  Ріка  і  обов’язково  тримаєте
масло досить довго нагріто до 130 градусів С – все буде добре.Незалежно, який розчинник
ви використовуєте». Стефан

Розчинники
«Мене зупинили на розчиннику (лігроїні), поки я не дізнався, що деякі звичайні рослинні
олії (рапса або рапс) виробляються дуже подібним чином». Грем

«Нафта  —  це  торгова  назва  петролейного  ефіру,  тому  спробуйте  пошукати,  що
петролейний ефір має багато промислових застосувань, знежирювач для розріджувачів
фарби». Ал

«ПАМ’ЯТАЙТЕ,  що  THC  і  CBD  неполярні...а  хлорофіл  і  H2O  полярні...Тому  найкраще
масло виготовляється з неполярним розчинником...воно чисте...без хлорофілу". Майкл

«Мій друг-хімік спростив мені всю історію і пояснив, чому нафта може бути кращою (хоча
він  вважає,  що  це  не  суттєво):  нафта  є  неполярним  розчинником,  тому  вона  витягує
неполярні  молекули легше та ефективніше (ТГК та CBD,  в  основному,  є  неполярними
молекулами) і виключає полярні молекули.
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Ізопропіловий спирт (і ефір у тому випадку) є слабким полярним розчинником, тому він
дуже хороший для цієї мети, але, можливо, трохи менше, ніж нафта, оскільки JB каже, що
вони тестували обидва,  і  вони були більш потужними.EDIT:  О, так,  я майже забув:  він
також сказав, що немає страху, що нафта (або ізо) залишиться в кінцевому продукті, якщо
ви  будете  дотримуватися  рецепту,  наданого  Ріком  Сімпсоном  (мій  друг  сказав  не
використовувати пластикове відро, однак, але скляна або з нержавіючої сталі), і якщо ви
не впевнені, просто робіть те, що завжди говорить JB – додайте трохи води та поставте її в
духовку, щоб вона повністю випарувалася.Але він використав би ізопропіловий спирт, тому
що ви впевнені, що це те, чим він має бути...» Сандра

-- Сандра, метод, який Рік показав світу, є найпростішим, найпростішим і доступним.Це
майже надійно,  якщо слідувати інструкціям до T.Скло добре,  але воно б'ється,  і  ви не
хочете,  щоб  це  сталося,  ніколи.Нержавіюча,  звичайно,  в  порядку.99,9%  iso  працює
нормально,  але  ми  все  одно  використовуємо  легку  аліфатичну  нафту,  якщо  це
можливо.Або ефір.JB

«Я  також  рекомендую  охолодити  все  якомога  перед  вилученням.Більшість  поміщають
алкоголь, коноплі, ємності, все, що пов’язано з витягуванням, у морозильну камеру на 24-
48  годин.Таким  чином  ви  отримаєте  набагато  чистіший  продукт.Ваші  врожаї  будуть
нижчими, але вам не знадобиться стільки.Вибачте за помилки чи пропущені слова, MS
відстій, і у мене немає ліків, лол.Благослови». Чак

-- Чак, заморожування - це все добре, але це не обов'язково робити, коли ви працюєте з
якісними  неполярними  розчинниками  та  вихідним  матеріалом.Крім  того,  нам  не
подобається, коли нам мерзнуть руки, кімнатна температура підходить для нас, і ми не
матимемо проблем з артритом через кілька місяців або років заморожування бутонів.Крім
того,  масло  часто  виготовляють  у  місцях,  де  немає  морозильних  камер.Отже,  так,  ви
можете заморозити його, якщо хочете, але ми б не зробили цього самі.

Я сама не люблю заморожені овочі, уникаю їх їсти, коли це можливо, тому не розумію,
чому  я  повинен  робити  виняток  і  заморожувати  той  овоч,  який  мені  подобається
найбільше.Але  так,  це  може  допомогти,  коли  для  вилучення  олії  доводиться
використовувати спирт, тому я не проти цього.

Просто ми самі не використовуємо спирт як розчинник (а краще: це не розчинник нашого
першого вибору),  я  не бачу  жодної  причини,  чому я  маю платити державі  додатковий
податок  за  розчинник,  який  все  одно  випарується  (якщо  ви  не  використовуєте
дистиллятор, що ми робимо, коли це можливо).Я можу купити літр легкої нафти приблизно
за 3-4 долари,  літр  99% спирту  коштував би набагато дорожче,  і  він  давав би менше
нафти, і ця нафта навряд чи буде такою хорошою, як масла, вироблені з легкою нафтою
або 99,9% ізо .

Так  де  ж  саме  перевага  використання  спирту  як  розчинника?Я  не  бачу  жодної
раціональної причини, чому слід віддавати перевагу спирту перед чистою аліфатичною
нафтою  з  низькою  температурою  кипіння,  якщо  врахувати,  що  в  олії  немає  залишків
розчинника, про які потрібно турбуватися, коли олію виробляють належним чином.Якщо
воно не виробляється належним чином, в маслі є або може бути залишок розчинника.Але
не звинувачуйте нас у тому, що олії  не були вироблені належним чином, ми дійсно не
можемо нести відповідальність за недостатню якість масел, які поставляються іншими.Це
так просто.JB

«При  правильному  виготовленні  RSO  не  утримає  більшість  розчинника,  який  ви
використовуєте.Крім того,  оскільки RSO лікує рак, і  все,  що ви їсте /  дихаєш, викликає
рак.Я б не надто турбувався про зайві залишки, якщо вони взагалі є.RSO, у свою чергу,
може  фіксувати  вказані  клітини/ДНК,  які  могли  бути  змінені  під  час  початкового
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прийому.Якщо розчинник зміг завдати будь-якої шкоди, фактичний ТГК всередині масла
виправить будь-які пошкодження, завдані залишками розчинника». Аманда

--  Аманда  правильно  зрозуміла.Ті,  хто  нав’язливо  одержимий  кількома  ppm  залишку
розчинника, який може залишитися в маслі, повинні просто продути масло вакуумом.Це
зовсім не складно.Тим, хто цього не робить, все одно не варто сильно переживати.

Навіть  якби  в  олії  було  0,1%  залишку  розчинника  (що  все  одно  було  б  занадто
багато,зазвичай є кілька сотень ppm, можливо, коли олія виробляється належним чином з
використанням чистої легкої нафти з температурою кипіння близько 80-100°C), у дозі 60 г
олії буде 0,06 г залишку, який буде з'їдено. протягом двох-трьох місяців.

Особисто  мене  не  турбує,  це  напевно,  це  набагато  нижче  ліміту  харчових  продуктів  і
набагато нижче кількості залишків розчинника, які ви вже з’їли у своїй їжі.Як ви думаєте, з
чого  виготовляють більшість  рослинних  олій?З розчинниками,  такими ж або подібними
вуглеводнями, які ми використовуємо як розчинники.

Дозвольте запитати вас – чи справді ви завжди миєте руки, коли заливаєте бензин у свою
машину?Якщо ви це зробите, продовжуйте турбуватися про можливі залишки розчинника
в правильно виготовленому маслі.Якщо ні, або якщо ви пам’ятаєте принаймні один раз,
коли ви не мили їх, будь ласка, знайдіть щось інше, чим зайнятися, є справді багато інших
серйозніших проблем, про які варто хвилюватися.

У  кожній  таблетці,  яку  ви  ковтаєте,  набагато  більше  отрути,  це  точно.А  щодо
нафтопродуктів -  ви,  наприклад,  приймаєте вітаміни?Чи знаєте ви,  що більшість з  них
виготовляється з нафтових похідних?

І якщо ви думаєте, що ніколи б не клали в рот щось зроблене з нафти, то дозвольте мені
запитати вас - чим саме ви чистите зуби?За допомогою шматка дерева чи зубної щітки?А
як щодо інших предметів та аксесуарів для догляду за зубами, які виготовлені з пластмаси
на основі нафти?Ви не використовуєте чи не використовували жодного з них?Якщо у вас є
або у вас є, то знову ж таки, є інші речі, які можна зробити, ніж турбуватися про залишки
розчинника в правильно виготовленому RSO.JB

«Дуже просте пояснення нескінченного питання...Я особисто використовував нафту, ізо,
спирт  і  бутан  для  виготовлення  олії...І,  безумовно,  найкращий  ...
найчистіший ...найсильніший...і  найкраща на смак олія була з нафти...Я не розумію, що
людям не подобається... Палива взагалі не залишається, якщо все робити правильно...і
нафта, здається, знімає більше з рослин...Це робить це набагато швидше...Так чистіше
масло...(золото)...» Петро

«Ці  люди  переслідували  мене  на  своєму  сайті.Група  Ерін  ненавидить  землю,  по  якій
ходить Рік.І вони кидають будь-кого, хто згадує Ріка.Для мене це НЕ те, за що повинні
стояти цілителі.

Для мене вся справа з Naphtha — це привід покарати Ріка.Тому що, зрештою, всі знають,
що олія канабісу зведе нанівець токсини в нафті.Рік виступає за нафту, тому що більшість
людей  її  легко  знайти.Рік  чітко  стверджує,  що  він  віддає  перевагу  ефіру  –  і  любить
дистилятор.Нафта виробляє сильнодіючу нафту – це ключове значення –  сильнодіючу
олію – те, що скептики залишають поза увагою.Зерновий спирт не виробляє сильнодіючого
масла – і ті, хто кидає Ріка на сміття, це знають.Нафта – це привід, щоб збити людей з
пантелику – щоб вони могли сказати, що їхня олія краща.Де були ці люди до Ріка – де ти
був, будь ласка?» Том

«Легка нафта — це фракція, що кипить від 30 °C до 90 °C і складається з молекул з 5–6
атомами вуглецю.Важка нафта кипить від 90 °C до 200 °C і складається з молекул з 6–12
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вуглецю.Нафта  використовується  в  основному  як  сировина  для  виробництва
високооктанового  бензину  (за  допомогою  процесу  каталітичного  риформінгу).Він  також
використовується  у  видобутку  бітуму  як  розріджувач,  нафтохімічній  промисловості  для
виробництва  олефінів  у  парових  крекерах  та  хімічній  промисловості  для  застосування
розчинників  (очищення).Звичайні  продукти,  виготовлені  з  нього,  включають  рідину  для
запальничок, паливо для таборових печей та деякі розчинники для чищення».

«Розчинники, нафта, нафтовий дистилят...Звучить токсично, як лабораторія метамфетану
чи щось таке.Будь ласка, розробіть метод обробки водою.Це можливо?" християнський

-- Ви не будете виробляти таку ж речовину, як ми, і це вимагатиме багато зайвої роботи, а
результат буде значно гіршим.JB

"Це  дуже  погано.Я  б  хотів,  щоб  був  спосіб.Розчинники  та  їх  залишки  токсичні  та
небезпечні».християнський

--  Немає  жодного  залишку,  про  який  вам  доведеться  турбуватися,  коли  масло
виробляється належним чином.Ви б люб'язно сприйняли це як факт?Як ви думаєте, з чого
виготовляють більшість рослинних олій?JB

«Нафта має хімічну  формулу CnH2n+2.Легка нафта має 5  і/або 6  атомів  вуглецю,  що
зводиться до C5H12 і C6H14, також відомих як пентан і гексан.Отже, те, що ви шукаєте, —
це нафта, яка є чисто сумішшю пентану та гексану». Wouter

«Я просто хотів опублікувати щось про розчинники.Я пішов до мого друга, який має кілька
докторських і магістрів з хімії, і запитав його, що я можу зробити, щоб повністю видалити
нафту з масла.Він сказав: «Візьміть 5 мл ізопропілового спирту і розмішайте його після
того, як він перестане булькати в останній раз.Він випарується і забере з собою нафту.Тоді
токсичний розчинник стає нетоксичним розчинником.Це не моє справжнє ім’я, прикро, що я
не можу використовувати свій справжній обліковий запис через страх бути звільненим чи
прийнятим на роботу як медсестра». Боббі

«Щоб  знайти  Naphtha  у  Великобританії,  знайдіть  «протирання  панелей»  або  «швидке
стирання панелей».Це продукт, який використовується в ремонті кузова автомобіля, для
очищення металу та не залишає слідів.Складність полягає в тому, щоб знайти детальний
список точних інгредієнтів, оскільки вони можуть відрізнятися.99,9% ізопропанол має бути
легко знайти». Em

«Ми стежили за вашим процесом, використовуючи VM&P Naphtha, і все пішло за планом,
за  винятком  перших  двох  розбірок  шприца,  які  вийшли  трохи  більш  рідкими,  ніж  ми
очікували.Я додав пару крапель води і спробував ще раз, і, здається, все добре.Єдине, що
мене хвилює/питання – це смак.На смак все ще нагадує розчинник.Це нормально чи мені
потрібно робити щось більше?Кожен раз, коли приймає олію, одержувач спить приблизно
12 годин.Чи правильно це,  поки він  не розвине толерантність?Будь-яка допомога буде
дуже вдячна». Памела

-- VM&P, здається, не є хорошим розчинником (хоча в деяких листках MSDS сказано, що
це має бути та ж речовина, що ми хотіли б використовувати).Здається, це важка нафта, і
вона, здається, не википає повністю і, здається, вимагає додаткового догляду.

Я б додав трохи води і  поставив її  в електричну духовку,  розігріту до 130°C, на кілька
годин,  можливо,  на  ніч  або  поки  розчинник  не  зникне  повністю,  деякі  кажуть,  що  для
видалення  залишків  розчинника  потрібно  до  чотирьох  днів.Присмаку  розчинника  не
повинно бути, якщо олія виготовлена  належним чином і масло не повинно бути рідким,
воно  має  бути  більше  схожим  на  жир.Переконайтеся,  що  олія  дійсно  відфільтрована
належним чином, оскільки залишки розчинника мають тенденцію прилипати до рослинних
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матеріалів.

Просто проведіть пальцеві тести з розчинником, який ви хочете використовувати.Занурте в
нього  палець  і  подивіться,  чи  він  повністю  випарується  протягом  30  секунд  або
швидше.Чим швидше він випарується, не залишаючи плівки, тим краще.

Якщо ви не можете отримати чисту легку аліфатичну нафту (у Європі також називають
бензин, запитайте номер CAS 64742-49-0, вона продається під багатьма різними назвами,
не типу, який використовується як паливо в автомобілях, а типу, який використовується як
розчинник  або  розріджувач  для  фарби),  я  б  вибрав  99%  або  навіть  краще  99,9%
ізопропіловий спирт - здається, що можна знайти майже в будь-якій точці світу.

На  даний  момент  ми  віддаємо  перевагу  легкій  аліфатичній  (низькокиплячій,
гідрогенізованій) нафті, оскільки вона виробляє кращі та потужніші масла, ніж більшість
інших  розчинників,  які  зараз  використовуються.Чим  менше  рослинних  матеріалів  і
хлорофілу в олії, тим краще воно діє як ліки, тим краще воно на смак і потужніше.Вся
хитрість  полягає  в  тому,  наскільки  потужним  і  заспокійливим  є  масло.Чим  сильніше  і
заспокійливіше, тим краще.JB

«Правильна нафта НЕ продається в СШАНе в Tractor Supply чи Home Depot чи Lowes чи
навіть  Sherwin  Williams.Однак  він  все  ще  продається  в  Канаді.У  мене  є  друг,  який
переганяє його до 100°F і зберігає те, що відходить розчинник, щоб використовувати для
виготовлення масла». Стів

«Якщо ви живете в США, то ви не отримаєте потрібну нафту, всій нафті,  виробленої в
США,  не  можна  довіряти  через  нечіткість  правил  щодо  інгредієнтів  цього  типу
розчинників.Ви  ніколи  не  отримаєте  чисту  нафту  в  США,  навіть  VM&P  може  бути
абсолютно непостійним від однієї пляшки до іншої і  навіть не рекламується як чиста.У
Канаді  виробляють  чисту  нафту,  і  це  найкращий  розчинник  у  порівнянні  з  ISO  або
зерновим спиртом,  не робіть  великої  помилки і  не  витрачайте  ліки  або,  що ще гірше,
захворійте себе чи когось ще більше, використовуючи неправильний розчинник.Майте на
увазі, що нафта, доступна в США, навіть зробить олію, яка виглядає повністю так, як має,
але все одно це може призвести до серйозного захворювання». Чейз

--  Той  факт,  що  чиста  аліфатична  нафта,  здається,  не  продається  скрізь  у  США,  не
означає, що чистої аліфатичної нафти з номером CAS 64742-49-0 і температурою кипіння
близько 60-80°C не існує або що вона існує не виробляє кращого масла, ніж більшість
інших  розчинників,  якщо  використовувати  його  належним  чином.Якщо  ви  не  можете
отримати  чисту  легку  нафту,  99% або навіть  краще 99,9% ізопропілового  спирту  буде
нашим другим вибором.

Але я б все одно не здався — для вилучення олії з рослин використовують легку нафту чи
подібні  розчинники,  тож  я  б  уточнив  у  виробників  рослинної  олії,  подивився,  що вони
використовують.Там, де я живу в Європі, я можу купити розчинник практично в кожному
будівельному чи лакофарбовому магазині, це одна з найпоширеніших технічних рідин, які
я пам’ятаю з дитинства, ми використовували його для знежирення велосипедних ланцюгів
тощо, і практично у кожного була пляшка. з цього вдома.Тож вся ця нескінченна дискусія
про розчинники здається мені  трохи смішною.Коли ви використовуєте правильну легку
нафту,  немає  жодного  залишку  розчинника,  про  який  можна  було  б  потурбуватися,
можливо, кілька проміле, як у більшості дешевих рослинних олій, які часто виробляються з
майже тим самим розчинником, що ми рекомендуємо.JB

«Рисоварки  нудні.Електрична  сковорода  та  форма  для  випічки  pyrex  9x13  працюють
набагато  краще.Олію  з  пірексу  збирати  набагато  легше,  а  тефлону  там
немає.Температурна модуляція також набагато більш контрольована.Ви глибоко закохані
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в своє его JB.Ви зіткнетеся з людьми, які розумніші за вас.Це просто так.Навчайтесь у них,
замість того, щоб блокувати їхні знання з вашого розуму.У кожного є маленький шматочок
головоломки JB». Джоді

--  Джоді,  звісно,  пірекс  чудовий,  особливо  поки  він  не  зламався  і  ти  не  втратиш всю
олію.Ви повинні розуміти, що це важливі інструкції, призначені для використання в усьому
світі з мінімальною кількістю обладнання.Багато людей не можуть дозволити собі чи навіть
знайти рисоварку в деяких країнах, це не так просто, як всі думають.

Звичайно, ми можемо показати вам дуже складний і дорогий спосіб виробництва олії, але
ви повинні пообіцяти мені, що будете сидіти тут кожен день протягом року, відповідаючи
на  питання  про  це.Більшість  людей  ще  не  освоїли  рисоварку  і  хотіли  б  працювати  з
іншими  видами  добування,  в  основному  виходячи  з  їхньої  віри  або  тому,  що  вони
«вважають» щось по-іншому.

RSO виробляється таким чином, він був протестований на людях, і він працює.Щодо інших
методів,  то я  думаю,  що ми їх  пробували протягом багатьох років,  не думайте,  що не
пробували.Але все, що я знаю, що жоден інший метод не був випробований на стількох
людей з таким успіхом.І майте на увазі, що ми починаємо там, де зупинилися інші, нашим
невиліковним  пацієнтам  потрібна  найкраща  олія,  яку  вони  можуть  отримати  –  і  це
RSO.Подобається чи ні.JB

«Легка аліфатична нафта чудово працювала, чудова на смак, у моїй олії не залишилося
жодного натяку на розчинник.Якщо ви будете повністю виконувати інструкції Ріка, у вас не
виникне жодних проблем». Рік

«Є 2 основні категорії нафти - легка та важка.Легка нафта НЕ містить бензолу, що мав на
увазі  Райна  (а  не  гексан).Хоча  я  б  не  рекомендував  навіть  легку  нафту,  якщо  тільки
екстракт  канабісу  не  можна  перевірити  на  наявність  залишків  нафти  після  його
виробництва,  його  можна використовувати,  якщо це  все,  що  ви  можете  отримати  для
розчинника.Головне – переконатися, що ви кип’ятили екстрактдо стану густого жиру - в цей
момент більша частина нафти повинна зникнути.Використання обладнання для перегонки
–  це  спосіб  отримати  найчистішу  олію  без  розчинників,  але  не  під  силу  більшості
пересічних людей.Сподіваюся, це допомагає». Марк

«Раїна, я не збираюся з тобою сперечатися.З Вікіпедії: «Нафтовий ефір, незважаючи на
його синонім бензину, не слід плутати з бензолом чи бензином, не слід плутати його з
бензином, хоча багато мов називають це з назвою, що походить від бензину, наприклад
«Benzin»  (німецька),  «  benzene»  (голландська)  або  «benzina»  (італійська).Петролейний
ефір є сумішшю алканів, наприклад пентану, гексану та гептану, тоді як бензол є циклічним
ароматичним вуглеводнем C6H6.Так  само петролейний ефір  не слід  плутати  з  класом
органічних сполук, які називаються ефірами, які містять функціональну групу RO-R'». Мій
досвід — мікробіологія,  де я вивчав органічну хімію, трохи біохімії  /  трохи неорганічної
хімії...  Я,  звичайно,  не  все  знаю,  але  знаю  трохи.Світла  нафта  НЕ містить  бензолу  -
крапка.Я  проігнорую ваш коментар.Було  б  у  інтересах  усіх,  якби  ви  не  висловлювали
претензій поза науковими даними». Марк

«Не  правильно,  залишки  розчинників  найчастіше  є  отрутою!ТГК  НЕ  може  виправити
серцеву  недостатність  від  отрути.Великі  фармацевтичні  компанії  мають  робити  цей
продукт або люди, які пройшли сертифікаційний курс з безпеки, а НЕ ентузіасти канабісу
на задньому дворі». Дерек

-- Вони можуть вільно виготовляти свою олію, у мене з цим немає проблем.Немає жодних
залишків розчинника, про які ви повинні турбуватися, якщо масло виробляється належним
чином.JB
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«Джей-Бі, ти святий за те, що день за днем терпиш сотні дивних скарг і запитань.Я просто
хочу  подякувати  вам  за  те,  що  ви  тут  і  активні  в  підтримці  зцілення  проти  хвилі
пропаганди, яка намагається підірвати цю роботу.Ганьба їм, добре ВАМ!» Мерилін

«Що б ти хотів подарувати своєму батькові?Найкраще з найкращого чи щось схоже, але
просто  не  має  належних  ефектів?Коли  ви  робите  ліки  відповідно  до  інструкцій  Ріка,
ймовірність  невдачі  під  час  лікування  дуже низька.Коли ви  робите  олію  відповідно  до
інструкцій «експертів і вчених», ви робите інший продукт.І виходячи з нашого досвіду, він
може виконувати роботу не так добре, як ми рекомендуємо.

То ви хочете, щоб я замовк і дозволив їм постачати низькосортне сміття?Або ви б хотіли
вчитися у мене/нас і знати, як це зробити правильно, щоб мати ті самі результати, про які
говорять наші пацієнти?» JB

«Я згоден, JB.Іноді ви повинні вийти на той самий інтелектуальний рівень, що й вони, і
використовувати ту ж тактику, що й люди, яких ви намагаєтеся досягти.Будь то сварка чи
драма.Деякі люди реагують лише на драму та сварки.Як це сумно.Таким чином більшість
людей ще незрілі». Міці

«Я  використовую  99% ізопропіловий  спирт,  це  те,  що  мені  було  найбільш доступно.Я
використовую вершки моїх бруньок, вирощених на 100% органіки та без пестицидів, добре
доглянуті  та  сухі.язмішайте  його  з  кількома  штамами  індики.Я  лікував  пацієнта  з
лімфомою  Ходжкіна,  у  нього  була  4  стадія,  і  протягом  6  місяців  після  прийому  олії
відповідно до інструкцій у нього зараз немає раку!!Дякуємо Ріку Сімпсону за жертви, які ви
зробили, щоб зробити цю інформацію доступною для всіх!Нещодавно до мене звернувся
за допомогою ще один хворий на рак  4  стадії,  у  нього пухлина на одній  з  нирок,  яка
неоперабельна.Молитися,  щоб  отримати  два  підтверджені  лікування  поспіль.Бог
благословить  вас,  Ріка  Сімпсона  та  Джей-Бі,  продовжуйте  поширювати  інформацію  та
навчати людей про цю чудову цілющу конопляну олію». GrowGoddess

--  Змішування кількох  сортів  завжди є  хорошою ідеєю.Подивіться  на це просто,  ви не
знаєте, для чого підходить конкретний сорт, тому, змішавши кілька штамів, ви отримаєте
набагато кращу ковдруефект.Крім того, такі олії піднімуть вас набагато вище - ті, хто курить
каструлю «задля розваги», зрозуміють, про що я говорю.Уявіть, що ви сідаєте зі своїми
друзями і кожен з них представляє найкращий дружок, який у нього є.За пару годин багато
чого не встигнеш.І це ефект, який вам потрібен для найкращих результатів, тому знову ж
таки, змішування штамів – це шлях.З найкращими побажаннями та дякую, GrowGoddess, я
завжди радий чути про людей, які просто дотримуються вказівок і отримують результати,
про які ми говоримо.JB

«Я  використовую  ізопропіловий  спирт  при  нулі  градусів  за  Фаренгейтом.  Тільки  в
контейнерах з нержавіючої  сталі та друшляку,  встановленому на сітці  для витягування.
Потім я проціджую через три великих кавових фільтра в друшляку на сітці  над другою
каструлькою. Кінцевими результатами є лише трихоми у фільтрі. Цей рецепт я взяв для
перемоги над гепатитом С». Майкл

«Привіт, JB, у мене проблема з електричною рисоваркою, усе, що я бачив, опускається до
100ºC, я переглянув усі бренди на ринку, і всі вони мають термостат, який вимикається,
коли вміст досягає температури.Що ви порадите?" Крістіна

-- Крістіно, в чому саме проблема?Ви завжди можете помістити олію в електричну духовку,
нагріту  до  130°C  (266°F),  і  залишити  її  приблизно  на  годину  і  таким  чином
декарбоксилювати.JB

«Коли  температура  досягає  100°C,  електрична  рисоварка  вимикається!Розчинник  не
досягає 110°C». Крістіна
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--  Я  думаю,  що  розчинник  не  може  досягти  такої  температури,  тому  що  він
википить.Продовжуйте кип’ятити розчинник, поки плита не вимкнеться вперше (додайте
кілька крапель води до останньої порції).Потім дайте йому охолонути і знову ввімкніть.Це
все, що ми робимо.JB

«Знову вмикається і дати закипіти, поки не повернеться?Потім вимикається і масло вже
готове?» Крістіна

-- Увімкніть рисоварку, вимкніть, поки вона не зупиниться в перший раз, потім зачекайте
п’ять хвилин, поки вона охолоне, увімкніть її знову і зачекайте, поки вона не вимкнеться
вдруге.Потім налийте масло в чашку з нержавіючої сталі і поставте її в духовку, розігріту
до 130°C (266°F) на годину, і ваше масло готове.JB

-- Дякую JB, ти врятував мені життя.Крістіна

«Ви  вдихаєте  нафту,  коли  робите  олію.Ви  дихаєте  ОТРУЮ,  коли  робите  це  таким
чином.Якщо ви відчуваєте його запах,  ви вже мертві.Я відчував запах палива Coleman
Camp, палива для запальничок Zippo та нафти, яка використовувалася для часткового
очищення  та  промислових  застосувань,  сотні  разів  у  своєму  житті...Ще  не
мертвий.Лол.Серйозно...Якщо  ви  використовуєте  чистий  розчинник  (без  добавок)  і
відварюєте  розчинник  належним  чином,  додаючи  в  кінці  трохи  води  з  більш  високою
температурою  кипіння,  будь  то  ізо,  спирт  або  нафта,  ви  все  вийдете.Ви  споживаєте
набагато  більше  нафти,  закачуючи  власний  газ  у  своїй  машині  протягом  року,  ніж  ви
отримаєте від використання належним чином виготовленої нафти». Матвій

«Підхід однієї молекули Big Pharm до розробки ліків НЕ ґрунтується на здоров’ї, науці про
результати… Він заснований на патентних прибутках і повністю деформував наш погляд
на рослинні ліки.Більшість із них зустрічаються з природними буферами, і малоймовірно,
що виділення однієї сполуки буде настільки ж корисним, як використання їх у формі, в якій
вони зустрічаються.Етноботаніки мають 100% рацію, коли кажуть, що корисною формою
рослини  є  та,  в  якій  вона  була  /виведена/,  навіть  якщо  тільки  фуражири  поширюють
насіння  та  пилок  найкращих  рослин.Рослини,  які  використовуються  в  медицині,  будуть
найефективнішими,  якщо  вони  використовуються  в  медицині  в  їх  природному
співвідношенні хімічних компонентів – подивіться на співвідношення EFA в насінні коноплі
–  вони  оптимальні  для  здоров’я  людини.Чому  б  ви  вилучили  один  із  3  типів  EFA,
удосконалили  його  та  назвали  дивовижною  добавкою  (коли  ігноруються  ще  2  інші,
комбінація яких є НАЙКОРІЗНІШОЮ формою)?Це безглуздо». Алан

QПривіт, JB, я знайшов цю Naphtha у своєму районі...(посилання) Там не написано Light
Naphtha... чи це все ще спрацює?Ще раз дякую за вашу допомогу та супер інформацію!

А.Це має бути легка аліфатична нафта -  перевірте MSDS, щоб побачити,  чи це чиста
легка нафта без добавок), шеліт в Австралії, (технічний або промисловий) бензин у Європі
(бензин,  нібензол,  а  не  тип,  який  використовується  як  паливо  в  автомобілях).Він
продається  під  різними  назвами.Використовується  як  розріджувач  фарби,  розчинник,
знежирювач, раніше він був дуже поширеним побутовим розчинником або знежирювачем
для  текстилю,  його  також  можна  використовувати  як  рідина  для  освітлення
тощо.Температура кипіння близько 60-80°C, чим нижче, тим краще.

Нанесіть трохи на чисту чашку Петрі або занурте в неї палець, і якщо воно випарується
протягом тридцяти секунд і  не залишить жирних слідів,  його можна використовувати.Є
багато  постачальників,  я  не  можу  сказати  вам,  який  з  них  найкращий  або  що  ми  б
рекомендували на даний момент, тому ми надаємо лише загальні інструкції.

Номер CAS 64742-49-0,  чистий,  нафтовий дистилят,  без  добавок,  якщо  це  можливо,  і
температура кипіння повинна бути якомога нижчою.Більшість нафтопереробних заводів
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виробляють його, просто запитайте у них, що б вони порадили для трав’яних екстрактів.

Другий варіант - 99% або 99,99% ізопропілового спирту або дуже дорогий 99% харчовий
спирт.Ізопропіловий спирт і харчовий спирт не такі ефективні як розчинники, як нафта, і
вони  позбавляють  олії  більше  рослинної  сировини  та  хлорофілу,  роблячи  її  менш
потужною та смачною, тому ми рекомендуємо використовувати нафту завжди, коли це
можливо/доступно.З найкращими побажаннями, JB

QРік, у Мексиці "нафта" - це лише одна з кількох назв продуктів типу нафти.Щоб уникнути
фатальної  помилки,  чи  не  маєте  ви,  будь  ласка,  наукової  назви  «лігровіну»,  який  ви
використовуєте?

А.Шукайте чисту легку нафту без додаткових інгредієнтів.Це в основному те саме,  що
паливо  Coleman,  яке  ви  можете  побачити  на  фото  нижче,  але  шукайте  нафту  без
антикорозійних добавок, які додаються до палива Coleman.

Якщо ви дізнаєтеся, що легка аліфатична нафта заборонена у вашій країні (наприклад, у
Гондурасі),  шукайте  99%  або  краще  99,9%  ізопропілового  спирту,  це  має  бути  легко
знайти.99% спирт — це третій розчинник, який ми будемо використовувати, але ми робимо
все можливе, щоб уникнути його використання, оскільки він позбавляє від хлорофілу та
інших небажаних рослинних матеріалів.Деякі люблять заморожувати розчинник і вихідний
матеріал,  коли  вони  використовують  ізопропіловий  спирт  або  спирт  як  розчинник.Ми
особисто не використовуємо ці розчинники, якщо ми не повинні, і ми не любимо, щоб наші
руки замерзали, тому ми насправді не заохочуємо його заморожування, але деякі кажуть,
що це допомагає покращити якість  олії.Коли ви використовуєте неполярну чисту легку
нафту з низькою температурою кипіння, вам не потрібно нічого заморожувати, і  ви все
одно отримаєте хороший продукт, якщо будете дотримуватися інструкцій.JB

«Я просто щасливий, що люди вивчають нові способи зробити це, а це означає, що новини
з’являються». Алісія

-- Будемо сподіватися, що тестуватимуть масло не на вас.Я б скоріше використав те, що
вже  доведено,  що  діє,  особливо  якщо  у  мене  є  невиліковна  хвороба,  як  це  роблять
більшість наших пацієнтів.Найкращі побажання всім експериментаторам.JB

«По-перше, Рік Сімпсон пропонує використовувати NAPTHA.Це, як правило, не є вдалим
вибором,  і  більшість людей використовують  спирт  високої  стійкості,  як-от  Everclear,  як
розчинник.

По-друге, моєму синові два роки, коли йому було 15 місяців, діагностували термінальний
рак головного мозку та хребта.Протягом 8 місяців він приймав олію канабісу з високим
вмістом ТГК, НЕ ХІМУЗІЇ чи опромінення, і його пухлини зникають!Насправді, більшість із
них зовсім зникла, залишився лише один!!Олія канабісу працює!» Сюзетта

“Фантастично!!!Я молюся,  щоб він  повністю одужав,  і,  схоже,  він  так і  є.Чому люди не
можуть дивитися на це як на ліки, а не як на ліки, щоб отримати кайф?Це медицина, і уряд
не хоче,  щоб ми одужали, вони воліють, щоб ми померли.У мене теж був рак і  багато
медичних проблем.На даний момент з серпня 2013 року рак не повертався.Я щиро вірю,
що це ліки від раку.Чому не кожен може відкрити очі на правду!!!» Лінда

--  Масла,  вироблені  з  легкої  аліфатичної  нафти,  зазвичай  є  більш  ефективними,  ніж
масла, вироблені з Everclear.Чим сильніше і заспокійливіше масло, тим краще воно діє як
ліки.Тож на вашому місці  я  б  переглянув розчинник,  який ви використовуєте,  і  замість
цього  використав  би  неполярний розчинник.З  найкращими побажаннями вам і  вашому
синові, JB
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«Використання Everclear  надає олії  зеленуватий відтінок.Зараз ми шукаємо 99,9% ISO,
оскільки ми не можемо отримати тут легку аліфатичну нафту в чистому вигляді». Сара

«Заморозьте розчинник – Everclear 190 proof, 95% і ISO 99% слід поставити в морозильну
камеру  на  ніч  і  використати  відразу  після  того,  як  ви  витягнете  його  з  морозильної
камери.Також  гарною  ідеєю  є  заморожування  бруньок.Якщо  алкоголь  охолоджений  в
морозильній камері, і ви швидко змиєте 3-5 хвилин - двічі, поки спирт ще дуже холодний,
він не повинен мати зеленого відтінку...» Хосе

-- Чим менше в ньому зелені, тим краще.Чим менше рослинної сировини в олії, тим вона
сильніша.У цьому є сенс.Якщо ви вирішите заморозити бутон і розчинник, я б, напевно,
працював у рукавичках.Коли ви використовуєте хороший неполярний розчинник і хороший
бутон, не потрібно нічого заморожувати, і ви все одно отримаєте чудову олію.JB

«Чи можна зробити хорошу олію з гашу?І використовувати менше нафти?» Джон

-- Хорошої олії не зробиш.JB

“Цікаво.Природно, я думав навпаки.Будь ласка, потрібна допомога?» Тільман

-- Яка допомога?Справа не в тому, з гашу не зробиш те, про що ми говоримо.Ви можете
розчинити його в легкій нафті і відфільтрувати, і він буде більш потужним, ніж хеш, але це
все одно не буде, і ви все одно не отримаєте з нього 95-98% олії THC.JB

«Йіндржіх Байєр, що ти думаєш про випічку зі сльозами фенікса?Якби я поклав його в
чашку з арахісовим маслом, це щось?» LinZy

--  Лінзі,  я  зазвичай  кажу  людям  наносити  олію  на  все,  що  вони  хочуть  з  неї
приготувати.Таким  чином  можна  побачити,  яка  там  нафта.Те,  що  ми  рекомендуємо,
настільки потужне, що вам все одно доведеться думати в мікрограмах на порцію, тому
просто нанесіть краплю олії на чашку з арахісовим маслом, якщо це дійсно необхідно.Ви
знаєте, що ми віддаємо перевагу, коли люди їдять масло прямо зі шприца, це має свої
переваги.Змішування його з їжею завжди розбавить ліки.JB

«Але  не  засуджуйте  свій  фан-клуб,  оскільки  випічка  та  добування  масла  виявилися
настільки ж цілющими і  набагато менш ухильними…Ми всі  разом беремо участь у цій
боротьбі, будь ласка, не засуджуйте інших спроб». Памела

«Памела, випічка та екстракція масла не надають таких же лікувальних та регенеруючих
властивостей,  як  олія  коноплі  ПЕРІОД.Він  вилікує  рак,  позбавить від  симптомів  Крона,
вилікує  діабет,  хворобу  Лайма!Вершкове  масло  або  їстівні  продукти  взагалі  не
порівняються,  якщо  ви  не  використовуєте  сльози  фенікса  у  своїх  харчових  продуктах
МОЖЕ.Мир і любов." LinZy

«Памело,  я  не  можу  порекомендувати  менш  ефективний  метод.Проста  олія  для
найкращих  результатів,  звикніть  до  неї,  а  потім  збільште  дозу.Їстівні  продукти  часто
непередбачувані, ви зазвичай не знаєте, скільки в них олії тощо». JB

«Я не впевнений, чи є у мене рисоварка чи каструля.Налаштування температури говорить
лише про низьку мед привіт, чи є спосіб перевірити температуру?» Джеремі

«Це був би глиняний горщик.Рисоварка зазвичай має 2 режими.Готувати і зігрівати». Деб
«Візьміть термометр для м’яса або лазерний точковий термометр і перевірте температуру
іншим середовищем, наприклад водою чи олією.Здається, у вас є каструля, якою можна
користуватися, але ви повинні постійно стежити за температурою, краще було б придбати
рисоварку». Лука

«Чи можемо ми використовувати горілку?» Моніка
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-- На коктейлі?Так.JB

«Харчовий  сорт»  просто  означає,  що  FDA  вважає  безпечним.Там  не  дуже  високий
рівень.Тож  просто  сказати  «харчовий  алкоголь»  не  робить  його  кращим,  ніж,  скажімо,
будь-який  звичайний  алкоголь.І  якщо  у  вас  є  параноїда  щодо  одного  розчинника,  ви
повинні бути параноїком щодо всіх них». Бен

«Я не можу отримати ізопропіловий спирт чи нафту у своїй країні!Отже, що мені робити?
Як я можу отримати цю олію, оскільки я не можу зробити її сам?» Аїша

-- Зробіть олію з того, що можете знайти, а потім випаруйте її, Айеша, це, мабуть, буде
найкращим способом у таких випадках.JB

«Для  приготування  соку  використання  конопель  ОРГАНІЧНО,  вирощеного  на
гідромашинах, є єдиним БЕЗПЕЧНИМ шляхом, оскільки Йіндржіх Байєр більш ніж правий
щодо того, що може ховатися на рослині.У кожного з нас є гарячі теми, яких ми боїмося і
яких  ми  боїмося,  але  загалом,  якщо  ми  вживаємо  безпечних  методів,  читаємо  (з
РОЗУМІННЯМ) зібрані наукові дані та ДОВІРЯЄМО внутрішньому голосу обережності, ми
зможемо в розумних межах створити наші ліки.

Якщо  RSO  виконано  належним чином,  лабораторні  результати  показують,  що в  маслі
немає  розчинника.Зрозуміло  і  просто,  щоб  зробити  це  правильно  за  допомогою
правильного розчинника.Я хотів би побачити в Інтернеті доступний набір, у якому є ВСЕ
необхідне від розчинника, каструлі/каструлі, конфорки/конфорки тощо для RSO, тому все,
що вам потрібно зробити,  це додати коноплю.Я думаю,  що це надихне хворих на рак
зробити це самостійно.

Я дякую Богу за моє нинішнє здоров’я, навіть із спалахом MRSA, але я знаю, що якщо
станеться найгірше, я матиму сміливість виконувати інструкції Ріка Сімпсона та Джіндріха
Байєра, щоб врятувати своє життя, тому що у мене занадто багато чого жити (коханий
чоловік і хлопчика, якого ми обожнюємо) впасти від страху.

Боже, благослови Ріка та Джіндріха за їхню силу.Я також прошу Бога благословити всіх
тих, хто йде цим шляхом своїм шляхом, бо це не легкий шлях, але це правильний шлях
для лікування». Мама качконіс

--  Дуже  дякую,  PlatyPusMom.Такі  повідомлення  дають  мені  енергію  продовжувати  цю
довгу, але надзвичайно змістовну боротьбу за право кожного вільно використовувати цей
препарат.Я не зупинюся, поки цей завод не буде повністю легалізований у всьому світі, я
можу вам це обіцяти.JB

«Розчинники можна очистити.Іноді виробники хімії додають інші забруднювачі з сумнівних
причин.Вони  можуть  бути  набагато  небезпечнішими,  ніж  розчинники,  і  існує  невелика
однорідність у тому, як вони додаються до розчинників.Ті, хто розуміє складнощі, пов’язані
з  виготовленням  нафти,  яка  далека  не  лише  про  розчинники,  вважають  дебати
смішними.Скільки коментарів ви прочитали про хімічні пестициди?Який відсоток з них ви
зазвичай зустрічаєте в порівнянні  з  неочищеними розчинниками?Де ця дискусія?Багато
людей  звели  цю  дискусію  до  вибору  розчинників.Це  смішно!Проведіть  власне
дослідження,  будьте  скептичними,  будьте  цинічними  і  притримуйте  докази,  які  ви
приймаєте як факт, за високими стандартами, сер». Павло

«Навіть  не  сперечайтеся  з  кимось  тут,  використовуйте  вакуумну  камеру,  якщо  ви
використовуєте нафтохімічні розчинники, і ви видалите залишки, я не з цього посту.Олія
канабісу лікує рак, а нафту можна видалити, спирт харчового зерна не настільки міцний, як
нафтохімічні розчинники.Я щойно зробив серії розчинника на нафтохімічній основі (чиста
легка аліфатична нафта) і харчового зернового спирту (95%, 190 стійкість) і протестував
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обидві масла з пацієнтами, ірезультати були однаковими знову і знову, олія, виготовлена з
чистої легкої нафти, насправді є сильнішою та більш заспокійливою, ніж олія зернового
спирту.Сформулюйте  це  таким  чином,  якщо  ви  хочете  використовувати  нафтохімічний
розчинник  (нафта,  бутан,  гексан,  ацетон)  В  КІНЦІ  ПРОЦЕСУ  ВИКОРИСТОВУЙТЕ
ВАКУУМНУ КАМЕРУ, ЩОБ ПЕРЕКОНАТИСЯ, ЧИ МАЄТЕ НАЙЧИСТІШУ ОЛИЮ!!!Я також
пропилососив харчовий продукт, і для повного очищення олії знадобилося навіть більше
часу, ніж олія, виготовлена нафтою (запікання та вибухання у вакуумній камері), тож ось,
купив нафтохімічний розчинник і  турбуючись про залишки, роби те,  що вони роблять у
промисловості  і  помістіть  його у  вакуумну камеру на 35 фунтів  на квадратний дюйм і
спостерігайте, як залишки висмоктуються!!Кінець розмов і реальний ДОСВІД!!!!!» Райан

«Якщо ви використовуєте правильний нафту, то в олії не залишиться жодного залишку. Я
перевірив це в лабораторії. Гаразд, це був невеликий осад, але мууууууууу менший, ніж
те,  що  ви  отримуєте  від  насиченого  міського  повітря,  чи  на  заправці,  коли  ви
заправляєтесь, чи малюєте щось у своєму саду...» Капелюх

«Ми виробляємо олію вже кілька років, і, як і більшість, почали із зернового спирту, але з
часом  досвід  навчив  нас  використовувати  безводні  розчинники.  При  належній  обробці
RSO матиме рівень залишкового розчинника значно нижче 100 ppm, і те ж саме можна
досягти  за  допомогою  зернового  спирту,  тому  що  вимірюється  лише  спирт,  але  не
помічається, що зерновий спирт несе воду, а вода — життя. Ми бачили RSO, виготовлений
із  ISO,  і  якщо  дивитися  під  мікроскопом,  немає  життя,  але  деякі  олії,  які  виходять  з
амбулаторій, які наполягають на зерні, повні живих бактерій!

Я витратив багато часу та грошей у лабораторіях, і я, мабуть, єдина людина, яка взяла
масло  з  зернового  спирту  в  лабораторію  та  перевірила  його  на  наявність  залишків
розчинника та залишкової води.  Насправді я впевнений, що так, тому що насправді не
існує  інструменту,  щоб  виміряти,  скільки  води  в  маслі.  Мені  довелося  змусити  лікаря
попрацювати  з  різними  інструментами,  щоб  приблизно  розпізнати,  скільки  «вільно
зв’язаної» і «щільно зв’язаної» води залишилося, і хоча він не міг назвати точну цифру, він
сказав, що вона буде вимірятися у відсотках, а не у відсотках. частин на мільйон. Тож саме
лабораторія та науковець переконали мене ніколи не використовувати олію, що містить
воду.  За  іронією  долі,  що  розчинник  не  настільки  важливий,  як  вода,  але  зроби
математику;  при  100  ppm  ви  споживаєте  0,06  грама  розчинника  протягом  двох-трьох
місяців, поки не подолаєте хворобу. Це 0,06 грама, або приблизно 1,2 краплі,

Я також працював зі своїм GI над своїм планом лікування. Ми перевірили цифри, і при 100
ppm ISO він не був дуже стурбований, а при 10-кратному цьому рівні його занепокоєння
піднялося до можливого розпушення кишечника та  поганого дихання.  Це масло,  яке я
використовував,  щоб  рятувати  своє  життя,  і  це  те,  що  я  використовую  сьогодні  для
обслуговування,  але  тепер,  коли  амбулаторії  хочуть  нашу  олію,  ми  також  повинні
використовувати етиловий спирт, і тепер показники тестів трохи нижчі, а сума повернення
значно  зросла.  збільшився.  Знову  ж  таки,  коли  ми  тільки  починали,  я  відчув,  що
відновлення Ever Clear було гарною ідеєю, так само, як я вважав, що це хороший вибір
для розчинника. Наука і закон довели, що мої «почуття» помилкові; Наука показала мені,
що вода може бути шкідливою, і в штатах TTB повернення Ever Clear є злочином». Шон

«Я думаю, що Рік і Джей Бі намагаються сказати, що олійний метод Ріка привів багатьом
людям добре, і поки у нас не буде доказів того, що інший метод видобутку настільки ж
ефективний, дотримуйтесь того, що працює». Ребекка
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РакІ Докази

«22.04.13 ми отримали результати останніх аналізів крові  мого чоловіка,  і  хоча останні
пару  тижнів  він  боровся  з  вірусом  ангіни,  у  нього  все  дуже  добре.Цей  екстракт  олії
канабісу Індики чудово справляється з лікуванням лейкемії!

Його  кількість  лімфоцитів  неухильно  знижується,  а  тромбоцити  в  нормі,  тому  не
хвилюйтесявзагалі,  коли  ми  продовжуємо  нашу  наступну  партію  олії,  це  суміш  Indica
Blackberry Kush, Granddaddy Purple і Washington Red.Благословенний добрими вібраціями
та зцілювальними думками, які вкладаються в кожну краплю цього ліки від раку.Дякую,
конопля». Дебра

«Працював на мене.Життя знову дивовижне». Zed

«Краще не міг би сказати!» Петро

«Рік  Сімпсон  Ойл  має  повну  наукову  довіру,  якщо  ви  потрудитесь  читати  наукову
літературу» Роберт Меламед, він же доктор Боб.

«Пригнічення  шляху  виживання  клітин  призводить  до  дефосфорилювання  Bad  і
транслокації  цього білка Bcl-2  в  мітохондрії,  а  потім  до апоптозу».  Гммм,  неспеціальні
умови, будь ласка???” Шанс

-- Це означає: «Канабіс вбиває ракові клітини», Шанс.JB

«З багатьох  коментарів  і  відео,  які  я  бачив  про  олію  канабісу,  я  повинен  сказати,  що
рослина коноплі, здається, містить «за замовчуванням» або «оптимальне» налаштування
для людського тіла». Ремі

«Все, що має хребет, має ендоканабіноїдну систему.Прикро, що половина населення досі
не знає.Ендоканабіноїдна система має бути в кожній науковій та медичній книзі.Це те,
чому школи повинні вчити наших майбутніх лікарів.Як люди можуть просто ігнорувати це
серйозно, це частина того, як функціонує організм.Це корупційний вибір і вибір того, яку
«справжню» науку опублікувати.Це хибна практика.лол» Хлоя

«Це  працює,  тому  що  є  потужним  імуномодулятором,  який  зміцнює  або  фіксує
пошкоджену  імунну  систему.Він  також  відновлює  пошкодження  ДНК  або  мітохондрій,
викликані препаратами, що руйнують ДНК, такими як інгібітори зворотної транскриптази та
інгібітори протеази.Виправивши своє тіло від шкоди, спричиненої нездоровим способом
життя чи іншими причинами, і скасувавши шкоду, завдану АРВ-препаратами, так, можна
сказати, що це лікує «СНІД».” Джон

«Усунути будь-яку хворобу можна,  якщо її  не вилікувати повністю.Яке б у  вас не було
питання про будь-яку хворобу, відповідь завжди буде твердою ТАК». Кеті

«Він вилікував дегенеративні  диски в хребті,  пухлини та пошкодження нервів для мого
друга, а також вилікував ракові пухлини у моєї собаки». Сара

«Я  студент-медик,  навчаюся  в  галузі  медичної  фізики,  яка  в  першу  чергу  стосується
онкохворих з боку медичної візуалізації та променевої терапії.Все, що я можу сказати, це
велике  ДЯКУЮ  за  те,  що  ви  розбудили  мене  від  дуже  поганого  сну.Я  досліджував
нескінченну кількість інформації  з усіх можливих точок зору, і  в мене немає жодної тіні
сумніву  щодо  цього  препарату.Я  долучився  до  свого  курсу,  тому  що  я  щиро  хотів
допомогти людям з раком та будь-якою іншою формою хвороби, з якою міг би допомогти,
але все одно корумпована медична система переважає.Схоже, що єдиний інтерес (ТУТ, В
ІРЛАНДІЇ)  полягає  в  тому,  щоб  знекровити  вмираючим  людям  їх  останній  пенні  на
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хіміотерапії та раді, перш ніж кинути їх у яму, коли гроші будуть зароблені.Я спостерігав, як
вмирають люди.Через всі  їхні  хвороби, поступово згасають,  поки все ще їду коктейлі з
таблеток та ще чого, і  мені нудиться від цього шлунок.Як я можу хотіти бути частиною
системи, яка це робить?Більше ні.Ти не що інше, як натхнення, і ти (РІК) торкнувся мого
життя таким чином, що я знаю, що я повинен слідувати, і повір мені, що я роблю все тут, в
Ірландії,  щоб  люди  знали  твоє  ім’я.Мені  навіть  не  доводиться  коментувати  дивовижні
властивості  цього  ліки,  тому  що  факти  говорять  самі  за  себе,  за  всіх,  хто  бажає  їх
досліджувати.

Знаєш, днями я щось читав і  не знав,  кидати чи сміятися.Провідний політик в Ірландії
(Майкл Мартін) сказав, що використання канабісу для лікування РС чи раку чи будь-якої
хвороби,  що  стосується  його  (дивіться),  не  підтримується,  оскільки  «ТАМНЕ  БУЛО
МЕДИЧНИХ  ДОКАЗІВ  АНІ  ДОСЛІДЖЕННЯ,  які  б  підтвердили  це».  Мені  довелося
перечитати її кілька разів, перш ніж вона поглинула.ЩО, ****, не так з цим місцем?Немає
медичних  доказів??Мені  шкода,  але  я  навіть  не  знаю,  як  продовжити  це,  щоб  не
розсердитися...» Брендан

--  Шановний Брендан,  я  дуже радий,  що ви бачите олію такою,  якою вона є,  і  що ви
поширюєте інформацію.Що стосується Майкла Мартіна, він звучить приблизно так само,
як і інші політичні типи, яких я зустрічав.Чому ми дозволяємо таким зіпсованим дурням
керувати нашою системою?Сподіваюся, коли Mr.Мартін хворіє на рак, тому що він буде
практикувати  те,  що  проповідує,  і  сам  прийматиме  хіміотерапію.Дякуємо  за  вашу
підтримку,  Брендан,  і  продовжуйте  так.Це  одна  битва,  яку  ми виграємо.З  найкращими
побажаннями, Рік Сімпсон

«Канабіноїди пригнічують ріст  пухлин у  лабораторних тварин.Вони роблять це шляхом
модуляції ключових шляхів сигналізації клітин, тим самим викликаючи пряму зупинку росту
і загибель пухлинних клітин, а також пригнічуючи ангіогенез і метастазування пухлини.

Канабіноїди є селективними протипухлинними сполуками, оскільки вони можуть вбивати
пухлинні  клітини,  не  впливаючи  на  їх  нетрансформовані  аналоги.Ймовірно,  що
канабіноїдні  рецептори  по-різному  регулюють  шляхи  виживання  і  загибелі  клітин  в
пухлинних і непухлинних клітинах.

Каннабіноїди мають сприятливі  профілі  безпечності  ліків  і  не викликають узагальнених
токсичних ефектів  традиційної  хіміотерапії.Однак  використання канабіноїдів  у  медицині
обмежене їх психоактивними ефектами, тому розробляються методи лікування на основі
канабіноїдів,  які  позбавлені  небажаних  побічних  ефектів».  Мануель  Гусман  –  Іншими
словами,  екстракти  канабісу  дійсно  лікують  рак.Не  вистачає  лише  людських
досліджень.Чому?Запитайте свій уряд і тих, хто їх контролює.JB

«Це вилікував мене від раку… Мозок 4 стадії… Так що так». Кристал

«Таня, це працює, і я його з’їв.Зупиніться, подивіться і послухайте.Я рекомендую приймати
масло, навіть якщо у вас немає захворювань.Це захистить вас від їх узгодження, змусить
вас почувати себе набагато краще, ніж раніше, і ваше тіло буде вам вдячний.Закриті уми,
як у американського уряду, спричиняють багато непотрібних смертей від несприятливих
методів лікування, таких як хіміотерапія та радіація.Якби моя мама була готова спробувати
олію, а не слідувати приписам її лікарів щодо такої «практики», я впевнений, що вона була
б  з  нами  сьогодні.Якби  ні,  вона  б  не  зазнала  стільки  страждань,  болю  і,  врешті,  не
потонула у своїй власній множині рідини після того, як ті самі лікарі кинули рушник після
лікування на суму понад 100 000 доларів.Хіміко- та радіаційні клініки турбуються лише про
свою  грошову  прибуток,  а  не  про  збереження  та  комфорт  пацієнта.Існує  менталітет
обертових дверей з кімнатами очікування, повними знищених і переважно лисих людей,
які чекають своєї черги на голку.У мене проблеми як з вашим, так і  з тим, що виписує
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лікар.Лікування не повинно стосуватися грошового прибутку.Це сумний стан речей, який
ПОВИНЕН швидко змінюватися.Особисто я утримуюсь від того, щоб бути піддослідним
для будь-якої «практики» лікаря. Роби, як ти відчуваєш, Таню, але я бажаю тобі всього
найкращого.Дякую  Ріку  Сімпсону  за  все,  що  ви  робите  і  робите.Ми  будемо  боротися
доброю боротьбою; закони чи ні». Льюїс

«Сказати,  що  він  лікує  рак,  є  досить  небезпечним  і  примарним  переоцінкою  іншої
дійсності, яка заслуговує додаткового дослідження.Але ні, ні, ні.Конопля не лікує рак.На
даний момент не існує остаточного та реального лікування раку, і лише низка зарозумілих
медичних, аліментарних та психологічних зусиль може допомогти знизити ризик смерті від
раку.Конопля не лікує рак, і пацієнти повинні це знати». Давіде

«RSO вбиває рак, друже...Курити — ні, але РСО — так». Кевін

«Допоможіть мені тут, будь ласка, друже...» Джефф

«По-перше,  «рак»  — це що завгодно,  від  кісти до нейробластоми,  тому «лікує  рак»  є
загальним,  примарним,  неспецифічним.Тоді  конопля  дійсно  дуже  добре  впливає  на
розмноження клітин, щобезумовно допомагає, але систематично не лікує пухлини.Знову ж
таки, кожен тип раку різний, і конопля продемонструвала певну позитивну реакцію на рак
молочної залози, який є карциномою типу o, широко і  дуже ефективно лікується також
традиційною  медициною.З  огляду  на  це,  я  повністю  за  легалізацію  канабісу,  але,
незважаючи на те, що я дуже відкритий до альтернативних методів лікування, я змушений
не погодитися з цим помпезним твердженням». Давіде

«Йиндржіх Баєр, допоможіть, будь ласка!!!» Кевін

«Я можу погодитися з твердженням, що конопля демонструє позитивну реакцію в боротьбі
з певними типами пухлин». Давіде

-- Давиде, прийми все, що хочеш, я не можу.Так, існує дуже мало твердих даних про масло
Ріка Сімпсона, але це лише через корумпованість медичної системи та їхніх господарів
грошей.Це  зміниться  дуже  скоро,  коли  Колорадо  і  Вашингтон  почнуть  надавати  свої
дані.Крім того,  Ізраїль та Нідерланди зараз починають тестувати нафту,  імовірно,  дуже
скоро приєднається Чехія.

Наскільки ми знаємо, і з нашого практичного досвіду з тисячами пацієнтів, олія, здається,
діє на всі види раку набагато краще, ніж будь-що, що в даний час постачається медичною
системою.Якщо вам потрібні докази, зробіть трохи олії, знайдіть когось із раком шкіри і
подивіться, що станеться, якщо на нього нанести олію.З найкращими побажаннями, JB

«Якщо  ви  знаєте  правду  про  багатих,  які  стоять  за  деякими  з  великих  благодійних
організацій, ви починаєте розуміти, куди йдуть ваші гроші.Ви також повинні подивитися на
історичну інформацію, наприклад, як у 1960-х роках, коли вакцина проти поліомієліту була
порушена для 230 мільйонів американців, вони не знали про вірус мавп sv40, який був у
цих  вакцинах.Тоді  в  1963  році  президент  Ніксон  оголосив  війну  раку,  оскільки  йому
повідомили,  що  наближається  епідемія  раку.Дивіться,  що  SV40  був  у  мавп,  які  вони
збирали  антитіла  для  цієї  вакцини  за  компанією.До  раку  може  знадобитися  до  30
років.Зараз у той самий період відбулася приватизація охорони здоров’я Америки, і Ніксон
підтримав приватного постачальника медичних послуг, щоб зробити це з метою отримання
прибутку.Правда полягає в тому, що вони створили галузь під назвою рак і не хочуть, щоб
широке населення знало про RSO». Матвій

«Зроби це сам, ми запитували Ріка, чи можемо ми це отримати, і через деякий час ми
зрозуміли, що ми живемо далеко від Америки і не можемо кудись поїхати, щоб отримати
це  через  фінансові  обмеження,  ми  просто  переглянули  відео  100  разів  ,  практично
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запам’ятав, знайшов коноплю у місцевого провайдера, купив рисоварку, алкоголь, навіть
термометр,  щоб  бути  впевненим  у  температурі.Це  було  легше,  ніж  ми  думали.МИ
ЗРОБИЛИ САМІ.Мій хлопець приймає його вже 4 дні...Почекаємо і побачимо.Ми читали
медичні журнали та дивилися багато документальних фільмів, усі їхні висновки однакові
(клінічні випробування, проведені в UCLA, Гарварді ...) - олія вбиває ракові клітини!Тому
ми вирішили зробити це, тому що ви ніколи не зможете зараз, поки не спробуєте!» Іоанна

«Любий, запитай у сусідів... у когось із близьких, можливо, вже є.Просто запитайте, як ви
попросили б аспірину?Помахайте двадцяткою». Піщаний

«Сам факт, що плацебо лікує деяких людей, є причиною назавжди відмовитися від ліків і
вивчати мистецтво плацебо.Сказавши, що ви ніколи не проводите дослідження плацебо,
коли у вас є ефективні ліки, ви маєте рацію, це вбило б половину ваших пацієнтів, хворих і
жорстоких». Крістофер

— Це було б болісно й жорстоко, Крістофере, і тому я особисто цього робити не буду.Інші
можуть, якщо хочуть, а я не буду.Я хочу, щоб медична система почала використовувати
олію  як  плацебо  -  якщо  вони  доведуть,  що  все,  що  вони  хочуть  використовувати,
безпечніше та ефективніше, ніж олія (і  веселіше/приємніше для пацієнта),  вони можуть
продовжувати  і  продавати  це  .Якщо  ні,  то  ні.Це  досить  просто  і  дуже  раціонально,  я
вважаю.І все одно так воно і буде в майбутньому, так навіщо чекати?JB

«Ще є докази?Фактичний, перевірений доказ того, що конопля робить щось для когось
проти раку?Анекдотичні історії абсолютно нічого не значать науково.Вибачте.Я виявив, що
опубліковано брак доказів, і я так хочу, щоб це було правдою.Але чи були якісь докази, які
можна  перевірити?Клінічні  дослідження?Ви  можете  взагалі  щось  опублікувати?Просто
цікаво.Я не ненависник.Я на твоєму боці, але...все одно...” Sí

«Існують численні свідчення людей, які хворіють на рак і використовували масло канабісу,
щоб вилікувати себе або близьку людину...проведіть дослідження, Сі.Якщо вам потрібні
«клінічні» дослідження, ви їх не отримаєте, тому що компанії, які проводять дослідження,
не  можуть  заробляти  гроші  на  розкритті  ефективності  ТГК  у  його  природному
вигляді.Спочатку  його  потрібно  перетворити  на  «хімічну»  формулу  та  продати  таким
чином.Це  все  або  використовувати  свою  інтуїцію  та  здоровий  глузд  і  робити  власні
висновки, або ігнорувати відгуки.Я вирішив їм вірити!» Шер

«Гей,  Кім,  я  закликаю  вас  ДОВЕСТИ,  що  конопля  як  нетоксичний  рятівний  засіб  є
«риторикою».Удачі з цим.Раніше я звучав так, як ти.Тоді я вирішив, що збираюся пробити
цю «риторику»,  тому що це ПОВИННЕ БУТИ дурістю...  хлопче,  я помилявся.Я маю на
увазі МЕРТИ НЕПРАВИЛЬНО.Ви не можете заперечувати наукові 100% ЗАЛІЗНІ ФАКТИ.Я
не зміг цього зробити, і ти також цього не зробиш.ФАКТИ є ФАКТИ, а це ФАКТ, Кім.AMA &
Big  Pharma  -  ЗЛОЧИННИКИ.Вони  свідомо  дозволили  демонізувати  і  обманювати  цей
чудовий дар від Бога заради ЧИСТИХ ПРИБУТКІВ!Вони дозволили членам вашої родини
страждати і померти, Кіме.Якщо ви думаєте, що ці Petro Chemicals, які вони продають, є
медициною, краще подумайте ще раз.Ви хочете відкрити якусь «риторику», поговоріть зі
своїм  доктором,  поговоріть  з  Американським  онкологічним  товариством,  поговоріть  із
виробниками отруйних таблеток.Будь ласка, зверніть увагу, Кіме, КОЖНА ТАБЛЕТКА, ЯКІ
ВОНИ СТВЕРДЖУЮТЬ «БЕЗПЕЧНОЮ», НЕ є!Знайди мені той, який не токсичний, тільки
ОДИН!І все ж тут ми маємо НЕТОКСИЧНИЙ ОВОЧ, який виробляє найпотужніші ліки на
ЗЕМЛІ, які, як доведено, виліковують Хвороби, і наші «фахівці в галузі охорони здоров’я»
та уряд вважали за потрібне відмовити нам у цьому овочеві, що рятує життя, дозволяючи
нам страждати, помирати та бути покладеними у в'язниці, щоб зробити все ще безпечніше
в суспільстві...Ви хочете поговорити про «РИТОРИКУ»???Сподіваюся,  цей пост відкриє
вам очі на ПРАВДУ.Якщо ні, РІП Кім, немає надії для вас і ваших подібних, у вас «Клінічний
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дефіцит ендоканабіноїдів». Подивіться, це правда». Ден

«Велике спасибі Rick & JB… Завдяки вам, хлопці, я тепер знаю правду.Здоров’я, миру та
щастя». Тіна

«Рік Сімпсон, ти такий лайно.Рак не можна вилікувати!» Джейсон

«Джейсон  повинен  працювати  на  уряд.Я  бачив,  як  це  працює  на  власні  очі».  Матвій
«Кріс, якщо ви подивитеся відео YouTube на RSO, процес є.Хоча я б використав Everclear,
а не нафту, лише особиста річ.Метью, Джейсон, можливо, працює на уряд, АБО він дуже
молодий і думає, що вивчив усі дані, які є у Всесвіті.Тільки тоді він може зробити загальну
заяву, що щось можна зробити.Він повинен знати кожну йоту даних». Джуді

«Ти  такий  же  поганий,  як  пропаганда,  що  йде  за  марихуаною...те,  що  ви  робите  для
людей,  це  чудово,  але  не  лікує  рак  НІ!Полегшення  симптомів  і  допомога  людям,  які
страждають від болю, так.Але ваші екстракти неочищені і далеко не чисті.Я не працюю на
владу.Я просто розумію дурницю, коли бачу це». Джейсон «У мене розлад сну протягом 20
років,  масло  RSO  допомогло  мені  заснути  вперше,  і  я  не  відчуваю  болю  після
пробудження!Ура!Джейсоне, чому ти взагалі тут?Якщо ти не хочеш цього знати, просто
йди!» Бонні

«@ Джейсон!!!Доведіть, що це не лікує рак чи СТФ!!!» Джон

«Покажи мені доказ?І Джону смішно, як ти повинен повернутися до вульгарної лексики, як-
от «STFU».Показує, який у вас інтелект!Не дивно, що ти з Техасу...» Джейсон

«Джейсоне, якщо ти хочеш продовжувати так, мені доведеться забанити тебе на цьому
сайті.Проведіть більше дослідженьперед тим, як зробити свої рішення». JB

«Забанити мене, блядь!Ви брехун і не маєте жодних доказів будь-чого!Ви проведіть якесь
кляте  дослідження  і  перестаньте  брехати  цим  бідолашним  людям!Твоя  олія  сира  над
вареним брудним сміттям!Ви в цьому якось заради грошей!Тож забаньте мене, бо я знаю
правду та ТГК,  КБД тощо.НЕ ЛІКУЙТЕ ДОЧЕНИЙ РАК,  ви рак для спільноти медичної
марихуани!» Джейсон

«До побачення, Джейсоне». JB

«Мій чоловік правий.У мене є 4 ПЕТ-сканування, які це підтверджують.Коли я був важкий
на нафті,  мої  пухлини йшли як скажені.Коли мені  довелося  зменшити дозу,  вони були
більш стабільними, ніж зменшувалися.У мене є видимі докази того, що речовина працює».
Марія

«Звучить  як  обман,  щоб заробити  гроші.Ти  справді  думаєш,  що закон  дозволить  мені
вирощувати коноплю для виробництва олії?Знайди справжнього чувака.У мене лейкемія, і
я не вірю жодному слову з того, що ви говорите.Ви, проклятий шахрай, що молиться на
хворих,  повинні  бути  ув’язнені.Якщо  ви  впевнені,  що  це  працює,  то  проведіть  кілька
справжніх клінічних випробувань.Багато країн дозволять вам це робити, не використовуйте
виправдання FDA для Lame Ass!” Стівен

-- Стівене, чим швидше ви потрапите на олію, тим краще для вас.Не звинувачуйте мене за
відсутність наукових досліджень про олію, справді.Якби медична система справді робила
те,  що  їй  належить,  лише  ці  вісімдесят  свідчень  були  б  все,  що  їм  потрібно  було  б
побачити,  щоб  провести  всі  ці  десятки  чи  сотні  тисяч  досліджень,  які  потрібно  буде
провести.

Ми з Ріком дійсно не можемо дозволити собі проводити всі ці дослідження, це виходить за
межі нашого бюджету, до того ж ми не можемо проводити їх легально і так, як ми хочемо їх
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проводити, тому справді інші мають виконувати свою роботу зараз.Наскільки я знаю, є
штати,  де  дозволена  медична  марихуана,  я  не  знаю,  чому  ще  не  провели
дослідження.Наприклад, при раку шкіри, це буде зроблено за кілька місяців, тільки місцеве
використання олії.Але, схоже, не буває, або я не знаю про такі дослідження.

Але  є  наукові  докази,  які  підтверджують  все,  що  ми  говоримо:  це  дослідження  було
опубліковано  в  2006  роціhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594а  цей  був
опублікований зовсім недавноhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Я сподіваюся, що це задовольнить ваші наукові потреби, і я сподіваюся, що ви отримаєте
нафту до того,  як ваші  лікарі  отримають шанс убити вас своєю хімічною отрутою,  яка
ніколи не була б дозволена, якби вона була перевірена під час належного та етичного
медичного дослідження.JB

«Дякую,  Рік  Сімпсон,  за  підтвердження  моєї  віри  щодо  олії  канабісу…У  мене
посттравматичний  стресовий  синдром  і  я  більше  не  приймаю  ліки  через  вживання
канабісу...Справжня  річ...Я  отримую  протидію  від  багатьох,  але  я  знаю,  що  працює,  і
пропагую це іншим...Тут, в МО, це все ще незаконно...Але, можливо, я можу допомогти
навчати людей, поділяючись усіма вашими свідченнями...і, може, скоро буде легально...»
Але

«Я  погоджуюся,  що  як  12-річний  ветеран,  який  нещодавно  розлучився  через
посттравматичний  стресовий  синдром,  я  виявив,  що  їстівні  продукти  працюють
фантастично, і з нетерпінням чекаю, щоб зробити трохи олії цього сезону збору врожаю».
Джон

«4 дні  без  отримання нової  роботи.Ніяких  побічних  ефектів,  відміни  і  не  відкушування
людям  голови!Ось  твоє  дослідження,  лол.Поширювати  Слово!Нам  це  потрібно.Ми
зобов’язані людству зробити світ кращим.Це початок.:)” Христина

«Дослідники прийшли до висновку: «Наведені тут дані є першими, з яких ми знаємо, що
демонструють важливу роль рецепторів CB1 (канабіноїдів) та ендоканабіноїдів в етіології
посттравматичного стресового стресу у людей.Таким чином,  вони забезпечують основу
для  розробки  та  підтвердження  інформативних  біомаркерів  уразливості
посттравматичного  стресового  стресу,  а  також  для  настанови  раціональногорозробка
наступного  покоління  методів  лікування  посттравматичного  стресового  розладу,
заснованих на доказах».

Але не очікуйте, що федеральні чиновники допоможуть просунути цей процес вперед.У
2011  році  федеральні  адміністратори  заборонили  дослідникам  Університету  Арізони  в
Фініксі проводити схвалені FDA плацебо-контрольовані клінічні випробування для оцінки
вживання канабісу у 50 пацієнтів з посттравматичним стресовим розладом.

Наукова чесність?Не коли справа доходить до марихуани.Не так вже й далеко».

--  Будь  ласка,  не  звинувачуйте  нас  у  відсутності  медичних  досліджень  щодо  олії
канабісу.Чим раніше ви зрозумієте, що так, є група людей, які дійсно контролюють цей світ
і що вони просто зроблять все, щоб відкласти повернення канабісу, тим краще для вас.Це
не означає, що ми не будемо проштовхувати ліки від канабісу, це лише означає, що це
займе більше часу, ніж необхідно чи очікувалося.JB

«Коли я вперше курив коноплю, коли мені було 15, мені здавалося, ніби мій мозок раптом
отримав відсутню хімічну речовину, яка була потрібна мені до того часу. Моя тривога та
депресія були набагато більш керованими, що дали мені деякий час нове життя. Я завжди
дивувався, чому те, що, очевидно, так добре для нас, є незаконним, але це моя відповідь
у двох словах. Дякуємо за чудову роботу, шана вам, Рік і Джей Бі Майлз
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«У мене є друг, який колишній військовослужбовець морської піхоти та Іраку.Він страждає
на важкий випадок посттравматичного стресового стресу.Конопля — єдине, що допомагає
йому жити дещо нормальним життям.Ніщо,  що VA коли-небудь робив або давав йому,
ніколи не допомогло.Ми з дружиною страждаємо від серйозних медичних проблем.Єдине,
що  нам  допомагає,  —  конопля.Саме  з  цієї  причини  ми  робимо  все  можливе,  щоб
спробувати  легалізувати  цю  дивовижну  траву  тут,  в  Айові.Багато  наших  ветеринарів
отримають значну користь від постійного легального доступу до якісної коноплі.Я вважаю,
що повна легалізація – це єдиний шлях». Джастін

«Я вживаю  конопляну  олію  протягом  кількох  умов,  і  я  ніколи  не  спав  так  добре  і  не
відчував  себе так  добре.Дякуємо Ріку  Сімпсону  та  JB за повідомлення про те,  що ця
рослина творить чудеса для всього, що тільки можна уявити!!Просто Зробіть це люди і
переконайтеся самі!!Тільки так ти станеш справжнім віруючим, повір мені!!» Вал

--  Дякую, Вале.Це правда, що ніщо не може перевершити особистий досвід з тим, що
може зробити масло.Як тільки ви спробуєте це, наприклад, при опіку або укусі комара, і
свербіж і біль зникнуть за лічені секунди, кожен зможе сказати вам, що хоче, і ви будете
знати,  що вони можуть сказати вам, що вони хочуть,  але масло все одно залишиться
найкращі ліки.І ви захочете мати його вдома, на всяк випадок, якщо щось трапиться.

Вам не потрібно довіряти жодному нашому слову, просто зробіть олію, знайдіть когось із
опіком, раком шкіри, діабетичною виразкою, потім нанесіть його місцево та подивіться, що
відбувається.Тоді  пам’ятайте,  що те ж саме станеться у вашому тілі,  коли ви ковтаєте
олію, і це майже все, що вам потрібно знати.JB

«У квітні минулого року, після 5 років позбавлення від раку грудей, мені знову поставили
діагноз.Цього разу це була стадія 4, термінальна з м’язами до хребта, ребра, лімфатичних
вузлів, грудини та грудей.В основному мені запропонували паліативну допомогу і сказали,
що вони намагатимуться  уберегти  мене  від  занадто  сильного  болю...Поїхати  додому і
розібратися в моїх справах.Мені було дуже боляче, і вони продовжували призначати все
більше  і  більше  токсичних  знеболюючих  засобів  з  ДУЖЕ  неприємними  побічними
ефектами (Перкосет, гідроморфон і дексиметазон).Я не міг працювати на них.

Мій чоловік почав читати ці матеріали в Інтернеті, і я була, м’яко кажучи, скептичною, але
подумала, що мені буквально нічого втрачати, спробувавши.Жуйте дуже невелику кількість
White Widow 3 рази на день.Минулого тижня я отримав новину, що мої кістки повністю
зникли.Сьогодні  мені  сказалищо  МРТ  показує  значне  скорочення  пухлин  м’яких
тканин.Зараз не такий скептичний, почуваюся чудово, без болю». Юлія

«3 1/2 роки тому у мене діагностували рак грудей, 3 стадія, агресивний.Після мастектомії,
хіміотерапії та опромінення, аналізи дали негативний результат на наявність раку.На жаль,
мій рак метастазував, і це поставило його на 4 стадію, агресивну для раку грудей.Тепер у
мене був рак кісток і був фантомний перелом, коли рак прорізав кістку в моєму лівому
стегні,  а  моя ліва  верхня нога була повна раку.Оскільки  мене вказали в  правильному
напрямку  для  RSO,  я  отримав  чудові  новини  зі  сканування  грудної  клітки,  живота  та
тазової області – раку немає.Мої попередні сканування показали 8 плям раку, 1 на лівій
нозі,  5  на  хребті  та  2  на  нижній  частині  поперекового  відділу,  незабаром  я  отримаю
сканування/рентген цієї області, і, сподіваюся, я знову зможу повідомити хороші новини.Це
врятувало  мені  життя!Це,  безперечно,  перевершило  слова  лікаря:  «Ви  невиліковні,
наведіть свої справи в порядок, і ми даємо вам 4 місяці життя», а це було 16 місяців тому.
(Додам, що зараз вона ходить за допомогою ходунків і спить у ліжку, чого вона не могла
робити 3 роки.Однією з її наступних цілей є бути достатньо мобільним, щоб відвідувати
музичний джем зі мною.)
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«Привіт,  Джиндріх,  вчора  я  закінчив  читати  книгу  Ріка.Чудова  річ!Чесно  кажучи,  мені
більше  не  потрібні  докази  справді  чарівної  сили  олії!Я  також  проводив  кілька
експериментів і кожен день відкриваю для себе щось нове!Дивовижний!На жаль, хоча я
переконаний,  і  навіть  якщо  моя  дівчина  переконана,  все  ж  її  мама  чомусь  не  може
повністю «відпустити» ...і досі вона не впевнена, чи кине лайну хіміотерапію… Я постійно
намагаюся навести гарні аргументи, але не можу визначитися за неї!Вона хвора на рак, і
вона єдина може вирішити, що робити зі своїм життям.Я знаю, що вона все одно в кінці
кінців вилікується, тому що ми нап’ємо в неї стільки олії, що вона не зможе померти.Але
все-таки я відчуваю, що грати з цими хрібаними хімікатами так нерозумно і так небезпечно,
особливо коли у вас є доступ до природних ліків, які, як доведено, лікують рак!Я читав про
ваш досвід з раком і медичною системою...Мені дуже шкода, що ви втратили… і тепер я
краще розумію ваше ставлення до традиційної так званої «медицини»!» Луїджі

-- Привіт, Луїджі, дякую за добрі слова про книгу, і шкода, що вам доводиться пережити.Це
її вибір, яке лікування вона обере, але я б не підходив до хіміотерапії – просто прочитайте
для неї історію моєї мами, можливо, вона зрозуміє, що приймати отруту ніколи не варто,
особливо коли це не обґрунтовано та непотрібно.Її шанси просто вижити після хіміотерапії
значно покращаться, якщо вона прийме олію, але знову ж таки, навіщо завдати ще більшої
шкоди своєму хворому організму?Це взагалі не має сенсу. З найкращими побажаннями,
Йіндріх

«Це бій, з якою доводиться мати справу багатьом хорошим людям, неосвіченому лікарю,
який думає,  що він/вона знає більше,  не просуваючись вперед щодо нової  та існуючої
інформації про каннабіс, його канабіноїди та здатність вбивати рак, не завдаючи шкоди
пацієнту.Наскільки божевільним з нашої точки зору, що вони вимагають отрути за щось
настільки безпечне, чому?Це невігластво чи вони бігають налякані?

Я звертався до лікаря раз на 5 років, відколи дізнався про цю олію для свого СРК, і це
було те,  що я не міг  зробити сам.Ми з  вивихом мізинця використовували масло,  щоб
ніколи не заразитися, знімали шви без страждань, і кожен раз, коли я його накладав, біль
миттєво зникав через зняття запалення.Він повністю вилікувався за 2 1/2 до 3 місяців
замість фізіотерапії і приблизно від 9 місяців до року для зцілення.Я бачив на власні очі
знову і знову, і ніхто не може відняти цього у мене». Кові

«Лікарі НЕ вчені і не займаються наукою.Якби вони це зробили, вони б вимагали від уряду
дозволити  їм  доступ  до  марихуани.Причина  в  тому,  що  зараз  доведена  частина  тіла,
ендоканабіноїдна  система,  була  повністю  ігнорована  американським  медичним
суспільством.У  той  час  як  інші  країни  все  більше  і  більше  проводять  дослідження
марихуани  і  особливо  ракулікування,  американським  медичним  закладом  керує  Big
Pharma, велика страховка і  великі  гроші.Лікарі передали контроль над своїм ремеслом
немедикам  і  політикам,  що  ґрунтуються  на  страху.Вони  будуть  витрачати  роки,
намагаючись  знайти  альтернативи  під  контролем  патентних  юристів,  погрожуючи
потенційним лікуванням.

Якби  марихуана  була  захована  в  якихось  глибоких  джунглях,  контрольована  якимось
неписьменним племенем, Big Pharma була б першою, хто контролював би її виробництво,
запатентував би багато різних канабіноїдних сполук, а потім звернувся б до лікарів, щоб
вони «прописали» її.Але найбільше плем’я в США вже починає кричати правду.Шкода для
Big Pharma, це плем’я не продається». Браян

«Ці  докази  є  у  нас.І  ми  цим  ділимося.Викривають  медичну  групу  (більше  не  треба
ставитися  з  повагою)  наркоманів,  які  працюють  задля  стимулів.Вони  звиваються  в
гаманці.Вони знають, що відбувається, і їх товариш по іграм з FDA йде на спад разом з
ними.Нічим не відрізняється від будь-якої форми тиранії, з якою ми стикалися, перш ніж
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визнати, що цього разу вона є внутрішньою.Ми робимо це з собою.Є ліки від раку, немає
ліків  від  того,  як  нам зараз  нав’язують  МЕДИЦИНУ,  якщо ми не  проголосуємо  своїми
кишенями та бюлетенями!» Тільман

«Я спостерігав, як родичі та друзі так швидко занепадали й помирали після того, як були
змушені витратити десятки тисяч доларів, щоб їх повільно вбивали, коли ліки виростає
прямо з Матері-Землі.Давай, прокидайся і понюхай цю фігню.Не стрибайте на стереотипах
і проведіть СПРАВЖНІ дослідження». Емі

«У мене була літня жінка з хворобою Альцгеймера.Вона потребувала догляду 24/7.Вона
продовжувала підпалювати свою кухню, намагаючись готувати.Ми будемо, вона потрапила
на олію, і через місяць знову впізнала своїх онуків і почала відновлювати пам’ять». Джанет

«Я  знаю,  що  вважаю  за  краще  отримати  RSO,  ніж  хіміотерапію/радіотерапевтичне
лікування… Смішно,  як деякі  люди можуть відкинути RSO, коли побічні  ефекти всього
іншого можуть залишити вам дуже низьку якість життя». Керрі

«Це має бути легко доступним.Він ПОВИНЕН бути доступним» Чим більше я читаю, тим
більше захоплююсь». Шеллі

«Наступного разу, коли ви почуєте, як хтось каже: «Де рецензовані дослідження?»: пошук
у  PubMed,  сховищі  всіх  рецензованих  наукових  робіт,  із  використанням  терміну
«марихуана»,  дає  майже  20  000  наукових  праць  із  посиланням  на  рослину  та/або  її
складові,  майже половина  з  яких  була  опублікована  лише за  останнє десятиліття.Для
порівняння,  пошук  за  ключовими  словами  за  терміном  «Тайленол»  дає  17  370
опублікованих статей.Пошук за ключовим словом за терміном «ібупрофен» дає 10 500
опублікованих робіт.Пошук за ключовими словами з використанням терміну «Ріталін» дає
7012 опублікованих робіт, а пошук за ключовими словами за терміном «гідрокодон» дає
лише 630 опублікованих робіт». Лінн

«Нове  фінансове  державою  дослідження  канабісу/раку  ШОКУЄ  наукове
співтовариство...ТГК, основний психоактивний інгредієнт канабісу, може насправді змінити
генетичний  код  людини,  щоб  запобігти  раку  та  запальним  захворюванням.Що?!!!!Що
що!!!????

Рік  Сімпсон  та  його  головний  ельф,  чеський  активіст  Їндржіх  Байєр,  говорили  про  це
багато  місяців,  і  я  був  ввічливий,  але  таємно  насміхався  з  цієї  думки,  тому  що  це
прозвучало для мене як купа фокус-покусу (і через інші незначні технічні у мене виникли
розбіжності  з  їхньою  точкою  зору)...Ліки  не  можуть  змінити  ДНК,  чи  не  так?
НЕПРАВИЛЬНО, мабуть!СВЯТИЙ [БІП]!!!!!!” Алан

«Добре,  що  б  це  не  означало,  це  виходить  за  межі  моєї  сфери  знань.Ймовірно,  там
говориться, що щось на кшталт канабіноїдів може вилікувати рак, і вони якось роблять це
за допомогою модифікації генів.І, як завжди, потрібні додаткові дослідження.

Все, що я кажу, це те, що сама думка про справу є найменшою частинкою матерії, і масло
також може виправити думки.Гени все ще занадто великі.Дослідження має зосередитися
на  тому,  що  роблять  канабіноїди  з  найдрібнішими  частинками  нашого  тіла,  атомами,
кварками, струнами тощо.Ось тут і починаються проблеми, з найдрібніших частинок, це те,
що вам потрібно виправити, якщо ви хочете справді вирішити проблеми.JB

Ендоканабіноїдна система
«Кожний організм з ендоканабіноїдною системою (він же: ECS) може/отримає користь від
канабіноїдів, створюючи гомеостаз (гармонію) всередині цього організму.На цій планеті є
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три організми, які  не мають ECS: губки, медузи та політики.Гаразд,  можливо, можливо,
останнє можна було б перебільшити, лише трохи». Стів

«Я вважаю, що втрата генів, що пригнічують пухлину, відіграє вирішальну роль у раку, і що
це викликано ендогенним дефіцитом канабіноїдів». Метті

-- Гени надто великі, треба йти до найменших частинок, звідси виникає проблема і тут її
потрібно виправляти.Навіть ДНК занадто велика. JB

«Я залишу науку вченим, якими я не є, я збираю інформацію з того, що бачу і відчуваю.Я
знаю, що мені краще, і ті, з ким я поділився своїми знаннями, стають краще або одужують,
і найбільше в спокої вони не бояться своєї хвороби чи хвороби, що робить одужання ще
кращим без стресу». Kelee

«Це приборкувало мої напади на роки.Медичним фахівцям відомо, що вони полегшують
мігрень  з  19  століття,  і  Руссо  в  2003  році  припустив,  що причиною цього  є  клінічний
дефіцит ендоканабіноїдів.» Том

«PubMed має статтю, в якій зазначено, що IB, мігрень та фіброз можуть бути клінічним
дефіцитом ендоканабіноїдів». Ерік

--  Звичайно.Як  ми  дивимося  на  це,  більшість  захворювань  є  симптомами  дефіциту
канабіноїдів,  і  більшість хвороб, ймовірно,  не виникли б взагалі,  якби люди споживали
невелику кількість олії з дня свого народження.JB

QЧому  я  маю  очікувати,  що  лікарі  підтримають  твердження,  що  конопля  лікує  рак?
А.Ну, тому що він лікує рак,  і  це все.ТГК викликає апоптоз,  тому на диво він викликає
апоптоз  у  всіх  видів  раку.Чому?Ну,  тому  що  декарбоксильована  олія  якимось  чином
потрапляє в усі клітини організму, якщо надходить у потрібну кількість.Ендоканабіноїдна
система  регулює  імунну  систему,  тому,  коли  імунна  система  працює  правильно,  вона
також  може  боротися  з  раком.Не  так  вже  й  багато,  насправді,  це  справді  образливо
просто.

Правильно виготовлена  високоякісна олія – це найкращий шанс у пацієнта (можливо, у
деяких  випадках,  що  загрожують  життю,  знадобиться  хірургічне  втручання).І  якщо  ви
знаєте варіант лікування, який є безпечнішим, ефективнішим і веселішим для пацієнта, ніж
олія, розкажіть нам.Немає жодного.

Подивіться,  що  кажуть  Мечулам  і  Пачер:  «Запалення/пошкодження  тканини  викликає
швидке  підвищення  локальних  рівнів  ендоканабіноїдів,  які,  у  свою  чергу,  регулюють
сигнальні  реакції  в  імунних  та  інших  клітинах,  модулюючи  їх  критичні
функції.Повідомлялося про зміни рівнів ендоканабіноїдів та/або експресії рецепторів CB2
майже при всіх  захворюваннях,  що вражають людей, починаючи від серцево-судинних,
шлунково-кишкових, печінкових, ниркових, нейродегенеративних, психіатричних, кісткових,
шкірних, аутоімунних, легеневих розладів до болю та раку та модуляції CB2. рецепторна
активність має величезний терапевтичний потенціал при цих патологіях».

І як ви все це робите?Ну, з олією.Ви балансуєте рівні або вкладаєте їх уперевантажте,
якщо необхідно.Ви можете їсти олію, втирати її, випаровувати та приймати в супозиторіях,
і між цими чотирма методами ви можете знайти спосіб допомогти кожному пацієнту на цій
планеті.Пізніше лікарі будуть вводити в пухлини масло і таким чином скорочуватимуть їх у
рекордні терміни (не рекомендується вдома).

І чому я запропонував рак шкіри (або діабетичні виразки чи опіки)?Ну, тому що ви можете
бачити,  що  там  відбувається,  і  зазвичай  не  потрібно  багато  часу,  щоб  вилікувати  їх
маслом, у більшості випадків максимум кілька тижнів.Тоді просто усвідомте, що те саме,
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що  відбувається  після  місцевого  застосування  на  вашій  шкірі,  відбувається  всередині
вашого тіла, коли ви ковтаєте масло.Знову образливо просте, але зрештою це дуже точне
пояснення.А  потім  поверніться  до  того,  що  написав  Мешулам:  «Про  зміни  в  рівнях
ендоканабіноїдів  та/або  експресії  рецепторів  CB2  повідомлялося  майже  при  всіх
захворюваннях,  що  вражають  людей,  починаючи  від  серцево-судинних,  шлунково-
кишкових, печінкових, ниркових, нейродегенеративних, психіатричних, кісткових, шкірних,
аутоімунних, розлади легенів до болю та раку, а модулювання активності рецепторів CB2
має величезний терапевтичний потенціал при цих патологіях».

– Знаючи все це, я збираюся негайно модулювати свою активність рецепторів CB2.JB

«Всі,  хто  сумнівається.Дозвольте  попросити  вас,  БУДЬ  ЛАСКА,  погуглити  слова
Ендоканабіноїдна  система.Воно  є  в  кожній  людині.Люди  буквально  виробляють
канабіноїди у своєму грудному молоці, це доведений медичний факт.Ми буквально маємо
величезну  систему  в  нашому  тілі,  відкриту  багато  років  тому,  яка  має  рецептори  для
сполук канабісу.Це теж доведений факт.Наука довела, що ТГК замикається в рецепторі
CB1 ТІЛЬКИ пошкоджених,  нездорових або ракових клітин,  і  Змусить їх померти через
апоптоз,  запрограмовану  смерть  клітин.Ракові  клітини  виробляють  керамід,  THC
знаходить його і вирішує проблему.Знову ж таки, це медично підтверджений факт, який ви
можете знайти будь-де в Інтернеті, в акредитованих університетах та інших дослідницьких
центрах.Це справжня наука.НЕ деякі бики вигадують, щоб отримати кайф.

Я знаю, що кілька дітей зцілювали або лікували рак за допомогою канабісу.Мій син – один
із них.Як ви думаєте, мій дворічний малюк хоче кайфувати?Ви думаєте, я хочу, щоб моя
дитина була високою?Гм, НІ.АЛЕ я також не дам йому хіміотерапію. Лікарі сказали нам,
що не вилікують його.І я точно не хочу, щоб він помер.Так...так, я використаю це на ньому і
скажу  всім,  кого  знаю,  правду.І,  сподіваюся,  доберуться  до  деяких  із  тих,  хто
сумнівається...Можливо,  колись ця розмова врятує їм життя або когось із  знайомих...»
Сюзетта

«Зміни  в  метаболізмі  ліпідів  тісно  пов’язані  з  раком.Кілька  класів  біоактивних  ліпідів
відіграють  роль  у  регуляції  сигнальних  шляхів,  які  беруть  участь  у  неопластичній
трансформації  та  зростанні  та  прогресуванні  пухлини.Ендоканабіноїдна  система,  що
включає ендоканабіноїди, отримані з ліпідів, їх рецептори, пов’язані з G-білком (GPCR), і
ферменти для їх метаболізму, стає перспективною терапевтичною мішенню при раку».

--  Ендоканабіноїдна  система  безпосередньо  регулює  імунну  систему,  тому  так,  вона
відіграє важливу роль у  лікуванні  раку.Щоб зрозуміти це,  не потрібен університетський
диплом.

А  як  ви  регулюєте  функцію  ендоканабіноїдної  системи?Можливо,  з  канабіноїдами?
А яка форма канабісу найсильніша?Ну і масло.І як пацієнтам його використовувати?Як і
більшість інших ліків, їх можна їсти, просто з’ївши.Тричі на день.Бінго.JB”

Відгуки про рак
Девіз: мимовільна ремісія раку, здається, відбувається напрочуд часто в 
присутності олії канабісу
«У друга рак кісток.Щойно почав мазати масло минулого тижня, біль пройшов, йому стало
краще.Онкологіялікарі шоковані». Джо

«Я спостерігав, як одна хороша подруга помирає від раку грудей 4 стадії, на останніх ногах
після інтенсивної хіміотерапії.Я давав їй спеціальне печиво, потім сльози Фенікса кожні 4
години.Вона одужала і процвітає!Сказала, що їй ніколи не було краще!» Шарлін
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«Ти врятував стільки життів...Одна з моїх подруг вилікувала рак кісток за 45 днів лікування
конопляною олією». Gyan

«Вчора була чудова новина.Чоловік, якому ми щойно давали трохи олії, щоб піддати його
лікарю, коли через кілька тижнів виявилося, що пухлини в його легенях зникли, а також
пухлина на печінці, яка зменшилася лише до крапки.Одна маленька трубка!У нас є кілька
на ходу,  і  всі  вони добре працюють.Я сподіваюся,  що все добре.Phoenix Tears живий і
здоровий». Кріс

«Хосе: Оновлення. Мій 81-річний друг переніс 3 пухлини разом від плоскоклітинного раку
обличчя (рак шкіри).У них не було шансів проти найкращих у світі ліків.5 тижнів на маслі, і
він почувається краще, ніж за 15 років.У нього повернувся апетит!Він виграє битву!!!Ми
виграємо битву!

Стів: Він ковтав масло і використовував його місцево?

Хосе: Обидва

Стів: Фантастично.Хіба не дивно знати, що ми можемо змінити чиєсь життя таким чином.

Хосе: Він почав втирати 68% олії THC, змішаної з оливковою і кокосовою олією, на щоку
протягом 2 тижнів, перш ніж вона з’явилася.Він також ковтає його без оливкової олії, після
розтирання внутрішньої сторони щоки.

Хосе: Його доктор зателефонував мені вчора і сказав, що він також хворий на рак шкіри і
хотів би спробувати на собі олію.

Стів:  Це фантастична новина про лікаря,  який хоче допомогти.Молодець мій друг!!!!І  я
радий, що ваш 81-річний друг знову насолоджується життям.

Хосе: Так, це справді дивовижно!Доктор П, ми його назвемо, відомий автор кількох книг,
чудовий цілитель-натуропат і доктор медицини.За останні 2 тижні він направив до мене 5
своїх пацієнтів.Усі хворі на рак у термінальній стадії».

«Два тижні тому я дав іншому моєму хворому на рак шкіри/горла/другу лікувальну олію,
яку можна ковтати та використовувати місцево, а також трохи кокосової олії.У вівторок він
сказав  мені,  що  шкіра  на  його  щоці  відкрилася  і  пухлина  виявилася.Я  сказав  йому
продовжувати застосовувати олію, але без кокосової олії, лише чисту лікувальну олію.Він
наніс цілющу олію безпосередньо на відкриту пухлину і  сказав: «Шишка, яка стирчала,
зникла  на  наступний  день.Він  почав  стікати  через  кілька  хвилин  після  натирання.Це
витікало  —  олія  витягнула  рак,  як  мазь».  Ракова  пухлина  була,  тепер  її  немає...Два
тижні!!!" Хосе

«Привіт, Ріку Сімпсону та Джіндріху Байєру, я хотів поділитися дуже ЩАСЛИМИ ЩАСЛИМИ
новинами.Сканування мами показало «вимірне» зменшення розміру ВСІХ пухлин у печінці
та підшлунковій залозі.Крім того, пухлина в її легенях зараз ПОВНІСТЮ, 100% ЗНИКЛА!!!
Ми дуже дякуємо, але людина номер один, яка заслуговує найбільшої любові, — це Рік за
те, що він так відкрито поділився цією інформацією зі світом.

Дякуємо Йіндріху за все, що ви робите, включаючи вашу підтримку та інструкції.Я знаю,
що ми все ще ходимо на яєчній шкаралупі з її  діагнозом/прогнозом, але якщо ситуація
продовжуватиме покращуватися (пухлини зменшуються або «розсмоктуються», як вони це
називають, без подальших метастазів).Зрештою, я надішлю вам її до та після медичних
висновків,  щоб  ви  могли  побачити,  що  ви  допомогли  врятувати  життя  неймовірної,
люблячої, активної, відданої жінки, яка на відкритому повітрі садить свій трав’яний садяк я
друкую.Велика любов, Барбара»
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--  Привіт,  Барбара,  дякую,  ви зробили наш день своїм електронним листом.Передайте
привітання своїй мамі від нас і  переконайтеся,  що вона не ходить на інші сканування,
рентген  або  інші  канцерогенні  дурниці.Попросіть  її  визначити,  що  вона  відчуває,  вона
повинна з’їсти 120-180 г олії протягом шести місяців або менше.Якби я був на її місці, я б
їв  олію  щодня  до  кінця  свого  життя,  у  раку  дуже  мало  шансів,  коли  в  організмі  є
масло.Підтримуючі дози є надзвичайно важливою частиною цього методу.З найкращими
побажаннями, Йіндріх

«Чоловік моєї подруги вилікувався від раку, що збентежило його онкологів, які повідомили
йому,  що  у  нього  3  місяці.Це  попередження:  оскільки  вони  були  приголомшені  його
чудодійним  зціленням,  вони  записували  його  на  МРТ  з  контрастною  фарбою  кожні  6
місяців.На  його  останньому  МРТ  його  тіло  відреагувало  на  барвник,  і  його  серце
зупинилося на МРТ, і він ледь не помер.Я згоден з JB.Тести настільки ж токсичні, як і їх
«ліки».Будь обережний."Колетт

«Моя мама вилікувала дрібноклітинний рак легенів третьої стадії за допомогою олії!!Чи я
згадував, що вона була без раку лише через чотири місяці після встановлення діагнозу?
Ну, ось що сталося». Світанок

«У мого тата також рак підшлункової залози, який поширився на його печінку та легені під
час  хіміотерапії,  а  потім  знову  поширився,  він  був  дуже  нездоровий  і  швидко
погіршувався.Він  почав  використовувати  масло  3  місяці  тому.Останнє  сканування  в
понеділок  показало,  що  всі  7  плям  зникли,  а  рак  підшлункової  залози  зменшився.Він
почувається на 100% краще і відновив якість життя.Олія справді дивовижна». Ліза

«Мій тато також приймає олію від раку підшлункової залози, який поширився на сім інших
місць.Він на маслі вже 5 місяців.Усі сім плям, які з’явилися під час хіміотерапії, зникли з
моменту  початку  застосування  масла,  а  рак  підшлункової  залози  зменшився.Нафта
врятувала йому життя!» Ліза

«Привіт, я просто хотів оновити вас.Батько пройшов ще одне сканування після того, як 5
місяців тому почав застосовувати масло на рак підшлункової залози.Останнє сканування
показало, що рак у підшлунковій залозі зменшився, а інші 7 плям, які з’явилися під час
хіміотерапії, зникли з моменту початку застосування масла.Нові результати показують, що
рак  підшлункової  залози  знову  зменшився,  і  немає  інших  плям,  що  є  кривавою
фантастикою, враховуючи, що саме тому рак підшлункової залози настільки смертельний
через швидкість його поширення.Таким чином, 8 місяців і  5 з цих місяців використання
нафтового тата – це чудово.Насправді, зараз він почувається краще, ніж тоді, коли йому
вперше поставили діагноз.Тож ще раз дякую Ріку, Джей Бі та всім, хто допомагає отримати
цю інформацію.Якби не масло, я б не мав свого тата!» Ліза

«У  жовтні  2013  року  у  мого  тата  діагностували  рак  легенів,  лімфоїдних  вузлів  та
підшлункової  залози.Рак  підшлункової  залози  становить  95  відсотків  смертності.Дали
йому жити 2-4 місяці.Ми відразу почали його на олії, щойно почули про це.26 березня 2014
року у мого тата діагностували рак.Дивовижний!!Ця олія врятувала життя моєму татові.Він
краще спить і краще їсть». Мелісса

«Мій тато також був на 4 стадії раку підшлункової залози.У нього також було 10 плям на
печінці...це було в кінці листопада 2012 року.Зараз у нього 1 пляма на печінці (0,08) і 1
пляма в підшлунковій залозі (8 мм).Ми б'ємо це.Його лікарі шоковані.Він набирає вагу і
загалом почувається чудово.Олія, настояна на канабісі, також добре підходить». Енджі

-- Не грайся з розведеними ліками, Енджі.Це добре для місцевого застосування, але ви не
хочете  давати  олії  канабісу  хворим  на  рак  як  єдине  лікування.Найкраще  працює
повнопотужна атака повного спектру.

- 67 -



Особливо для тих,  хто «мусить» піти зробити сканування «занадто побачити»,  як воно
заживає.Такі люди повинні автоматично додати ще 60 г олії до протоколу, тому що вони
просто без потреби пройшли через  дуже канцерогенну процедуру «щоб побачити»,  як
вони  себе  почувають.Цікавість  коштує  грошей,  вибачте  за  це.Вітання  та  найкращі
побажання.Приємно бачити успіх людей, які думають інакше.JB

«Я пережив 4 стадію раку підшлункової  залози завдяки цій олії.Я почав хіміотерапію в
грудні 2013 року, усі (більше 200) інших учасників дослідження померли.Я єдиний, хто взяв
олію і  змушений був приховувати це від  лікаря.Тепер,  коли я розповіла про олію і  він
оголосив, що я вільний від раку станом на 5 червня, Він все ще намагається переконати
мене  продовжити  хіміотерапію.Я  відмовляюся!Все,  що  зробив  цей  лікар,  виявилося
неправильним, але все, що сказав Рік Сімпсон, виявилося правдою.Мої медичні записи
показують  те,  що  сказали  лікарі,  я  мав  померти  до  січня,  але  я  тут  наприкінці
червня.Дякую Рік!Масло врятувало мене від раку, я сподіваюся, що воно врятує мене від
хіміотерапії». Друже

«Я є  фактичним доказом того,  що RSO має прямий вплив на MPNST та NF1.Медичні
записи,  МРТ,  ПЕТ,  КАТ  доводять  значне  зменшення  розміру  пухлини  та  її  авідності».
Крістін

«У мене була пухлина розміром 3,7 см на яєчку.Я приймав один грам RSO на день без
інших  ліків,  і  коли  я  повернувся  до  лікаря,  він  був  збитий  з  пантелику.Він  сказав,  що
пухлина  зникла  і  не  може  цього  пояснити.Тому  я  сказав  йому,  що  приймаю  RSO.Він
сказав: «Я не дуже освічений на цю тему, але я скажу, що це має бути єдиною причиною,
щоб вона зникла». Нещодавно у мене з’явилося ще одне спливаюче вікно, і я думаю, що
це тому,  що я не зробив підтримуючу дозу.Тому я буду робити ще один грам на день
протягом 30 днів і дивитися, чи зникне він, як попередній.Тоді переконайтеся, що я буду
підтримувати після цього». Брандт

«Добре, мої  Піпси.Сьогодні день,  на який я тільки сподівався,  що станеться.Результати
біопсії  є.Коррі  Єлланд  ЩОДО  ОТРИМАЛА  ПІДТВЕРДЖЕННЯ,  ЩО  ЇЇ  РАК  НА  100%
ЗНИКАЄ!!!!Я БЕЗ РАКЕЕЕЕЕЕ!!!!!Навіть ніякої дисплазії, не кажучи вже про великий C.

Моїм неймовірним, дивовижним друзям, які разом були відповідальними за те, що я міг
дозволити собі ліки = немає слів, щоб описати, наскільки я вдячний кожному з вас.Ви всі
чудові!

Хізер,  яка вперше надіслала мені  БІГІТЬ ВІД ЦІКИ --  Це відео буквально змінило моє
життя.Хто б міг це подумати, гей?Я тебе люблю!Ріку Сімпсону, Їндржиху Байєру від щирого
серця...ДЯКУЮ за знання та підтримку.Я сьогодні живий завдяки всім вам!

Я справді щасливий, що маю таку чудову сім’ю та друзів». Коррі

«Привіт,  Йіндріх,  лише  швидке  повідомлення,  щоб повідомити,  що я  сьогодні  відвідав
свого лікаря.У звіті йдеться, що рак (рак анального каналу) більше не виявляється.Восени
минулого  року  мені  сказали,  що  я  маю  2-4  місяці,  якщо  я  не  зроблю  опромінення.Я
вирішив  не  робити  опромінення  і  замість  цього  спробувати  RSO.Очевидно,  це
спрацювало!Від усього серця дякую, дякую, ДЯКУЮ Ріку та собі!!!!“ Коррі.

-- Коррі, до речі, що це був за рак?Нанесіть масло на шрам, напевно воно теж піде.У будь-
якому випадку,  тримайтеся подалі від лікарів,  більше не проводите сканування тощо, і
переконайтеся, що ви їсте якомога більше олії, наскільки можете підтримувати дози.JB

«Я мав можливість поговорити з Ріком приблизно 2 місяці тому на радіошоу...Я розповідав
йому  про  те,  як  rso  вже так  мені  допоміг...У  мене  був  такий  самий рак,  як  і  у  Фарри
Фосетт...Рак анального каналу...це досить рідко...не плутати з колоректальним раком...і я
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НЕЕЕЕЕЕЕЕЕЕЕЕЮ НАмір коли-небудь припинити використання масла». Коррі

--  Я  б  також  не  мав  наміру  коли-небудь  припиняти  використання  олії,  це  цілком
зрозуміло.JB

«Моя остання історія успіху.Це жінка в кінці 50 років, якій поставили діагноз 3 стадії, але
дуже близька до 4 стадії  раку  легенів.Сьогодні  я отримав таке:  «Моя мама ходила на
комп’ютерну томографію місяць тому і  отримала результати кілька днів тому.Це зовсім
зникло!Її лікар прочитав їх і сказав, що більша маса прозора і нічого не залишилося...

У неї  все ще ХОЗЛ,  але ми будемо працювати над цим і  її  курінням...Щиро дякую за
всепоради  та  знання  про  речі,  про  які  ми  ніколи  не  знали.Все  зійшлося  з  певною
причиною, і ми такі щасливі.Нехай Бог благословить вас і вашу родину». Коррі

--  Спонтанна ремісія раку легенів,  здається,  напрочуд часто виникає у присутності  олії
канабісу.JB

«Всього після 4 грамів ми помітили різкі зміни у звітах крові (ШОЕ) та аналізі нирок мого
батька,  який  хворий  на  рак  сечового  міхура,  він  добре  спить,  посміхається,  я  просто
сподіваюся,  що  він  повернеться  до  нормального  життя,  дивлячись  на  Ріка  Сімпсона
самовідданість  і  впевненість,  я  пішов проти всіх  лікарів  і  не дозволив батькові  пройти
хіміотерапію, на сьогоднішній день я не шкодую про своє рішення. Дякую, Рік Сімпсон».
Арпіт

«Щойно отримав чудові новини, якими хотів би поділитися з вами всіма.У мене є жінка тут,
в  Британській  Колумбії,  я  вказала  в  правильному напрямку  з  раком грудей.Вона  дала
метастази в її легені, шлунок і мозок.Вона вже місяць на лікуванні, а вчора звернулася до
онколога.Усі  пухлини  зменшилися,  а  аналіз  на  онкомаркер  —  НОРМАЛЬНИЙ.Ще  раз
Peeps – КОНАБИСНА олія Вбиває РАК!» Коррі

«Гаразд, усі мої чудові Peeps, це буде довго читати, але я думаю, що я, можливо, вчора
натиснув PAYDIRT.Я не бачив свого стоматолога з  вересня минулого року.У  той час я
боровся за своє життя.У той момент моєму стоматологу сказали, що у мене рак.У нас була
звичайна розмова, де я сказав йому, що не роблю опромінення і проходжу «альтернативне
лікування».У той час він запитав, що я роблю.Я вагався сказати йому, оскільки він був
відомий  своєю  «жорсткістю»,  але  сказав  йому  дивитисяБіжи  від  ліків.Він  насправді
подзвонив мені  після того,  як подивився.Він сказав,  що як медичний працівник,  він,  як
правило, був у боксі, що у нього був брат (лікар) і ще один брат (фармаколог) і як інколи
вони «не мають усіх відповідей».

Перемотайте вперед до вчорашнього дня.Він був приголомшений, побачивши, як я добре
виглядаю,  і  на  мить  втратив  дар  мови,  коли  я  сказав  йому,  що  олія  канабісу
спрацювала.Він почав задавати всілякі запитання.Багато з них «наукові запитання», на які
я не міг відповісти.Він запитав про клінічні випробування, різні захворювання, які лікуються
каннабісом тощо.Він хоче поговорити зі своїм братом про мене, а також про коноплю як
«ліки від раку», а також хоче, щоб його брат досліджував коноплю як ліки.Чи було б добре,
якби він узяв мій номер мобільного та адресу електронної пошти?

Ось  де  він  стає  великим.Його  брат,  доктор  Джейк  Тайссен,  раніше  був  деканом і  був
піонером  програми  фармакології  в  Університеті  Ватерлоо.Зараз  він  є  консультантом
фармацевтичних  компаній  і  спеціалізується  на  «Нових  підходах  у  лікуванні  раку».  Він
сильно пов'язаний з Канадським онкологічним товариством.(Крім того, уряд попросив його
очолити  розслідування  скандалу  з  хіміотерапією.)  Джон  говорив,  що  його  брат  часто
говорив,  що для  лікування  раку  має  бути  щось  краще.Щось  природне,  а  не  хімічне.Я
сказав йому «не шукати далі». Конопля — це «щось природне». Коррі
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«Мого  чоловіка  спочатку  діагностували  рак  простати  майже  6  років  тому.Ми  довіряли
медичній спільноті і пішли традиційним шляхом лікування, тільки щоб через 4,5 роки, коли
рак  повернувся,  нам сказали,  що ми «катастрофічно  провалилися».Протягом майже  2
місяців  я  постійно  досліджувала  всі  альтернативні  методи  лікування,  включаючи  вашу
конопляну олію, і протягом 3 місяців кількість ракових захворювань у мого чоловіка впала
вдвічі.Через десять місяців його рівень ПСА знизився до 0,11 – не можна виявити.

Дуже  прикро  чути,  що  наш  уряд  відмовляється  визнавати  будь-яку  альтернативну
медицину, включаючи конопляну олію, у лікуванні хвороб, однак, як і ви, ми не мали нічого,
крім насмішок з боку «професіоналів» і навіть деяких членів сім’ї.Усі «суспільства» там є
великими  фармацевтичними  контрольними  групами,  але  я  «розумів»  щодо  демонтажу
системи  мільйонів  людей,  зайнятих  у  галузі,  настільки  корумпованої,  що  витрачає  20
мільярдів доларів на рік, що ніколи не буде ліків.Навмисно!!

Весь цей процес показав мені, наскільки глибоко заглиблюється кроляча нора, і зараз я
пишу  книгу  про  свої  висновки  з  відповідною  назвою  «З’єднай  точки».Це  історична
перспектива ГМО, промислового фермерства та великої фармації та їх впливу на здоров’я
кожної людини.Я продовжую слідкувати за вами на цьому веб-сайті і бажаю вам всього
найкращого та міцного здоров’я.Дякую вам за все, що ви зробили і продовжуєте робити.З
повагою, К”

«Друг  на  пізніх  стадіях  раку,  який  страждає  від  лейкемії  та  опромінення  від  лейкемії,
дізнався через виноградну лозу про «Втекти від ліків» і  вирішив спробувати олію після
того,  як  все  інше  не  змогло  вилікувати  його  захворювання.На  жаль,  він  залишив  це
занадто пізно, щоб врятуватися, але його знання та турбота врятували мене.Саме та олія,
яку він не мав можливості використовувати, почала мене на шляху до одужання». Стефан

«Мій  тесть  сьогодні  вранці  відвідав  свого  лікаря-онколога  на  огляд.Доктор  замовк.Мій
тесть хворів на лейкемію вже 15 років.Він був на маслі.Сьогодні його кількість лейкоцитів
повернулася до нормальних меж.Який рак??Олія коноплі лікує рак!» Карен

-- «Немає нічого кращого, ніж доктор, якого замовкли!хе-хе люблю це!Зробив мій день!"
Джекі

«Ще раз привіт Рік!Сподіваюся, цей електронний лист знайде вас добре.Я пишу сьогодні,
щоб запитати вас, скільки часу пацієнт повинен залишатися на маслі?У нас є пацієнт із
величезною пухлиною.Він стартував 15 березня і досі пережив 40 грамів.Він вживав 1,5
грама або більше на день з 2 дня.Чи зупиняєтеся ви на терапевтичній дозі 60 грам?Гроші
є  фактором  для  цього  пацієнта.Поки  що  він  нічого  не  заплатив  за  ліки.Їхня  опікуна
пожертвувала перші 60 грамів олії, але не може давати безкоштовні ліки вічно.Дякую за
ваш внесок.Я ціную вашу проникливість.З повагою, Джанет»

«Шановна  Джанет,  ти  кажеш,  що  з  другого  дня  він  вживає  1,5  грама  або  більше  на
день.Олія,  яку  я  виробляю,  настільки  сильна,  що  зазвичай  звичайній  людині  потрібно
близько 5 тижнів, щоб досягти точки,  коли вона може споживати 1 грам на день.Може
виникнути  проблема  зі  штамом,  який  використовувався  для  виробництва  цієї  олійної
коноплі. Штами коноплі можуть сильно відрізнятися за своїми лікувальними здібностями,
тому проблема може бути в  штаму.Зазвичай до того часу,  коли пацієнт проковтнув 60
грамів олії, рак зникає.Але якщо це не так, я б продовжував давати їм олію, поки вона не
стане.Час  і  необхідна  кількість  масла  можуть  сильно  відрізнятися  від  людини  до
людини.Ми  всі  різні,  і  деякі  люди  виліковуються  набагато  швидше,  ніж  інші.Зазвичай
людям,  які  сильно  постраждали  від  хіміотерапії  та  опромінення,  буде  потрібно  більш
тривале лікування та більше масла.Олія має ліквідувати всю шкоду, яку залишили ці так
звані  процедури.Моя порада — спробувати виробляти масло з  іншого сильного штаму
індики, але неодмінно тримайте його на олії, це єдине, що я знаю, що може врятувати
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йому життя.З найкращими побажаннями, Рік Сімпсон»

«Олія канабісу не врятує вас від смертельної хіміотерапії.Олія може допомогти більше,
якщо пацієнт відмовляється від хіміотерапії». Стів

«Я не  впевнений,  що  це  успіх,  але  я  вважаю  це  одним!На  всяк  випадок,  якщо  хтось
задається питанням, чому я маю чоловічий голос, це не тому, що я курив сигарети чи щось
таке – я ніколи не курив, а тому, що мені видалили щитовидну залозу.Мені 51 (півтора!) Я
використовую масло з 20 років.Мені завжди було приємно випаровувати.Кілька років тому
у мене почалися проблеми з ковтанням, і мої лікарі виявили вузли на моїй щитовидній
залозі.Вузли  на  моїй  щитовидній  залозі,  на  які  мені  довелося  пройти  обстеження  на
рак.Коли  вони  це  роблять,  вони  просто  встромляють  велику  голку  в  ваше  горло  і
потрапляють у вузли для перевірки.Вони вам нічого не дають -  ніякої  анестезії  -  через
розташування.Тож зробіть це кілька разів і  подивіться, чи зможете ви сидіти на місці.У
будь-якому випадку – після того, як я отримав 6 ударів, і  моя щитовидна залоза стала
настільки  великою,  що  я  мав  проблеми  з  ковтанням  і  диханням  –  мені  видалили
щитовидну залозу.З огляду на весь рак у моїй родині, я думав, що буду попереду гри.Без
Раку.Жодного.Поки що я єдиний у своїй родині врятувався від раку.Я займаюся нафтою з
20 років.У мене було майже кожентест на рак там через сімейний анамнез - і нада поки що
Слава Богу!Ви робите математику :-)” Джанет

«Я багато разів ділився «Сльозами Фенікса» Ріка Сімпсона на своїй стіні у Facebook...то
одного дня моя подруга лежала на смертному ложі з лімфомою.Коли вона побачила мої
пости  про  олію,  вона  відразу  ж  почала  приймати  олію  і  тепер  ВІН  ВІД  РАКУ!Її  лікарі
вражені.Вони сказали їй, що їй залишилося жити три місяці… ВОНИ НЕ ПРАВИЛИСЯ».
Джеймі

"Я лікувати жінку з раком ТЕРМІНАлу, конопляною олією RS, і їй нарешті стає краще.ЦЕ
ПРАЦЮЄ!" вудутату

«Те ж саме зараз робити.25% THC SKYWALKER OG, останнє масло OG мій  PSA був
160.Після 100 грам сьогодні це 7». Джиммі

«Привіт,  Кріс,  оновлення...рак  йде...вчора  вранці  їй  подзвонив  її  розгублений
онколог.Зазвичай ми маємо зустріч віч-на-віч, але цього разу він зателефонував їй, щоб
повідомити  про  результати  всіх  обстежень,  зроблених  кілька  тижнів  тому.Печінка  -  рак
більше  не  видно.Рак  легенів,  рак  однієї  легені  зник,  а  інший  рак  легенів  значно
зменшився.Проте він не згадав про груди...Тож мама передзвонить йому, щоб відповісти
на  кілька  запитань  і  домовитися  про  зустріч,  щоб  ми  зайшли,  поговорили  з  ним  і
подивилися минулі та останні сканування.Боюся, вона була трохи шокована, коли доктор
почав говорити про зникнення її печінки та легенів, і вона забула запитати про область
грудей.

Усі  сканування  були  призначені  для  попереднього  скринінгу  для  нового  дослідження
гормональної терапії...але доктор каже, що вона більше не є кандидатом на дослідження
гормонів,  як  це  має  бути  у  пацієнтазростанняв  ракових  ділянках  і  всі  її  ділянки  НЕ
ростуть,  а  вмирають.Ми  в  захваті  від  результатів  нафти!!!Коли  я  розмовляв  з  Ріком
приблизно  місяць  тому  про  мою  матір,  він  запропонував  їй  пройти  друге  90-денне
лікування, і тому ми плануємо це на початку вересня.Тим часом ми дамо їй підтримуючу
дозу.  Оце Так!З самого початку  лікування вона знала,  що олія  діє  на її  пухлини,  вона
відчувала, як вони зменшуються та зникають.Ми всі дуже вдячні, що ви познайомили мене
зі своєю ідеєю документального фільму та поділилися цим лікуванням.Назавжди вдячна,
Сінді"

«Привіт, дорога Коррі...Просто хотів повідомити вам, що я дав олію, яку мала від мами,
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подрузі  подруги,  яка  хворіє  на  рак  грудей...Прийняла  місяць  і  в  ремісії...Деякі  ракові
клітини мертві в пухлині...І лікар був вражений і позитивним, і, мабуть, якщо вона матиме
кращі результати наступного разу, вони почнуть щось робити з маслом.Я такий щасливий і
дякую Богу за те, що він дозволив мені передати цю інформацію про олію канабісу цій
жінці.:)) Так би хотілося, щоб моя мама могла приймати олію щодня...”

«Привіт,  Рік,  у  мене  є  хороші  новини.Моя  мама  не  витримала  більше  психічно
усвідомлення того, що у неї рак грудей, тому вона перенесла операцію.Однак вона з’їла 30
г дози, і вона пила трав’яні чаї від якогось хлопця, який має всілякі лікувальні трави, і вона
також наклала пов’язки з цих трав.У будь-якому випадку, коли лікарі видалили рак, він був
не більше ніж 7 мм і складався з 100% тканини, лише 1% був активним, злоякісним і на
стадії відмирання.На це дивилися 3 лікарі і сказали, що ніколи не бачили такого...Отже,
якби  вона  пройшла  без  операції  більше  1-2  тижнів,  все  б  пропало.Тепер  вона  щодня
приймає олію по півтора грама і тепер розуміє, що операція була абсолютно непотрібною.

Проте зараз вона набагато спокійніша, ніж була,  бо була злякалася, тому ми не могли
відмовити її від операції...але зараз все добре, і трави, і олія теж зробили свою справу.У
всякому разі,  дурні лікарі дали їй 23 радіотерапії,  але вона сказала, що не буде цього
робити,  і  лікар  між  рядків  сказав,  що  вона  права.Неймовірно,  як  далеко  зайшли  ці
лікарі.Всі  вітаються,  Ріку.Дуже  дякую  за  рекомендацію  та  дайтеще  раз  велика  подяка
Йіндріху». Саша

«Ріку… другому щойно видалили пухлину мозку з голови… у нього плями на легенях…
вони  хочуть,  щоб  він  пройшов  хіміотерапію  та  опромінення…чи  буде  прийом  масла
марною тратою під час хіміотерапії та опромінення?Дивовижно, як він почувається після
видалення пухлини мозку, він на 80% краще, ніж був минулого тижня з цією штукою в
голові...Я хочу сказати йому, щоб він не проходив хіміотерапію та опромінення та не робив
олію, але це не мій вибір...» Шерон

--  Шерон,  це  збільшило  б  його  шанси  на  виживання.Але  насправді,  якщо  він  прийме
хіміотерапію,  йому  потрібно  буде  проковтнути  120-180  г  олії  після  того,  щоб  просто
ліквідувати шкоду.Звісно, якщо він переживе отруєння.З найкращими побажаннями, JB

«Для  всіх  вас,  смішників,  які  вважають  Ріка  Сімпсона  шахраєм,  ви  повинні  знати,  що
Мішель Олдріч  щойно вилікувала свій рак легенів  3 стадії  за допомогою олії  канабісу,
наданої Валері Коррал і WAMM!Чому медіа та лікарі не можуть хоч раз почати говорити
правду?!Конопля  лікує  рак,  чорт  побери!!!І  безвідповідальні  люди  намагаються
замовчувати цю реальність, а не такі, як я і Томмі, які хочуть, щоб світ знав правду про
каннабіс і рак». Стівен Хагер

«Я просто хотів сказати велику подяку Ріку Сімпсону, Джей-Бі та будь-якій іншій людині,
яка  була  пов’язана  з  тим,  що  Рік  зробив  протягом  багатьох  років.У  моїй  дружині
діагностували пухлину мозку майже 18 місяців тому, і онкологи відразу ж відмовилися від
неї, тому що вона вже була на третьому році четвертої стадії.Ми почали застосовувати
масло на початку 2014 року, і ми мали як зменшення розмірів пухлин, так і підвищення
якості її життя.Майже 18 місяців після діагностики пухлини мозку моя дружина все ще їде
щодня за кермом і може працювати 3 дні на тиждень, щоб бути зайнятою.Її енергетичний
рівень також повільно повертається,  і  їй подобається,  що її  волосся росте знову!LOL -
нічого з цього не було б можливо, якби не наполеглива праця та наполегливість таких, як
ти.Щиро дякую і продовжуйте так далі». Баррі

«У мене 5 тижнів тому виявили пухлину розміром 12 мм у нижній правій легені.Я помістив
1/3  г  RSO,  який  я  зробив  сам,  який  був  глибокого  золотистого  кольору,  в  невелику
желатинову  капсулу  і  вставив  її  у  вигляді  супозиторія  2  рази  на  день  за  допомогою
трубчастого  «шприцеподібного»  інструменту,  знайденого  у  жінки.  крем  для  лікування
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дріжджової  інфекції,  який  був  у  моїй  шафі.Це  був  надзвичайно  ефективний  і  простий
спосіб  введення  капсули  супозиторію...Після  кількох  сканувань  протягом  наступних  4
тижнів пухлина зменшилася на 1 мм і була неактивною...що означає МЕРТА!!!Це зайняло
4  тижні,  і  тепер  це  не  стосується  раку  Dr.Дякую  за  пораду  JB...Це  також  не  було
ейфорією.На додаток до цього я вживав 1 г цієї ж олії 3 рази на день.1 МІСЯЦЬ, і це вбило
мій рак!!» Габріелла

«Дякую, Рік Сімпсон!!Олія канабісу за кілька місяців вилікувала 8,8-річну боротьбу моєї 15-
річної дочки з раком мозку!!!!Благослови вас Бог!!!!!!” Карен

«Всім  привіт,  я  отримав чудові  новини.Дружина  отримала результат  ПЕТ-сканування  в
понеділок.У неї був рак протягом 5 років після 6 курсів хіміотерапії та однієї трансплантації
стовбурових клітин, а потім він все одно повернувся.6 місяців тому вона повинна була
зробити ще одну трансплантацію, але її скасували, оскільки не змогли знайти донора.Так
вона почала з масла.У понеділок лікар сказав нам, що рак зник.Дякую за масло, Рік.Ви та
людина, дякую». Люк

-- Дякую, Люк.Медична документація буде більш ніж вітається.Вона повинна залишатися
на  підтримуючій  дозі.Я  б  їв  якомога  більше  олії,  коли  це  було  можливо.Попросіть  її
триматися подалі від додаткових сканувань, якщо це можливо.Відео-свідчення на Youtube
було б чудово.З найкращими побажаннями, JB

«Я хотів би подякувати (xxx) за масло, яке було пожертвовано для мого раку!!На даний
момент  раку  в  моєму  тілі  не  виявлено!!Люди,  це  дійсно  працює,  всі  докази  є  в  моїх
медичних записах!Щиро дякую всім і великий реквізит Сльозам!!!” Беккі

«Згідно  з  Джіндріхом,  він  був  абсолютно  правий  щодо  місцевого  застосування,  яке
наносилося безпосередньо на шкіру, а не на пов’язку.Різниця була як день і ніч». Ронні
Сміт
--  Звичайно.Настоянки  з  20-30-50%  олії  також  чудово  працюють,  тому  що  вони  легко
потрапляють під поверхню.У деяких випадках конопляне масло (або масло ши) і суміші
конопляної олії також дуже корисні.Але логічно, що чим більше масла ви нанесете прямо
на рану, тим краще.JB

«Я писав раніше, що ми успішно лікували рак грудей.Зараз лікарі сказали пацієнтці, що її
результати настільки хороші, що вона змушена йти на роботу.Пацієнтка сказала ДЯКУЙ
БОГУ, а лікар сказав, що вона має дякувати йому не Богу, а я питаю, чому він нічого не
зробив, але продовжував їй говорити, що вона має пройти хіміотерапію та опромінення...
божевільний доктор…

Але ми вивели це на новий рівень, ми лікуємо чиєсь обличчя, тому що воно було знищено
таблетками 5 років тому.У цієї людини були великі проблеми з кишечником і вони спочатку
думають, що це був рак, і дають їй якісь сильні таблетки, які потім зруйнували її обличчя,
вона була як жаба.Потім сказали, що це може бути хвороба Крона і так далі і так далі.

Я  маю на увазі,  що ця  людина намагалася  вилікувати  своє  обличчя  протягом 5  років
безуспішно.Вона  наносила конопляну  олію  на  обличчя  5  разів,  і  ми  знову  не  можемо
повірити, як зараз виглядає її шкіра.OMG, вона така щаслива, що тепер знову може бути
собою.

Я намагаюся зробити кілька знімків, але кожні 3 дні, але шкіра зажила так швидко, що я не
можу показати вам, як виглядало її обличчя раніше, але з її дозволу ми покажемо її старі
фотографії (тільки її шкіру обличчя) і новий, щоб ви, люди, побачили різницю...» Жасмин

«Я 39-річна жінка, мені 2 роки і я зустріла рак грудей.Ця олія — моє ліки і ліки.Ці люди
сповнені жадібності.Вони не мають уявлення про біль і страждання, які переживаємо ми і
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наші сім’ї.Просто егоїстична жадібність.Карма». Саллі

«Ну,  два тижні...Лікар сказав,  що у  мене пухлина 2-3  см у  сечовому міхурі.Мене хотів
відвезти безпосередньо в ОР.Це зникло менше ніж за 14 днів.Підтверджується КТ.Діагноз
поставлено 15.02., КТ зроблено 29.02. Герш

«Це КТ було зроблено через 14 днів після того, як у моєму сечовому міхурі за допомогою
скопа  спостерігали  пухлину  розміром 2-3  см.Всього  за  14  днів,  використовуючи тільки
ефірну олію канабісу, пухлини в сечовому міхурі не спостерігається.Тільки конопля… 14
днів…пішов.Законодавці, будь ласка, зрозумійте це.Не забирай мої ліки.Це не просто ще
один спосіб напитися.Цей препарат рятує мені життя». Герш

"ГАРАЗД ...Я отримав звіт про патологію.Пухлина в моєму сечовому міхурі зменшилася до
того, як її видалили.Останній раз, коли лікар його бачив, він мав приблизно 2,5 см.Коли
його зняли, він зменшився до 0,5 см.Цікаво, що скаже на це цей лікар». Герш

«8 місяців тому в моєму сечовому міхурі виявили пухлини,  які  були схожі на крихітних
колючих їжаків.Патологоанатомічний звіт говорить, що це високоякісний, дуже агресивний
злоякісний  рак,  карцинома.Їх  можна  було  б  відрізати.Я  спробував  кілька  локальних
методів лікування, але довелося припинити, тому що від цього мені стало дуже погано.Під
час моєї другої операції в грудні вони виявили більше пухлин і новий високоагресивний
злоякісний рак, який лежав на стіні, тому вони не змогли його вирізати.Цей тип швидко
поширюється на інші органи.

Тому,  коли вчорашня операція  показала,  що РАКУ НЕМАЄ, а мій лікар сказав,  що мій
сечовий міхур чистий, як у дитини, я відчуваю, що це було диво!Ось що я зробив, якщо
вам цікаво.Не впадайте у відчай, просто використовуйте те, що можете, і насолоджуйтесь
тим, що вам подобається, в міру...» Мішель

«У  мого  брата  була  пролежня/виразка  4  стадії.Всього  з  4  стадій  ця  стадія
невиліковна.Згідно з західною медициною,  як тільки ви досягли 3 стадії,  ви не можете
залікуватися  без  шкірних  трансплантатів.Кістки  та  тканини  були  помітні,  але  місцеве
застосування RSO протягом 3 днів викликало появу нового росту шкіри!Медсестри хоспісу
назвали це «чудом». Це була просто конопля!

Він піднявся з 0,2 до 1 повного грама на день.5 справді зіпсувало б мене, але йому було
потрібно більше, щоб полегшити біль від раку кісток, щоб заснути.Ви повинні робити олію
з індикою, тому будь-яка висока доза повинна просто змусити користувача заснути, щойно
воно почнеться через 1-1,5  години.Це ставить вас у  глибокий сон,  і  ви  робите більшу
частину свого зцілення, коли отримуєте гарний глибокий швидкий сон.

Чим більше ви приймаєте, це не викликає дискомфорту.Це просто змушує вас заснути
швидше і глибше.Якщо ви все-таки прокидаєтеся від сну рано, у вас може паморочитися
голова, ніби ви п’яні, але не в незручному вигляді.Лол

RSO  дозволив  моєму  брату  спокійно  виспатися  вперше  за  кілька  місяців  після
перебування в лікарні.Випаровування трави принесло йому більше полегшення, ніж його
80+ мг оксиконтину та іншого коктейлю pk.Він також отримував фентаніл IV, але ніщо не
розслабляло його так, як RSO.Я ніколи цього не забуду!» Мішель

«Зараз я  живу своєю історією RSO.Боротьба з  рідкісним видом раку  яєчників.Зробила
операцію  та  хіміотерапію,  а  також  прийняла  набагато  більш  здоровий  спосіб  життя,
органічну  цільну їжу,  добавки  тощо,  але  рак  повернувся.Тоді  я  знайшов Біжи від  ліків!
Потрібен  був  деякий  час,  щоб  все  організувати,  оскільки  каннабіс  тут  заборонений  у
НЗ.Але я встиг зробити невелику партію олії і почав використовувати.Через 2 тижні мої
онкомаркери зросли з 200 до 140,  це перше падіння за рік!!У мене закінчилося масло
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через 5 тижнів, і мені знадобилося 2 місяці, щоб отримати ще трохи.Онкомаркери знову
піднялися (262 під час останнього тесту...), але ми вже через 3 тижні, і тримаємо пальці,
вони знову знизяться з наступним аналізом крові...

Я  вірю  в  RSO  і  вважаю,  що  ми  повинні  зробити  його  доступним  для  всіх,  хто  цього
потребує!Навіть якщо мій рак не вилікує RSO (але я вірю, що це буде!), це вже принесло
мені  багато  добра.Це  дає  мені  чудовий,  спокійний  сон!І  це  регулювало  мій
випорожнення...У  мене  величезне  захоплення  тим,  що  Рік  Сімпсон  зробив  для
людства.Він заслуговує на Нобелівську премію за найкраще медичне відкриття!І за те, що
робите  ви  і  ваша організація!Я просто  звичайний законослухняний громадянин,  і  мені
страшно чинити незаконні дії, щоб вилікуватися.Тож продовжуй!Коли я повернуся до своєї
енергії, я приєднаюся до руху!» Діні

«Через  Ріка  я  буквально  бачив  результати  RSO.Я недовго  працювала в  клініці.Коли я
почав  туди,  прийшов  чоловік  із  четвертою  стадією  раку  горла.Його  поставили  на
РСО.Через 90 днів він повністю вилікувався». Карл

«Щойно лікував свого тата, у якого діагностували рак сечового міхура.Пухлини загинули
через 5 тижнів лікування.Дякую Ріку Сімпсону за ваші знання, натхнення, рішучість і вашу
любов до людей». Крістін

«Зараз я зробив RSO для двох людей, обидва рази з приголомшливими результатами!У
одного був MRSA, він застосовував масло місцево протягом тижня... ЗЛІКУВАвся!!Другий
мав  базально-клітинний  рак  шкіри,  застосовувався  місцево  протягом  2  тижнів  ...
ЗЛІКУВАвся!О, і в мене була пляма на обличчі, я подумав, що це, можливо, якийсь рак
шкіри, тому я застосував місцево на 6 днів... ПІШЛО!!!” Мерайя

“Фантастично!Моя  мати  бореться  з  раком  молочної  залози  з  лютого  2011  року,  і  рак
повільно метастазував по всьому тілу, включаючи її легені, які доводилося зливати майже
щотижня протягом кількох місяців – 11 мл ракової  рідини зливали майже щоразу,  коли
вона входила.До недавнього часу.Протягом тижня після прийому RSO набряк на обличчі
та шиї зник, а також розацеа.Вона навіть припинила приймати ліки від артеріального тиску,
які приймала понад 20 років, і рідина в її легенях зменшилася до 6 мл!!!Я вірю, що це ліки!
Дивно нарешті побачити цю срібну частину в такій жахливій хворобі». Ангел

«Тож перевірте це!

- Дружині 14 грудня 2012 року діагностували рак шийки матки III-b стадії.

– Дружина почала вживати олію конопель менше ніж через місяць після цього.

- Дружина почала хіміотерапію та опромінення прямо перед лютим 2013 року.(У Техасі
немає великого вибору)

- Дружині сказали, що ознак раку майже немає, 6 травня 2013 року.

Менш ніж 5 місяців, і моя дружина в значній мірі перемогла рак третьої стадії, все через
нафту!» Кольт

«Дорогий Рік, благослови вас Бог!За ці роки я втратив свою матір, мою бабусю, улюблених
тіток, дядьків і друзів через рак.Але найбільше мене вразила моя чудова, розумна, чудова
сестра Кім.У липні 2010 року їй діагностували рак легенів 4 стадії  у віці 42 років, а до
лютого 2011 року вона померла.Я не знаю, які методи лікування вона використовувала,
тому що вона нікому в родині не говорила, що вона вмирає, аж занадто пізно, а її колишній
чоловік-наркоман  увійшов  під  її  опіку  і  заблокував  сім’ю.Я  не  дізнався  про  масло  до
останнього місяця, і з тих пір я ретельно досліджував.Спочатку я думав, що це зміїна олія,
як  і  багато  інших  речей,  але  поки  що  я  перерахував  27  людей,  які  стверджують,  що
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вилікували або значно зменшили свій рак за допомогою нього.27 людей!!!І  це лише на
YouTube  та  онлайн-блогах!Я  хотів  би  знати  про  це  ще  в  1997  році,  коли  моїй  мамі
поставили діагноз, або в 2000 році, коли моя бабуся вийшла з ремісії, або в 2010 році,
коли моїй сестрі сказали йти додому і померти, або минулого року, коли мій брат У Лоу
діагностували  рак  рота  та  горла,  йому  довелося  видалити  половину  обличчя  та
реконструювати.Але тепер  завдяки  тобі.Бог  благословить  вас  і  всіх,  кого  ви  любите,  і
дякую  вам  за  те,  що  ви  так  наполегливо  працюєте,  щоб  зробити  цей  чудовий  ліки
доступним для всіх”. Деніз

-- Шановна Денісе, що я маю сказати?Вони вбили мою маму хіміотерапією через ранній
дрібноклітинний рак легенів, тому я точно знаю, що ти відчуваєш.Нічого приємного.Весь
час ліки повинні були бути доступними і не тільки тому, що хтось хоче заробити.C'est la vie,
але не всі проковтнуть це так мирно, як я.Це дуже травмуючий досвід, коли ви дізнаєтеся
про те,  що все  масло може вилікувати або  контролювати,  і  що все  було використано
замість нього.

Будь ласка,  надішліть  мені  список  цих онлайн-рекомендацій,  він  міг  би  бути  цікавим і
корисним для інших, кому так само промивали мізки, як і мені, до того, як я зустрів Ріка і
дізнався про реальний стан справ у сфері «звичайної медицини». Дякуємо за підтримку та
допомогу в поширенні інформації про цей препарат.Після двох з половиною років роботи з
Ріком все, що я можу сказати, це те, що правильно виготовлене та використане масло
робить саме те, що він каже.JB

«Привіт, Коррі!Знову дивовижна новина.Мій друг **********, з яким ти розмовляв і відправив
його до *** в Лос-Анджелесі, ну, він вживає олію канабісу вже близько 2 місяців, і він пішов
на медичне обстеження сьогодні і в його тілі НЕМАЄ БОЛЬШЕ РАКІВ!!!!!!!!ВСЕ ЯСНО!!!!!!!
Він надзвичайно вдячний мені за те, що я розповіла йому про тебе, і надзвичайно вдячний
за  те,  що  ти  розповіла  йому  про  ****!!!ДЯКУЮ  ще  назавжди.Ти  такий  хороший,  що
допомагаєш усім цим людям, яких ти навіть не знаєш, і рятуєш життя по всьому світу!Я
збираюся їхати до Лос-Анджелеса, щоб попрацювати з ****, і спробую зупинити всю свою
діарею  і  позбавити  мене  від  туалету  60-80  разів  на  день.Як  щодо  цього  ще  одного
дивовижного звіту??Ми так ЛЮБИМО це!!”

«Сьогодні я хочу поділитися коментарем свого лікаря.У мене давно була інфекція сечового
міхура! час і лікар лікував інфекцію.Сьогодні він подивився з перших рук з камерою (не
дуже  весело)  І!!Схоже,  у  мене  є  залишки  утворення  сечового  міхура  (пухлини),  яке
ПОМИРЛО на місці (його слова, а не мої) і спричиняє затримку інфекції.

ЗНОВУ!ЙОГО СЛОВА, НЕ МОЇ; Доктор сказав: «Я займаюся медициною понад 40 років і
ніколи не бачив, щоб пухлина загинула на місці без якогось стороннього втручання». яя
знімав олію з березня, але з тих пір, як з’явився мій урожай, я подвійно дозував масло
протягом приблизно 6 тижнів.8 жовтня збираюся зробити невелику операцію з очищення,
щоб переконатися, що опухоль зникла (якщо я не пройду її раніше).

У мене були певні сумніви щодо масла, але, ЛЮДИ, Я НЕ МАЮ СУМВНІВ БІЛЬШЕ.У мене
достатньо  матеріалу  для  бутонів,  щоб  скласти  приблизно  5  або  6  унцій
олії.Використовується  матеріал  Sativa  Blend  Pineapple  Kush,  25% THC.Я  не  можу  вам
сказати,  наскільки я  задоволений результатами.Я ще нічого  не сказав  своєму  доктору,
тому що у Флориді якийсь доктор відмовиться лікувати вас.Тому поки він нічого не знає».
Джон

— Але ти знаєш більш ніж достатньо, Джоне.Вітаю.Я б продовжував приймати масло і
залишив операцію на потім.Більше жодного сканування, якщо це взагалі можливо.А ще я б
брала масло у вигляді супозиторіїв, завжди хочеться, щоб масло було якомога ближче до
хворого місця.Крім того, спробуйте зробити масло з більш ніж одного штаму, щоб отримати
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найкращі результати, якщо можете.З найкращими побажаннями, JB

«Повна згода, JB.І підкреслюють затримку операції.Будь-яка інвазивна робота організму
дозволяє занести інфекції  в вашу систему.Через неохайні звички та повну неповагу до
власних чудодійних препаратів ми тепер маємо стійкі до антибіотиків бактерії, що поїдають
плоть,  поширені  в  більшості  лікарень.RSO  виправить  це,  але  як  щодо  хірургічної
«неробочої роботи»?Біжи від ліківкаже все». Тільман

«3 дні тому ми лікували РСО базально-клітинний рак у друга.Ми перевірили його сьогодні,
і він майже зник.Знову наклали РСО і накрили бинтом.Ми перевіримо його ще через 3 дні і
очікуємо,  що  він  зникне,  судячи  з  результатів  попередніх  3  днів.Цей  на  правій
руці.Попередні раки, які ми вилікували від нього, були на його лівій руці.Ура, це працює».
Марк

-- Так.Ми б не робили те, що робимо, якби цього не було.JB

«Моїй мамі нещодавно діагностували рак головного мозку 4 стадії, щойно закінчила курс
опромінення.Лікарі вражені тим, наскільки добре вона почувається!Спочатку їй було дуже
погано, вона втратила здатність говорити.З тих пір, як ми почали давати їй олію, їй ставало
все  краще  і  краще,  вона  тепер  може  робити  те,  чого  не  робила  раніше,  наприклад,
вимовляти фрази замість одного-двох слів і нормально ходити.Ми також можемо сказати,
що її розуміння набагато краще.Також вона ніколи не хворіла від агресивного опромінення
та хіміотерапії, яку вона робила.Ні одного дня нудоти чи блювоти!Тому сказати, що це не
працює,  —  це  образа!Уточніть  свої  факти!Це  також  ДУЖЕ  легко  зробити!Кожен  знає
когось, хто знає когось, хто може отримати марихуану для вас!У мене є інструкції щодо
лікування, тому, якщо комусь буде цікаво, я опублікую це в коментарі!» Діана

-- Діана, тримайся подалі від хіміотерапії та опромінення.Олія зробила б роботу набагато
легше, якби лікарі та їхні методи не стояли на її шляху.120-180 г високоякісної олії, так
швидко, як вона може це прийняти, більше ніяких канцерогенних сканів, якщо це взагалі
можливо.З найкращими побажаннями, JB

«Мене звати Джордж, і я хотів би дати вам своє свідчення.У 82 роки, 22 грудня 2010 року,
мені  поставили  діагноз  рак  стравоходу.Мені  сказали,  що  мені  залишиться  жити  від  6
місяців до 2 років, і,  можливо, мені може знадобитися зупинка в горлі в якийсь момент
після променевої терапії, щоб допомогти з ковтанням.

До мого діагнозу у мене були проблеми з диханням і ковтанням їжі, у мене були набряки
обох ніг і я втомлювався від легкої діяльності.Я пройшов променеве лікування на початку
2011 року.У вересні 2011 року мені було важко ковтати та жувати тверду їжу.Я відчував, що
задихаюся.Мою їжу довелося порізати на дрібні шматочки.Натомість я вважав за краще
їсти м’яку їжу та коктейлі Boost.Я також відчував сильний газ у шлунку.Газ розірвав мій
живіт, як грім і блискавка.Я почав відчувати запаморочення, утруднене дихання, задишку
та пітливість.Мій баланс був поганий,  і  я не міг  добре пересуватися.Важко було нести
продукти в номер без задишки та поту.

Пізніше сильний епізод запаморочення відправив мене в лікарню, і лікар призначив мені
другу  таблетку  від  тиску.Невдовзі  після  мого  перебування  в  лікарні  до  мене  підійшов
незнайомець і запропонував мені трохи конопляної олії для лікування раку та направив
мене на веб-сайт Phoenix Tears для отримання додаткової інформації.Спочатку мені було
неспокійно  і  я  боявся  приймати  конопляну  олію,  я  завжди  думав,  що  конопля  —  це
вихідний  наркотик,  який  спричинить  звикання  та  призведе  до  інших  важких
наркотиків.Після  дослідження  конопляної  олії  Ріка  Сімпсона  я  вирішив,  що  піду  на
лікування.Під  час  і  після  лікування  я  зрозумів,  що  конопляна  олія/олія  канабісу  є
«воротами» до кращого здоров’я.

- 77 -



Після моєї першої дози -1/2 рисового зерна конопляної олії я відразу помітив, що воно діє
на  моє  тіло.
-  Я  відчув,  як  воно  тече  по  моєму  тілу  від  пальців  рук  до  ніг.Я  відчув  відчуття
розслаблення, щастя та покращення мого гумору.Мої ноги були гумові, які через 6 годин
вицвіли.Дихання було тихіше під час відпочинку, а також під час сну.

Через  кілька  днів/тижнів:  мої  груди/геморой  зникли.Біль  у  плечі  зменшився.Задишка
зменшилася.З другого дня скупчення газів і  дискомфорт у шлунку заспокоїлися і  стали
більш регулярними і лікування продовжили.Я зменшив і припинив приймати таблетки від
артеріального тиску, оскільки мій артеріальний тиск був занадто низьким.Після прийому
таблеток від тиску мій тиск нормалізувався.Набряки в обох гомілках і щиколотках значно
зменшилися.Приборкав  мій  апетит  і  регулював  свою  вагу  -  наразі  я  схуд  на  26
фунтів.Поліпшився  колір  шкіри.Зникло  запаморочення.Серцебиття  здається  більш
регулярним і  не  таким докучливим,  враховуючи,  що у  мене нерегулярне серцебиття  з
народження.Випорожнення  стали  більш  регулярними.Відчули  кращий,  більш  спокійний
сон.Покращено рівновагу та координацію.Здатний краще пересуватися без задишки.Став
більш виразним у розмовах.Змінив мій погляд на речі і підняв настрій.Змінив мій погляд на
марихуану.

Загалом,  усі  симптоми,  які  я  відчував  до  лікування  конопляною  олією,  зникли.
На  завершення  лікування  мені  знадобилося  3  1/2  місяці.Цей  досвід  не  був  таким
неприємним.Хоча це була коригування, коли я збільшував дози, але через день-два все
налагодилося.Я  більш-менш  дотримувався  збільшення  дози,  запропонованого  Ріком
Сімпсоном.

Після 2 місяців лікування мій візит до онколога був несподіваним.Він сказав, що мій колір
шкіри  хороший,  кров’яний  тиск  і  серцебиття  були  нормальними,  і  оскільки  я  не  мав
проблем з ковтанням, не було потреби перебувати.Крім того,  він  заявив,  що рентген з
попереднього прийому виглядав добре і що мені не потрібно було повертатися принаймні
6 місяців.Як правило, я був запланований на огляд до онколога кожні 3 місяці...

Я вірю, що конопляна олія вбила мого Рака.Усі інші покращення здоров’я, які я відчув від
конопляної  олії,  змушують  мене  відчувати  себе  новою  людиною.Я  повністю  вражений
дивом конопляної олії.Я дуже вдячна, що вирішила взяти конопляну олію.

Конопляна олія  відновила моє здоров’я і  продовжила життя.Я дякую вам,  Рік  Сімпсон,
благословить  вас  Бог!Так  тримати!Я  повністю  впевнений,  що  конопляна  олія  може
врятувати життя.Дякую." Джордж

«Міні-оновлення  для  Джорджа....На  сьогоднішній  день  він  схуд  на  +31  фунт,  зараз,
недавно,  йому  довелося  відвідати  свого  стоматолога  через  схуднення  (раніше  він  був
приблизно 280 фунтів).Він  дізнався,  що міг  би набрати вагу досить легко,  якби захотів
зараз,  однак  він  обирає  здоровіший  менший  вагу  та  спосіб  життя),  йому  довелося
пересадити/коригувати зубні протези.Його стоматолог відзначив, як він добре виглядає, а
також про кращий колір.

Мушу зазначити, що Джордж сказав, що він все ще добре дихає, і на сьогоднішній день у
нього більше немає проблем із задиханням, він їв стейк, картоплю та овочі на вечерю на
початку цього тижня, і його їжа зменшується набагато, набагато легше, ніж будь-коли звик
до свого «лікування». Він розповідає, що відвідував свого лікаря(звичайний документ) на
початку цього тижня...Його лікар вигукнув: «ВАУ!ЄТи впевнений, що ти той самий Джордж,
якого я бачив раніше?» Також його лікар сказав, що його колір покращився.Джордж каже
мені,  що пізніше він показав своєму лікареві,  скільки більше рідини він втратив в обох
ногах, кажучи йому, що він думає, що її майже немає...Тоді лікар сказав: «Джордж, у тебе
більше немає набряків».
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Він придбав деякі старі медичні інформаційні документи, і йому також сказали (зараз), що
він повинен/може спробувати отримати свій старий рентгенівський знімок і зображення КТ
(на  диску)  від  свого  онколога  на  наступному  прийомі  (червень).Зараз  він  намагається
потрапити на прийом до онколога раніше...зараз за допомогою свого лікаря.Під час цього
візиту  він  попросить  зробити  МРТ.Зараз  він  пройшов  довгі  шляхи...  проте  його  єдина
справжня проблема на даний момент (інакше він каже, що він був би чудовий!!) — у нього
нерегулярне серцебиття з народження, а останнім часом воно почастішало трохи більше,
ніж зазвичай.Я не знаю, чи його втрата ваги спричиняє його нерегулярне серцебиття чи
хвилювання від цієї події, яка змінила життя, чи що це робить напевно, я знаю лише, що я
хочу, щоб це було виправлено для нього.Тепер у нього є направлення до кардіолога щодо
його серцебиття тощо.Також останнім часом його колір став ще кращим, він має більше
червоного/рожевого  обличчя,  його  кровообіг  виглядає  ще  краще.Ну,  це  все,  що  я  міг
отримати наразі... Мир 1♥”Свобода

«Дякую Ріку/Джей-Бі за вчорашню відповідь на мої запитання.Я знаю чоловіка, чия мати
його має.Я хотів мати щось, що я міг би надіслати йому подивитися.Ви молодці.Я б хотів
допомогти більше.Зараз ця інформація стає доступною багатьом.Ти зробив таку чудову
роботу, щоб розповісти про це всьому світу, Рік.Вас можна вважати сучасним святим.Без
жартів.Чудовий  чоловік.Не  можу  сказати  достатньо  хорошого  про  вас,  Rick  &  JB,  які
залишилися поруч із вами у всьому цьому.Думаю, я буду купувати 5 книг щомісяця, щоб
допомогти  Ріку.Зберігайте  чудову  інформацію,  хлопці.Ти  найкращий.Миру  і  здоров'я
всім.РСО.Боже ліки». Петро

«Ну,  Рік  і  Джіндріч,  моя  наполеглива  праця  та  відданість  RSO  нарешті  окупилися.Я
спостерігав  за  сльозами  Ріка  та  Фенікса  з  2004  року,  і  я  відразу  повірив  у  цілющі
можливості олії.Я поширював цю інформацію і  стояв за це на 100%, навіть коли люди
сміялися  і  називали  мене  божевільним.Зараз  я  вилікував  3  людей  з  термінальною
раковою хворобою, і моєму останньому пацієнту я дуже заслуговую на те, що фактично
пройшов через медичну систему і відмовився від усього лікування та задокументував, що
він використовував RSO для лікування свого раку...обидві його легені були сповнені раку, і
вони дали йому жити 3 місяці, коли йому вперше поставили діагноз...5 місяців тому.

Сьогодні  він  офіційно  вільний  від  раку  і  фактично  набрав  27  фунтів.Лікарі-онкологи
вражені його дивовижним одужанням лише за 5 місяців без будь-якої допомоги від них і
насправді кажуть, що він здоровіший, ніж вони зараз.Лол.Він їв олію на очах у лікарів у
лікарні і носив журнал Weed world зі статтею про сльози Фенікса, показуючи її всім іншим
пацієнтам  і  поширюючи  інформацію  про  RSO.Скоро  я  отримаю  копії  всієї  лікарняної
документації про те, що РСО вилікував його рак...Прямо в його документах написано, що
він використовував конопляну олію для лікування.

Я зберу для нього історію якомога швидше,  щоб допомогти розповсюдити інформацію,
наскільки це можливо.Я також знаю про 25 інших людей, які бачили, як чудо RSO діє на
багато різних хвороб, і вони зараз працюють над тим, щоб вилікувати себе... Про це не
сталося!!!!:) Від імені вилікуваних і незабаром багатьох інших у моєму районі я хотів би
сказати ДЯКУЮ, хлопці,  за вашу постійну наполегливу працю та відданість повторному
відкриттю панацеї...Ви, хлопці, рятувальники...Буквально!!МИР І ЛЮБОВ від PA» Стів

«Мені  хтось наніс  олію на невелике місце на її  раку  шкіри (обличчя),  і  через день це
виглядає ще гірше.У неї є реакція, чи олія спочатку витягує речовини на поверхню шкіри?
Виглядає весь зеленуватий, ніби заражений.Це нормально?Іноді?» Мігель

«Так, це може бути нормальним!Це хороший знак, якщо ви відчуваєте свербіж і бачите, що
масло працює, то нанесітьще більше масла на ньому.Зеленуватий міг вийти від масла.Чи
правильно виготовлена олія?» Анна
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«О, так, це не зелене від олії, це золота олія, яку я роблю, це найчистіше, що ви можете
отримати,  готуючи  це  вдома.Це  дійсно  як  інфекція  зелено-білувата.Я  був  майже
впевнений, що це масло робить свою роботу, просто хотів отримати підтвердження від
когось іншого.Спасибі." Мігель

«Привіт, я маю розповісти вам історію про диво, яке сталося вчора.У мене є подруга, її
звуть Шеннон О'Брайен.Вона 17 років пережила рак мозку.У неї вже близько року росте
неоперабельна пухлина.Він виріс майже до всього розміру її мозку.Я поділився з нею RSO,
і вчора її результати МРТ показали, що пухлина зменшилася майже вдвічі.Вона приймає
його з лютого.14Ви повинні розуміти, що це була «Радуйся, Маріє».Я дуже вдячний, що мій
дух знайшов вашу історію, і я зміг її передати». Надін

«Моя дружина користується RSO вже 11 місяців.У неї метастатичний рак молочної залози
IV стадії, і онкологи з онкологічного центру доктора Андерсона сказали, що вона занадто
просунулася для хіміотерапії, опромінення або операції.Вона 26 годин прямувала з нашого
дому  в  нелегальному  штаті  до  законного  штату,  щоб  отримати  його.Її  пухлини
зменшуються.Якби вона мала необхідну доступність (наразі вона споживає лише 2 грами
на день), ми вважаємо, що зараз у неї не було б раку.RSO тримає мою дружину в живих, і
у нас також є син-інвалід.Бог знає, що її робота тут не закінчена!» Фредерік

«Ну,  Ріку,  я  почуваюся краще.Перебувала на RSO близько 30  днів  з  приводу пухлини
головного мозку та цукрового діабету.Мій цукор в крові  падає.Я припинив інсулін 2 дні
тому, тому що рівень цукру в крові впав занадто низько». Джефф

«Це також усунуло рак грудей ще однієї  подруги 1 стадії.За два тижні  перетворився з
пухлини розміром з м’ячик для гольфу до меншої за горошину.0,4 г двічі на день, сире
масло.Інший  друг  з  раком  шкіри  видалив  його  розчином  для  місцевого  застосування,
нанесеним безпосередньо на шкіру.

На собі я позбувся інфекції та набряку на хворому зубі, очистив легені після нападу на
астму та видалив дві химерні плями на шкірі, які могли бути раком, а може й не були...
ніколи не перевіряли,  і  це пішов...  ой.Ні  хіміотерапії,  ні  радіації,  ні  побічних ефектів,  ні
проблем». Брюс

«Я хотів би подякувати JB за всю його допомогу!Як відомо деяким людям, у моєї дружини
рак  молочної  залози 4  стадії,  який поширився  на її  кістки.Доктор сказав,  що у неї  так
багато  пухлин,  що  вони  перестали  рахувати,  і  вони  дали  їй  жити  6  місяців!Їй  почали
приймати хіміотерапію протягом останніх 5 місяців,  я дав їй 5 рисових зерен олії  RSO
протягом півтора місяців!Я щойно став свідком дива свого життя!Вона щойно отримала
МРТ і сканування, і вони не змогли знайти жодних ознак раку!

Я не можу довести, що олія мала до цього відношення, але я на 99% впевнений, що це
допомогло їй подолати горб!Вона ще навіть не пройшла курс хіміотерапії, їй залишилося 4
місяці лікування!У 2012 році було сказано, що рак 4 стадії не виліковний, тому, як я сказав,
масло, напевно, спрацювало!Я рекомендую всім, хто хворіє на рак, якнайшвидше вживати
це масло RSO.Це нічого не може зашкодити!Як я вже сказав, дякую JB за всю допомогу!»

«Скільки крапель розміром з рис я повинен дати їй на етапі підтримки?» Джефф

--  Достатньо 1-2 г  на місяць,  Джеффе, крапля на ніч – це все,  що більшості  пацієнтів
потрібно як підтримуюча доза.Але вона прийняла хіміотерапію, тому я хотів би, щоб вона
з’їла  принаймні  60  г  якомога  швидше,  щоб  усунути  пошкодження,  залишені
хіміотерапією.Дякую, JB

«Я використовував масло, яке зробив сам, використовуючи відеоінструкції Ріка, і вилікував
себе від дифузної великоклітинної В-клітинної лімфоми 4 стадії, нібито «невиліковного»
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фолікулярного раку всього за 58 днів!!

З  тих  пір  я  продовжував  виготовляти  масло  для  себе  та  інших  і  бачив  понад  10
підтверджених  випадків  легенів,  грудей,  простати,  мозку,  товстої  кишки,  лейкемії,
підшлункової  залози,  пацієнти  вилікувалися  самостійновикористання  темно-зелених
масел!!Я  роблю  олію,  використовуючи  І  листя,  і  квіти  через  спеціальні  протизапальні
сполуки, які містяться ТІЛЬКИ в зеленому листі!

У 1992 році я втратив всю товсту кишку.У мене з тонкого кишечника виготовили «мішечок»,
який протягом 20 років працює як звичайна сантехніка, який повинен був вийти 7 років
тому!За словами мого гастроентеролога в PAMF; Він приписує інтенсивному використанню
канабіноїдів  здоровий мішечок  «у  кращому стані,  ніж  20  років  тому  в  день,  коли  його
вперше поклали». Він чув ті самі результати від багатьох інших пацієнтів, які вживають
канабіноїди, і тепер рекомендує це своїм пацієнтам!» Крейг

«Я просто хочу подякувати вам.Після 5 років «пильного очікування» фолікулярна лімфома
мого чоловіка піднімає свою потворну голову.Він уже 3 тижні в маслі і почувається чудово,
навіть грає в гольф 4 дні на тиждень.Я буду тримати вас в курсі подій». Джойс

«Я  пішов  на  мої  2-річні  сканування,  і  вони  ПОВЕРШЕННЯ  ЧИСТО  ВІД  РАКУ  ТА
ПРОМЕНЕВОГО  УШКОДЖЕННЯ,  ЩО  ВОНИ  БАЧИЛИ  ТРОШКИ  МИНУТНОГО  РАЗУ.Я
ПОВЕРШЕННЯ ВІД ЗАХВОРЮВАННЯ, RSO OIL.ЩО БОГ СПІЛАЄ ОЛІЯ РІКА СІМПСОНА
ДЛЯ СТОСЬКОГО...ДЯКУЮ, що передали всю інформацію, яку ви робите». Лінда

«У дружини мого  друга  рак  товстої  кишки  на  пізній  стадії.Лікарі  відправили її  додому,
сказали,  що  більше  нічого  не  можуть  для  неї  зробити.Він  поширився  на  її  легені  та
мозок.Яку  дозу  вона  повинна  приймати?Скільки  часу  їй  знадобиться,  щоб  побудувати
толерантність?Чи повинна  вона  приймати  3  краплі  розміром з  рисове  зерно  на  день?
Хіміотерапія,  яку  їй  дали,  зробила  її  занадто  слабкою...  вони  більше  не  дадуть  їй
хіміотерапію...Я сподіваюся, що масло зможе виправити заподіяну шкоду, поки не стало
занадто пізно.Дали їй 4-6 місяців...» Саймон

-- Саймон, той самий протокол, що й для будь-якого іншого.Після того, як вона звикне до
ліків, чим більше і швидше вона їсть, тим краще.JB

«Я почав чотири місяці тому виготовляти олію канабісу для свого двоюрідного брата, який
відмовився навіть робити це до 2014 року після того,  як його лікар чотири рази за рік
хірургічним  шляхом  видалив  багато  раку  всередині  його  сечового  міхура,  провів  йому
кілька хіміотерапій і  сказав його наступним кроком було видалення сечового міхура.Він
почав приймати олію в січні, а два тижні тому дізнався, що у нього немає раку.Тепер він
виготовляє власне масло і щодня приймає підтримуючу дозу». Чарльз

«Привіт, я просто думав поділитися з вами гарними новинами.Хворий на рак, про якого я
вам говорив раніше, нещодавно пройшов КАТ.Пухлин немає!!!На його грудях була пухлина
розміром  з  бейсбольний  м’яч.Вона  та  інші  пухлини  повністю  зникли!Єдине,  що
залишилося, це трохи рубцевої тканини.Ми з ним однаково хвалимо Бога за це чудове
ліки.Коноплі,  дивовижна  рослина,  дар,  який  дається  нам  усім  від  Бога.Ми  всі  повинні
дякувати Ріку Сімпсону за жертви, які він приніс, щоб люди усвідомили, що може зробити
Божа рослина.Пацієнт знову набрав 40 кілограмів, які він втратив.Він виглядає здоровішим
і краще, ніж я коли-небудь бачив.Я на 100% впевнений і вірю в те, що олія Ріка Сімпсона,
при правильному виготовленні та використанні, може вилікувати рак.Тепер, після 12 років
боротьби з цією хворобою, у цього пацієнта немає раку.За це ми можемо лише віддати
свою славу Богу.

Ще раз дякую, Ріку, за те, що він був стійким хлопцем, який приніс дуже великі жертви
заради людей.Вже рік я поширюю інформацію про те, що може зробити РСО.Тепер я на
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100% впевнений, що все, що було сказано у ваших відео, є справжнім синім.Я приймаю
ще одного хворого на рак 4 стадії і дуже впевнений, що він позбавиться від раку менш ніж
за рік.Я буду продовжувати поширювати інформацію якнайкраще.Я також буду допомагати
якомога більшій кількості  людей.Правда переможе.Дякую вам за все,  що ви зробили і
робите.З повагою, рости Богине»

"Лікар. Рондо сказав мені перед Різдвом, що ця чорна пляма на спині була меланомою.Я
пішла до нього після того, як почалася кровотеча.Я прийшов додому і почав наносити олію
на спину, а також почав постійно їсти масло.Це зайняло менше 2 тижнів, і пляма на спині
прояснилося,  і  я  продовжував  їсти  близько  2  унцій  олії.На  моїй  спині  ледве  слід,  і  я
почуваюся фантастично.

Філіп  також  проходив  однорічний  огляд,  і  він  був  без  раку  більше  року.Тому  вони
називають  це  вільним від  раку.Йому  не  потрібно  звертатися  до лікаря  щонайменше 3
роки.Він  не  приймав  хіміотерапію  та  опромінення,  він  прийняв  близько  4  унцій  олії
канабісу, і він все ще їсть потроху майже кожен день.Не багато людей перемагають рак
кишечника.Рік — наш герой». Дерево для флейти

«Тільки важко повірити людям, які не мали можливості ознайомитися з цілющою силою
олії  канабісу… Я живу  в  районі,  звідки  родом Рік  Сімпсон,  і  ми  бачимо  цілющу  силу
протягом 10 років.Він лікує рак, діабет, м’язові розлади, зубні болі, особливо чудодійний
засіб від опіків (це потрібно побачити, щоб повірити).

Поки що ми не бачили нічого такого, що не спрацює, якщо приймати його правильно і
регулярно.Особливо  добре  при  раку  шкіри,  нудоті,  спазмах  у  шлунку  та  інших
потребах.Гарного  сну.Ніщо  так  не  знімає  стрес,  як  олія  канабісу,  і  більшість  наших
внутрішніх  проблем  спричинені  стресом.Отже,  ось.Всім  удачі.Це  дійсно  працює,  вам
просто потрібно довіритися.Довіряйся Богу та Ріку Сімпсону». Террі

«Все, що я знаю, це я був готовий піти, не міг більше терпіти, виклав свою історію тут, і мій
ангел підійшов і підключив мені масло RSO.Я перестав їсти, і, маючи лише кілька рисових
зерен,  я  відчув зміни всередині  себе.До цього моє життя  лежало на дивані  з  грілкою,
припиняло пити.Але на другий день я встав, у ящику з льодом, шукав, що поїсти, прийняв
душ.Для деяких це неважко, поки не настане час, коли ви не зможете довго стояти, щоб
прийняти душ.Я залишився на цьому, набрав вагу, знову почав жити, дійсно повернув своє
життя.Шкода лише, що я не знав про це до операції.56, біла жінка, жертва раку молочної
залози Кетлін»

«Моєму  батькові  зараз  75  років,  десь  18  років  тому  у  мого  батька  діагностували  рак
шлунка, йому видалили шлунок, він 15 років навчався, як знову жити.3 роки тому йому
сказали, що йому довелося видалити нижню частину кишечника та частину товстої кишки
через ракові ураження.2 роки тому йому сказали, що новий рак знаходиться в місцях, які
не можна прооперувати...

Коли я дізнався про це, я зробив 24-годинну партію олії (350 грамів верхнього бруньки в
1/2 галону Everclear).Через рік, коли він пішов на обстеження, доктор не зміг знайти його
рак, очевидно, олія робить рак невидимим і неефективним до смерті...Зараз він лікує свою
найкращу  подругу  Еллі,  його  собаку  лабрадора,  яка  має  пухлини...і  вона  дуже  добре
реагує на масло...Я ваш найбільший шанувальник у США.Моє життя - це масло.Дякую, Рік
Сімпсон». Ребекка

«Я  просто  маю  поділитися  цією  чудовою  новиною  з  вами  та  вашими
підписниками...Подруга  моєї  дружини по  роботі  сказала  їй  кілька  місяців  тому,  що рак
підшлункової залози у її чоловіка повернувся вдруге, ми з дружиною вже знали про ваш
RSO, тому ми розмістили їх на вашому сайті, щоб дізнатися більше про це тощо. Ну, він
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почав на це відразу, і вчора повернувся до лікарні за результатами його останніх тестів,
лікарня майже сказала йому, що йому знову потрібна хіміотерапія, але те, що насправді
сталося, коли вони подивилися на результати, це те, що рак точно став набагато менше,
ніж  було,  коли  вони  вперше  помітили,  що  він  повернувся,  майже  зник.Вони  були
спантеличені тим, як воно могло зменшитися (тоді вони повинні знати про всі види ліків, а
не  тільки  про  отруйні).Вони  сказали,  що  хочуть  видалити  те,  що  залишилося,  але  я
порадив йому просто продовжувати приймати ті ж дози, які він робив раніше, оскільки це,
очевидно, мало позитивний ефект, і не підпускати тих м’ясників поблизу.Я був дуже радий
почути новину, але не міг дочекатися, щоб повідомити вам. :)” Марк

-- Молодець, Марку, подивіться, як почувається пацієнт, сканування в більшості випадків
не  потрібно.Якщо  він  з’їсть  120-180  г  за  півроку,  йому,  здається,  нема  про  що
турбуватися.JB

«Існують  тисячі  задокументованих  доказів  того,  що  він  справді  лікує  рак  у  людей,  які
відмовлялися мати будь-які стосунки з лікарями, лише олія.У мене був рак 4 стадії.Мені
залишилося жити лише 3 місяці, і це було 14 місяців тому». Том

«Просто щоб повідомити вам,  ось оновлення про мого дядька Тома.Його новий рівень
ПСА  становить  0,1  і  стабільний.Дякуємо,  що  дали  нам  знання,  щоб  врятувати  його
життя.Він  був  на  4  стадії  раку  передміхурової  залози.Ми  прагнемо  зробити
свідчення.Благослови вас Бог». Шеррі

«Томе,  я  використовував  це  масло  3  роки  тому,  щоб убити  рак  простати  4  стадії.Для
початку я використовував гормональну терапію, а потім дізнався про RSO.Це працює.Я
особисто знаю десятки людей, які вживають його щодня від багатьох недуг.Це величезна
допомога для онкохворих, але я думаю, що моїм найбільш вражаючим відкриттям було
вилікувати чийсь важкий псоріаз, який мав понад 90% їхнього тіла.Вживаючи від 1/4 до 1/2
грама олії на день протягом 6 тижнів, ця людина буквально вилікувала себе від стану, від
якого страждає з дитинства.Я міг би годинами розповідати про те, що робила ця олія.Ти
побачиш, тримай свій розум відкритим і роби так, як наказує Рік, ти не пошкодуєш». Ден

«Після мого одужання від виразкового коліту та раку мій гастроентеролог тепер ВСІХ своїх
пацієнтів приймає продукти з канабісу, оскільки вони є найпотужнішими протизапальними
засобами, які він знає…і вони діють КРАЩО, НІЖ БУДЬ-ЯКИЙ ЛІКАРСЬКИЙ ВІН МОЖЕ
ПРИПИСАТИ!!!» Крейг

«Я знаю, що це лікує рак...Я вилікував свою маму 3 рази, і вона тепер без раку». Мак Джей

«Я використовую олію протягом 5 тижнів, і вчорашнє сканування тварин показало помітне
зменшення  пухлин  кісток  і  відсутність  ознак  гіперметаболічних  пухлин  печінки.У  мене
спочатку був рак кісток і живий 4 стадії 3 місяці тому...Я б сказав, що це працює.І це були
лише перші 8 кубів, час вимкнути наступні 52!!» Лаура

-- Чудово, Лоро, приємно це чути, але тримайся подалі від сканування чи рентгенівського
випромінювання,  якщо  це  взагалі  можливо.Ви  не  хочете  випромінювати  пухлину,  ваш
онколог  повинен  бути  в  змозі  пояснити  вам,  чому  не  варто  це  робити.З  найкращими
побажаннями, JB

«Слухай, я досліджував це місяцями.Це підтримує Гарвард.Вони використовують його в
Іспанії.Через те, що це незаконно, я, на жаль, більше нічого вам сказати не можу.Можу
сказати,  що  у  мого  чоловіка  рак  4  стадії  з  ураженням  мозку.RS  каже,  що  нікому  не
довіряйте своє здоров’я.Тому я цього не зробив.Я, так би мовити, «перестрибнув через
місяць».Я міцно встала на ноги, і мій чоловік почувається добре.:)” Ліза

«Шановний  CureYourOwnCancer.com,  деякий  час  тому  я  прочитав  про  масло  Ріка
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Сімпсона  і  вирішив  спробувати  його  приготувати.Я  вирощую  марихуану  дуже  довго.Я
використав деякі зі своїх найкращих бутонів і приготував конопляну олію преміум-класу.Я
спробував і не міг повірити.Це було настільки сильно, що я ніколи не мав нічого такого.

Після спроби я знав про пацієнта, який боровся з раком (лімфомою Ходжкіна) приблизно
11  років  на  той  момент.Я  запропонував  бути  його  медичним  доглядачем  марихуани  і
безкоштовно  постачати  йому  олію,  якщо  він  буде  приймати  олію  відповідно  до
рекомендацій.На той час він був для мене більш ніж незнайомим.Я зустрів його приблизно
рік  тому на зборах клубу співчуття  і  тоді  дізнався,  що він  хворий на рак.Я дуже хотів
побачити, чи може олія вилікувати рак, як згадувалося в «Ріка Сімпсона».Біжи від ліків.

Тож, зв’язавшись із цим пацієнтом і представивши йому пропозицію, ми подали відповідні
документи  до  нашої  держави  та  почали  лікування.Ми  налаштували  його  так,  щоб  він
володів  рослинами,  тож,  зрештою,  він  міг  би  забезпечити  собі  олію.Це  також  було
частиною угоди, щоб він навчився допомагати собі.Ми почали лікуватися.Спочатку йому
було важко, тому що олія була дуже сильною, і приймати її тричі на день може бути досить
важко.
Через  три  місяці  пухлина  у  верхній  частині  грудної  клітки  почала зменшуватися.Через
п’ять місяців пухлина повністю зникла.Потім він пішов на КТ.Результати показали, що у
нього  немає  раку!Лікарі  намагалися  вилікувати  його  рак  вже  щонайменше  11
років.Хіміотерапія, пересадка кісткового мозку тощо.Все, що знадобилося, це приблизно
фунт преміум-бад,  перероблений наконопляна олія.У  нього на диску  є результати до і
після  CAT-сканування  (незабаром  нам  буде  надано).Він  виступив  і  публічно  виступив
перед  людьми.Насправді  він  тепер  опікун,  який  допомагає  іншим  пацієнтам  цілющою
конопляною олією!»Рости Богиня»

«Рік  тому мій  онколог  сказав нам незабаром звернутися  до хоспісу,  рак  товстої  кишки
повернувся в моїх легенях і товстій кишці,  був видалений з товстої кишки в 09 році і  з
печінки в 11.Мій чоловік наполягав, щоб вони спробували ще один курс хіміотерапії.У той
же  час  я  виявив  олію  каннабісу,  я  почав  приймати  олію  в  той  же  день,  що  й
хіміотерапію.Мій  онкомаркер  був  17,6.Після  ОДНОГО  лікування  (і  2  тижнів  олії)  мій
онкомаркер був 10,6.Минулої  п’ятниці  після 2  процедур і  5  тижнів  олії  мій  онкомаркер
4,8.Моя медсестра сказала мені, що вона не знає, що я роблю, але ця хіміотерапія не
мала дати таких результатів.Я почуваюся краще, ніж за довгий-довгий час». Діана

«Привіт,  Джиндріх,  вчора  я  закінчив  читати  книгу  Ріка.Чудова  річ!Чесно  кажучи,  мені
більше не потрібні докази справді чарівної сили олії!

Я  також  проводив  кілька  експериментів  і  кожен  день  відкриваю  для  себе  щось  нове!
Дивовижний!На жаль, хоча я переконаний і навіть якщо моя дівчина впевнена, все ж її
мама якось не в змозі повністю «відпустити» ...і  досі вона не впевнена, чи кине лайну
хіміотерапію...
Я  постійно  намагаюся  навести  гарні  аргументи,  але  не  можу  визначитися  за  неї!Вона
хвора на рак, і вона єдина може вирішити, що робити зі своїм життям.

Я знаю, що вона все одно в кінці кінців вилікується, тому що ми нап’ємо в неї стільки олії,
що  вона  не  зможе  померти.Але  все-таки  я  відчуваю,  що  гратися  з  цими  проклятими
хімікатами так нерозумно і так небезпечно, особливо коли у вас є доступ до природних
ліків,  які,  як  доведено,  лікують  рак!Я  читав  про  ваш  досвід  з  раком  і  медичною
системою...Мені дуже шкода, що ви втратили… і тепер я краще розумію ваше ставлення
до традиційної так званої «медицини»!» Луїджі

-- Привіт, Луїджі, дякую за добрі слова про книгу і шкода, що вам довелося пережити.Це її
вибір, яке лікування вона обере, але я б не підходив до хіміотерапії – просто прочитайте
для неї історію моєї мами, можливо, вона зрозуміє, що приймати отруту ніколи не варто,
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особливо коли це не обґрунтовано та непотрібно.Її шанси просто вижити після хіміотерапії
значно покращаться, якщо вона прийме олію, але знову ж таки, навіщо завдати ще більшої
шкоди своєму хворому організму?Це взагалі не має сенсу.З найкращими побажаннями,
Йіндріх

«Друг сів мене дивитисяБіжи від ліківблизько двох з половиною років тому я думав, що це
може допомогти моєму псоріазу.Ми зробили олію разом – уперше для нас обох – за три
тижні мій бляшковий псоріаз зник.З тих пір я роблю олію і вживаю її всередину.Якщо я
ковтаю  кожен  день  і  наношу  олію  місцево  на  ніч  на  окремі  плями,  які  випадково
з’являються, псоріаз дуже контрольований і майже непомітний.Завдяки цьому досвіду я
стрибнув  двома  ногами  і  тепер  володію  першим  повністю  державним  ліцензованим
бізнесом з медичної марихуани в Колорадо.Через рік мого тата діагностували меланому IV
стадії — вона поширилася на його легені та печінку.Його онколог дав йому від 3 до 12
місяців і сказав, щоб він був готовий до догляду в хоспісі.Я відразу ж почав йому курс RSO,
і через п’ять місяців його рак зник.Пішли.Найпростіше в світі!Дякую, Рік, за те, що ти знову
представив світу це дивовижне ліки!:-)” Еріка

«Я пройшов 2-тижневий курс олії...Я міг дозволити собі це лише через день або близько
того,  проте  псоріаз  на  моєму  тілі  майже  зник.я  даю7Мою  картку  для  виробника  на
відкритому повітрі цього року, щоб я міг отримати достатньо сировини за один раз, щоб
зробити 60-денну партію, щоб вилікувати це лайно раз і назавжди!!!» Софі

«Олія коноплі лікує рак.Я хвора на рак молочної залози 3 стадії і використовую олію, щоб
вилікувати себе». Адель

«Без хіміотерапії, без радіації… RSO та зміна дієти… RSO вилікував мій рак шлунка без
будь-якого цього лайна…» Дейл

«Привіт, Рік, я розмовляв з тобою пару місяців тому і з тих пір спробував масло для своєї
депресії.Важко  сказати,  чи  було  воно  ефективним  чи  ні,  оскільки  однієї  унції  (28  г)
вистачило лише на 10 днів.Ближче до кінця 10 днів  я  страждав від  депресії  протягом
кількох  днів.У  моєму  житті  був  стресовий  фактор,  але  я  міг  функціонувати,  хоча  й
відчуваючи депресію.Тож хто знає, можливо, без масла було б гірше.

У будь-якому випадку  я також спробував трохи олії  на одному з ракових захворювань
шкіри мого друга (76 років).Це був дійсно неприємний вид раку, близько 8 мм дуже жовтого
центру, оточеного почервонінням діаметром приблизно 75 мм.Він залишив його на 2,5 дні,
оскільки свербіж і запах були для нього занадто сильні.Однак, коли покриття було знято
(це була водонепроникна пов’язка), рак майже зник.На жаль, у нього численні види раку
шкіри, і він не може дозволити собі грошей, необхідних для їх лікування.Тому він спалив їх
із великим болем.Він налаштований скептично, і для нього дуже важливо хвалити масло.

ДОБІ  НОВИНИ.Мій  син  навчається  на  останньому  курсі  університету  за  спеціальністю
хімія  і  розповів  своєму  професору  органічної  хімії  (китайському  джентльмену,  який
народився  в  Австралії)  про  результати,  і  він  був  дуже  зацікавлений  і  збирається
досліджувати та експериментувати з маслом на різних людей з раком шкіри.Я не знаю,
скільки часу це займе, але я буду тримати вас в курсі.Маючи довіру до професора, ми
можемо потрапити в двері бюрократії.З повагою, Уорвік, Австралія”

«Зробила це, дала моєму 18-річному синові… Зараз немає ознак раку.Я дякую тобі, Ріку
Сімпсону.Моєму  синові  в  жовтні  діагностували  синовіальну  саркому  після  видалення
пухлини перед біопсією...Йому сказали, що рак все ще буде там і міг поширитися на його
легені через агресивний тип раку,  який це...Результати останніх тестів,  вони не можуть
знайти жодних слідів цього для свого здивування...Олія канабісу була однією з багатьох
речей, які я почав вживати майже відразу після постановки діагнозу». Аманда
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«Мій  близький  друг  давав  морфін  від  болю  при  пухлині  мозку.Сам  морфін  викликав
звикання,  абстиненцію,  і  це  тільки  погіршило  ситуацію  під  час  його  вживання.Сама
конопля була єдиним ліками, яке забезпечувало полегшення симптомів відміни, депресії,
болю та самого раку.Ваше повідомлення врятувало мого друга». Джаспер

«Я дуже схвильований нафтою.Цього минулого місяця я вперше прочитав або почув про
це.я в захваті...Містере Сімпсон, багато хто з нас дякують вам за безкорисливу і любовну
роботу,  яку  ви  зробили  для  всього  людства.Ви  -  моє  визначення  гуманітарного
працівника!!!Я працюю волонтером у Hospice з 1998 року, я бачив, як багато страждають і
помирають навіть на руках.Думка про те, що стільки страждань можна було б полегшити,
буквально приголомшує...» Сінді

--  Звичайно,  так,  особливо  якщо врахувати,  що  вся  інформація  про  «чудодійні  цілющі
сили»  олії  Ріка  Сімпсона  правдива.Правильно  виготовлена  та  використана  олія  дійсно
може вилікувати рак,  діабет та  тисячі  інших захворювань.Це дійсно може допомогти з
болем, якого морфін не торкається.Це дійсно омолоджує організм і відновлює м’язи.Мені
здається, що слова приголомшливі не описують це повністю.JB

"О БОЖЕ МІЙ.Я щойно отримав повідомлення від того, кому я плачу Фенікс, який мав рак
нирки.Після прийому масла протягом 90 днів новітнє ПЕТ-сканування показує, що пухлини
зникли..Це неймовірно.Я бачив, як сльози Фенікса лікують багатьох з тих пір, як працюю з
ними.Дякую, що допомагаєте мені допомагати іншим зцілюватися». Грегг

-- Вітаю та дякую за допомогу іншим, Грег.Більше ніяких сканів, тільки масло.Сканування
канцерогенне, воно може призвести до повернення раку, і хто цього хоче?JB

«Привіт, дорогі Ріку Сімпсону та Джіндріху Байєру, я сподіваюся, що ви обоє здорові та
щасливі.Беручи  до  уваги  кількість  електронних  листів,  які  ви  повинні  отримати,  я
впевнений, що ви не пам’ятаєте мене кілька місяців тому, тому я включив нашу попередню
кореспонденцію.Мама жива і здорова!Сказати, що ми дуже вдячні, — нічого не сказати.

На  момент  встановлення  діагнозу  в  лютому  2012  року  (аденокарцинома  підшлункової
залози 4 стадії з метастазами в печінку та легені) її прогноз становив від 3 до 6 місяців із
очікуваним серйозним погіршенням здоров’я протягом цього періоду.Натомість через 10
місяців вона жива, щаслива і здорова.Я знаю, що ви обидва проти хіміотерапії, і ми теж…
Але коли вони сказали,  що 3 місяці,  ми кинули на це ВСЕ,  включаючи хіміотерапію, а
також одразу розпочали RSO.Нам сказали, що ніхто не залишається таким здоровим, як
мама,  на  стільки  хіміотерапії  Gemzar,  скільки  вона  отримувала.За  цей  час  РСО  мав
підтримувати її здоров’я.Хіміотерапія припинилася 6 тижнів тому, коли вона вирішила, що
може відчути початок хіміотерапії.Зараз вона не проходить хіміотерапію протягом 6 тижнів
і почувається чудово.

З моменту встановлення діагнозу в лютому 2012 року, після початкового наростання, вона
приймала  грам  RSO  на  день  (загалом  приблизно  300  грамів).Останнє  сканування,
зроблене  в  понеділок  17-12-12,  показало  більше  скорочення  пухлини,  включаючи
документацію, що деякі з пухлин були занадто малі, щоб їх можна було візуалізувати за
допомогою  КТ.Це  була  неймовірна  новина!Тоді  у  вівторок  ми  отримали  результати  її
лабораторної  роботи.Отримавши таку гарну новину про сканування,  ми були шоковані,
почувши, що її тест на онкомаркери (CA19-9) збільшився з 285 до 2100.Ви коли-небудь
бачили, як це траплялося раніше?Чи є у вас пояснення щодо того, чому чи як збільшилися
маркери?Є взагалі ідеї?Будь-які пропозиції?Це питання звернулося до кількох розробників
RSO, але поки остаточної відповіді немає.

Ось  її  результати  CA19-9  на  сьогоднішній  день.Нормальний  рівень  МЕНШЕ  37.  При
первинній діагностиці  в лютому не було проведено дослідження на онкомаркери.  4-30-

- 86 -



12...23 568; 5-30-12...5240; 6-18-12...4458; 8-8-12...538; 10-8-12...285 (Остання хіміотерапія
була 10-29-12); 12-17-12...2100.Будь-який ваш внесок буде цінним для моєї родини!Велика
любов, Б”

«Шановний  B,  КТ  дає  величезну  дозу  радіації,  і  саме  це  могло  її  спричинити,  плюс
хіміотерапія була абсолютно непотрібною.Я хотів би, щоб вона з’їла 180 г олії найкращої
якості  якомога  швидше.Більше  ніяких  комп’ютерних  томографів  чи  будь-якої  іншої
канцерогенної дурниці, лише олія та стільки, скільки вона може прийняти.Спершу потрібно
усунути шкоду від хіміотерапії  та радіації,  і  це займе деякий час,  це лише ускладнило
роботу олії.Як давати протиотруту, качаючи отруту в її жили, для мене це не має сенсу.З
найкращими побажаннями, Йіндріх Байєр»

«Близько 4 тижнів тому до мене звернулася жінка з раком молочної залози, і їй вдалося
скерувати її в правильному напрямку.У неї досить значна пухлина (я думаю, що вона може
мати більше однієї) і вона може її відчути.Пройшло лише 3 тижні, як вона почала мазати
масло, а пухлина вже точно розм’якшується.Непогано за 3 тижні!Я дуже підбадьорений за
неї, і я просто ЗНАЮ, що ця жінка стане ще однією історією успіху.Одне кохання." Коррі

«Мому татові 89 років, у нього рак шкіри на обличчі.Тричі я возила його до лікарні, щоб
зробити якісь вирізання, що відкриває йому інфекції, не кажучи вже про те, щоб забрати
його з  будинку  престарілих  і  назад,  йому важко.Я почав  з  олією канабісу  пару тижнів
тому.Деякі з них розміром з мій дитячий палець до мого великого пальця.Їх було 11, які я
лікував,  зараз є 4,  розміром з великий палець дитини.Вони просто гинуть і  відпадають
загоєною шкірою.Я вражений, як і всі медсестри та лікар».Стів

«Я просто хотів би сказати, що я дуже радий повідомити, що мого тестя на його рак вдруге
виявилося  абсолютно чистим після  першого з  плямами на легенях.Ми почали його на
маслі відразу після того, як перша показала плями.Коноплі забрали його легені і очистили
їх!Йому сказали, що йому потрібна хімія.Ми були проти і замість цього поставили його на
олію.Конопля лікує рак!!!» Карен

«Це також лікує  рак  шийки матки!Я не міг  дозволити собі  лікування (навіть  ОДИН...)  і
пройшов рік без будь-якої медичної допомоги...але я курив майже кожен день...потім через
рік  на моєму щорічному іспиті  лікар і  медсестри були вражені...вони не змогли знайти
нічого, крім невеликих рубців на місці раку...Тепер я на 100% вільний від раку...завдяки
марихуані...не  лікарі...не  "ліки"...не  лікування...але  через  чисту,  трав'яну,  ПРИРОДНУ
рослину...Я живий доказ...Лікарі сказали, що я мав би бути на 5-му рівні раку, якщо не
пройшов  без  лікування...але  все-таки  його  НЕ МАЛО...без  їхньої  допомоги...вони  були
настільки вражені, що відправили мене в ДЕРЖАВНУ ЛІКАРНЮ в ЛІТЛ-РОК (UAMS) для
додаткового тестування...і UAMS не знайшли нічого, крім невеликих рубців...казали, що це
диво...Я думаю, це була просто марихуана...Узаконіть це вже...допомагати людям...хіба це
не те, чим раніше займалося людство?» Моніка

«Я використовував масло канабісу для лікування базально-клітинного раку на голові, шиї
та  обличчі.УСПІШНО.Це  ідеальний  рак  для  дослідження.Це добре  видно  неозброєним
оком, і будь-які зміни, що відбуваються, легко помітити.Я намагався викликати інтерес до
цього  тут,  у  США,  але  у  федералів  є  хто  завгодно,  і,  здається,  кожен  забитий  до
смерті.Подивіться, що ви можете зробити». Йосип

«У мене з’явилася шишка на стегні, раніше вона була твердою, майже 2 см, тепер менше
ніж вдвічі і стає м’якшою (4 тижні)». Катрі

«І я щойно дізнався, що у мене немає раку після того, як я 5 місяців поспіль на маслі!»
Мімі

QJB,  чи  є  у  вас  щось  із  лікування  певних  типів  пухлин,  які  називаються
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гемангіобластомами?Стежу за вашими повідомленнями, як і за іншими.Я НІКОЛИ не бачив
лікування цього типу пухлини, крім видалення.У мене їх купа». Грем

А.Не особисто,  ми,  звичайно,  не мали можливості  лікувати  всі  діагнози,  відомі  людині
особисто, але, судячи з того, що я зараз про це прочитав, я не бачу причин, чому олія не
допомагає.Наскільки  я  знаю,  вони  можуть  діагностувати  це  лише  за  допомогою
комп’ютерної  томографії,  і,  як  я  дивлюся,  кожен,  хто  робить  комп’ютерну  томографію,
повинен після цього з’їсти принаймні 60 г олії.І якщо вони з’їдять ці 60 г до операції, то в
більшості  випадків  я  впевнений,  що  операція  не  знадобиться,  тому  що  пухлин  не
буде.Тому я б сама обов’язково спробувала масло.Усі гарні побажання, JB

«Сам факт, що плацебо лікує деяких людей, є причиною назавжди відмовитися від ліків і
вивчати мистецтво плацебо.Сказавши, що ви ніколи не проводите дослідження плацебо,
коли у вас є ефективні ліки, ви маєте рацію, це вбило б половину ваших пацієнтів, хворих і
жорстоких». Крістофер

--  Це справді  було б  боляче й жорстоко,  і  тому особисто я  цього робити не буду.Інші
можуть, якщо хочуть, а я не буду.Я хочу, щоб медична система почала використовувати
олію  як  плацебо  -  якщо  вони  доведуть,  що  все,  що  вони  хочуть  використовувати,
безпечніше та ефективніше, ніж олія (і  веселіше/приємніше для пацієнта),  вони можуть
продовжувати і продавати це .Якщо ні, то чому б і ні.Це досить просто і дуже раціонально,
я вважаю.І все одно так воно і буде в майбутньому, так навіщо чекати?JB

«Ніколи не пізно змиритися з тим, що конопля — це просто ліки.У той же час ніколи не
пізно почати використовувати олію як ліки, незалежно від того, який у вас стан і наскільки
він важкий.При використанні олії зазвичай є хороші шанси, що пацієнт може одужати, або
олія забезпечить їм максимальну якість життя до кінця.І це теж важливо.JB”

«Коли пацієнти, які приймали хіміотерапію, починають використовувати олію, перше, що
олія  має зробити,  це детоксикувати їх  організм.Тому в деяких випадках пацієнту може
знадобитися проковтнути трохи олії,  перш ніж вона почне атакувати сам рак.Приймати
хіміотерапевтичні препарати дійсно не дуже хороша ідея,  особливо коли це абсолютно
непотрібно, враховуючи, що медична система знала про канабіс як ліки від раку протягом
десятків років.JB”

Q«Термінальні» хворі на рак: Ви починаєте їх агресивно з 1 грама на день чи працюєте?
вони до цього протягом тижня чи близько того?Поради з досвіду?

А.Ні, ми завжди починаємо з малих доз і майже дотримуємося інструкцій.Звичайно, якщо
вони мають попередній досвід вживання канабісу і знають, що боятися нема чого, іноді ви
можете почати з більшої дози.Але ви ніколи не знаєте, як пацієнт відреагує на олію, крім
того, вони зазвичай приймають суміш різних ліків, тому ви можете бути обережними та
стежити за кров’яним тиском пацієнта тощо.Загальна рекомендація полягає в тому, щоб
дотримуватись інструкцій, менш формальна – дотримуйтесь свого інстинкту та розсудів, і
коли пацієнту «нема чого втрачати», я без вагань дав би їм високу дозу, коли це необхідно
(гострий  біль  у  спині  тощо).  .Грам  дійсно  високоякісної  олії  може  отримати  у
недосвідченого користувача дуже високий рівень, але все одно це не завдає шкоди.Іноді
навіть кома, спричинена коноплями, може виявитися корисною, і я впевнений, що рано чи
пізно її використовуватимуть для анестезії  перед операцією, але зараз ми хочемо, щоб
пацієнти  якомога  більше  залишалися  в  зоні  комфорту.Сподіваюся,  я  добре  пояснив.З
найкращими побажаннями, JB”

«Коррі, друже, ти допоміг мені з ***.Я дав йому ліки від нейроендокринних пухлин.Він на
лікуванні  вже  1  місяць,  і  він  починає  зменшуватися.Воно  було  настільки  великим,  що
тиснуло на живіт, але тепер він знову може їсти, і лікар сказав, що він ніколи не бачив, щоб
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пухлина так швидко зменшувалася.Це налякало його, і  всі аналізи крові повернулися в
норму, тому ще один на шляху до вилікування, і це ПРЕКРАСНО.І ти ПРЕКРАСНИЙ, і Бог
великий».

«У мене є друг, у якого рак головного мозку, і я хворий Cml.Масло працює на нас обох!!!Мій
друг - перший доказ у моїх очах, що ця олія - диво ...У мене були сумніви раніше, але не
зараз!Бери масло, ПРАЦЮЄ!» Тайлер

«Олія  канабісу  після  одного  року  використання  та  лише  використання  олії  канабісу
перетворила рак із типу павутинки на пухлини, коли вони тепер могли націлюватись за
допомогою  певної  форми  хіміотерапії,  вона  також  збільшила  дозу  олії  до  3  грамів  на
день.18 місяців тому батькам сказали, що її  рак головного мозку невиліковний,  і  що їй
залишилося жити приблизно 18 місяців,  і  що хіміотерапія дасть їй лише кілька місяців,
тому  у  відповідь  на  ваше  запитання  обидва  сприяли  ремісії,  я  сподіваюся,  що  це
відповідає на ваше запитання». Мічиганський проект Cannabiscancer

«Минулого року подруга моєї  мами запитала мене,  чи можу я зробити 6-місячний курс
конопляної олії для її мами, з канабісу вищого сорту.У неї був рак шиї.Я зробив їй масло за
порадою Youtube, а потім опублікував його в Росії.Вона використала перший 6-місячний
курс з приголомшливими результатами і попросила ще одну 6-місячну дозу, я надіслав їй
ще  одне  навантаження,  і  тепер  через  14  місяців  вона  в  доброму  здоров’ї.Ти  робиш
дивовижну роботу, Рік.Дякую." Гарет

«Привіт, мене звати Аліса, мені 16 років.У 2011 році мені поставили діагноз: анапластична
астроцитома 3  стадії.Ми (я  і  моя сім’я)  прийняли рішення використовувати концентрат
канабісу.Університет Мічигану сказав нам, що я навряд чи виживу більше пари років, а сам
рак був неоперабельним, оскільки він був у формі павука.У січні минулого року я пішов на
регулярне МРТ в Мічиганський університет.Усі пухлини зникли».

«У  моєї  мами  рак  легенів  4  стадії,  і  він  потрапив  у  її  мозок,  але  з  тих  пір,  як  вона
користується олією канабісу RSO, у неї все добре.Її аналіз крові повернувся чудово, і я
дуже вдячний вам, тому що я відчуваю, що RSO дав моїй мамі шанс боротися з цим
раком...» Шеннон

«Я 68-річний чоловік, який жив, як я вважав, звичайним здоровим життям без серйозних
проблем,  і  підтримував  себе  щорічними  щепленнями  від  грипу  та  оглядами.Моє  тіло
працювало добре, і все було добре, поки одного ранку я не прокинувся з жахливим болем
у  животі.Подумавши,  що  це  апендикс  чи  грижа,  моя  дружина  кинула  мене  в  швидку
допомогу.Приблизно  через  2  години,  15  серпня  2012  року,  мені  зробили  екстрену
операцію,  і  на  моїй  товстій  кишці  була  масивна  пухлина,  яку  видалили  разом  із  14
лімфами.вузли.Через тиждень мої  нутрощі розкрилися і  отруїли мене,  що призвело до
другої операції.

Через 4 дні  я почувалася краще,  я встала на ноги,  повільно повернулася рухливість і
почала  кровоточити.Повернувся  на  операцію  № 3  і  через  добу  став  легким  серцевим
нападом.Незабаром  після  цього  -  33  дні  в  реанімації  -  мене  виписали  і  я  носив
СУМКУ.Сумка пролежала зі мною 8 місяців, операція була зроблена без ускладнень.Хірург
сказав, що рак не поширився за межі вузлів.

Незважаючи на  це,  вони  відвезли мене  до  онкологічної  клініки  і  почали обговорювати
хіміотерапію  та  радіацію як  «подальшу роботу».  Сказали стандартний протокол.ДРУГА
сказав  я!Не  буде  опромінення  мого  тіла  чи  отруєння  його  хіміотерапією  чи
радіацією.Онколог з онкологічної клініки не став сперечатися і окреслив контрольні огляди
кожні 3 місяці протягом року, що передбачало КТ та аналіз крові.

Я  отримав  матеріал,  описаний  Ріком  Сімпсоном,  і  створив  RSO.Дотримуючись  усіх
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інструкцій щодо процесу екстрагування та використовуючи нафту як розчинник, я розсипав
готову  олію  в  шприци  і  почав  ковтати  її  двічі  на  день,  щоразу  невелику  кількість.Я
завершив своє 4-е спостереження в онкологічній клініці, і вони заявили, що КТ НЕ показує
нічого, що вказує на наявність РАКу.Аналізи крові показали рівень СЕА на рівні 1,4, але в
кожному з  них є одна або дві  ракові  клітини.Вони вважають,  що будь-що 5+ викликає
занепокоєння.Зараз  я  готую ще одну партію  і  буду  вживати  щодня як  профілактичний
захід.ВСІМ, хто зараз страждає на рак, я пропоную зробити те саме.Нам нічого втрачати і
все, щоб отримати». Джеррі

«Чи вже занадто пізно рятувати когось, у кого є 4 стадія, у нього вже шкіра та кістки, і він
ледве може ходити від втрати сил?» Падати

"Це ніколи не надто пізно.З використанням цієї олії було помічено багато чудес.Якщо це не
може врятувати їх, найменше, що він зробить, це полегшить їхні страждання без різких
побічних  ефектів  фармацевтичних  препаратів.Зауважте,  що  якщо  вони  починають
приймати високі  дози,  спати буде багато, доки їхня толерантність не буде створена.Це
дуже потужно». Нік

«Одному зі старійшин нашого міста дали 3 тижні жити на рак печінки 3 стадії.Його сім’я,
що зібралася навколо, дала йому живий пробудження.Він спробував це масло.Минуло два
роки, у нього все добре.Без раку, лікарі перевірили його по дорозі.Вони навіть не будуть
про це говорити.Немає грошей, щоб знайти ліки.Я вірю, що це працює.......» Боббі

«Я теж, без раку щитовидної залози!» Мішель

«Говори про  мене,  що хочеш,  дружи зі  мною,  суди  мене...Ваш аргумент  недійсний!Це
останнє сканування, яке мама коли-небудь отримає!!!КАНАБИС Вбиває РАК!» Світанок

Стейсі: На якому етапі була твоя мама?Я знаю, що ви вже публікували це колись, але я
забув.Це одразу чудовий звіт!!

Світанок:  Стейсі,  це  була  3-я  дрібноклітинна  карцинома  легені.5  пухлин  з  невеликими
відростками верхньої лімфатичної системи.

Деббі: Це так феноменально!Я ніколи не чув, щоб хтось лікував маленькі клітини, навіть
за всіма звичайними протоколами.Це чудово!Ви не тільки врятували життя своїй мамі, але
це  врятує  інші  життя,  тому  що  це  доказ  того,  що  конопля  діє.Велике  спасибі,  що
поділилися  цим!
Світанок: Деббі, вона все це зробила, олія канабісу - хіміотерапія - опромінення, АЛЕ була
вилікувана  до  того,  як  її  хіміо-  та  променеве  лікування  було  проведено,  тому  вона
відмовилася від лікування, що залишилося, і  залишилася на олії...Яку вона досі бере і
прийматиме КОЖНИЙ ДЕНЬ до кінця життя!

Стів: каже, що «це найбільш сумісне зі змінами після радіації».У неї була радіаціятерапія?

Дон: Стів, так, але вона так і не закінчила...Доктор вражений!

Пацієнт:  Лінда  В.,  Дата  обслуговування:  16.11.2013,  Процедура:  КТ  грудної  клітки  З
КОНТРАСТОМ.Зроблено  КТ  грудної  клітки...Зроблено  порівняння  з  попередньою  КТ
грудної клітки від 08.07.13.ПОКАЗАННЯ: 64-річна жінка з історією раку легенів...

ВИСНОВКИ: спостерігається збільшення інтерстиціальних змін і потовщення міждолькової
перегородки ...що покращено порівняно з попереднім іспитом....Немає чітких вузлів м’яких
тканин  середостіння  або  аденопатії  середостіння.Немає  певних  доказів  пахвової
лімфаденопатії  або  горбової  лімфаденопатії.Крім  постпроменевих  змін  у  медіальній
частині  правої  верхньої  частки,  додаткових  паренхіматозних  помутнінь  легенів  або
підозрілих легеневих вузлів не виявлено.Трахея та головні бронхи відкриті.Плеврального

- 90 -



випоту немає.Розмір серця в нормі.Перикардіального випоту немає.Візуалізовані ділянки
верхньої частини живота не примітні.Вогнищево-агресивного прозорого або склеротичного
ураження кісток немає.

ВІДРАЖЕННЯ: Поліпшення постпроменевих змін у правому горбку та медіальній частині
правої верхньої частки.Немає певних доказів рецидиву або залишкової хвороби».

«У мене був неоперабельний рак вівса, це дрібноклітинний рак нижньої частки моєї лівої
легені. Я потрапив на дуже дорогі олії канабісу, і клітини зменшуються. Я був терміналом і
сказав, що помру до Різдва 2013 року. Ну, я все ще тут завдяки THC». Джон-Майкл

«Нафта скасувала всі радіаційні пошкодження та зажила неймовірно...Медична марихуана
врятувала мене і не дає мені доступу до 5 аптек.Я втратив праву нирку через хіміотерапію,
і  вона починає захоплюватися туди,  де мені  боляче мати на мені шкіру...і  через кілька
хвилин після вживання олії в настоянці я змушую судоми припинятися і триматися подалі
місяцями...

Дивовижно, і це лише одне з цих масел, які знищили пошкодження нервів в моїх очах,
спричинені хіміотерапією, де мені поставили діагноз глаукоми, і під час мого останнього
візиту всього 6 місяців тому взагалі не виявлено ознак глаукоми, і мій зір покращується,
коли я приймаю ліки. ..” Тереза

«Я знаю чоловіка, у якого була четверта стадія, яка поширювалася як божевільна.Йому
дали 10% шанс прожити цей рік і сказали навести порядок у своїх справах.Я сказав йому
дивитисяБіжи від ліківі спробувати ліки.Протягом року йому поставили діагноз, що він на
100% вільний від  раку,  і  зараз  він  доглядає  за  кількома пацієнтами,  і  все  це  завдяки
чудовій цілющій силі канабісу та керівництву Ріка Сімпсона.Тож дякую, Рік». Джеймс

«Моя тітка з  гліобластомою 4 ступеня перейшла від інвалідного візка до ходьби лише
після  трьох  доз!Її  лівий  бік  був  паралізований  більше  місяця.Але  тепер  повністю
функціональний!!В такому захваті!" Ніколет

«У мене була гліобластома, яка має високий рівень смертності.Після 6 місяців хіміотерапії
та опромінення, відчуття нудоти та блювоти, болі в нирках і все відчуття отруєння.Після
того,  як  мене  нарешті  відправили додому,  сказавши,  що ми більше нічого  не  можемо
зробити, я змінив свою дієту на чисту їжу органічно вирощеної їжі зі свого саду.П’ю зелені
коктейлі,  приймаю вітамін С.Потім я додала кислий фрукт.Потім друг купив мені масло
Ріка.Ну, минулої п’ятниці мій онколог подзвонив і сказав, що я ВІН РАКУ.Так багато любові
від мого серця до вашого.Це було порятунок життя». Таня

«Моя тітка приймає олію вже 6 тижнів.Її термінальні пухлини зараз зменшилися більш ніж
на 50%.Це працює». Boosboys

«У мене є друг, якому я сказав це 4 місяці тому, тому що її батько проходив хіміотерапію, і
йому стало гірше, тепер він майже без раку....і почувається чудово». Рут

«Це працює – він вилікував рак моєї дружини, коли хіміотерапія/радіо спричинила його
поширення – вони сказали, щоб подивитисядля альтернатив… ми дізналися про нафту —
рак зник за 3 місяці / 90 днів — тепер платимо». Кріс

«Я використовую масло близько року, щоб запобігти повторному росту гліомної пухлини
мозку.Будь ласка, передайте Ріку мою подяку, здається, що лікування допомагає моєму
загальному здоров’ю і не відбулося відростання.Хтось знає, якою була б хороша доза для
тих, хто намагається запобігти рецидиву пухлини мозку 2 ступеня ВООЗ?«Стандартна»
порада  полягає  в  тому,  що  вона  ВИРОДИТЬСЯ  і  потребує  хіміотерапії.Мій  лікар
запропонував 50% відростати протягом 3 років, що я попередив на кілька місяців.Все йде
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нормально." Сорок двадцять

«Щойно отримав повідомлення від друга, що його приятель вилікувався від раку легенів IV
стадії.9 лікарів погодилися, що йому залишилося жити кілька тижнів, і це поширилося на
його кістки та мозок.4-5 тижнів на маслі, і зараз лікарі кажуть, що поставили неправильний
діагноз, це була незначна інфекція легенів.У його крові немає ознак пухлин чи ракових
маркерів.Я  включив  його  до  Phoenix  Tears  і  показав  йому,  як  приготувати  партію,
використовуючи меншу, більш доступну кількість трав.Не соромтеся використовувати це,
просто залишайте мене анонімним.Спасибі вам і благослови вас Бог».

«Я багато років працював у колективі і мав рак шкіри на лівій руці через те, що вивісив її у
вікно за кермом.Тепер я знаю, що ніхто не повинен мені вірити, але я почав мазати масло
RSO щодня і клянусь, що його немає.Це зайняло пару місяців, але воно справді зійшло з
того місця, де було роками». Ренді

«Я  зустрів  постраждалу,  яка  вирішила  використовувати  олію  замість  небезпечних  для
життя хіміотерапії та опромінення... їй дали менше року... вона не хворіла на рак протягом
5+ років і ніколи не втрачала волосся чи була слабкою та хворий від лікування...природні
нехімічні ліки!!Не шахрайство!!» Гвендолін

«Я щойно написав повідомлення одному зі своїх Peeps.У неї була неходжкінська лімфома
4 стадії та потрійний удар (тобто, як вони пояснили їй це, було 3 водія, і сказали, що один
із видів раку фактично захищає інший від хіміотерапії), тож її єдиним медичним варіантом
була пересадка кісткового мозку.Її  онколог,  якого вона відвідала сьогодні,  сказав,  що її
«рак  зараз  повернеться»,  оскільки  вона  відмовилася  від  трансплантації.Ось  її
повідомлення:  «Щойно  відвідала  свого  онколога.Моя  кров  хороша.Я  роблю
правильно.Ура, хороші результати, хороші новини, немає раку». Конопля вбиває раків!»
Коррі

«Рік показав мені, як вижити протягом 3 років, борючись із 4 різними типами раку в області
сечового міхура. Зараз у мене 2, і я щодня борюся за допомогою RSO. Не знаю, чи виграю
я в цьому, але це був хороший бій, і я вже через 3 роки після жатки, і все ще борюся...
Дякую, Рік і екіпаж… Дай Бог…” Григорій

«Ми робимо РСО для мого чоловіка.Він страждає на ревматоїдний артрит.Він також щойно
переміг лімфому Ходжкінса.Ми використовуємо 99,9% ізопропіл.Ми не залишаємо його в
розчиннику  більше  3-5  хвилин.Таким  чином,  він  не  зелений  від  хлорофілу.Моєму
чоловікові НЕ доводилося приймати ліки від РА.Він не набрякає і  не болить.Нехай Бог
благословить  вас,  Ріка  та  ваших  друзів  за  те,  що  вони  поділилися  цим  дивовижним
ліками!» Дженіс

«Я особисто був свідком, як він лікував обидва види раку шкіри та рак передміхурової
залози четвертої стадії у мого дядька. Я також бачив, як він успішно бореться з лімфомою.
Ми також з великим успіхом лікуємо пухлини нашого собаки. Пухлини зникли приблизно на
85% після двох місяців місцевого застосування разом із їжею. Також дайте його нашій 9-
річній німецькій вівчарці від артриту. Їй це подобається, і  це дійсно повернуло їй якість
життя, особливо краще, ніж Rymadil, який ветеринар прописав кілька років тому!» Джейсон

«Я  вилікував  рак  кісток  і  печінки  четвертої  стадії,  вилікував  неприємний  опік  на  руці,
регулював кров’яний тиск, спостерігав, як зникає моє варикозне розширення вен, схуд на
90 фунтів, перестав приймати знеболюючі препарати, полегшив сонячний опік місцевим
маслом, вилікував собаку моїх друзів раку кісток... хммм, що ще...артрит у моїх пальцях, я
навіть  забула,  що у  мене  він  був.  Божевільно,  що магія  цієї  рослини незаконна.  Піди
розберися." Лаура

«Це змінило моє життя після того, як мені поставили діагноз ХМЛ (хронічний мієлолейкоз)
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майже рік тому, і я переглянув відеоБіжи від ліківпро те, як олія канабісу лікувала хворих
на рак.Ну, я живий доказ того, що працює.Це змінило мій рівень раку.Ще не вилікуваний,
але, сподіваюся, одного дня я можу сказати, що я вижив, тому, якщо ви не пройшли милю
на місці будь-якого ракового хворого, не починайте лаяти те, про що ви нічого не знаєте».
Деніз

"Я вірю.У моєї подруги діагностували 3 види раку.Йому дали 3 тижні життя.Тепер, через 2
роки, він перейшов до 1 виду і все добре». Сандра

«Ви всі допомогли врятувати життя моєї мами.Рік без раку!» Вдячний

«Розповідь моєї  мами:  «У вересні  2010 року  моїй матері  діагностували рак  яєчників  4
стадії, і їй дали 6 місяців без лікування і півтора року на лікування. Вона відразу ж пішла на
хіміотерапію, і рак реагував досить добре, хоча він зруйнував її 70-річний організм, який
лише на 85% одужав від синдрому Гійена Барре.

У грудні 2011 року вона продовжила курс хіміотерапії,  і  в грудні 2011 року їй довелося
зробити  невідкладну  операцію,  оскільки  її  шлунково-кишковий  тракт  і  гінекологічна
системи були переплетені,  що призвело до важкої інфекції.Було видалено стільки раку,
скільки можна було видалити; вона була дуже близько до дверей смерті і якимось чином
пройшла через операцію та одужання і змогла повернутися додому, хоча все ще не була
вільною від раку.

Тим часом друг почав пересилати мені інформацію про марихуану/масло канабісу та його
використання проти раку.Повільно я почав слухати й робити власні дослідження; Я був
вражений тим, що почав знаходити і продовжував досліджувати…

Протягом  наступного  року  мама  пройшла  ще  хіміотерапію;  вона  приймала  морфін  і
оксикодон від болю.Якість її життя погіршувалася, як і її ставлення «ніколи не здавайся,
чесно перед Богом, Окі з Маскогі».

У січні 2013 року вона пройшла п’ятий курс хіміотерапії.Її попередній рік провів у боротьбі;
вона була виснажена, побита, боляче, і хіміотерапія більше не мала ефекту лікування.

Нам сказали, що рак поширився на її сечовий міхур та її печінку, і що рак печінки був тим,
що в неї було; вони не могли це зупинити, але сподівалися, що зможуть уповільнити його і
виграти їй час.Ми пройшли терміни, які нам спочатку надали після первинного діагнозу,
але ми все одно відчували, що потрібно зробити більше.

Вона була готова здатися; їй зробили хіміотерапію; «Не більше!» вона сказала.Я пішов до
неї і почав обговорювати те, що я дізнався за останній рік, а також про масло канабісу та
його  використання  проти  раку.Незважаючи  на  її  суворе  виховання  в  1950-х  роках  на
бідних,  релігійних,  техаських  сільськогосподарських  угіддях  і  попрошайках,  вона  була
відкрита для перегляду документальних фільмів в Інтернеті про нафту і почула більше про
повідомлені історії успіху тощо.Після довгих обговорень і розмови про продаж, яку міг дати
тільки син вмираючої матері, я змусив її погодитися спробувати масло.

Після початку прийому дози, меншої половини розміру рисового зерна, проковтнутого в
порожні вітамінні капсули, вона помітила, що вживання наркотиків зменшилося на 50%
протягом двох  днів,  і  це  зниження  зберігалося  протягом усього  часу  її  прийому  цього
препарату.

У мами ніколи в житті не було продукту THC, і це було для неї серйозною поправкою.Іноді
ефекти були дуже позитивними, але в основному просто дуже заспокійливими.Іноді thc
був занадто сильним, але передозування вам не зашкодить, тому вона лягала і молилася,
поки це не пройшло.Сон є частиною процесу загоєння,  тому заспокійливий характер є
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задумом.

Незабаром у мами кількість пухлин КТ почала зростати до 455, і вона почала збільшувати
дозу  олії  так  швидко,  як  могла.За  рекомендацією  свого  лікаря  вона  відвідала
гінекологічного  хірурга,  який  погодився  прийти  і  спробувати  видалити  якомога  більше
раку.Операція  була  запланована  на  кінець  червня,  і  до  моменту  її  прибуття  кількість
пухлин знизилася до 405, а мама проковтнула понад 100 грамів олії.

Коли хірург вийшов з операції, щоб поговорити з моїм батьком, його точні слова були: «Це
не могло бути краще!» Вони видалили великий рак, який вони знали, але не було менших
ракових  пухлин,  які  вони  очікували  побачити.Мама одужала після  операції,  а  кількість
пухлин у неї не перевищує 20 (норма – 34) з липня 2013 року; її останній знімок котів у
грудні підтверджує, що станом на липень 2014 року у неї все ще немає раку». Вдячний

«У мого брата була лімфома, живіт, метастази в хребет.Наркотики, які вони йому давали,
не давали йому спати всю ніч щоночі і вдень, і він не спав і не їв тижнями.Один грам олії, і
він заснув на 18 годин і їсть досхочу.Через тиждень він на 78% вільний від раку.Лікар був
збентежений.Ми не  сказали йому,  тому що він  був  у  немедичному  стані,  але  конопля
врятувала  його  і  наше  життя.Тепер,  через  рік,  МІЙ БРАТ ПЕРЕМАЛО  ЛІМФОМУ!Ніхто
цього не робить...без канабісу». Errl

«Нещодавно у мене це було дуже підло.Я б приймав по краплі в день.Людина, яка дала
мені  його,  попросила його повернути.У підсумку він  віддав його жінці,  яка зникала від
раку.Вона не могла їсти, пити, не кажучи вже про життя.Вона важила менше 70 фунтів.Мій
друг  дав  їй  масло...  вуаля!Вона  почала  їсти,  пити  і  продовжувала  свою  боротьбу...
успішно.Твердо вірить в цілющі властивості канабісу». Тара

«Я дуже уважно читаю все, що ви публікуєте.Мій тато помер через рак.Вони збиралися
робити  тільки  радіацію.У  нього  була  одна  обробка,  і  вони  пропустили  місце,  тому  в
основному підсмажили його.Він помер через 2 дні». Аніта

«Сьогодні я отримав повідомлення від чоловіка, якому я пожертвував велику суму.У нього
була ракова пухлина в горлі.З початку квітня 2013 року його годували через зонд.Дружина
хворого  кличе  всіх  у  сльозах.Після  4  тижнів  прийому  олії  2  рази  на  день  воно
зникло.Зовсім  пішов...Він  їв  тверду  їжу...Ніяких  нових  методів  лікування  чи  нових
препаратів, лише RSO.Поділіться знаннями, врятуйте життя». Джаред

«Я пережила 4 стадію раку, і, поки я проходила курс хіміотерапії (НІКОЛИ більше), я можу
розповісти вам про всі ліки, які були призначені для боротьби з нудотою, допомоги у сні
тощо. Мені стало ще гірше!!Тільки коли я перейшов на медичний ТГК, я міг їсти, спати,
розслаблятися і терпіти!!Слава Богу, я живу в Каліфорнії, де це законно, моє серце до тих,
хто не має доступу!» Хайнц

«Будь ласка, поділіться, щоб інші не робили помилок, як ми.Дієта дуже важлива!!!!І тоді,
для деяких, як леді тут, у Сент-Джоні, якій 4 роки тому поставили діагноз дрібноклітинний
рак 4 стадії, і залишили жити 2-3 місяці, я щойно розмовляв з нею по телефону, вона в
порядку!! !!!!!А їй 73!!!Втратила 2 сестер через рак легенів.і...це її син розповів нам про це,
ТОМУ, що йому хтось сказав про це!!!! Бронвен

«Я вилікував рак за допомогою RSO приблизно 6 разів, включаючи рак головного мозку,
найшвидше, що я вилікував чийсь рак, було 13 днів!!!Лол, лоскоче мене.Також вилікував
цукровий діабет, катаракту, СРК, артрит, сиве волосся та високий кров’яний тиск.Страшно
подумати, наскільки я сумнівався в цьому!!!Тепер я повірю практично у все». Джейд

«Так, він може вилікувати сивину.Раніше я перетворювала його на бальзам і наносила на
волосся та обличчя.Вау, цей матеріал творить чудеса». Брітні
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«Я бачив трьох людей, які зцілювалися олією.Одна від діабетичної виразки на нозі, після
того, як лікар сказав, що ногу потрібно ампутувати.Один від «термінального» раку печінки.І
один  згіперчутливий  пневмоніт,  що  розвинувся  після  обливання  Агентом  Оранж  у
В’єтнамі.Його лікар з VA сказав йому, що цей стан можна «керувати», але зрештою він уб’є
його.Через кілька місяців цього чоловіка госпіталізували з грипом, і його лікар призначив
КТ.Він  замовив  повторне сканування після  того,  як  подумав,  що перше переплутали з
іншим  пацієнтом.Потім  він  запитав  мого  друга,  «що  в  біса  відбувається?»  — рубцева
тканина в його легенях зажила, і він мав «по суті легені нормальної людини» — від стану,
який мав бути незворотним». Будка

«Мій чоловік каже, що він не відчуває різниці від прийому олії для лікування свого раку.Він
працює на ньому вже 3 місяці, тільки дойшов до рівня обслуговування, і все чудово!Яка
чудодійна трава!» Дебора

«ІV  стадія  нейроендокринної  системи  головки  підшлункової  залози.Дата  постановки
діагнозу  травень  2012  року.Почав  нафту  в  грудні  2013  року.Пухлина  зменшилася  на
20%.Онкомаркери зменшилися з 73 до 23 (нормальний діапазон 0-30)». Джоанна

«Я пережив  рак  ТЕРМІНАЛ через  конопляну  олію.У  2008  році  мені  поставили  діагноз
саркома м’яких тканин.У мене була 5 тижнів опромінення, 8,5 годин операція.а через 8
тижнів  мені  сказали,  що  я  невиліковна,  тому  що  рак  так  швидко  поширився  на  мої
легені.Він був непрацездатний через 25-40 метрів.Хіміотерапія не була виходом.Мені дали
від 3 місяців до року.Через 1 місяць я почав застосовувати масло, а через 1 рік КТ не
показала  ознак  раку  в  моїх  легенях.Цей  матеріал  працює!Рік  Сімпсон  врятував  мені
життя!» Салобрена

«Я приймаю RSO з 23 грудня 2013 року, оскільки в листопаді 2012 року мені поставили
діагноз  колоректального  раку  4  стадії.Мої  пухлини  не  росли  за  останні  3  місяці.Я
впевнений, що масло працює». Сьюзен

«У мене ремісія після місяця використання олії.Дякую!Слова не можуть пояснити, що я
відчуваю.Я знову можу подорожувати.І  їсти набагато краще.Рятувальник - це те,  що ти
є...Ще раз дякую вам.Мій тато помер від Рака, тому я хотів би тоді знати про це.

Також, просто згадати.Я двічі пережив рак.Майже не встиг.Хотілося б, щоб я теж тоді знав
про  це.Ніколи  б  не  пішов  звичайним  шляхом,  який  мене  мало  не  вбив.Хіміотерапія,
опромінення,  3  операції  та  ілеостомія  з  операцією  розвороту.Довго  не  можу  їсти  чи
виходити з дому.Дякую!Дякую!І.Ще раз дякую вам.Я знову живий». Карін

«Я особисто вилікував людей від лейкемії, від раку, від хвороби Лайма, раку горла, раку
шкіри тощо,  використовуючи смолу канабісу.Я постійно використовую смолу  канабісу,  і
мені байдуже, хто це знає.Так, поліція, якщо ви слухаєте, я весь час використовую смолу
канабісу, і мені байдуже, що ви про це думаєте». Макс Іган

«Я особисто бачив вовчак 4 стадії та рак із кількома неоперабельними пухлинами; дали
менше  двох  місяців,  вилікувалися,  ще  тут  через  3  роки.Судомні  розлади
зникли.Вилікували цукровий діабет, вилікували хворобу Крона та декілька інших кишкових
захворювань.Гепатит  С.Печінкова  недостатність,  ниркова  недостатність.Усі  больові
розлади, включаючи фіброз і нейропатію.Немає на YouTube тисячі відгуків.Але люди, яких
я знаю, врятували.Вилікувалися і поверталися до якості життя.

Я є членом організації,  яка лікує  пацієнтів,  які  використовують медичну марихуану від
різних  захворювань.Усі  ми  знаходили  та  використовували  конопляну  олію  Ріка
Сімпсона.Екстракція марихуани.Існує незліченна кількість станів, які це лікує та лікує.Це
те,  що  можна  отримати  в  усіх  юридичних  штатах  із  вашого  власного  бажання.І
процеси.Особисто  я  не  користуюся  і  не  доглядаю  за  диспансерами,  але  кожному
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своє.Мені  просто подобається,  що я можу піклуватися про себе та інших,  кого люблю,
завдяки відновленню життя.

Ця рослина є в Біблії.Те, на чому стверджує, що заснована наша країна.Проте забирає
його  та  знищує  ресурси  наших  планет,  щоб  замінити  все,  що  було  і  є  для  чого
добре.Знайтитвій  голос.Говоріть  і  не  зупиняйтеся,  поки  це  не  стане  повністю
законним.Поля  конопель  відновлено  для  всіх  немедичних  цілей,  і  до  людей  знову
ставляться  як  до  людей.Благослови  всіх.Я  б  хотів,  щоб  це  був  перший  протокол.Не
хіміотерапія  чи  великі  фармацевтичні  препарати,  які  викликали  більше  проблем  зі
здоров’ям, ніж я спочатку лікувався.Щасливого зцілення.Чому б не спробувати?» Бристі

«Мій  друг  перестав  приймати  хіміотерапію  і  почав  приймати  масло,  і  йому  стало
краще.Лікарі сказали, що це невиліковно, але тепер кажуть, що він чистий!!!! Кеті

«Я  проходив  18  місяців  хіміотерапії,  перш  ніж  хтось  подарував  мені  масло  Ріка
Сімпсона.Невиліковна смертельна хвороба зникла.Я все ще лікую пошкодження, завдані
хіміотерапією, за допомогою олії.Припинив хіміотерапію майже три роки тому.Хіміотерапія
була марною тратою мого здоров’я». Енох

«Дякую, дякую, Ріку, я отримав це якраз вчасно, і сьогодні у мене немає раку, і я виглядаю
краще, ніж будь-коли». Ранда

«Ну-у-у, Олія Ріка Сімпсона - ЧУДОВО!!Дякуємо, що поділилися зі світом, як зробити це
чудове ліки для всіх.Я змусив свою подругу Кармен прийняти масло, коли їй поставили
діагноз: рак лімфоми Ходжкіна.Вже рік вона БЕЗ РАКУ!!!І моя хвороба Аддісона пройшла
без слідів, і лікарі не можуть пояснити, як і чому, оскільки цього НІКОЛИ не було.АЛЕ я
можу і РОБОЮ!!!Конопля ЛІКУЄ!!!” Емі

«Сьогодні один рік тому хтось дуже близький мені сказав, що у нього рак у термінальній
стадії.Йому сказали,  що йому залишилося жити 8  місяців.Протягом 5  днів  я  дав йому
трохи  олії  канабісу,  щоб  проковтнути,  з’ївши  половину  олії  розміром  з  рисове
зерно.Протягом 6 тижнів його пухлина зменшилася, і не було жодних ознак її поширення,
як вони казали.

Я  радий  сказати,  що  пухлина  була  розміром  з  великий  грейпфрут,  а  сьогодні  вона
розміром з жолудь.Олія канабісу врятувала йому життя.Він продовжуватиме їсти масло,
поки воно не зникне.Це не тільки лікує його невиліковний рак, але також має дивовижний
вплив на його здоров’я.Він був хворим на цукровий діабет і страждав ожирінням, і тепер
він досяг ідеальної ваги і щасливіший, ніж будь-коли!Я закликаю всіх розглянути терапію
олією канабісу.Будь ласка, подивіться відео РІКА СІМПСОНА «RUN FROM THE CURE» на
Youtube...Це просто може врятувати вам життя або комусь,  кого  ви знаєте.Подаруй їм
життя!» Хосе

«Так....Дякую,  містере  Сімпсон,  ваш  чудовий  винахід  допоміг  мені  перемогти
рак.Діагностований 7/2007 з шансом вижити 20% або менше, тоді я почав лікування після
зустрічі з Ріком на заході.Використання олії врятувало мені життя.Моя лейкемія на стадії
ремісії, і я все ще покращуюся з кожним днем, і завдяки олії я можу поділитися з вами
правдою.....Мир і любов." Майкл

«Вчора був прекрасний день для приготування рятівних ліків  для Дженіс  (бабусі).Вона
приймає РСО вже близько 6 місяців.У неї зникла пухлина, зникли набряки за очима, вона
схудла на 106 фунтів, зникли камені в нирках, артеріальний тиск нормальний.Але поворот
у її загальному стані здоров’я був не що інше, як чудо.Коли вона потрапила до мого дому 6
місяців тому, то ледве піднімалася по сходах, тепер вона бігає вгору і вниз по сходах і
кружляє навколо мене!Якщо ви хочете дізнатися більше про те, як лікувати псевдопухлину
головного мозку за допомогою олії каннабісу, Дженіс або я будемо раді поговорити з вами
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про це!Одне кохання.mirloveCURE.Я люблю тебе, бабусю!!» Дебра

«Лікарі  сказали  мені,  що  мені  залишилося  жити  6  місяців,  якщо  я  не  пройду  їх
хіміотерапію.......це було 11 років тому...Якби не масло, я б, мабуть, покусав пил.Тепер я
здоровий, як віл, і мені не довелося випадати!!Дякую, що принесли це у світ». Крейг

«Мій  найкращий друг,  якому  восени  мало  залишитися  ще  6  місяців,  тепер  майже  без
раку!!!У нього було 40 метастазів у печінці від раку товстої кишки.Дякуємо Ріку за всі ваші
дослідження та досвід, а також за те, що поділилися ним!Ви також допомогли врятувати
життя в Голландії!Любов від натуропата, який був натхненний вами». Марлоес

«Мій друг був діагностований рак легенів 4 стадії 3 роки тому, і він почувається чудово.Він
клянеться цими речами». Річард

«РСО працює.Я не анекдот». Тільман

«Рік Сімпсон, дуже дякую. Я живий завдяки знанням. Боротьба з раком печінки, кісток і
простати.Протягом кількох місяців  після початку  лікування рак  печінки та  кісток  були в
стадії ремісії, на скануванні більше не видно».Луїс

«Коли дослідження раку прийшли до моєї колекції,  я сказав їм, що дам їм більше, ніж
гроші, я записав ім’я Ріка Сімпсона та сказав їм у Google. Благослови вас Бог». Джейн

«Тільки  люди можуть  бути  настільки  дурними,  щоб дозволити  іншому перешкодити  їм
вилікуватися  природним  шляхом...Я  маю  на  увазі,  наскільки  це  смішно?Невігластво  –
найлютіший ворог людини». Sol

Додаткові поради для хворих на рак легенів
QЦей деякий час був на маслі, і йому доводилося використовувати знеболюючі, тому ми
шукали більше способів допомогти пацієнту.

А.1)  Зробіть  ще  одну  порцію  олії  і  спробуйте  змішати  її  з  тим,  що  у  вас  є,  шукайте
максимально заспокійливу олію, ви не хочете заряджати енергією пацієнта.

2) Спробуйте виробляти олію з кількох штаму одночасно, як правило, таким чином воно
має кращий загальний ефект і може ефективніше лікувати багато захворювань. Знову ж
таки,  шукайте найпотужніший заспокійливий матеріал з бруньок Indica з  20% THC або
більше з різних доступних штамів Indica, щоб отримати найбільш ефективні ліки.

3) Краще б вона припинила використовувати олію в капсулах.Ви хочете, щоб трохи його
було в її роті для додаткового під’язикового всмоктування (ви можете виявити, що таким
чином він має кращий знеболюючий ефект)

4) Зробіть супозиторії по 0,3-0,5 г з какао-маслом і дозвольте їй вживати їх принаймні двічі
на день, вона може вживати їх як всередину, так і всередину.

5) Нехай вона випарює олію кілька разів на день - бажаний кашель, їй потрібно відкашляти
все,  що  не  належить  до  її  легенів,  включаючи  ці  пухлини  (вони  повинні  просто
зменшитися, а потім розсипатися, і вона їх відкашляє).

6) Зробіть масляну настоянку зі спиртом (20-30-50%, залежно від кількості масла; 1-2 мл
олії на 4 мл 96-99% спирту) і нанесіть її на місце, де вона була прооперована. з піпеткою
зазвичай підійдуть одна-дві краплі, і таким чином можна заощадити багато олії.Звичайно,
ви  також  можете  нанести  трохи  олії  безпосередньо  на  місце,  накрити  його  бинтом  і
повторювати кожні три дні або коли пов’язка відпаде.
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7) Приготуйте мазь з маслом ши або розчиніть трохи олії  в теплій конопляній олії  або
високоякісній  оливковій  олії  першого  віджиму  і  втирайте  її  в  область  кілька  разів  на
день.Це повинно допомогти усунути біль у її ребрах, і ви також можете використовувати
його для пролежнів та будь-чого на її шкірі.

8) Включіть в її раціон насіння конопель, конопляні серця та конопляну олію – принаймні
жменю насіння/сердець або 1-3 столові ложки олії з насіння конопель.

9)  Намагайтеся  якомога  швидше  замінити  знеболюючі  та  пластирі  маслом.Якщо  ви
почнете застосовувати олію місцево,  це має дуже допомогти.Також супозиторії  творять
чудеса при захворюваннях легенів.Чим більше олії  вона ковтає і  чим швидше вона це
зробить, тим краще.Вона повинна приймати грам або більше на день, поки не подолає
хворобу, а потім залишатися на підтримуючій дозі 1-2 г на місяць». JB

Артрит, біль, м’язи

«Мій друг  порізав кілька сухожиль на руках,  які  призвели до його пальців у  результаті
нещасного  випадку.Він  використав  масло  відразу  після  операції,  щоб  допомогти  його
загоєнню, і воно зажило так швидко, що їм довелося зняти шви рано, що насправді було
боляче  для  нього,  тому  що  вони  вже  прилипли  до  його  шкіри,  це  не  були  шви,  що
розсмоктуються.Його хірург і фізіотерапевт були повністю вражені цим, але він не сказав
йому, що він робив до останнього прийому.Не знаю, повірили йому чи ні, але я знаю, що
бачив на власні очі, і він знає, що пережив». Тіна

«Вам потрібні докази?Мою сестру відправили додому, їй залишилося жити пару місяців.Не
могла встати з ліжка з ним у легенях.5 тижнів тому почала на маслі.3 тижні тому і весь цей
тиждень і минулий тиждень вона тепер повернулася за кермом своєї машини, займається
садом і  лол,  вона товстіша за будь-кого  з  нас,  її  інших 4 братів  і  сестер.Це справжня
подяка Ріку.Люблю тебе, чоловік». Енді

«Оновлення:  минулого  тижня  я  згадав  про  брата,  який  допомагав  своєму  братові,
отримавши необхідний матеріал для виготовлення олії Ріка Сімпсона для лікування його
виснажливого ревматоїдного артриту.Він подзвонив сьогодні ввечері, щоб сказати мені, що
його брат їсть,  сміється,  розмовляє по телефону з  друзями та родиною після того,  як
майже спав через 2-денну снігову бурю та Суперкубок.Він хотів знати, чи, можливо, він дав
йому  занадто  багато,  тому  що  він  ніколи  не  поводиться  так.ЧУВАК!(сміється)  Мені
здається,  що  у  нього  все  чудово,  за  винятком  Суперкубка,  він  довго  видихає  і  каже:
«Спасибі, чувак, мені приємно, що мій брат повернувся, він знову сміється». (Це робить
усе це вартим, люди)

Це лише через три дні, так добре, знаючи, що МИ МОГЛИ ДІЙСНО ДОПОМОГТИ КОМУ,
ХТО МАЄ АБСОЛЮТНОЕНАДІЇ НЕМАЄ.Це друга людина з ревматоїдним артритом, яку я
знаю на очах, що масло Ріка Сімпсона допомогло.Ми не кваліфіковані лікарі – ми просто
хлопці, які почули про олію, змусили деяких спробувати і переконалися, що вона діє, ми
просто звичайні люди, як ви, які вжили заходів, щоб допомогти близькій людині – нічого
більше». Майкл

«78 днів на маслі зараз і ми побачимо деякі позитивні результати!!!У мене ревматоїдний
артрит,  і  я  не відчуваю спалахів  після  початку  лікування  конопляною олією.Ні  нападів
задухи, ні кропив’янки, ні скарг!!!” Беверлі

«Я хворів на РА протягом багатьох років.З тих пір, як я лікував це олією канабісу, у мене не
було спалаху,  і  деякі  пошкодження суглобів фактично зникли.У мене є болі,  але нічого
такого,  що було до того,  як я виявив ліки.У будь-якому випадку я був довгий час,  але
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куріння недостатньо для хронічних захворювань і сильного болю». Марк

«Дайте  чоловікові  рибу,  вона  з’їсть  за  день  (якщо  це  не  зовсім  риба,  а  просто  соєва
котлетка з риб’ячим жиром).Навчіть чоловіка ловити рибу, і у нього буде повний живіт на
все життя.Дякуємо, що надали нам те, за що більшість платить.Наразі я не користуюся
RSO через фінансові  причини,  але коли мені  вдалося,  це повністю контролювало моє
нервове розлад (RSD).Не зміг вилікувати, але я був щасливий контролювати симптоми.Це
замінило прийом 9 таблеток на день.Дякую." Сейф

«Привіт, Rick & JB, я хотів повідомити про ще один хороший результат особистого прийому
олії: це приблизно день 8 або близько того.Я приймаю його щонайменше двічі на день,
приблизно від 1/4 до 1/2 куб. см на день.У мене був винятковий успіх у боротьбі з болем у
п’яті/стопі/щиколотки – з кожним днем  це стає все краще і краще!До мого травмованого
плеча повертається гнучкість, і минулої ночі – під час масажу я помітив, що ВЕЛИЧЕЗНИЙ
вузол на  моєму  лівому  плечі/шиї,  який  завдав  стільки  болю в  цьому  плечі,  насправді
зменшився в розмірі приблизно до розміру фісташки. розміром з волоський горіх.Це може
бути причиною того, що мій біль у плечі так швидко вщухає.Я не впевнений, що таке вузол,
але я радий, що він зник.Чи були коли-небудь тести висновку, що канабіноїди насправді
зменшують запалення тканин і підвищують рухливість суглобів і еластичність м’язів?Мені
навіть байдуже, що говорять тести-- я проданий, і я не відчував себе так добре вроків!!!

Я повністю хвилювався, що я НЕ матиму енергії і просто хочу спати, спати, спати під час
прийому.Але --- у мене все навпаки -- у мене підвищена енергія і я не маю млявості в
денні години.Мені б хотілося обійняти тебе ВЕЛИЧНО!!!” Верес

«Мені вдалося кинути хіміопрепарат, який я приймав від ревматоїдного артриту.Але як я
сюди потрапив, це була довга подорож.У 1997 році я перебував у серйозній лікарні MVA,
залишивши  мене  інвалідом  і  залежним  від  фармацевтичних  препаратів.За  14  років  я
переніс понад 10 операцій  на обох ногах,  пережив депресію,  гнів,  фіброміалгію (яку я
зцілив без традиційних ліків лікарів),  роки фізіотерапії,  альтернативні методи медитації,
голковколювання, Рейки тощо.Довело мене до такої міри фізичної форми, що я знову зміг
ходити в короткі походи, плавати в басейні та назад у звичайній програмі вправ, яку я міг
виконати фізично.Більше десятиліття я приймав стероїди,  знеболюючі препарати будь-
якого роду, протизапальні препарати і так далі.Два роки тому біль посилився і відрізнявся
від того, що я відчував при остеоартрозі від травм у кількох місцях на тілі, шиї, грудному
відділі  спини  та  попереку,  а  також  у  ногах  і  колінах.Мої  руки  і  ноги  були  настільки
болючими  і  набряклими,  а  також  мої  руки  деформувалися  від  пошкодження  від
ревматоїдного артриту,  і  після багатьох тестів і  поїздок до ревматолога мені поставили
діагноз  і  почали  шквал  випробувань  ліків  і  протоколів,  які  включали  негайний  початок
Метотрексат, хіміопрепарат для лікування РА, через 6 місяців після цього мені призначили
інший  препарат  разом  із  хіміопрепаратом,  який  мав  жахливі  побічні  ефекти,  але  мені
довелося потерпіти через протокол, перш ніж я міг перейти на інший кращий і дорожчий
препарат  (у  свідомості  Big  Pharma)  все  ще  на  хіміотерапії,  тож  після  півтора  року
хіміотерапії та додаткових ліків від РА у мене був друг, який познайомив мене з відео «Run
from the Cure», розповіддю про RSO .Що ж, для мене з першого разу, коли я переглянув це
відео, і багато-багато інших з тих пір, воно повністю змінило життя.Я розпочав останній
тиждень  у  листопаді  2012  року  і  незабаром  почав  помічати  певні  зміни  у  своєму
самопочутті, я багато спав від масла, але це означає, що я лікувався, потрібен час, щоб
мій  апетит  повернувся  але  врешті-решт  це  сталося,  моє  волосся  стало  значним
покращенням, воно знову сяяло, а не рідшало і не випадало». Венді

«Олія вилікувала мою подагру за 5 годин.Ось про що йдеться!БІЛЬШ НЕ БОЛІ!» Майкл

«Я використовую його  для  лікування  негативних  наслідків  черепно-мозкової  травми,  а
також  хронічного  болю  в  моєму  тілі.Стрес  погіршує  мої  симптоми,  але  марихуана
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допомагає мені дуже ефективно впоратися зі стресом.Це допомагає заспокоїти мій розум і
тіло,  дозволяючи  мені  краще  зосередитися  на  завданнях  і  не  впадати  в  збудження,
дратівливість, істерики, депресію тощо.Я вважаю, що це покращує мій настрій, і мої реакції
на  зовнішні  подразники  є  більш  виміреними  та  обмеженими,  а  не
імпульсивними.Сподіваюся, ця інформація стане вам у пригоді.Я не маю ліцензії, і мене
обмовили, коли мене називали і поводилися як з наркоманом.Це саме по собі підсилює
мою депресію і робить неможливим одужання і повернення до роботи». Фред

«Ось що в  цілому  зробило для мене  гашишне масло.За  чотири роки  я  перейшов від
прийому  всієї  таблетки  від  тривоги  та  знеболюючого  (включаючи  героїн)  до
1/8thзнеболюючого двічі на день.У мене м’язові спазми, ніби мене кололи, і нещодавно у
мене почалися судоми, коли закінчилося масло.У мене також болить голова від мігрені, і
мені діагностували низку психічних розладів.Я не уявляю, скільки синтетичних препаратів
мені призначить лікар.Але масло впорається з усім.Також варто відзначити, що я проходив
тести на IQ з і без впливу гашишної олії.Набрав 148 з, 122 без.Чи означає це, що він став
розумнішим… майже до геніального рівня?Можливо, я майже геній із СДУГ, а олія гашиш
лікує цей стан?Мені, звичайно, було краще в коледжі, коли я відвідував онлайн-заняття,
щоб  я  міг  лікувати  під  час  уроків.У  будь-якому  випадку,  гашиш  олія  є  відповіддю  на
більшість світових проблем». Джімі

«Ще одне оновлення щодо прийому олії від болю в п’яті/стопі/щиколотки.4 дні прийому олії
всередину 3  рази  на деньпозбавив  мого болю і  знову дав  мені  повну амплітуду  рухів
правою ступнею/п’ятою/щиколоткою.Вчора я забув прийняти ранкову та обідню дозу, і до
кінця  дня  я  ледве  міг  ходити,  мої  суглоби  знову  затверділи,  і  мені  стало  погано.Я
повернувся додому, з’їв трохи олії і через 15 хвилин почав повертати гнучкість, біль ущух,
кульгання  припинилося.На диво,  це знімає  всю мою скутість  у  моєму плечі  від  старої
травми в автомобільній аварії  20 років тому, а також полегшуючи біль у плечі,  а потім
знімає весь біль у шиї від м’язів плеча, які напружені та витягують мій хребет із положення.
.Більше  немає  головного  болю  від  скутості  в  плечі.Для  мене  це  було  повним
підтвердженням того, що олія діє для зняття болю разом з багатьма іншими магічними
засобами».

«Це не ліки від раку чи щось таке, але я хотів повідомити Ріка, що я кульгаю на праву п’яту
вже майже рік,  не знаю, що з цим не так,  і  знаю, що доктор дасть мені ліки,  які  я не
приймаю». Я відчуваю себе комфортно приймати, тому я просто впорався з болем.

Ми  нещодавно  познайомилися  з  RSO  через  друга  Чарльза,  і  ми  почали  це
робити.Протягом останніх двох днів я вживав масло кілька разів на день, і сьогодні вранці
я прокинувся і не кульгав.Мій чоловік це відразу помітив.Він зауважив, що олія, мабуть,
творить свою магію!Дякую, Рік Сімпсон![:)] Я почуваюся чудово!» Х

-- Шановний H, дякую за гарні новини, ми завжди любимо чути про них.Я б змішав олію з
олією насіння конопель або оливковою олією і зробив би настоянку і використовував олію
місцево.Звичайно, вживання олії є запорукою справжнього зцілення, і всі інструкції щодо
використання олії є на нашому сайті.З найкращими побажаннями, JB (з повідомлення на
FB)

«Я зламав ногу два тижні тому і отримую більше полегшення від олії та канабісу, ніж від
опіатів з горами, просто кажучи, що Big Pharma не робить для мене». Майкл

«У  1987  році  зламав  спину  в  двох  місцях.До  1994  року  пив  алкогольні  напої  і  пив
таблетки.Кинув  участь  і  зробив  справу  з  АН  і  АА,  став  консультантом  з  наркотиків  і
алкоголю.Хронічний  біль  у  спині  змусив  мене  переоцінити  знеболюючі  препарати.Я
пристрастився  до  Лос-Анджелеса,  морфу  та  героїну.Почав  курити  травку  від  важкої
емфіземи і  припинив усі  опіати.Теперішні  дослідження показують,  що конопля зменшує

- 100 -



зняття  опіатної  залежності  та  зменшує  необхідну  кількість  міліграмів  більш  ніж  на
половину, якщо вживати її разом із канабісом.Це дивовижне ліки від усього.:)” Джон

«Я  пошкодив  спину  на  початку  20  років.Я  страждав  від  радикуліту  майже  2
десятиліття.Востаннє я загострився 5 років тому, і це було найгірше.Протягом 4-місячного
періоду  це  подвоїло  мене  настільки,  що я  був  майже до  точки,  коли  я  більше не  міг
повертатися  туди-сюди  до  ванної  кімнати.Я  відчував  біль  10  рівня  більше  2  місяців  і
змушений був сидіти на дивані, спираючись на подушки.Я не міг випрямитися, щоб лежати
в ліжку.

Молода жінка, яка дружила з моїми хлопцями, сказала мені,  що я повинен спробувати
медичну  марихуану,  тому  що  вона  допомогла  її  мамі  з  її  розсіяним  склерозом.Я  кінь
розсміявся з неї і сказав, що це для хворих на рак і людей, гірших за мене, і що я не можу
кваліфікуватися.Я не знав цього, але ця молода леді знала досить багато про цю тему, і
через ще пару тижнів погіршення, я думаю, вона втомилася дивитися, як я без потреби
страждаю, тому вона привела свою маму поговорити зі мною.Її мати сказала мені, що я
легко пройду кваліфікацію, що пізніше я й зробив, і що це допоможе.Вона сказала мені
з’їсти трохи бруньок, приготованих у невеликій кількості олії  при низькій температурі на
тості.Я був у розпачі і зробив це.Моя родина сказала, що приблизно через 15 хвилин після
того, як я з’їв коноплю, я спав і пускав слину... лол.

Я прокинувся наступного ранку, що було трохи дивно, тому що я не мав незабутнього сну
понад 2 місяці, і перше, що я помітив, це значне зменшення болю, приблизно на 20%, я б
сказав,  і  приблизно те  ж саме поліпшення амплітуди рухів.Я був схвильований і  дуже
здивований.Я  продовжував  їсти  коноплю,  і  протягом  наступного  місяця  я  знову  стояв
прямо.Ось як я знайшов Ріка Сімпсона.Я просто знайшов у Google протизапальний засіб з
канабісом, і  «Бігати від ліків» було одним із перших досліджень,  які  я проводив на цю
тему.5  років  потому  і  моя  спина  відчуває  себе  такслід.Я  регулярно  їм  коноплю,  і  це
зменшує запалення.Травма все ще є.Якщо я ступаю в яму чи щось таке, мені боляче, але
відновлення не потребує тривалого часу,  а спина ніколи не болить,  якщо я не зроблю
якусь дурницю». Джоді

«Виправив мій артрит і рівень цукру в крові, тривогу, депресію та безсоння. Я кажу артрит,
але це важке дегенеративне захворювання диска. Я буквально не можу ходити без масла
(приймаю його вже 2 роки). Я перебираю 120 наркотиків кожні 14 днів. Більше року я не
приймав жодної знеболювальної таблетки. Спочатку я приймав його лише для лікування
артриту та побічних ефектів (чудовий сон і відсутність зморшок). Я в найкращій формі в
своєму житті. 45-річна бабуся. Мати 3 дітей.” Еверглейд

«Після того, як протягом 3 років приймав все, від оксикодону до використання пластирів з
фентанілом, а потім ще два роки приймав 160 мг морфіну щодня, а потім мені сказали, що
мені потрібно імплантувати знеболюючу помпу, я вирішив, що цього достатньо.Зупинив
холодну індичку (я б не радив ніколи цього робити) і почав з канабісу.Навіть ті дні, коли
біль все ще не контролюється,  а яких  небагато,  мій  розум навіть не звертає на нього
уваги». Майкл

«У 1981 році я був у MVA.Я вивихнув праве плече.Моя права рука була паралізована від
нерва до хребта, які були розтягнуті.Я не міг отримати полегшення від жахливого болю,
який  я  мучив.Я  прокидався  посеред  ночі,  плачучи  від  болю.Було  відчуття,  ніби  голки
засунули мені під нігті і пройшли прямо по руці.Я взяв перші 400,00 доларів США, які дав
мені  страховий  агент,  і  попросив  мого  двоюрідного  брата  привести  друга  до  лікарні  з
деяким MJ.Після куріння MJ біль повністю зник, і я міг знову заснути.Це сказано.Я думаю,
що  спосіб  прийому  олії  Ріка  спрацює краще,  ніж  куріння  або  випарювання,  хоча  мені
подобається робити і те, і інше.Здоров'я». Рон
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«Я знаю, що після 3-денного лікування RSO я міг би бігти… без болю!Вперше за 15 років
через  зрощення  хребта,  яке  залишило  постійне  пошкодження  нервів  і  постійний
біль.Капсули з кокосовою олією також чудово працюють.У мене не було бажання і я не
приймав мій Percocet з моменту початку прийому масляних капсул.Це навіть зменшило
бажання курити марихуану, приймаючи капсули». Террі

«Онови,  омгош!Я боровся з сином!Я постійно боровся зі  своїми хлопцями,  особливо з
молодшим сином.Я не міг боротися з ним буквально років!Йому зараз 22, мені 52.Через
біль  по  всьому  тілу  через  артрит  було  надзвичайно  важко  рухатися,  а  тим  більше
боротися!Але я зробив сьогодні!І я майже мав його, але почав сміятися, лол.Я не можу
передати  вам,  наскільки  це  захоплююче!!Навіть  після  цього  я  не  відчуваю  болю,
почуваюся чудово!!!” Кейсі

«У  мене  грижа  міжхребцевого  диска,  яка  тисне  на  мій  сідничний  нерв,  що  викликає
сильний біль від попереку вниз по лівій нозі до пальців ніг.Я приймав 3 ібупрофену кожні
чотири години, щоб вставати з ліжка і ходити.Я почав приймати масло майже два тижні
тому від болю та запалення.Тепер я не потребую ібупрофену, я сплю краще, ніж будь-
коли,  мої  колеги прокоментували мій кращий настрій і  загальне щастя.Я ПОЧУВАЮСЯ
ДОБРЕ!" Дженніфер

«Навіть якщо у вас немає раку,  подумайте про профілактику у своєму організмі.РСО в
невеликих кількостях використовується щодня.Ви дозволяєте своєму організму боротися з
усіма видами неприємних вірусів і помилок.Я не бачив свого «лікаря первинної допомоги»
15 років через коноплю та всі її цілющі властивості.Незалежно від того, що зі мною йде не
так, RSO є одним із перших, до якого я звертаюся.

До речі,  я  3  рази  ламав спину.Замінили хребці  та  диски  з  L-4  на  S-2.Довелося  знову
прикріпити хребет до тазової області... довелося видалити мій AC суглоб.Займався раком
печінки та гепатитом С.Лікую себе на 100% коноплею.RSO – це лише інструмент у моєму
арсеналі». Рік

«Дуже дякую за вашу роботу.У мене 25-річна травма спинного мозкупроблеми з ранами та
набряками ніг  і  стоп.Я спробував невелику кількість на погану рану на верхній частині
стопи,  і  через пару днів вона відчула значне поліпшення.Набряк також не такий вже й
сильний.Моє  питання  стосується  вихідного  матеріалу,  з  якого  була  виготовлена  
партія.Воно  було  з  високим  вмістом  смоли  і  достатньо  зріло,  але  не  було  повністю
вилікувано  належним  чином  і  мало  запах  затхлого  (незважаючи  на  те,  що  це  були
сильнодіючі  штами).  Як  ви думаєте,  чи вплине це на загальну якість  олії?Крім того,  я
залишив масло, що залишилося, на підігріві кавової кухлі набагато довше, ніж на «кілька
годин»,  я залишив його там приблизно на 7 годин.Як ви думаєте,  це також вплине на
якість?Готовий виріб виглядає так, як ви сказали.Так само, як осьова мастило з темно-
золотистим бурштиновим залишком.До речі, я почав давати його своїй старій собаці, яка
відчувала  сильний  біль  і  має  проблеми  з  пересуванням.Він  також  показав  значне
покращення.Ще раз дякую за все,  чим ви поділилися та зробили.Спочатку я був трохи
скептично налаштований, але тепер я вражений!» XXX

-- Працюйте з тим, що маєте, і шукайте кращий матеріал.JB

«Вже  пройшов  майже  рік  з  тих  пір,  як  я  почав  використовувати  масло  коноплі  для
лікування мого РА, і я продовжую бачити позитивні результати і можу чесно сказати, що,
на мою думку, мій РА знаходиться в стадії ремісії.Також я бачив кілька інших позитивних
побічних  ефектів,  таких  як  втрата  ваги,  нормальний  рівень  артеріального  тиску
(артеріальний тиск знизився на 30 пунктів), частота пульсу від 50 до 60 ударів у хвилину,
більше немає депресії і, що найкраще, більше немає токсичних ліків, що відпускаються за
рецептом». Том
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«Тепер я можу вставати з ліжка відразу після пробудження, а не відчувати себе, ніби мені
90.Суглоби рухаються  набагато  легше,  більше не страждають від  болю.Відмовтеся  від
деяких ліків назавжди!Справді дивовижна рослина, яку потрібно перестати звинувачувати
в тому, що вона ПОГАДНА». Керол-Енн

«Я вважаю,  що наше тіло потребує регенерації  для  відновлення та загоєння,  я  добре
страждав від артриту, він полегшив біль і відновив гнучкість моїх рук рік тому, я навіть не
міг друкувати без серйозного болю.Цього немає,  тепер мої  руки нормальні  та гнучкі,  я
можу писати й шити.І мій окуліст був здивований, що мої очі насправді стають кращими з
кожним разом». Kelee

«У мене були операції та незліченна кількість спинномозкових пункцій в одному місці на
нижній частині  спини.Все це спричинило товстий шрам,  який можна відчути,  і  хребець
запалюється,  і  це  справді  боляче.Я  відчував  сильний  біль,  відчайдушно  прагнув
полегшення.Отже, Гейл втерла трохи (1 краплю) RSO (олії  канабісу) на місце і поклала
мене лежати,  щоб воно ввібралося.Ну,  масло трохи поколювало, але,  крім цього,  я не
думав, що воно робить багато.Ну, через 20 хвилин біль зник, і я знепритомнів до ранку!Я
спав  чудово,  а  коли  прокинувся,  моя  спина  стала  краще,  а  рубцева  тканина  не  така
товста.Для мене це дико, але олія, здається, руйнує стару рубцеву тканину.Олія канабісу
дивовижна, і якби я не читав інших подібних історій, я б подумав, що я збожеволів!» Міккі

«У  бабусі  моєї  подруги  важкий  артрит  і  не  може  розкрити  руки.Ми  спробували  трохи
поекспериментувати з олією Ріка Сімпсона і попросили її втерти її в руки.Протягом кількох
хвилин після застосування її руки почали розслаблятися, і, давши ще кілька, вона знову
почала  рухати  пальцями  без  болю.Було  справді  дивовижно  побачити  щось  подібне».
Дуейн

«Я  не  сумніваюся,  що  це  працює.Я  помітив  миттєві  результати.Я  вже  виконав  план
А.Обробка  нафтою  була  планом  Б.Хотілося  б  спочатку  спробувати  масло.Я  пройшов
через роки болю, який мені не довелося.Я приймав знеболююче кожні 4 години.Пройшло
всього два тижні лікування маслом, але я почуваюся набагато краще.Використання також
лужної води.Дивовижний!!!" Джеймс

«Олія Ріка Сімпсона особлива.Я використовував каннабіс для лікування симптомів болю
протягом багатьох років, але ледве прикривав свої симптоми.Я знав, що моя травма не
загоюється повністю.Коли я почав приймати олію Ріка Сімпсона, я вже пробував їсти різні
екстракти коноплі, і всі вони мали певний короткочасний ефект, але потім змушували мене
відчувати кайф, або перегорів, абоце просто не триватиме достатньо довго.Я ніколи не
відчував себе ідеальним.Я навіть спробував продукт, який мені продавали як масло Ріка
Сімпсона, який був неприємним і неефективним – остерігайтеся низькоякісних екстрактів,
які нічого не дадуть, і не засмучуйтеся цим, тому що справжня угода, простіше кажучи,
диво.Я приймав швидко зростаючі кількості опіатів.Масло Ріка Сімпсона сприяє засвоєнню
опіатів, але воно також є дуже сильним знеболюючим засобом.Це триває цілий день, і я
більше не помічаю жодних високих або побічних ефектів від дози, яку я приймаю.Я можу
зробити  набагато  більше,  як  людина  без  болю,  і  я  відчуваю,  що  мій  діапазон  рухів
збільшується, і я знаю, що я лікуюся.Насправді моє загальне здоров’я було неймовірним –
у мене завжди було багато захворювань або інфекцій, і я мав надзвичайно чистий стан
здоров’я з тих пір, як я почав використовувати цю олію.Тепер я знову приймаю опіатні
знеболюючі, але відчуваю себе краще.Тим часом я час від часу пробував інші різні типи
екстрактів, як-от гашене масло або їстівні продукти.Я вважаю, що полегшення болю від
олії Ріка Сімпсона на порядок сильніше, ніж будь-яка інша конопля, яку їдять чи курять.Він
у  своїй  власній  лізі  полегшення  симптомів  навіть  у  порівнянні  з  найсильнішими
екстрактами воску канабісу.Я маю намір одного дня повністю відмовитися від  опіатів».
Майк
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«Я використовую цю олію.У мене м’язова дистрофія і постійні проблеми зі здоров’ям через
синдром  Стівенса  Джонсона/TEN.Це  працює.Він  працює  краще,  ніж  БУДЬ-ЯКІ
фармацевтичні  препарати  на  ринку.Це  безпечно  та  ефективно.Без  цього  я  б  не  зміг
функціонувати.Це дозволяє мені бути продуктивним.Я працюю повний робочий день.До
прийому олії я приймав важкі препарати, які нічого не робили, а перетворювали мене на
зомбі з безліччю побічних ефектів.

Завершуючи свою «розмову», дозвольте мені сказати наступне: тим, хто вірить, пояснення
не потрібно.Для тих, хто цього не робить, жодного пояснення не достатньо.Я живий доказ
ефективності цього.І це потрібно зробити легальним і доступним для всіх». Лорі

цукровий діабет
«Олія омолоджує підшлункову залозу, і, вірите чи ні, вона часто починає виробляти інсулін
навіть  після  багатьох  років  бездіяльності.Багато  пацієнтів  можуть  припинити  введення
інсуліну через кілька тижнів на олії.Олія також допомагає вилікувати або контролювати всі
інші проблеми в організмі, пов’язані з діабетом.

Я  б  їв  олію  та/або  використовував  її  у  супозиторії.Куріння  або  випаровування  також
можуть допомогти знизити рівень цукру в крові, але наслідки дуже обмежені в порівнянні з
вживанням  олії.Я  б  використовував  олію  місцево  при  діабетичних  виразках,  просто
нанесіть масло, накрийте його пов’язкою і повторюйте це кожні три дні, поки виразка не
загоїться.Я б змішав конопляну олію з екстрактом і  використовував її  для масажів,  що
сприятиме кровообігу та допоможе запобігти набрякам та іншим неприємним відчуттям.Я
б також включив конопляне насіння та конопляну олію в свій раціон.JB”

«Другий тип майже зник, майже всі ліки виключено, борючись із саркоїдозом, він працює».
Джефф

«Кокосова олія також допомагає стабілізувати рівень цукру в крові при цукровому діабеті!!
Мій місцевий продавець спробував це, і він сказав, що він працює як чарівність!!Він також
почувається психічно набагато краще [більше енергії]  і також втрачає вагу!!Все добре!!"
Робін

«Мій  цукор  в  крові  збожеволів  (до  400+-  протягом  місяців  –  дуже  небезпечно),  і  це
буквально вибивало мене з ладу.Я кивав за кермом – тож я перестав їздити – справді
погані речі!Документи навіть заборонили мені літати до Нью-Йоркапобачити мою маму на
Різдво.

Ну – лікарі  спробували один інсулін,  потім два – абсолютно нічого не зробили.Тож -  я
нарешті сказав їм - досить!!Я користуюся олією (я ніколи не говорив лікареві, що робив це
раніше), і я збільшував дозу до кожні 2 години.Ну, ви здогадалися, мій цукор повернувся до
нормального діапазону.Мій Док  — один із  тих  гарвардських гарвардських хлопців,  і  він
приголомшений.Оцінь один за варварів!!!!Отже - тепер у нас є повністю задокументований
випадок діабету, коли було врятовано життя - Я!!!!!!-- :)” Джанет

«Кардинальні  зміни,  я  майже  повністю  відмовився  від  інсуліну.Іноді  мені  доведеться
використовувати  Lantus,  на  тривалий  терміндіє  інсулін,  але  не  часто.Я  почав
використовувати RSO з багатьох причин, але одна була в надії, що я зможу відмовитися
від  інсуліну  і,  нарешті,  побачити  більш  стабільний  рівень  цукру  в  крові.Я  вживав  300
одиниць Novolog на день, короткочасного інсуліну та 200 одиниць Lantus та 4 таблетки
метформіну на день.Я все ще приймаю таблетки,  але можу жити з цим,  оскільки мені
більше не потрібно використовувати інсулін.Більше не треба тикати мій живіт голкою від 6
до 8 разів на день!Мій рівень цукру легше контролювати, і я більше не бачу показників від
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2 до 5 сотень.Я також більше не бачу різко низький рівень цукру в 30 років.Це був Бог
посланий, і перше, що фактично підтримало мій рівень цукру». Дена

«Мій рівень цукру в крові до діабету був вище 140, а зараз у мене 100.Перевірте кров
перед тим, як зробити трохи масла, дайте йому приблизно 10 хвилин і перевірте ще раз, і
воно сильно впаде.Мій зробив так багато, коли мені довелося випити трохи Gatorade, щоб
вирівнятися». Мішель

«Я  хворий  на  інсулінозалежний  діабет,  і  за  допомогою  однієї  порції  олії  60  грамів  я
перейшов від 100 одиниць щодня до 50 одиниць інсуліну». Леслі

«Це повністю збалансувало мої рівні.Мені дали «МЕТФОРМ» для прийому всередину, і я
ніколи  не  приймав  таблетку  з  самого  першого,  і  я  знову  прокинувся  і  подумав:  «Ні,
збільште кількість масла зараз, коли мені діагностували цукровий діабет ІІ типу». Мої рівні
стрибають приблизно між 3,4 і 7,2.Абсолютно найвищий рівень цукру, який мені вдалося
підняти, був 8,1 після того, як з’їв буквально пакет цукерок, включаючи плитку шоколаду,
як  експеримент.Я  зробив  дуже  невелику  кількість  олії,  коли  натиснув  на  8.1  і  почав
перевіряти  свої  рівні  кожні  10  хвилин,  щоб  побачити,  чи  зможу  я  змусити  їх
знизитися.Через 10 хвилин після масла я впав до 7,3, а коли я тестував через 20 хвилин
після того, як масло впало до 4,8». Мішель

«Я можу використовувати лише невеликі  дози олії.Це викликає у мене гіпоглікемію на
повну силу.Але це добре, тому що я почав з 45/10 уколів інсуліну тривалої та короткої дії
вісім років тому.Я провів деякі дослідження щодо моєї нової недуги, і марихуана постійно
з’являлася як природний засіб разом із іншими спеціями, такими як кориця, тому я почав
використовувати  шапочки,  поки  не  з’явилася  «справжня»  олія.Вони  були  настільки
сильними,  що  я  думав,  що  помру,  коли  вперше  з’їв  шапочку.Не  кажучи  вже  про
навантажувальну дозу RSO.(Але RSO тоді навіть не був варіантом для мене) Але одного
разу  саме  споживання  олії  (зерно  на  день)  викликало  у  моєму  тілі  гіперчутливість  до
ін’єкцій інсуліну двічі на день, і я застряг на розвилці, щоб вибрати РСО або постріли.Я
зупинив постріли і продовжив олію.

Разом зі зміною дієти та збільшенням щоденної активності (фізичні вправи) тепер я маю
5,7  A1C,  втратив  60  фунтів  і  більше  не  маю  фантомних  пекучих  болів  (діабетична
нейропатія).Після  кількох  місяців  лікування  довелося  перейти  на  гліцерин  і  спиртові
настоянки  і  робити  тільки  щорічні  олійні  процедури.Тому  що  мій  цукор  почав  падати
занадто низько.

Він  має  чудові  здібності  до  лікування  діабету.Як  конопля  діє  на  ендокринну  систему
організму, слід звернути увагу та детально вивчити.Я вважаю за краще, щоб місяць на рік
проходили лікування маслом, ніж робити 730 знімків генетично модифікованої  свинячої
ДНК.Я  використовую  сорти  рослин  сативи  для  отримання  олії  та  приготування
настоянок.Це найкраще підходить для моїх симптомів.Я спробував індику і зауважив, що я
просто не міг працювати, хотів їсти більше і весь час відчував холод.Сатива прискорила
мій метаболізм і серцевий ритм, придушила апетит і викликала у мене істеричні напади
сміху (мій улюблений побічний ефект).

Якщо ваш цукор високий, почніть з низьких постійних доз.Ви все одно хочете відчути, що
відбувається з вашим тілом.(Одна проблема, яку я мав, полягала в тому, що я не знаю, чи
запаморочилася мені голова від олії чи низького цукру, тому ви збираєтеся пройти кілька
тест-смужок  у  перший місяць,  поки  не  дізнаєтеся,  що  ви  відчуваєте).І  ти  будеш дуже
спраглий людиною.Вода – ваш друг із цими процедурами.Високий вміст цукру змушує вас
постійно відчувати спрагу, як і олія, тому враховуйте це також.

І не турбуйтеся надто, що ваш цукор спочатку впаде.Це не схоже на примусову краплю

- 105 -



інсуліну.Масло просто входить і робить те, у що я хотів би вірити, оскільки запускає всі
ваші органи, а це, в свою чергу, допомагає їм очистити кров, а також має чудовий зв’язок з
нервовою системою, і я вважаю, що ваш мозок краще відчуває ваше тіло через ці канали і
знає, як направляти всі свої природні лікувальні здібності до напружених частин.(У моєму
випадку моя підшлункова залоза, нирки і кров.) Тепер майте на увазі, що це лише моя
теорія, і я не вчений, я просто розповідаю про те, як це працює на мене, і як найкраще
раціоналізувати  його  вплив.Корисно  вести  щоденник  і  регулярно  проходити  медичні
огляди та аналізи крові, щоб відзначити свій прогрес.Як тільки ваш A1C перевіряється і
ваша функція  нирок  покращиться,  ви  зрозумієте,  що на правильному шляху,  і  тоді  ви
просто тримаєтеся на тому рівні, на якому ви будете працювати, і це не так енергійно, як
досягнення.Швидше за все, для цього знадобляться лише низькі постійні дози та зміна
способу життя, яка не знайома діабетикам.(Мені знадобилося близько шести місяців, щоб
перейти від A1C з 11 до 7 і ще кілька змін у дієті та вправах, щоб збільшити його до 5.
(Вправи на воді мають низький вплив і спрацювали чудово для мене)». Антоній

«Я вживаю 1 грам олії  на  день для важкої  дегенеративної  периферичної  нейропатії,  і
полегшення вражає!» Лорі

«Мій чоловік протягом багатьох років вживав каннабіс,  а останнім часом олію RSO від
діабету.Це не тільки стабілізує рівень цукру в крові, але також ВІДПОВІДАЄ його хронічну
хворобу  нирок.Йому  поставили  діагноз  ХХН 3-ї  стадії,  і  вони  включали  його  в  список
донорів нирки.Він почав вживати настойки та олію RSO, і зараз він на 1 стадії ХХН.Лікарі
сказали йому, що це неможливо.Ми позбулися тих лікарів і отримали нового!Масло RSO
також знизило його кров’яний тиск, стабілізувало анемію та діабетичну ретинопатію (за
словами  Western  Medicine,  він  мав  бути  повністю  сліпим).Дякую  Великому  Духу  за
прекрасну рослину коноплі та все, що вона дає!!Дякую Ріку Сімпсону за інформацію про
те, як зробити ефірну олію каннабісу, та за відгуки тих, хто це робить!» Джулі

«У моєї  партнерки 1 тип,  і  вживання невеликої  кількості  олії  допомагає стабілізувати її
рівень цукру.Це справді подарунок…” Spaceleaf

«Я приймав 4  метформін і  4  діамікрони на день,  мій цукор в  крові  був 12% після 12-
годинного швидкого тесту на цукор.Мій лікар,  виглядаючи трохи розчарованим,  сказав:
«Ну, я думаю, вам більше не потрібні таблетки від діабету». 9 місяців після лікування.Усі
мої симптоми, нирки, артрит, холестерин, кров’яний тиск, все набагато краще на маслі, ніж
на таблетках.Це диво.

Мій рівень цукру в крові впав як камінь приблизно на 6-му тижні лікування.Одного разу
вночі я прокинувся із смішним відчуттям, мій цукор в крові був нижче позначки 4%, 3,2%.Я
припинив приймати 8 таблеток на день, які приймав, від діабету 2 типу.Це було 17 місяців
тому.Всього  я  пила  15  таблеток  на  день,  тепер  жодної.Тож,  Майкле,  зроби  курс
лікування.Через 3 місяці,  60 грамів [дотримуйтесь інструкцій на сайті  Ріка],  ваш діабет
зникне». Петро

«Олія канабісу — це єдине, що може зупинити біль від моєї нейропатії.Навіть оксиконтин
не міг зняти весь біль, як це робили CBD в олії канабісу, змішаному в кремі.Це чудова
рослина для всіх видів медичних цілей, і, нарешті, люди впізнають це». Оков

«Рік  побічно  врятував  мене  від  долі,  гіршої  за  смерть  після  того,  що  я  пережив  із
кардіологами.14 місяців, більше 22 різних тестів у 4 лікарнях та медичному центрі.«У вас
найгірший сценарій, одна сторона вашого серця мертва, вам може знадобитися пересадка
серця». Потім через 14 місяців вони більше не могли робити тести, зробили шунтування.

Через  2  роки  я  звернувся  до нового  кардіолога,  який сказав:  «Ваше серце взагалі  не
пошкоджено, хто сказав вам, що пошкодження було, і що у вас був серцевий напад?Що це
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не так."  Мене грали за  лоха.Тому,  коли лікар  відправив  мене  до  фахівця  з  цукрового
діабету,  який направив мене до фахівця з нирок,  я б краще подрімав на снігу,  а потім
пройшовщось на зразок спеціалістів із охорони здоров’я.Потім з’являється масло.Тепер я
здоровіший, ніж за 20 років». Петро

«Мені  79  років,  я  живу  у  Франції.Хочу  поділитися  з  вами  своїм  особистим  досвідом
використання  конопляної  олії.Мій  чоловік  Джером  кілька  місяців  тому  зламав  куприк  і
стегно  через  падіння.З  цього  моменту  все  пішло  не  так,  над  ним  сильно  нависла
агонія.Мій  онук  сказав  мені,  що  він  знає  дуже  ефективні  природні  ліки,  які  можуть
допомогти вам у цьому хворобливому стані.Ми використовуємо конопляну олію для його
загоєних, але набряклих ран, і даємо всередину невелику кількість щодня.

Треба сказати, що одужання було приголомшливим, але є ще дещо, що ви повинні знати,
мій чоловік давно страждав від еректильної імпотенції,  тому я вирішила дати крім олії,
нанести його на пеніс, результат був найдивовижнішим що я бачила протягом свого життя,
тепер мій чоловік цілком здатний займатися інтенсивним сексом кілька разів на день, плюс
розмір його пеніса значно збільшується до розміру, який я мав у мого чоловіка, коли я була
молодою.Для людини мого віку може здатися незвичним таке свідчення, але я думаю, що
здоров’я так само важливе, як і гарне сексуальне життя.Дякую, Рік.” Рошель

-- Дякую, Рошель.Так, здоров’я так само важливе, як і гарне сексуальне життя, і так, олія
робить саме те, що ви описали.JB

«Які  штами  допомагають  чоловічому  імпотенції,  Джей  Б?Чоловікам  треба  це  знати...»
Томаш

-- Це гарне запитання, Томаше.Просто перейдіть на сайт огляду штамів і знайдіть штами з
ефектом  афродизіаку.Потім  придбайте  трохи,  випробуйте  його  на  курінні,  і  якщо  вам
подобається ефект, зробіть масло і використовуйте його.Ось приблизно все.Деякі штами
роблять вас роговішими, ніж інші, а деякі комбінації штамів будуть більш ефективними, ніж
інші  комбінації  штамів  або  масел.Це  приблизно  все,  що  я  можу  сказати  на  даний
момент.Спробуйте масло, якщо воно не має потрібного ефекту, зробіть або купіть іншу
партію, поки не знайдете потрібне.Так і має бути.JB

«Мої  ноги  відчувають  себе  краще,  ніж  будь-коли  за  останні  десять  років  через
нейропатію». Леон

«Я б сказав, що, швидше за все, проблеми з психічним здоров’ям існували до будь-якого
вживання канабісу; що дискомфорт від психічного захворювання підштовхнув їх до спроб
самолікування.У мене С-ПТСР, і я був у активній залежності від (принаймні) 12 років, поки
не очистився у 33.Це 5,5 років тому.Я спробував майже всі ліки, які тільки міг, тому що не
відчував себе «правильним». Очищення для мене означало психіатричні ліки, реабілітацію
та кілька років терапії.

Після того, як рік і трохи тому знайшов канабіс (знову) і використав його для лікування
дисків, я був шокований, коли виявив, що мені більше не потрібні деякі психіатричні ліки,
які  я  приймав  щонайменше  3  роки.Мені  також  діагностували  цукровий  діабет  2  типу
незадовго  до  того,  як  я  виявив  медичну  коноплю.Це  був  прямий  результат  деяких
психотерапевтичних препаратів!Тепер у мене регулярний рівень цукру в крові, і я працюю
над тим, щоб протягом 2 років припинити прийом останніх 2 ліків (антидепресанти,  які
потрібно повільно відлучати). Дженн

«У мене також був цукровий діабет 2 типу.Щоденне вживання канабісу дозволило мені
припинити вживання кількох рецептурних ліків, які буквально вбивали мене зсередини.Ця
зміна дала мені енергію та відчуття ясності, якого я давно не відчував.Підвищення енергії
означало,  що  я  насправді  ХОЧУ  ходити  на  прогулянки.Я  почав  ходити  на  заняття
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аквафітнесом.

Внесла кілька легких змін у свій раціон.Одна зміна полягає в тому, що я почав їсти більше
канабісу.Як  правило,  у  формі  шоколаду,  приготованого  з  кокосовою  олією  на  основі
канабісу  (супер  здорова  олія,  дуже  корисна  для  детоксикації  печінки  та  допомагає
схуднути).

За перший рік щоденного вживання канабісу я втратив трохи більше 40 фунтів.Я трохи
повернувся, але яМене це зовсім не турбує, тому що я знаю, що останнім часом у мене
трохи більше стресу, і що, вживаючи (особливо вживаючи!) марихуану щодня, мій організм
з радістю подбає про себе, як задумано». Дженн

«Не знаю, чи знали ви про це, але в 2011 році мій діабет був важким, з нирок витікало 12
грамів білка на день, у мене так боліли коліна, що я ледве міг ходити.Сухожилля, які я
порвав у  стегні  в  85,  повернулися  з  майже нестерпним болем.Я мав 220 фунтів.Лікар
направив мене до лікаря-діабетика, який направив мене до ниркового фахівця.Я більше
не міг навіть грати на гітарі.Я перестав піклуватися.

Я провів дослідження після того, як Майк на цій публікації сказав мені, що якийсь хлопець
на ім’я Рік Сімпсон вилікував купу людей від раку за допомогою олії.Я думав,  бсале я
розглянув це.І дізнався, що це також спрацювало на діабет 2 типу - те, що у мене було.

Я дотримувався  вказівок  Ріка  Сімпсона,  які  він  має  на  своєму  сайті  щодо того,  як  це
зробити, скільки приймати тощо.від цього мене стало погано, я думав, що у мене грип, я
продовжував  це  робити,  і  приблизно  на  6-му  тижні  мій  рівень  цукру  в  крові  впав,  я
перестав приймати 8 таблеток на день, і мій цукор в крові залишився на цільовому рівні.

Я схуд на 30 фунтів, спина не так сильно боліла.Я прийшов на 3-місячний огляд, і  мій
лікар стояв там з відкритою щелепою.Усі мої життєво важливі показники були в нормі.Це
було 2 роки тому, я маю 173 фунти, мій цукор у крові все ще в нормі без таблеток.  Я
зробила  ще  один  24-годинний  аналіз  сечі,  щоб  побачити,  як  мої  нирки  працюють
найбільше, що я міг отримати від свого лікаря: нирки стали набагато краще». У мене не
болить  коліно  чи  спина,  якщо  я  не  перестараюся,  але  через  кілька  днів  усе
нормалізується.Я вже майже не палю траву, не дуже люблю її палити.Ось що зробила для
мене олія». Петро

«Не  впевнений,  що  ви  мене  пам’ятаєте,  я  приймаю  1  г/добу  для  важкої  ідіопатичної
нейропатії.Одного дня Рік і Джанет зателефонували мені в обідню пору, але я попросив
мене  тримати  вас  в  курсі...Пройшло  3  місяці,  і  я  був  приголомшений  сьогодні
ввечері...сидячи на дивані,  раптом зрозуміла, що моя собака піді  мною, я гладив її,  не
знаю скільки, спиною.І ВОНА ПОЧУВАЛАСЯ М'ЯКОЮ!!!За останні 10 років у мене було
ТРИ хірургічні процедури нижче коліна без анестезії, тому що я не відчував цього.Однією з
таких операцій була БІОПСІЯ СУРАЛЬНОГО НЕРВА!Це шок і трепет, люди!!» Лорі

«Олія RSO стала для мене таким дивом,  я  знову зміг  їсти,  мій біль на даний момент
вдається впоратися,  і  ніяких наркотиків,  у мене багато проблем, занадто багато назва,
наркотики виснажують мої спайки, які мої кишки склеєні, лікарі нічого не зроблять, якщо у
мене немає перешкод, я не міг їсти нічого, крім рідини два дні тому, 4 дні на RSO, я їв
бутерброд  з  сиром  на  грилі  і  вчора  півтунця  бутерброд,  лікарі  нічого  не  можуть  мені
зробити, тому я сама по собі, я важу 110 фунтів, і це не є моєю нормальною чи здоровою
вагою для мене, я впала аж на 98, з їхніми ліками, вони зробили виховуйте мене з чайною
ложкою,  цілодобово,  7  днів  на  тиждень,  мила,  краще  б  їсти  їжу  так,  як  ми
збиралися...Звільніть рослину, яку дав нам Бог...» Джойс

«Правда.Мій рівень цукру в крові зараз знаходиться в межах норми, і я звільнився від 2000
мг  метформіну  на  день  і  тепер  їм  майже  нульовий  вміст  глютену  та  стежу  за
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дієтою.Жодного  безжирного  лайна,  дієтичного  лайна  чи  заморожених  страв  Weight
Watcher.Ви бачили вміст натрію в цих заморожених стравах?Обурливо!» Чешир

-- Чи сподобався вам смак цих страв, коли ви спробували їх на олії?JB

«Мені вони раніше не подобалися, але з олії або мого віку я став чутливим до глютену.У
мене  більше  мігрені,  більше  спалахів  фіброз,  акне,  шлункових  спазмів,  щоб  назвати
кілька.Крім того, натрій змушує мене набрякати, як повітряна куля.Оскільки я в основному
користуюся канабісом і  користуюся олією, тепер я їм більше коноплі,  фруктів і  овочів,
менше жиру,  менше трав.Я ЦЕ ЛЮБЛЮ!Однак,Продукти,  пов’язані  з  глютеном,  такі  як
макарони та хліб, я ЛЮБЛЮ незалежно від того, на олії чи ні.Результатом є те, що моєму
тілу це не подобається, і мені це добре». Чешир

«Привіт, Грег, я маю чистий стан здоров’я на моєму сечовому міхурі.Так каже лікар завдяки
хіміотерапії.Він каже, що я зараз у повній ремісії.Але правда в тому, що я прийняв загалом
близько 19 грамів  RSO,  починаючи з  13 жовтня 2012 року  і  в  четвер,  19 грудня 2012
року.Пройшов дослідження пеніса через передміхурову залозу та в сечовий міхур, і тепер
у мене повна ремісія  раку сечового міхура.Весь здоровий рожевий,  без ознак раку.Мій
лікар каже, що я виглядаю так, наче ніколи раніше не хворів на рак.Він був вражений тим,
як  добре  я  виглядаю.Я  все  ще  борюся  з  цими  наркотиками  і  знаю,  що  RSO  може
допомогти мені позбутися цих таблеток, перш ніж вони приймуть мене.Все ще сподіваюся
зменшити свої кісти в кожній з моїх нирок, праворуч і ліву.

За останні кілька місяців мої снодійні препарати значно скоротилися, і я також повністю
відмовився  від  прийому  Cymbalta,  а  також  відмовився  від  прийому  Baclifin,  Lyrica  і
OXYCOTIN і  все ще намагаюся повністю відмовитися від них,  що вражає моїх лікарів,
Наскільки  Швидко  я  Я  скорочуся,  і  як  це  дасть  мені  шанс  вести  дещо  НОРМАЛЬНЕ
ЖИТТЯ.

Я заслуговую на те, що куріння лікарської марихуани підтримувало мене в цій наркотичній
частині мого життя.Лікарі мене давно списали.Цей RSO дозволив мені почати набирати
вагу після досягнення рекордного мінімуму в 135 при зрості  6 футів у жовтні минулого
року, і тепер я важу 149 - це 14 фунтів ЗБІР, якраз тоді, коли я проходив RSO.Моя жорстка
спина вщухла від болю, і  протягом останніх кількох місяців у мене стало більше рухів.
Хірургія на шиї також була призупинена цієї осені після мого прийому RSO.

Мій  псоріатичний  артрит  у  моїх  ногах  також  зменшився,  і  я  молюся,  щоб  більше  не
отримувати  стероїдні  уколи  в  мої  ноги,  і  молюся  про  те  ж  саме  для  моєї  спини,  мій
останній епідуральний стероїдний укол у моєму хребті був минулої осені, і сподіваюся, що
мій біль рівні залишаються зниженими, щоб більше не відбувалося.

Мій  лікар  каже,  що  мій  організм  більше  не  справляється  (ЯКЩО  Я  ХОЧУ  ЖИТИ)
обмінюватися уколами та таблетками на якість життя.ФІРНЯ, КАЖУ.Прийміть RSO, щоб
допомогти  з  усіма  вашими  недугами,  зменшити  кількість  знеболюючих  препаратів  і
назавжди вбити рак.Я не дуже багато і не дуже довго, якщо він може зробити це за такий
короткий час для мене, тільки подумайте, чи міг би весь світ знати про це.Боже ліки!!!»
Тоні

«У мого тата 6 місяців тому діагностували рак підшлункової залози.Під час хіміотерапії він
поширюється  на  нирки  та  легені.У  нього  скрізь  з’являлися  плями,  і  він  дуже  швидко
погіршувався.Я прочитав про масло і вирішив, що йому нічого втрачати.Ми зробили кілька,
і  він  займався  цим  щодня  протягом  трьох  місяців.Результати  сканування  надійшли
вчора.Лікар  був  вражений.Рак  підшлункової  залози  зменшився,  а  інші  плями  повністю
зникли.Мій тато набагато краще.Немає нудоти, набрав вагу, більше не спить цілий день і
знову гуляє.Воістину дивовижно.Ми за місяцем». Ліза
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-- Чудово, Лізо, але більше не скануй, будь ласка, тільки масло.Вам дійсно не потрібне
канцерогенне сканування,  щоб побачити,  що він  почувається  добре.Як  ви  кажете,  вам
нічого втрачати, тому не втрачайте цю гру, виконуючи непотрібні сканування, які можуть
легко погіршити ситуацію.

В організмі накопичуються радіаційні ефекти.Чим менше сканувань проходить пацієнт з
раком, тим краще.Це лише здоровий глузд, більше нічого.Загалом, дійсно краще з’їсти ще
60 г олії, коли не впевнений, що ти на 100% здоровий.

Крім  того,  всі  ці  аналізи  та  відвідування  лікарів  зазвичай  дуже  нервують  пацієнтів  і
піддають  їм  сильний  стрес.Стресу  та  занепокоєння  важко  уникнути,  коли  людина  має
справу з хворобою, тому уникайте стресу та занепокоєння якомога сильніше – і олія може
допомогти зі стресом та тривогою краще, ніж будь-яка інша речовина, яку я знаю.JB

«Я використовую коноплю протягом багатьох років для лікування свого діабету.Я завжди
відчував себе лайно.У моїй родині з маминої сторони був важкий цукровий діабет, втрата
ніг, ніг, зору, а потім смерть.Мої тітки, дядьки, бабуся.А мами всі перейшли від цукрового
діабету.Моїй матері було 55 років.Мій сьогоднішній вік.У моєї молодшої сестри тут більше
570 балів на день, 3 уколи на день, але що стосується мене, то діабету немає, багато
років.Я досить здоровий.

Хороший  друг,  йому  за  70.Десь  сім  місяців  тому  прийшов  до  мене.Його  очки  були  в
середині 500-х, він був справді хворий.Що ж, після того, як він використав RSO, лише після
обрізання, його значення впало до 180.Всього за кілька місяців.Настояну на конопляній
олії  приймають  по  дві  капсули  на  день.Тепер  він  знову  полює,  ловить  рибу  та  рубає
дрова.76 років, а він виглядає на 15 років молодшим.Я точно знаю, що причиною, чому я
сьогодні не знімаю, є конопля.У мене все ще немає діабету.Я єдиний у своїй родині.Я б
хотів, щоб моя сестра навчалася сама, вона б почувалася набагато краще.Як брати гризлі
щоранку». Рон

«Я можу сказати вам по-справжньому, що в моєму випадку комбінація олії каннабісу та
перехід  на  мед  як  підсолоджувач  знизила  мій  рівень  цукру  до  прийнятного  (читай
нормального) рівня.Мені потрібно використовувати лише кількість,  еквівалентну розміру
довгозернистого рису.Я страждаю на периферичну нейропатію, безсоння, хронічні болі в
шиї та суглобах, погану печінку (це, мабуть, медичний термін), низький рівень тромбоцитів,
хронічний  EBV  і  селезінку  більше,  ніж  хлібниця.Я  не  можу  (не  те,  щоб  я  хотів)  бути
прооперований без надзвичайної ймовірності, що я знекровлю.

Зараз я б нікому не пропонував це робити, але я хворію вже десять років.Стало гірше, чим
більше  ліків  і  процедур  мені  застосовували.Нарешті  я  сказав  «Досить».Без  рецептів
безрецептурних  препаратів,  без  комерційних  ліків,  тільки  на  основі  трав  або  харчових
продуктів.Я використовую свій ND, щоб запитати тести для мене, потім я обговорюю це з
нею і можу попросити пропоновані методи.Але!Я маю останнє слово.І мені все краще».
Толстовка

«Діабет 1 типу жадає чи ні,  мій цукор в крові  завжди швидко підвищувався.Оскільки я
використовую масла, мій цукор залишається в нормі.Вперше з тих пір, як я отримав його в
20, мій тест a1c тепер становить 6,8”. Євген

«У мене є друг,  ну  не один,  але його цукор був 20+.Ми довго курили 35+ років,  тому
отримали трохи масла.Нічого, що робив доктор, не працювало.Його цукру зараз 10.Все ще
високий, але йому подобається Pepsi». Дональд

«Олія повністю знищило мій біль від кісткових шпор і слабких легенів, які, здається, стають
сильнішими з кожним днем!А я нещодавно почала масло!Я обоє вражений і вдячний!»
Вічнозелений
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“Неймовірно.Це  диво-рослина.Здається,  він  намагається  нормалізувати  вашу  систему,
незважаючи на те, що не так». Zed

«У моєї дружини більше немає нейропатії  на ногах.У нас закінчилося масло приблизно
два  місяці  тому,  і  протягом цих  20  днів  нейропатія  почала  повертатися  останні  кілька
днів.Чотири дні назад на олії і більше ніяких шпильок і голок.У неї більше немає високого
кров’яного тиску, і вона втратила майже 30 фунтів, просто додавши олію канабісу до своєї
процедури.У  неї  також  фібриляція  передсердь.Немає  аритмії  з  моменту  початку
застосування масла». Друже

«Мої цукор вийшов з-під контролю.Я приймав максимальні дози інсуліну та безрезультатно
приймав  пероральні  ліки.Я  набрав  тонни  ваги  від  цих  ліків  і  був  нещасним.Я  почав
використовувати масло, підвищуючись по краплі,  аналізуючи кров 8 разів на день, щоб
переконатися,  що  все  гаразд.Це  спрацювало!При  незначній  дозі  мій  цукор  впав  до
норми.Через  два  роки  я  живий,  скинув  67  кілограмів,  не  змінював  дієту  і  допомагав
Ріку.Якщо мої показники зростають (іноді я поганий), я підвищую свою нафту». Джанет

«Привіт, містер Сімпсон, я Аарон, мені 17 років.Я використовую масло за вашим рецептом,
щоб допомогти своєму діабету 1 типу.Я повинен робити чотири ін’єкції інсуліну на день у
високих дозах, але оскільки я використовую ваш рецепт олії, мені потрібно робити лише
одну на ніч, і я хотів би особисто вам подякувати.На цій планеті не так багато людей, як ви,
і тепер у вас є одинбільше прихильників за вами.З повагою, Аарон»

«Для  цілей  цієї  розповіді  мене  звати  Алексіс.Я  хворий  на  цукровий  діабет  з  1994
року.Восени  2010  року  моя  ліва  нога  постраждала  від  того,  що  здавалося  простим
розривом  зв’язок,  і  лікування  не  було,  а  те,  що  я  отримав,  було  незначним.Мені
повідомили, що у мене може бути стопа Шарко, яка зазвичай не розпізнається, особливо в
гострій фазі, до тих пір, поки не виникнуть серйозні ускладнення.Раннє розпізнавання та
діагностика, негайна іммобілізація та програма профілактичної допомоги можуть звести до
мінімуму  захворюваність,  пов’язану  з  цим  руйнівним  ускладненням  діабетичної
нейропатії.При неправильному лікуванні стопа Шарко може мати катастрофічні наслідки,
включаючи ампутацію.

У грудні  у  мене з’явилася виразка на нижній  частині  моєї  дуже набряклої  стопи.Після
звернення  за  невідкладною  ортопедичною  допомогою  лікар  швидко  поставив  діагноз
«хронічний Шарко з остеомієлітом». У моїй нозі були повітряні кишені та серйозна інфекція
в  кістці.Він  сказав  мені,  що  єдиним  ефективним  лікуванням  була  негайна  ампутація
стопи.Я відчував сильний біль фізично, емоційно та духовно.Лікар дав мені тиждень, щоб
впоратися  з  цим  психологічно.Мені  дали  інвалідне  крісло  з  інструкціями  про  повне
безвантаження на нозі.

Ми всі знаємо, що Бог діє таємничими та дивовижними способами.Він приніс мені двох
своїх людських «ангелів зцілення» з ліками, які Він надав давно.Не маючи нічого втрачати,
окрім  своєї  ноги,  я  прийняв  ліки,  вони  з  любов’ю принесли мені,  обидва  під’язикові,  і
нанесли  його  прямо  на  відкриту  рану.До  кінця  тижня  я  та  ті,  хто  доглядав  за  мною,
побачили покращення лише з зовнішньої сторони рани.Коли я знову звернувся до лікаря,
він дав мені ще тиждень із довгою серією рекомендацій щодо того, на що слід звернути
увагу, які він назвав моментом «OMG...».Я сумлінно продовжував вводити запропоновану
дозу ліків.Мені стало краще, і, що ще важливіше, виразка почала загоюватися.У квітні мені
дозволили  ходити  на  нозі  по  10  хвилин  на  день.Була  потрібна  невелика  хірургічна
процедура, щоб видалити частину пошкодженої кісткової маси, яка формувалася.

Я продовжую приймати ліки, і мій лікар обережно оптимістично налаштований, що я можу
втримати ногу.Інфекція в моїй кістці була дуже серйозною, і буде потрібно деякий час, щоб
очиститися, але вона заживає.Зараз лікар розглядає можливість конструктивної операції
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на моїй нозі протягом року, якщо вона продовжить покращуватися». Олексій

«Я один із друзів, яких згадує Алексіс.Я надіслав їй посилання на цю публікацію, і вона,
можливо,  захоче  розкритися,  коли  побачить  це,  я  залишу  це  їй.Я  довгий  час  був
прихильником  легалізації  марихуани  в  рекреаційних  цілях,  і  я  усвідомлював,  що вона
може ефективно полегшити біль і занепокоєння.Однак лише за останні 8 або 9 місяців я
по-справжньому усвідомив цілющу силу канабісу.Коли я розмовляв з Алексіс у лютому, і
вона розповіла мені про запропоновану ампутацію, я дивився фільм Ріка «Біжи від ліків”
відео, але був дійсно скептичним.Ми з партнером обговорювали можливість виготовлення
конопляної олії і спробувати її як ліки, і наш спільний друг Алексіс здавався найкращим
кандидатом.Вона  погодилася,  і  ми  зробили  партію  олії  тієї  ночі  і  почали  вводити  її
наступного  дня.Початкові  результати  були  багатообіцяючими,  але  я  все  ще  був  дуже
скептично налаштований.Але як я сказав Алексісу: «Що ти маєш втрачати?твоя нога?лікар
уже хоче прийняти!» Я ніколи не був таким гордим за день, коли вона увійшла до моєї
вітальні.І хоча через операцію вона деякий час знову в інвалідному візку.її лікар сказав їй,
що для Алексіс «головний пріоритет» — танцювати на весіллі наступного травня.Це від
чоловіка, який хотів відрізати їй ногу чотири місяці тому». Будка

«Дякую, Ріку, я зробив олію, щоб допомогти людям, які не здогадувалися про її здатність
зцілювати.Випадок перший - діабетик на діалізі, 5 днів на тиждень по 6 годин.13% функції
нирок  і  сильний  біль.Біль  пройшов  перший  день.Три  місяці  лікування  до  2  разів  на
тиждень на діалізі, 3 години.І 54% функції нирок повернулися.Через п’ять місяців лікування
більше  немає  діалізу  і  98%  відновлення  функції  нирок,  і  взагалі  ніяких  знеболюючих
препаратів  за  рецептом,  і  її  життя  повернулося  після  25роки  пекла.О,  так,  масло
безкоштовно,  і  я люблю кожну хвилину,  коли можу їй допомогти.Інші,  яких ми лікуємо,
також мають подібний успіх, тому дякую, що дозволили мені стати частиною цього». Ден

«Мій чоловік хворий на цукровий діабет 2 типу і вживав коноплю, і йому скоротили з 3
уколів на день, крім 5 одиниць на ніч, до 5 одиниць на ніч, тому це допомагає.Він приймає
його лише півтора місяця». Гледіс

«Я також вилікував 5 людей.Мої друзі.Цукровий діабет 2 типу.Рак яєчників.ожиріння.Рак
шкіри.І це лікує мій HGG важку ранкову нудоту.Я роблю його сам.У моєму дворі.Я навчаю
свою 4-річну дитину.Я розумію, наскільки це важливо». Конопляна дівчина

Травлення і хвороба Крона
«Олія дійсно допомагає при хворобі Крона.Це зупиняє запалення у вашому кишечнику.У
мене була пухлина і 1/3 моєї печінки та жовчного міхура видалено до того, як я дізнався
про масло.Тепер олія вилікувала всі неприємні наслідки хіміотерапії для мого гепатиту С і
операцій.Я схуд на 18 фунтів і почуваюся чудово». Мішель

«Мені дали невелику кількість, щоб спробувати.Ого.Я їв так, як не їв роками!Мій апетит
повернувся!Тепер  я  знаю,  що  це  недешево,  але  він  підходить  для  всіх  видів
проблем.Дякую!" Денні

«Я знайшов те саме!60 фунтів трохи більше, ніж рік тому з 205.Тепер я повернувся до 180
і стабільно.Я зовсім ненажерливий, і не тільки їжу.Я фактично їм один повноцінний прийом
їжі в день.Раніше?2 укуси і я хотів...Що ж, не будемо надто графічними». Толстовка

«І, звичайно, зміна дієти також була спричинена РСУ...Зараз я прагну набагато здоровішої
їжі, ніж будь-коли...У мене була проблема з шоколадом...тепер вистачає 1 штуки, і мені це
навіть не потрібно більшість часу!!!Я хочу їсти здорово, ЖИТИ здорово!!!» Лорі

«На форумі з хвороби Крона я практично почувався «заляканим», коли дізнався, що таке
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«RSO».І лише через два короткі тижні після цього це врятувало мені життя, і робить це
щодня.Виявлено 29.12.12.Життя врятовано 1/11/13». Сара

«Сподіваюся, вас не закрили, я щойно знайшов вас!Минулого місяця я лежав у ліжку з
певним відчуттям смерті по тілу, як і раніше.Лише за 2 тижні до цього я наткнувся на ваше
ім’я та працював на форумі Крона.Цей хлопець так багато разів повторював твоє ім’я, що я
ледь не відчула, що мене «залякують» за те, що він забрав твоє ім’я.Трохи пізніше я шукав
ваше ім’я та олію.З’явилося багато інформації, тому я почав з ток-шоу інтернет-радіо під
назвою “Red Ice Radio” та запису інтерв’ю з Ріком на тему нафти.Коли все закінчилося, я
заплакала.Я пішла додому і розповіла про все своєму чоловікові.

FF до січня.11 день, коли я мав померти.Мій чоловік щойно купив те, що нам потрібно,
щоб зробити олію 10 числа, і мав плани зробити олію приблизно через день.11-го вранці
мені стало погано... як і більшість ранків.Хвороба охопила мене швидко і сильно.Я лежала
в ліжку, щоб померти... Я знала, що це погано, коли не могла змусити себе подзвонити
чоловікові на роботу.Коли він повернувся додому, він одразу почав давати масло.Я з’їв
кульку розміром з вівсянку і відчув, як моє тіло повертається назад через годину, тому я
з’їв  ще  один  м’яч,  а  через  2  години  після  цього  я  міг  піти  самостійно  до  ванної
кімнати.Наступного ранку я ледве відчула симптоми попереднього дня і пішла на роботу!
(робота  у  вихідні  –  повільна  і  легка)  15-го  я  висвітлював  додатковий  день  і  останню
хвилину попросили висвітлити решту тижня.Я РОЗКАЖУ СВІТУ ПРО РСО!

Я забув згадати, що у мене хвороба Крона, коліт та біохімічні опіки (витікання апендикса)
від легенів донизу.Мій апендикс протікав 5 1/2 місяців наприкінці грудня.2008 року по 19
травня 2009 року.Видалення 1 галона інфекційних відходів.

Я приймав це масло щодня протягом 39 днів по кульці розміром з вівсяне борошно 3 рази
на день.Я більше не потребую ніяких ліків і  майже не курю.Я також п’ю сік алое вера
95%.Завдяки  цьому  масло  працює  ще  краще.Я  все  записую.Я  більше  ніколи  не  буду
приймати іншу речовину, створену людиною». Сара

«Пот — це єдиний засіб, який змусив мою важку хворобу Крона увійти в ремісію.Конопля
лікує». Алісія

«Коли я кажу, що конопля лікує хворобу Крона, я це маю на увазі.Я прожив 30 років з цією
хворобою, невідомою мені, і дізнався про неї лише після того, як я відмовився від будь-
якого рекреаційного вживання марихуани.Це була довга перерва, і моя хвороба Крона не
повернулася до контрольованих рівнів, поки я не відновив вживання канабісу.Спочатку я
просто  вбивав  свою  нудоту,  але  потім  виявив,  що  їй  допомагає  хвороба  Крона.Не
оглядаючись назад!» Шон

"Чудова робота!Коли я працював у диспансері, мені пощастило зустріти молодого чоловіка
(18),  у якого була досить запущена хвороба Крона.У той час він не користувався RSO,
лише деякі  медикаменти,  які  ми мали.Він потрапив на дослідницьку операцію і  не зміг
вживати коноплю.Він досить захворів у лікарні, температура, інфекція, швидко худнув на
рамі, яка була вже занадто тонка.Його лікар нарешті погодився дати йому добовий квиток,
щоб він міг прийти до нас і отримати ліки.

Його лікар був надзвичайно здивований, коли наступного ранку він прийшов перевірити
його,  а  він  сидів  у  ліжку  з  яскравими  очима  й  пухнастими  хвостами,  смачно  поївши
напередодні ввечері й просто снідав.Востаннє я розмовляв з пацієнтом, він щойно чув про
RSO.Я не  сумніваюся,  що  він  буде  повністю  зцілений  від  усіх  проблем,  пов’язаних  із
хворобою Крона, за найкоротші терміни». Дженн

«У мене хвороба Крона.Завдяки Ріку Сімпсону я повернув своє життя!» Кетлін
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«Це лікує хворобу Крона, я знаю не з чуток.Ви повинні його проковтнути.Я курив роками
також, щоб пережити біль… Зцілення не настало, поки я не проковтнув масло.Спробуй,
тобі нічого втрачати, крім нестерпної хвороби». Сара

«Олія канабісу допомогла мені вилікувати хворобу Крона, тому я можу з нею впоратися!
Тепер у мене знову якість життя завдяки олії Ріка Сімпсона та олії Шона Банда.Я НІКОЛИ
не зміг  би зробити нічого  подібного в  цей час минулого року...  Я ледве міг  ходити по
магазинах, не боячись бути біля ванної кімнати.Мені доводилося постійно відмовлятися
від художніх шоу та живих концертів із живописом через те, наскільки поганою була моя
хвороба Крона.На щастя, я познайомився з олією канабісу і врешті знайшов підходящу
олію для себе.Я знову живу і люблю життя...серйозно, минулого року в цей час я навіть не
міг піти на фермерський ринок...життя кепське!КАНАБІС ЗЛІКУЄ!!!!

Читання книги Шона Банди ~ Live Free or Die дало мені сили встати і мати мужність ЖИТИ
ВІЛЬНО і зцілюватися.Прочитайте книгу Ріка Сімпсона!Це чудова автобіографія, сповнена
інформації,  яку варто знати.Обидві книги допомагають пробудити ваш розум, тому вам
більше не доведеться бути частиною овечки.Дізнайтеся правду.Google це. Лінзі

«Одне з найбільших почуттів, яких я не відчував протягом тривалого часу, — це відчуття
ДИВОМОЖНОГО тепла від поїдання халапеньо зі срірачою у фо...Без болю в кишечнику!
Слава Богу за КОНАБІСНУ олію!Раніше я відчував біль, щоб мати можливість пригостити
себе фо….моєю улюбленою стравою…..Зараз я можу їсти її і НЕ ВІДЧУВАТИ БОЛІ, тому
що олія канабісу допомагає боротися з хворобою Крона!!!О, як я скучила за смаком фо і
теплого опіку від гострих спецій!Я ніколи не перестану приймати свою олію.Ммммм ні в
якому разі!» Лінзі

«У мене хвороба Крона, і вона творить чудеса!!!Діє краще, ніж будь-які таблетки, які вони
мені коли-небудь давали». Андрій

«Наразі лікую свого сусіда по кімнаті від коліту в RSO.Коли він розбив свій мотоцикл, він
був сильно розбитий і місяць пролежав у лікарні.Перебуваючи в лікарні, нам сказали, що у
нього утворення в товстій кишці і  що це, швидше за все, рак.Він страждає від коліту з
самого народження17 років, зараз йому 29.

Перелякавшись до смерті і не знаючи, що відбувається, я поговорив зі своїм другом про
спробу  RSO.Він  зробив  масло  Ріка  Сімпсона  для  мого  друга,  і  він  приймає  його  з
жовтня.Лікарі кажуть, що утворення налагодилося, повернувся нормальний колір, і вони
більше не вірять, що це рак.Ми ефективно зупинили кровотечу в його кишках з жовтня, без
жодного спалаху!Запалення мінімальне.Ми НІКОЛИ не перестанемо використовувати RSO
в моїй родині!!!» Кріс

«Я використовую масло для лікування коліту.Це працює.Єдина проблема в тому, що я не
маю належного  напруження,  тому у  мене паморочиться  голова.Але кого  це хвилює,  я
відчуваю себе добре». Ігор

«У мене є друг з колітом, і  він допомагає з неймовірною швидкістю.Вони мали його на
кожному  генетичному  препараті,  я  думаю,  він  був  дуже  близький  до  клаузального
мішка.Бачив  у  кількох  лікарів,  він  дуже  відкритий  до  питання,  деталей  тощо.Я  міг  би
спробувати отримати більше деталей». Джастін

«У  мене  коліт  від  променевої  терапії...наркотики  марні.Конопля  —  ЄДИНА  річ,  яка
полегшила мені біль». Лі

«Для людей, які дивляться на штами, які працюють із колітом, багато хрестиків Cheese і
Chemdogg підходять найкраще для тих, кого я знаю, хто їх використовує». Кріс
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«Я  використовую  RSO  з  початку  20  років,  щоб  запобігти  прогресуванню  виразкового
коліту.У мене в 41 рік повністю нормальний травний тракт.Мій батько кілька разів страждав
від хвороби Крона, і, на мою скромну думку, саме масло завадило мені спіткати таку ж
долю». Тодд

«Я вживаю канабіс, коли у мене спалах дивертикуліту, це єдине, що дає мені справжнє
полегшення,  дуже  допомагає  при  болях  у  шлунку  та  допомагає  м’язам  живота
розслабитися, краще, ніж знеболюючі, які прописуються за рецептом, які лише маскують
біль. трохи!» Давид

«Я також використовую RSO для своїх Crohns.Для мене це стало дивом». Боббі

Серце, артеріальний тиск
«Серце — життєво  важливий орган,  а  масло  омолоджує  життєво  важливі  органи.Коли
пацієнти починають використовувати олію, вони зазвичай зменшують дози своїх серцевих
ліків,  і  більшість  припиняють  використовувати  ліки,  як  тільки  відчувають,  що  можуть
припинити їх вживання.Олія дуже корисна для серця, але я вважаю, що пацієнти повинні
дійсно проконсультуватися з лікарем, коли відмовляються від цих ліків, які їм прописали.

Олія  може  дуже  ефективно  регулювати  кров’яний  тиск,  а  в  деяких  випадках  і
аритмію.Зазвичай воно знижує  артеріальний тиск,  тому тим,  хто використовує  ліки  від
артеріального  тиску,  слід  бути  обережними  з  використанням  олії,  поки  вони  не
звикнуть.Поєднання ліків від артеріального тиску та олії може знизити тиск надто низько,
тому варто контролювати артеріальний тиск за допомогою тестера артеріального тиску.У
багатьох  випадках  пацієнти  також  виявлять,  що  масло  також  трохи  збільшує  частоту
серцевих скорочень.

Ця область вимагає набагато більше досліджень, тому пацієнти повинні дотримуватися
свого здорового глузду, починаючи з олії, але вони також повинні залишатися на зв’язку зі
своїм  лікарем,  оскільки  вони  можуть  виникнути  певні  проблеми  при  виході  з  цих
ліків.Пацієнтам  із  серцем  слід  перевірити  електропроводку  у  своєму  будинку  чи  на
роботі.Серце працює на електромагнітних імпульсах, тому їм слід максимально уникати
перебування в електромагнітних полях.

Я б їв масло,  а також використовував би його в супозиторіях.Що стосується місцевого
застосування, то воно ніколи не зашкодить, але я не можу сказати, наскільки воно корисне
на  даний  момент.Як  завжди,  я  б  використав  коноплювсі  можливі  способи.Я  б  також
включив конопляне насіння та конопляну олію в свій раціон, як відомо, як насіння, так і
олія мають дуже сприятливий вплив на багато серцевих захворювань.

Якби я був лікарем і мав би зробити операцію, пов’язану з серцем, чи пересадку тощо, я б
спочатку  спробував  омолодити  орган  за  допомогою  принаймні  60  г  олії.Якби  60  г  не
привели пацієнта до достатнього самопочуття, я б продовжував давати їм масло.JB”

«Я  зменшив  і  припинив  приймати  таблетки  від  артеріального  тиску,  оскільки  мій
артеріальний  тиск  був  занадто  низьким.Після  прийому  таблеток  від  тиску  мій  тиск
нормалізувався.Серцебиття  здається  більш  регулярним  і  не  таким  докучливим,  якщо
врахувати, що у мене нерегулярне серцебиття з народження». Джордж

«У мене стався серцевий напад на наступний день після мого дня народження, 2 квітня
2012 року.Лікар намагався сказати мені, що це все був артрит, а це був лише серцевий
напад.Їм не подобається, що я вживаю каннабіс, у мене був великий удар між лікарем,
який  є  лише  фармацевтом  і  штовхає  таблетки,  і  фармацевтом-натуралістом,  мій
звичайний лікар також мене вбив,  я був на 100% заблокований з одного боку і  80% з
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іншого боку, я думав, що буду калікою, я прошу вашої допомоги минулого тижня, і єдиною
втіхою, яку я мав, була конопля, я все ще шукаю олію, у мене є артрит, а це, як вони
сказали, вдова виробник, мені пощастило, я пішов у швидку допомогу, мені сказали, що
мені поставили стент і чекаю, що робити з іншим, дякую, Рік, ти робиш чудову справу, і
тебе дуже цінують.Гей,  я  все ще тут,  і  ще одне зауваження:  мій  чоловік  не ходить до
лікаря, не п’є і не курить, просто вживає коноплю всі ці роки.У нього кров’яний тиск, як у
підлітка, здоровий, благослови вас і всіх нас, Барбі все ще мучить (@ O@ ) від болю».
Барбі

«Моя собака з застійною серцевою недостатністю все ще тримається, і вона також на олії
з березня.Мирної любові та РСО!! Дженна

«Мій  артеріальний  тиск  піднявся  зі  139/99  до  114/80,  він  ніколи  не  був  таким
низьким.Дякую, Рік.” Джейсон

QПривіт,  у  мене  є  запитання.Мені  було  цікаво,  чи  є  якісь  відгуки  про  те,  що  масло
допомагає  при  фібриляції  артеріальних  судин?Нерегулярний  тип  серцебиття.Дякую!!!!"
Мері

А.Дорога Мері, так, звичайно.Переконайтеся, що масло виробляється та використовується
відповідно  до  наших  інструкцій,  і  будьте  обережні,  поєднуючи  його  з  серцевими
препаратами.JB

«Тепер  я  поділюся  з  усіма  своєю історією  та  довгою  боротьбою з  високим кров’яним
тиском  (гіпертонією).Починаючи  з  25  років,  у  мене  завжди  були  проблеми  з  високим
кров’яним  тиском,  але  приблизно  в  2008  році  я  не  вчасно  сплачував  премію  за
страхуванням життя.Мені сказали, що мені потрібен медичний огляд, щоб поновити себе
на  роботі.Компанія  відправила  мене  до  місцевої  медсестри,  яка  виміряла  мені
артеріальний  тиск.Було  180/120.Вона  сказала  мені,  що  я  отримав  «інсульт»  і
порекомендувала  звернутися  прямо  до  відділення  невідкладної  допомоги.Ну,  я  не
особливо люблю лікарні, тому я пішов додому і пішов на дисципліну природних засобів -
все це нічого не дало.Я часто перевіряв АТ, щоб побачити, що працює, включаючи фізичні
вправи.Він був ще досить високим і залишився там.

Через рік і АТ перевищив 180, друг сказав, що мені краще піти до лікаря, що я і зробив.Я
прийняв якісь ліки, які мало діяли, але також викликали у мене запаморочення і туман.Я
кинув ліки і знайшов продукт MLM, який «гарантовано» очистить артерії за місяць.Ну, я
зробив чотири дози, і все ще мав сильний високий кров’яний тиск через 9 місяців.У жовтні
минулого  року  мій  артеріальний  тиск  піднявся  до  235/135  (небезпечно  високий)і  я
відчував,  що ось-ось  зникну,  тому  я  нарешті  здався  і  пішов у  відділення  невідкладної
допомоги в лікарні.Вони підключили мене і спробували два ліки – лізиноприл і дилтазем,
які  знизили  тиск  до  150/110.Я  приймав  ліки,  поки  не  закінчився  через  місяць.Коли  я
повернувся  до  свого  лікаря  на  огляд  через  місяць,  і  мій  АТ  все  ще  був  приблизно
160/110.Я був дуже засмучений, тому що все ще був «ходячим».

У січні я познайомився з Ааманном з Колорадо, який працював саме з маслом коноплі.Він
сказав мені, що олія творила чудеса на пацієнтів з РС і на біль, який має моя дружина.Він
також сказав мені подивитися фільм -Біжи від ліківяка спеціально використовувала масло
коноплі для лікування багатьох видів раку.

Моя дружина після того, як її продали, і вона була трохи більш відкритою, все ще не хотіла
приймати його,  тому я взяв свою дозу,  щоб побачити,  як він впливає на мій кров’яний
тиск.Ааманн сказав починати з дуже маленької дози і підвищувати свою толерантність.Я
почав з рисового зерна, і мій кров’яний тиск вранці без інших ліків був 138/90 – велике
покращення.У мене також закінчилися старі ліки, коли я почав.Я продовжував приймати
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низьку  дозу,  але  драматичні  ефекти  припинилися,  поки  я  не  збільшив  дозу  до  двох
зерен.Дивовижно, АТ знову знизився.Я все ще перебуваю в експериментальному режимі
на  власному  тілі,  і  останні  кілька  днів  мій  АТ  був  нормальним,  і  я  підтримував  його,
приймаючи близько  3  зерен перед сном і  не  приймаючи ліки  за  рецептом.Я також не
помітив жодних побічних ефектів, і маю намір тримати це під порогом «піднятися».

Коли я подав заявку на отримання медичної картки, лікар сказав, що в анамнезі не було
попередньої медичної історії про ліки від артеріального тиску з олією канабісу.Я все ще
зміг отримати схвалення через біль у суглобах, який у мене був багато років.Вгадай що?
Був ще один великий побічний ефект/користь – більше не було болю в суглобах.

Багато  людей,  включаючи  мене,  не  люблять  курити.«Гарноголові»,  які  не  можуть
функціонувати  і  які  зловживають  цим  розподілом,  викликали  у  індустрії  чорне  око.Я
сподіваюся, що держава не викине дитину разом з водою для ванни на цьому чудовому
лікі».

QСкільки ви приймаєте для щоденного контролю артеріального тиску?Джо

А.Завжди  краще  приймати  принаймні  60  г  лікування  відповідно  до  інструкцій,  а  потім
зменшити до підтримуючої дози.JB

«Під час, коли я приймав його від раку, я здав повний аналіз крові... лікарі були вражені
моїм холестерином, рівнем цукру в крові та кров’яним тиском!Сказали, що це було як у
підлітків.А мені 49!» Ліндсі

«Я мав 240 фунтів і хворів на цукровий діабет.Втрата нюху та смаку, запалення та набряки
гомілок та стоп, поколювання в кінчиках пальців.Також мають важкий ОА.Приблизно через
6  місяців  прийому  RSO  2  ядра  рису  на  добу  всі  симптоми  діабету  зникли  і  не  було
хронічного болю від ОА.Схудла понад 40 фунтів.Масло зробив сам». Рон

«Я не знаю про свій холестерин, але знаю, що після тижня споживання менш ніж зернятка
рису  щодня  я  почав  втрачати  вагу.До  другого  тижня  мій  живіт  зник,  і  я  втратила
шкіру.Третій тиждень пухка шкіра знову підтягується...» Даніель

«Мій  холестерин  знизився  до  нормальних  показників,  і  я  припинив  приймати  ліки  від
лікарів.Раніше казали, що я буду приймати ліки до кінця життя.Мій цукор теж нормальний,
мені було 126 років, зараз 80-90-ті». Хосе

«Я здала аналіз крові пару місяців тому, і доктор лаявся про те, що я не приймав ліки від
холестерину, і  я припинив це близько 10 місяців тому.Я запитав його, як у мене рівень
холестерину,  і  він  тихим голосом відповів,  що все  добре,  але  пішов за  мною,  що мій
поганий холестерин вищий, ніж мій хороший, але так було завжди, тому я думаю, що моє
тіло  таке  .Я  вже рік  на  RSO і  схуд  на 30 фунтів,  а  рівень  цукру  впав,  тому не дуже
хвилювався, і припинив приймати кілька інших ліків, тому мені напевно подобається олія».
Ал

«Я був дуже скептично налаштований, коли читав відгуки в Інтернеті.Але після того, як
двоє моїх друзів використовували його на регулярній основі, і я раніше знав їхні проблеми
зі здоров’ям, і я бачу ценеймовірне покращення їхнього життя та здоров’я, я б дуже хотів,
щоб марихуану виключили зі  списку заборонених речовин.Кожному потрібно дозволити
виростити своє.

У минулому був час, коли я був дуже проти марихуани, але деякі друзі змінили мою точку
зору.Одна досить довго страждала від  високого тиску  -  пила таблетки (вона теж дуже
довго була проти),  поки хтось  не переконав  її  просто спробувати на тиждень.Вона це
зробила, і ефект приголомшив її, оскільки зі звичайних приблизно 200 одиниць вона впала
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до 140 одиниць.

Якийсь  інший друг  боровся  з  болем у  горлі  та  шлунку  та  проблемами,  пов’язаними з
виразкою більше 4 років.Після кількох тижнів регулярних доз марихуани у вигляді чаю,
диму та крапель він виглядає набагато краще.Він краще спить, йому більше не потрібні
таблетки». Алекс

Астма, дихання, легені
«У мене майже ідеальне здоров’я, астми більше немає, я втратив зайву вагу без фізичних
навантажень і відчуваю себе чудово кожен день.Назвіть таблетку, яка може це зробити?»
Едвард

«Дякую за масло, воно допомогло мені перемогти важку пневмонію.Масло зробило те, що
не змогли зробити NyQuil  та антибіотики від лікаря.І  я вилікувався  за  ніч!!!Рік  Сімпсон
додав полегшення та зцілення в моєму житті, і за це я завжди буду вдячний за роботу Ріка
Сімпсона та його масло.Продовжуйте зцілювати!» Джо

«Можна очікувати, що випарювання олії буде ефективним при лікуванні астми та інших
проблем  з  диханням.Але  на  диво  ми  виявили,  що  супозиторії  з  конопляною  олією
надзвичайно ефективно відкривають дихальні шляхи.Зазвичай протягом 30 хвилин після
того, як пацієнт прийняв супозиторій, вони повідомляють, що відчувають, ніби їхні легені
відкрилися, і їм стало легше дихати.Звичайно, як і при будь-якій іншій хворобі, я приймав
стандартну дозу 60 г протягом трьох місяців і залишався на одному грамі на день, поки не
відчував  себе повністю здоровим.Тоді,  звісно,  я  б  приймав підтримуючу  дозу  до  кінця
свого життя.Я б використовував олію перорально, місцево на горло та груди та у формі
супозиторіїв.JB”

«У 2002 році мені поставили діагноз хронічна емфізема.Мені сказали, що у мене легені
хворого 90-річного.Перестав курити тютюн і просто сильно курив хорошу коноплю.Функція
легенів сьогодні хороша.Щойно почав використовувати масло щодня, а також від болю у
хребті». Джон

«Я хворів на астму 21 рік, курив сигарети та з 14 років.Мені не доводилося користуватися
своїм інгалятором з тих пір, як я експериментував з марихуаною в 93 році.У мене все ще є
рятувальний інгалятор, але він не потрібен.Також НЕ приймайте мої м’язові релаксанти,
800 мг ібупрофену, антидепресанти або два інших від мігрені.Я люблю MMJ.Це врятувало
мені життя». Карі

«У перший раз із RSO я прийняв 1,7 грама в таблетці.Я не міг ходити прямо, я відчував,
що я розумово відсталий, але в результаті цього я зцілив від важкої пневмонії наступного
дня!!Зробив би це знову, лол». Джо

«Почав використовувати конопляну олію від екземи та астми, і все пройшло!Я більше не
користуюся своїм стероїдним інгалятором або стероїдними кремами.Ніколи не думав, що
за мільйон років це колись зникне.КОНОПЛЯ НА ПЕРЕМОГУ!Чесно кажучи, я ніколи не
думав, що знайду полегшення для своїх проблем, поки не дізнався, що рослина, яку мені
завжди говорили не використовувати, тому що вона шкідлива для мене, насправді корисна
для мене!» Мет

«Нафта працює на легені!Випаровування також допомагає.Протягом перших 5 днів після
прийому  олії  ваші  легені  почнуть  виводити  мокротиння,  і  якщо  ви  боретеся  з  раком
легенів,  пухлини  повинні  почати  скорочуватися,  а  олія  вбиває  ракові  клітини.60-80%
пухлин  заповнені  Candida,  тому  протигрибкові  властивості  THC  допомагають  цьому
процесу разом з канабіноїдами, які запускають хімічний процес у вашій імунній системі!На
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відміну  від  сигарет,  конопля  відкриває  ваші  легені  і  розширює  їхбронхів,  повертаючи
організм до гомеостазу.Багатьом людям із проблемами легенів, а також багатьма іншими
недугами слід виключити пшеницю та цукор зі свого раціону, тому що сьогодні пшениця на
95%  складається  з  ГМО,  і  людський  організм  не  знає,  як  її  переробляти,  тому  вона
зберігає і може викликати імунну відповідь. запалення або гістаміну в будь-якій частині
тіла!Їжа для роздумів!" Матвій

QПривіт, JB, чи доводилося вам лікувати олією когось, хто страждав від ХОЗЛ?емфізема?
астма?Шон

А.Так, все це.Один з моїх перших пацієнтів з ХОЗЛ і  стенокардією не міг  піднятися на
шість  сходів  (а  не  шість  сходових  прольотів,  він  ледве  міг  ходити,  тому  що  не  міг
дихати).Через два місяці він знову грав у бадмінтон.Масло допомагає при всіх цих станах
дуже ефективно  і  безпечно.Я б  їв  олію,  використовував  її  в  супозиторіях  (вони  також
чудово діють при захворюваннях легенів),  я б випарював олію кілька разів на день (це
сприятиме кашлю, і це те, що ви хочете, вам потрібно видалити всі забруднення з легені, і
ви робите це, відкашлюючись), і я також використовував масло місцево на горло, груди та
спину.З найкращими побажаннями, JB

«У мене ХОЗЛ, я був на завершальній стадії і думав просто вимкнути вилку.Вже місяць
приймаю олію канабісу, і зараз я на шляху до одужання!» Гордон

«Схоже,  мій  дідусь  не  єдиний  дідусь,  якому  вдалося  скористатися  співчуттям!
Цей старий вилікував  свою емфізему  за  допомогою олії  коноплі.Мій  дідусь  також зміг
позбутися  інгаляторів  кисню та астми (незважаючи на те,  що він  помирав від  кінцевої
стадії раку легенів), використовуючи ефірну олію з рослини коноплі.Це єдиний препарат,
який мій дідусь вживав останні 8 тижнів свого життя...Якимось чином він зміг вилікувати
пневмонію без антибіотиків, хоча у нього була ХОЗЛ, емфізема та рак легенів.Мій дідусь
пройшов зі 100% рівнем кисню, не потребуючи ДОПОМОГИ з боку дихальних апаратів чи
додаткових ліків». Ліндсі

«Я сам бачив результати при: лейкемії у дітей та дорослих ~ Хворобах печінки ~ Хронічній
болі  ~  Діабету  ~  Ожирінні  ~  Астмі  ~  Хронічного  бронхіту  ~  СРК  ~  Запаленні  ~  При
місцевому нанесенні на руки з артритом - біль зник приблизно за хвилину.Приклали до
обпечених пальців і біль зник через пару хвилин...ПІХОДЯ Я думав напевно, що вся ця
шкіра відходить, і лише одна пляма на середньому пальці втратила шкіру.Тепер, коли ці
пальці вийшли з киплячої  олії  каноли, шкіра була білою, як варена курка!Немає нічого
кращого від опіків.Відтепер я буду тримати баночку на кухні!Дякую, Коноплі!» Дебра

-- Дякую, Дебра.Я погоджуюся, що один досвід із тим, що масло може зробити для опіків,
— це все, що потрібно для того, щоб розумна людина захотіла мати його на кухні.Біля
кожної печі, відкритого вогню, печі тощо має бути баночка з олією.Про всяк випадок.JB

«Наприкінці 70-х і протягом 80-х років мені доводилося ходити до свого доктора (Хашмі) і
отримувати таблетки від нападів бронхіту принаймні двічі на рік (восени та навесні, коли
повітря завжди було волога).Я кинув палити сигарети в 1990 році і почав курити набагато
більше горщика (тоді я почав рости набагато більше, і я залишив собі близько 5 фунтів
бруньок, тепер я використовую набагато більше, тому що роблю олію та готую це.) АЛЕ з
1990  року  я  не  повертався  до  лікаря  за  таблетками  від  бронхіту.ЦЕ  22  РОКІ  БЕЗ
ПОТРІБНИХ  ТАБЛЕТОК  ВІД  БРОНХІТУ...НЕ  НАБУВАЙТЕСЯ  СКАЗАТИ  МЕНІ,  ЩО
КУРИННЯ КОНАБИСУ НЕ КОРИСНО ДЛЯ ВАШИХ ЛЕГЕНЬ...ЗАПИТАЙТЕ МОЮ МАМІ, Я
ГАРАНТУЮ, ВОНА НІ ЗА КОГО НЕ БРЕШАТЬ...» Флейта

«Грам RSO на день — це те, що я приймаю для лікування ХОЗЛ, і це працює як гарячий
біс.Я складаю його в капсули і приймаю по 250 мг кожні шість годин.Я курив тютюн 60
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років.Аптечні  інгалятори –  це просто непотріб,  який  насправді  погіршував  ситуацію.Мій
лікар  дурний,  тому  що  він  сказав  мені,  що  ліків  немає,  і  я  піду  на  кисень,  коли
пульверизатори  більше  не  працюватимуть.До  його  дупи  палицю  з  цвяхами,  якщо  ви
розумієте, що я маю на увазі.Я почав олію в грудні.Дивно, як я знову рухаюся як звичайна
людина,  а  не  дряхла  й  жалюгіднастаре  створіння,  яким  я  швидко  ставав.Я  начебто
наткнувся  на це лікування після того,  як  використав RSO для мого неопроміненого та
неінхіміованого раку шлунка,  який мені  діагностували в листопаді 2011 року.Я пережив
всю цю сцену лише завдяки тому, що є доказом «Удачі ірландців» у дії.Мій адвокат чув про
моє  скрутне  становище.Він  цілком  справедливо  міркував,  що  я,  мабуть,  збираюся
покинути цей світ, напризволяще.Йому стало відомо про RSO тощо.Повідомили мене і ось
я.Мій адвокат набагато освіченіший у цьому питанні, ніж мій горб.У будь-якому випадку, ще
раз дякую Ріку та всім людям, які нам допомагають». Дейл

«Я використовую RSO для своєї ХОЗЛ...У мене з’явився герпес, який не допоміг алкоголь і
H202  протягом  2  днів.Я  змастив  його  вранці  та  пізніше  вдень,  і  сьогодні  вранці  воно
зникло?Я обмацав свої худі старі губи, і там нічого не було...Я збожеволів???Я заходжу у
ванну кімнату і заливаю це місце світлом, і, нарешті, після розтягування та витягування, я
ламаю його ВІДКРИВАЮ, де воно зажило...  Я ставлю ще одну крапку на цьому, і  я не
думаю,  що  коли-небудь  свідомо  дивився  на  це  знову  ж  таки...Найдивовижніший  ліки
РСО...” Дейл

«У мами  рак  легенів.Вона  сказала,  що  я  не  роблю хіміотерапію.Я  сказав,  що  ти  тоді
використовуватимеш?РСО.Вона  сказала  Га?Вона  дала  мені  посилання,  і  воно  було
звідти.Вона  схудла  на  60  фунтів  за  4  місяці.Не  вживає  аптечних  ліків  і  зараз  добре
виглядає та гуляє по місту!Я згадував,  що у неї емфізема?Їй більше не потрібні навіть
кисневі  балони.Дякую всім,  хто ділиться.Рік  -  мій  герой Fkn,  не жарт!JB --  не  зупиняй
брата.Це станеться». Білл

«Джей-Бі,  я  показала  своєму  чоловікові  відео  PT і  ділилася  з  ним тисячами  свідчень
протягом останніх 2 років.Він в основному згоден з усім, що робить нафта.Проте минулих
вихідних  у  нас  була  гаряча  дискусія.Я  навіть  не  знаю,  як  виникла  тема  куріння
конопель...Я не палю і не хочу палити.Він стверджує (і я гадки не маю, де він це чув, бо він
нічого не читає,  що могло б для себе навчати!),  що при курінні  та вдиханні  в легенях
виділяється аміак, тому стверджує, що на той момент він токсичний... ніколи не чув про це
і не мав для нього повернення.Думки?» Пам

-- Палити що-небудь - не найкраща справа для ваших легенів.Куріння коноплі, безумовно,
має переваги для здоров’я,  які  легко перевершують будь-які  несприятливі наслідки,  які
вона може мати, але все ж найкраще вживати олію.Якщо хтось хоче випарити олію для
відпочинку чи інших медичних цілей,  це має вирішувати саме він.Випаровування олії  є
частиною  протоколу  лікування  захворювань  легенів,  включаючи  рак,  ви  хочете,  щоб
пацієнти  відкашлювали все,  чого  вони не повинні  мати  в  легенях.Як  я  дивлюся,  якщо
куріння  канабісу  завдає  шкоди,  вживання  олії  може  це  виправити,  тож  у  чому  саме
проблема? JB

«У моєї мами фіброз легенів... Їй можуть зробити трансплантацію, якщо вона схудне на 70
фунтів,  але  це  майже  неможливо,  якщо  ви  не  можете  дихати,  щоб  займатися
спортом...Чесно кажучи, з проведених мною досліджень я вважаю, що її можна вилікувати,
але не лікарі, і у нас закінчується час...Я відчайдушно хочу з кимось поговорити про це...Я
бачив  відео  людей  з  таким  самим  станом,  які  використовували  RSO,  щоб  перемогти
його...Я зроблю все, щоб врятувати маму...Лікарі сказали їй промову «проведи час зі своєю
сім’єю», але я знаю, що вона має забагато, щоб дати світу, їй лише 55, і вона чудова жінка,
повна серця». Анжела
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--  Анжела,  дай  їй  олію,  вона  схудне,  і  олія,  напевно,  також  виправить  цей  стан
легенів.Попросіть її з’їсти це, використовувати в супозиторіях, а також нехай вона випарює
олію  кілька  разів  на  день,  ви  хочете,  щоб  вона  відкашлювала  те,  що  не  належить  її
легеням.JB

«У  2009  році  мені  поставили  діагноз  ідіопатичний  фіброз  очеревини.  Я  поступив  у
реанімацію на останній стадії. Артеріальний тиск 223 на 130, ниркова недостатність 90%,
протікання аорти, порушення ритму серця 140-40. Волокна були упаковані за стінкою мого
шлунка,  тиснучи на всі  органи тулуба,  викликаючи сильний біль.  Я вижив.  Наступні 12
місяців невдалий ряд хіміопрепаратів. Потім я почав працювати з Rick Simpson Oil. Мені
його  подарували,  бо  я  не  міг  собі  цього  дозволити.  Ще 6  місяців  повільновідмова  від
хіміотерапії під час прийому олії. Раптова зупинка призвела до збою моєї імунної системи.
Навіть  з  олією.  Перемотайте вперед і  багато чого  залиште.  Два місяці  тому мої  лікарі
сказали; вони не можуть знайти жодних слідів ідіопатичних волокон у моєму тілі. У мене
все ще є проблеми з тим, що хіміотерапія зробила з моїм шлунком і кишечником, але вони
також поступово вирішуються. Лікарі називають це медичним чудом. Навіть незважаючи
на те, що вони знають і роблять чудові нотатки, коли я говорю про використання олії Ріка
Сімпсона.  І.  Також  приготуйте  і  прийміть  настоянку  рослинного  гліцерину.  Мій  лікар
первинної  ланки  рекомендував  коноплю  протягом  першого  місяця  після  мого
термінального діагнозу. Він насправді сказав, що це була єдина надія, про яку він знав.
Занадто багато деталей, щоб вказати цю відповідь. Сподіваюся, це допоможе». Енох

«Від врятував мені життя від нападу астми.З мене сміялися роками, бо я розповідав про
це – як куріння може допомогти від астми, сказали б?Я не знаю як, я не вчений, але це
спрацювало, і я живу завдяки цьому». Давид

«Багато людей стоять на заваді цього ліки.Якби вони тільки знали, що їм та їхнім сім’ям це
потрібно самим, щоб так легко боротися з багатьма хворобами чи запобігати їм.Якби вони
тільки знали,  що їм  скажуть члени сім’ї,  коли дізнаються  справжню правду про безліч
чудових ефектів цього ліки.Якби вони тільки знали, скільки болю і страждань вони самі
пережили за відсутності масла.Я думаю, що вони діяли б набагато швидше, і я думаю, що
вони нарешті щось з цим зроблять, а не проти цього.Тільки дурень чи неосвічена людина
може протистояти лікам із такою кількістю застосувань.JB”

«З кінця 2011 року, коли мені поставили діагноз «Рак шлунка», я здебільшого стабільно
тримаю RSO щодо моєї ХОЗЛ... Інші речі, про які вона подбала, є дивовижними... Зір, слух
і  шкіра  не  так,  як  більшість  75ers...  Варикозне  розширення  вен  відступило  принаймні
приблизно  на  50%...  Дівчатам  би  хотілося...  Це  просто  змушує  мене  відчувати  себе
здоровим...» Дейл

«Коли більше жінок усвідомлять, що він має властивості проти старіння, вони штурмують
парламент.Лол."  вовчак
-- Вони обов'язково будуть, Вовчак, я в цьому не сумніваюся.JB

«Я  використав  його  і  позбувся  всіх  фармацевтичних  препаратів,  а  також  подолав
ХОЗЛ.Мій артрит змушував мене приймати стільки ліків, що я погано дихав.Перебував на
кисні понад 5 років, і  після зняття всіх знеболювальних я дихаю чудово.У мене все ще
артрит, але життя варте того, щоб жити зараз». Лавр

«Це вбило повільно зростаючий рак шкіри на спині моєї мами протягом двох тижнів, які
вона  мала  більшу  частину  свого  життя...Треба  сказати  більше!Він  допоміг  багатьом
людям, яких ми знаємо, з багатьма різними захворюваннями, і зараз ми спостерігаємо, як
він надзвичайно допомагає при ХОЗЛ!Слава Богу за цю диво-рослину!» Бонні

-- Рак шкіри зник, хронічна обструкційна хвороба легень зникла.Все, що я знаю, це те, що
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лікарі зазвичай мають великі проблеми з лікуванням обох.Не дивно, що вони не мають
відповідних інструментів для своєї роботи, коли вони не можуть використовувати канабіс,
один із найстаріших традиційних ліків у зареєстрованій історії.Вони повинні бути першими,
хто попросить про це.JB

гепатит
«Гепатит С, минув, високий кров’яний тиск і проблеми з кишечником, пройшли». Джанет

«Діагноз  гепатит  С  -  2006.Клінічне  дослідження.1  з  1000  у  всьому  світі.Альбуферон  +
Рибавірин -  липень  2007  -  грудень 2007.Протягом тижня після  початку  цього хімічного
коктейлю я відчув сильний біль і  на морфіні,  почав худнути,  висипання тощо.До кінця
випробування я втратив 47 фунтів і відчував сильний біль 24-7.Я був змушений вийти на
пенсію у 47 років і два роки боровся зі своєю компанією через інвалідність і чотири роки з
урядом Канади.Минулого року мене повідомили, що клінічні випробування препарату були
припинені через смерть та побічні ефекти.

Минулого літа 2012 року, у червні, почалися судоми, неможливість ковтати, а також втрата
рівноваги.Коротше кажучи, я опинився в інвалідному візку.У цей момент мене відправили
на всі сканування, рентген і аналізи і невролог вважав МС???МРТ непомітний...

Сімейний лікар сказав, що, можливо, у мене були невеликі інсульти.Обидва відправили
мене додому, щоб жити з цим, оскільки вони не збиралися робити подальші тести!Я їх
обох  звільнив.Потім  друг  перевернув  мене  на  Mr.У  серпні  минулого  року  ми  з  Ріком
Сімпсоном почали полювати на бутон індики.29 грудня був день, коли я набрав 60 грамів,
а також тієї ночі у мене був останній припадок, а наступного ранку я розпочав програму
важкої нафти.

Я ніколи не спав так добре після хіміотерапії, мені пощастило отримати 1-2 години...Зараз
7-8.Нереальне саме по собі.Я не приймаю ліків за рецептом і вживав усі опіати, снодійні та
антидепресанти, усе з поганими побічними ефектами.Він також впорався з моїм болем
краще, ніж будь-що інше.

Тепер  я  закінчив  і  шукаю  наступний  штам  для  моєї  довічної  підтримуючої  дози.Мої
діагнози з західних документів, які я випустив, такі...Гепатит C, фібромаялгія, Рейно, IBS,
CFS,  депресія,  сильна  тривога,  MS???Я не  відпускаю ліки  за  рецептом,  без  судом та
контролюю біль...Спробуй це з таблетками!Залишайтеся сильними – боріться далі». Рой

«Я був успішним у своїй кар’єрі і мав чудове життя… гарний дім, машини, човни тощо.Я
маю ступінь бакалавра в галузі психічного здоров’я і все ще маю за це 28 000,00.Я зробив
величезні  помилки…  ВЕЛИЧНІ!І  я  понесла  наслідки.Я  не  проголошую  ні  над  ким,  ні
нижче.У кожного з нас є унікальна історія, унікальна подорож.

Я  не  вибирав  хворіти.Але  я  зробив.Я  не  обрав  SSD,  але  це  був  варіант,  який  мені
довелося  використати.Мені  не  соромно  і  не  гордо.Я  живу  лише  на  980,00  на  місяць,
менше,  ніж  багато,  більше,  ніж  деякі.Я  намагаюся  не  скаржитися,  але  так.Я  отримую
талони на харчування та Medicare.Я живу один зі  своїм цуценям.Іноді  я відчуваю себе
безнадійним,  нікчемним  і  відчайдушним.Я  втрачаю  інтерес  до  речей,  які  люблю,  дні
зливаються, і я часто не хочу вставати з ліжка.

При цьому я також люблячий, добрий, милосердний і справді дбаю про людей.Я мало що
можу запропонувати своїм друзям, окрім любові та підтримки, але все ж я став жертвою
багатьох, хто вкрав у мене і використав мене на свою користь.Я не скиглить, це просто
констатується.
Я страждаю від хронічного болю та втоми щодня.Кожен день мені доводиться змушувати
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себе шукати причину вставати і вставати з ліжка.Зазвичай це робить моє цуценя.Але мої
друзі  чудові!І  вони,  мабуть,  навіть  не  знають,  що  я  прокидаюся  через  них.Так,  я  в
депресії.Біль, хронічний біль зробить це з вами.

Я гіпер, трохи божевільний… але я це я, БОГ не створив мотлоху.Я вам це кажу, щоб
сказати  вам  це…..Я  пробував  алкоголь,  таблетки,  ліки…..Мені  прописали:  Оксикотин,
Вікодин,  Занакс,  Нейронтин,  Сероквель,  Прозак,  численні  протизапальні  засоби,
Целебрекс, Ліріка, Трамадол, Провінгіл, Риталін і Бог знає скільки інших, про які я забув.

Я  ПАЦІЕНТ  МЕДИЧНОЇ  МАРИХУАНИ.Чому?Ну,  не  тому,  що  я  хочу  піднятися.
Я працюю з моїм опікуном над препаратами, які мені підходять.Це процес.Я не хочу, щоб
мене  забили  камінням.Я  хочу  думати  ясно  і  не  відчувати  болю.Я  не  хочу  завдати
подальшої шкоди своїй печінці.Я хворію на гепатит С і хворію вже багато років.Отже, всі ці
рецепти… ну,  вони лише завдають  додаткової  шкоди.Я приймаю олію Ріка  Сімпсона і
використовую їстівні продукти, які допомогли зменшити моє запалення та допомогли мені
розслабитися.Я рідко сплю через біль.Але робота з моїм опікуном дозволяє краще спати!Я
відкриваю переваги канабісу та знаходжу шлях подолання болю за допомогою людей, які є
співчутливими,  люблячими  та  добрими!Мені  не  потрібно  ставати  жертвою  ліків,  що
відпускаються за рецептом.

Отже, ті з вас, хто не схильний до нетрадиційної медицини, повинні отримати освіту, перш
ніж виносити рішення.Я знаю, що багато хто з вас бачать лише негатив.Я розуміющоІ,
можливо, медична марихуана не для вас… і це нормально.Але для тих із нас, хто не хоче,
щоб традиційна медицина ще більше завдала їм шкоди… ну, будь ласка… підтримайте
наше рішення та просвітіть себе, перш ніж виносити рішення.Я не стоунер, я людина, яка
страждає від болю… і я отримую користь від багатьох видів використання канабісу.

У спільноті ММ у мене були люди, які люблять, добрі та щиро піклуються, і я був дуже
поблагословлений.Я також бачив шкоду, яку завдають члени громади, які беруть участь у
цьому за гроші… і не забезпечують нічого більше, ніж вулична поведінка.Це не ідеальний
світ.
PS Я був, боюся це опублікувати.Але заради нашої спільноти... Я викладаю це там.Мир."
Кеті

«Олія дійсно допомагає при хворобі Крона.Це зупиняє запалення у вашому кишечнику.У
мене була пухлина, і 1/3 печінки та жовчного міхура видалили до того, як я дізнався про
масло.Тепер олія  вилікувала всі  неприємні  наслідки хіміотерапії  для  мого гепатиту  С і
операцій.Я схуд на 18 фунтів і почуваюся чудово». Мішель

«Я хворів  на  гепатит  С  протягом  35  років.Пройшла  через  ін’єкції  інтерферону  та  інші
жахливі  методи  лікування.Наступного  року  видалили  гемангіому  і  1/3  печінки.А  мені
видалили хворий жовчний міхур.Користуюся маслом 3 роки.Все ще без вірусів,  печінка
відновлюється, а масло підтримує рівень цукру в крові в нормі.Я також втратив близько 45
фунтів  з  травня.Я  також  наносив  масло  на  ранки  від  цукрового  діабету,  і  вони  всі
зажили.Без шрамів». Мішель

«Я створюю свою власну версію, все найкраще, більше знеболюючого та трохи більше
психоактивного ТГК разом із деякими хорошими показниками CBD.Знеболювання 90 мг
морфіну не могло припинитися.Моє масло припиняє біль за 3 хвилини.Не 20, як морфін.І
це  триває  4  години,  а  не  2,  як  морфін.Але  погодьтеся,  що  ваша  версія  додає  інші
функції.Але для мене це працює краще, я також пробував RSO.Я можу покласти частину
свого на зубочистку під язик і отримати понад 5 годин безболісного танцю.Я думаю, хороші
ліки для всіх, хто цього потребує». Джим

«Це врятувало життя моєму чоловікові.Лікування гепатиту С вбивало його.Не міг їсти, схуд
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на 70 фунтів, 5 скриптів від нудоти, жоден з них не спрацював.Слава Богу, ми живемо в
Арізоні,  і  у  мене в  кооперативі  були чудові  турботливі  люди,  які  допомогли нам за 24
години.Він утримував їжу і зміг закінчити лікування.Не містить гепатиту С і використовує
краплі  для  апетиту.Наркотики  вбивали  хороші  речі.Під  час  лікування  важлива  їжа.Це
працює, і  ми вдячні,  що у нас було так багато корисних чудових людей.Слава Богу за
каннабіс, Арізону та хороших людей». Джулі

«Добрий день, Рік, просто хочу подякувати.У мене цироз печінки від гепатиту С, і я щойно
зробив трохи масла з 6 унцій chemdog, але використав 4 літри ізопропілового спирту.Це
так сильно!У мене був шматок розміром з рисове зерно,  і  я пливу на хмарі...Лол.Мені
просто  потрібно  відкоригувати  свої  суми.Так  чи  інакше,  вперше  за  понад  18  місяців
жахливого болю в печінці  у  мене немає болю.Це було після 1-го  дня прийому олії.Це
справді дар від Бога людині...Благословення з Австралії...:-))” Найджел

"Хороші новини.У тата ферменти печінки в нормі, і він хворіє на HEP C більше 10 років.Він
приймає RSO протягом 2,5 місяців, доктор не сказав, що HEP C зник, але його печінкові
ферменти в нормі, що є покращенням!Тато останні 1-2 десятиліття завзято вживав гепатит
С, йому вбили печінку, а тепер вона зажила!» Роджер

«Навіть  якщо  у  вас  немає  раку,  подумайте  про  профілактику  у  своєму  організмі.При
ковтанні RSO в невеликих кількостях вживається щодня.Ви дозволяєте своєму організму
боротися з усіма видами неприємних вірусів і помилок.Я не бачив свого «лікаря первинної
допомоги» 15 років через коноплю та всі її цілющі властивості.Незалежно від того, що зі
мною йде не так.RSO — один із перших пунктів, до яких я звертаюся.До речі, я 3 рази
ламав спину.Замінили хребці та диски з L-4 на S-2.Довелося знову прикріпити хребет до
могообласть  тазу...  довелося  видалити  мій  AC  суглоб.Займався  раком  печінки  та
гепатитом С.Лікую себе на 100% коноплею.RSO – це лише інструмент у моєму арсеналі».
Рік

«Я знаю, що це працює не тільки при раку, у мене був гепатит С і я був на олії чотири
місяці.Гепатиту С більше немає, печінка як нова, лікарі вражені.Дякую за цей подарунок,
Ріку, ти справді врятуєш життя». Джейсон

«Гепатит С і  олія  коноплі:  мій родич хворий на гепатит С,  щойно дізнався у травні  13
року.Контракт  із  брудної  лікарні  під  час/після  операції.Налякав  його  без  кінця.Справді
облаштований  своїм  розумом.Змастив  відразу,  і  з  того  часу  він  на  ньому  з  певним
проміжком  часу,  протягом  якого  він  перестав  приймати  масло!І  був  справжнім
підштовхуванням щодо цього.Думаючи, що він прийме інтерферон (подивіться на побічні
ефекти!Жахливо!І  це  не  лікує!!!),  говорити  про  смерть  і  «не  бути  тут  наступного
року».Розум такий могутній.

Йому  зробили  5  аналізів  крові,  щоб  побачити,  де  знаходяться  його  показники
печінки.Починаючи з травня 13 року його цифри впали з високих 108 до 63 (нормальний
діапазон 0 - 41)!Це неймовірна новина!Він над місяцем і повільно закінчує пізню осінь і в
теперішній час його настрій піднявся.

Я покажу вам, що почало робити перебування на маслі, потім він пішов з нього, а потім
знову на нього зі справжнім задоволенням і слідуючи напряму.Ці числа АЛТ (нормальний
діапазон 0-63) / і АСТ (нормальний діапазон 0-41).Ці тести печінки на ці ферменти: травень
'13:  99/93,  липень '13:  84/79 (швидке зниження!Хороші новини).Серпень '13:  108/99!(Не
добре.Ви  можете  помітити  4  тижні,  що  він  повністю  припинив  масло  і  був  дуже
пригнічений).13  листопада:  87/78!(108  налякали  його!хахаха!назад  на  олію).14  лютого:
72/63!!!(Майже вдома!).

Ці цифри феноменальні!Повідомте про це всьому світу, якщо ви чи хтось, кого ви любите,

- 124 -



хворієте  на  гепатит  С,  дайте  їм  олію  канабісу  якомога  швидше.Просто  скажи  НІ
інтерферону!Я абсолютно сподіваюся, що він буде в нормі до травня 2014 року (всього
через 1 рік від дати постановки діагнозу)!Тоді підтримуюча доза на все життя». Кеті

Діти
«У  Джейдена  все  добре,  ми  скоротили  його  до  8  таблеток  із  22  таблеток.І  у  нас  він
знизився  до  1  топамакса  на  день  з  10.Це дивовижно,  до  того  як  ми  зняли з  нього  1
топамакс, і він мав судоми протягом години протягом тижня.Він дуже щасливий і набагато
краще розуміє, вимовляючи різні звуки, і набагато краще зоровий контакт.Цього тижня у
нього  був  1  напад,  тривав  лише  1  хвилину,  і  мені  не  довелося  використовувати
валіум.Дякую, Боже.У наступні кілька днів ми знімемо Джейдена з його останньої таблетки
топамакс,  це  буде  перший  раз  за  4  роки  без  неї.Будь  ласка,  попросіть  Джейдена
помолитися, щоб він зробив добро після того, як зняв його з цього сміття.Дякую."

«Я дізнався про масло 3 місяці тому, шукаючи в Інтернеті ліки від прищів та розацеа.Це
прояснило це миттєво!Я додаю ізоолію в кокосове масло і продовжую використовувати
його на обличчі та шиї раз на день.Мій чоловік каже, що я виглядаю на 15 років молодше!
Велике спасибі,  що поділилися цією інформацією.Бог благословить вас усіх.Продовжуй
гарно працювати." Тоні

«У мене є близнюки, які народилися на 23,6 тижні вагітності з вагою лише трохи більше
фунта.Вони дива,  і  їм пощастило бути живими!Зараз їм 2 роки,  і  вони затримуються в
розвитку приблизно на 1 рік,  незважаючи на всю терапію (професійна, мовна, фізична,
розвивальна щотижня).Я читав, що конопляна олія лікує численні хвороби, включаючи рак
і  черепно-мозкові  травми...Моє запитання:  чи може конопляна олія допомогти розвитку
моїх диво-немовлят?!?І якщо так, то скільки я вводжу щодня?Щиро дякую за допомогу!»
Дженна

-- Шановна Дженно, почніть з мінімальних доз (0,005 - 0,01 г), тричі на день.Діти мали бути
на  маслі  з  першого  дня,  якби  лікарі  знали,  що  вони  роблять.Я  впевнений,  що  ви
побачитевеличезні  покращення  дуже  скоро.Я  б  також  включив  конопляне  насіння  та
конопляну олію до їхнього раціону, а також додав чайну ложку суміші конопляної олії та
конопляної олії в їхні ванни – це чудово справляється з їхньою шкірою та запобігає екземі
та висипу.JB

«Привіт, мені було цікаво, скільки грамів олії в шприці, який я купив для своєї дочки?» Марі
-- Грам приблизно 0,9 мл.JB

«Наприкінці я зв’язався з мамою Кеші, і вона запропонувала мені пройти опромінення, і я
це  зробив,  тому  що  нафта  ще  не  вийшла,  і  вона  задихалася.Тож  вона  пройшла  4
процедури радіації, і вона зменшилася, і вона нарешті може знову дихати.Я не припиняю
олію, я все ще даю їй грам на день.Тож тепер, сподіваюся, почне працювати...Я знаю, що
ви  кажете  без  радіації,  але  що  мені  було  робити?Якби  не  радіація,  вона  б  зараз
померла...Тому що пухлина виросла в її горлі…» Марі

--  Привіт,  Марі,  ти  зробила те,  що повинна  була.120-180  г  високоякісної  олії  протягом
наступних шести місяців повинні  усунути шкоду.Я б хотів годувати пацієнта п’ятьма чи
десятьма  грамами  олії  на  день,  але  ми  все  одно  не  можемо  цього  скасувати.З
найкращими побажаннями, JB

«Ну, їй лише 7 місяців.10 грамів на день здається занадто багато для дитини, тому що їй
важко впоратися з 1 грамом на день».Марі

--  Я  знаю,  Марі.Дуже  важко  надати  цю  консультацію  через  Інтернет,  не  побачивши
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пацієнта,  не  знаючи  якості  масла  тощо.Ви  зробили  те,  що  повинні  були  зробити,  я  в
порядку.Все, що я кажу, це переконатися, що вона зараз їсть багато олії, щоб зашкодити
завдану шкоду.JB

«Привіт, мені просто цікаво, чи можу я ввести трохи масла в пухлину моєї дочки?Оскільки
вона знову росте, її пухлина знаходиться на нижній губі та всередині обох щік...Хороша
новина в тому, що вона нарешті припинила прийом гідроморфіну, і навіть якщо він знову
почне рости, вона не відчуває болю...Тож я побачив, що вони вводили олію пацієнтам з
раком молочної залози, і це змусило мене задуматися, чи я повинен зробити те саме для
Кейлі?Якщо так, скільки я маю вводити їй і чи все ще датиму їй трохи за допомогою трубки
ng?»Марі

--  Привіт,  Маріє,  я б використав його місцево,  цього має бути достатньо.Добре підійде
настоянка, або прямо на неї.Я б не вводив занадто багато в область пухлини, якщо це
дійсно не потрібно.Звичайно, чим більше олії ви отримаєте і чим ближче до пухлини, тим
краще, але в цьому випадку, я думаю, підійде місцеве застосування.Будь ласка, зробіть
фото чи відео та найкращі побажання.Йіндріх

«Я не думаю, що олія підійде для Кейлі.Він знову стає дуже великим...Незабаром все буде
так, як минулого разу, пухлина заблокує їй дихання...Тепер вона приймає більше 2 грамів
на день і все ще без змін...Вона не могла терпіти від 5 до 10 грамів на день, тому що вона
не може переносити навіть 2 грами на день...і плюс це коштує нам 200$ кожні 2 дні, ми не
можемо дозволити собі 5 грамів на день, у нас ще є 2 інших доньки, яких ми також повинні
забезпечити ...Ми живемо в кошмарі..."

--  Ну,  вам  нема  чого  втрачати,  поверніть  дозу  і  тоді  починайте  вводити.Він  швидко
зменшиться, тому не витрачайте час, якщо ви знаєте, що робите, і я сподіваюся, що ви це
зробите.З найкращими побажаннями, JB

«Мені потрібні додаткові інструкції щодо того, як робити ін’єкції, з чим я змішую олію для
цього  тощо?...Я  був  би  радий,  якби  ви  могли  написати  для  мене  всі  інструкції,  якщо
можете».

-- Ну, я сам ніколи цього не робив, чесно кажучи, ти ще хочеш моїх інструкцій?JB

"Так ...Ви напевно знаєте когось, хто спробував це?»

--  Я б олію не розчиняла,  я б колола прямо біля пухлини.Вам потрібно буде розігріти
шприц, щоб масло було рідким.Потім вводьте стільки, скільки зможете, можливо, півграма,
хто знає.Або почніть з меншого.Але знову ж таки - це повинен робити лікар в ідеальній
ситуації,ми обоє це знаємо.JB

"Гаразд...Лікарі Кейлі не знають про те, що вона була на маслі...У мене тут є голки, які
медсестри дали мені, щоб відмінити ліки...Якщо я зробив ін’єкцію біля її пухлини, я все
одно повинен дати їй трохи її в трубку?»

-- Спробуйте, подивіться, як вона реагує, і поєднайте обидва.Я думаю, що ін’єкція один раз
на день підійде, але дуже важко дати вам цю пораду в Інтернеті.Чим більше в ній олії, тим
більше шансів, деякі пацієнти брали цілу трубку і спали три чотири дні, але їх пухлини тим
часом інкапсулювалися, я дійсно не знаю більше, що сказати.JB

«Чи можна давати Робунол, коли вона проходить лікування маслом?Тому що її слиз дуже
поганий, і якщо я не дам Робунолу, я думаю, що вона подавиться слизом.Але я боюся, що
олія ще не зменшує її пухлину через це…»

-- Олія подбає про її слиз, тож я б не давав їй Робунолу.JB
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«Поки що ні, я, мабуть, не отримую олію хорошого сорту, тому що нічого не працює...»
-- Це теж можливо.JB

«Моя дочка померла в п’ятницю о 4 ранку».

-- Марі, ти зробила все, що могла.Йіндріх

«4 РОКИ З ПУХЛИНОЮ МОЗКУ.Ах, так, ще раз ось ЧОМУ я не мовчу про те, що олія
коноплі вбиває рак.Нижче наведено оновлення від матері 4-річного хлопчика з кінцевою
стадією  пухлини  головного  мозку,  яка  обгортається  навколо  спинного  мозку.Близько  6
тижнів  тому  Р.дали  2  місяці  життя.Він  паралізований  від  попереку  вниз  від  пухлини.У
попередньому  звіті  мама  сказала,  що  він  трохи  рухав  лівою  ногою.Нижче  наведено
оновлення, яке я щойно отримав.==

Привіт,  Коррі,  як справи?Тут все добре!!Р.здається,  все добре!Зберігаючи свою вагу на
хорошому харчуванні та невеликому болю, який С.а ми з фізіотерапевтом думаємо, що це
слабкі м'язи в його тулубі!!Він зручно спить і може по кілька годин сидіти в інвалідному
візку.Я дуже впевнений, що все йде в правильному напрямку!!

Він сидить по 3 години і болить дуже мало!!Він може прокидатися вночі, щоб попросити
нас покатати його або іноді помасажувати йому ноги, але це все.Він не скаржиться на біль
там, де була пухлина і ми не бачимо нічого опуклого!!!Він згасає приблизно через 3 години
після того, як я даю йому дозу, і спить приблизно 4 години.Ми все ще працюємо над тим,
щоб отримати 1 грам на день, але ми пройшли половину шляху!!!Ми дуже щасливі, що
зустріли вас у той час!!Я справді вірю, що так було задумано!!Р.22 квітня йому призначено
МРТ!!!Збережіть віру люди.КАНАБІС Вбиває РАК». Коррі Єлланд

«Мамам слід їсти олію, це було б краще для них і їхніх дітей.Куріння цього препарату не
настільки ефективне, 90% лікувальних ефектів виявляється в диму.І якщо ви запитаєте
мене, чи варто дітям використовувати олію як ліки, я скажу так, абсолютно, бажано кожен
день.Що б ви ще хотіли дати дитині як ліки?JB”

«Щойно зробив своєму синові масаж спини з маслом чайного дерева з додаванням олії
канни.Скаржився  на  болі  внизу.Так  з’явилися  ліки.Це  спрацювало  протягом  двох
хвилин.Він сказав, що біль повністю зник.Він повернувся надворі і  виконує будівельний
проект зі своїми тракторами». Хосе

«У моєї  дочки епілепсія,  у  13 років  у  неї  був перший напад.Зараз їй 31,  і  зараз вона
приймає 5 видів ліків,  які  вона приймає 3 рази на день у великих дозах.У неї  також є
імплант VNS (стимулятор блукаючого нерва), який вона отримала у квітні 2000 року.У той
час її судоми були настільки сильні, що вона була непрацюючою людиною, яку довелося
прив’язати в інвалідному кріслі.Я повинен визнати VNSдуже допоміг у цьому!Але у неї все
ще є судоми, і між ними та всіма ліками вона не може жити.У неї було більше скоб, швів і
зламаних кісток, ніж будь-кому доводилося мати справу.

У всякому разі, сподіваюся, ви отримаєте картину.Мій син і брат вживають марихуану від
біполярного розладу та болю.Вони кілька разів запитували мене, чи я коли-небудь вивчав
будь-які  дослідження,  які  стосуються  використання  його  для  судом.Нарешті  я  почав
досліджувати це, і саме тоді я знайшов сльози фенікса.Я не зовсім впевнений, що олія
підійде для неї, проте я сама почала приймати його минулої неділі від болю у всьому тілі
та сильного безсоння.Це допомогло МЕНІ більше, ніж я можу сказати!

Але під  час  свого  дослідження я також натрапив на історію Джейсона та  Джейдена.Я
припускаю, що ви знайомі з цим, але про всяк випадок чоловік лікує судоми своїх синів за
допомогою настоянки з високим вмістом CBD.Я також почав досліджувати це і вирішив
спробувати це для своєї дочки.Свою першу дозу вона отримала в неділю, 30 грудня 2012
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року.На сьогодні  я  даю їй 1/2  крапельниці  5  разів  на день.Менш ніж за  тиждень вона
перейшла від кількох судом щодня до жодного за останні два дні!Я все записую, і  моя
мета — позбутися від ліків і строго на настоянці.Якщо моя документація чимось допоможе,
я з  радістю надішлю її  вам.Я надзвичайно вдячний за роботу,  яку виконуєте ви та Рік
Сімпсон!Дякую." Кейсі

-- Привіт, Кейсі, дякую за новини.Це досить типово, у людей не буває судом, коли вони на
маслі.Було  б  найкраще,  якби  вона  прийняла  лікування  правильно,  дотримуючись
інструкцій на нашому сайті.Звісно, документація буде чудовою, а також кліпи на Youtube чи
щось подібне.З найкращими побажаннями, Йіндріх»

QЧи є вік, коли вони можуть почати це?Моєму синові 3 роки, у нього погана екзема, і тут
хорошу частину року холодно». Роксана

--  Роксана,  давати олію дітям,  навіть  новонародженим,  абсолютно  безпечно,  особливо
якщо використовувати місцево в суміші з олією насіння конопель або маслом ши.Хорошою
стратегією є змішування конопляної олії з олією (1% олії підійде, але ідеально буде 20-
30%), а потім додавати кілька крапель у ванну щодня.Він залишить тонку плівку на всьому
тілі, і це зазвичай все, що потрібно (або принаймні для обслуговування).Робіть фото та
відео, покращення має початися дуже швидко.Свербіж і подразнення зникнуть за лічені
секунди або хвилини, а екзема просто зникне протягом тижня або більше.З найкращими
побажаннями, JB

«RSO був найкращою терапією для мого аутичного сина, якого групово прив’язали додому,
бо мене били,  а мій дім  зруйнували.Я пробував дієти,  хелатну терапію,  гіпербаричний
кисень,  уколи  метил  b  12  і  багато  фармацевтичних  вбивчих  препаратів,  і  ніщо  не
працювало краще, ніж олія канабісу.

Важко  отримати  медичну  картку  для  неповнолітнього,  якщо  просто  зателефонувати  і
запитати,  чи  дадуть  картку  неповнолітньому  з  аутизмом.Батькам,  яким  важко,
телефонуйте, поки ваша дитина в гніві, щоб вони на власні очі почули, наскільки серйозна
ситуація.Мені відмовили 3 рази, перш ніж я вирішив зателефонувати, поки він пробивав
дірки в стінах і кричав...потім сказали, що дадуть йому картку». Робін

«Дякую,  масло  Ріка  Сімпсона...Я  не  міг  подякувати  вам  достатньо!Ви  даєте  моїй
семирічній дівчинці, яка страждає на гострий лімфобластний лейкоз, сили продовжувати!
Вгадайте,  що  ще?!Через  тиждень  після  прийому  олії  у  формі  капсул  у  неї  настала
ремісія!!!(У неї  є  картка OMMP, щоб легально вживати канабіс для лікування лейкемії,
рекомендовану її лікарем)

Дякуємо,  що  ви  дали  нам  можливість  не  наповнювати  тіло  нашої  маленької  дівчинки
наркотичними  засобами,  які  змінюють  життя.Дякую,  що  дав  їй  смаки...коли  звичайним
дітям нудить шлунок!Дякуємо за те, що викликали посмішку на її обличчі та дозволили їй
не зазнати жодного розладу за довгий місяць лікування високими дозами стероїдів.

Єдиний  недолік  використання  олії  Ріка  Сімпсона  для  нас...є  злопам'ятний  біологічний
батько, який ніколи не був у її житті раніше, не погоджується і хоче взяти над нею опіку.Але
я вірю в цілющі сили, якими ви володієте, і я буду стояти за нас і медичну марихуану і
боротися за те, що це найважливіша частина лікування моїх маленьких дівчаток». Ерін

«У понеділок Хоробра Микола перевірила свої лабораторії, щоб перевірити, чи достатньо
вони, щоб відновити хіміотерапію (вона затримується через низький рівень нейтрофілів з 4
червня)…на мій жаль, вони були ще дуже низькі.

Я  переживаю  за  неї...її  тіло...її  здоров'я...її  майбутнє...її  благополуччя.Я  хочу  для  неї
найкращого, і моє серце розбивається, коли я бачу її тіло в такому поганому стані.Ви всі
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бачите посмішки та енергійну напівздорову щасливу 8-річну дівчинку (це неймовірно, і я не
міг бути щасливіший з цього приводу), але насправді, якби ви бачили її лабораторії...і те,
що хіміотерапія робить з її тілом, ви відчуєте те відчуття, яке відчуваю я.Маленькі крихітні
шматочки мого розбитого серця кришаться, коли колір зникає з мого обличчя...у мене в
горлі  клубок  утворюється...і  мої  очі  пухнуть  від  сліз.Вона  така  прекрасна...вона  така
щаслива і здорова виглядає...у неї НЕМАЄ раку...і вона має найкращі природні ліки для
боротьби з раком...Я не можу терпіти цього і що це з нею робить.Я хочу, щоб це було
зроблено найближчим часом...але за день до від’їзду на Гаваї ми отримали її лікування,
яке закінчилося 13 листопада 2014 року.Я був дуже вдячний,  що це закінчується на 8
місяців  раніше,  ніж  я  думав,  але  насправді...чи  можете  ви  уявити,  що  приймати
хіміотерапію  щодня  протягом  більше  1,5  років?!А  інтенсивна  щотижнева  хіміотерапія
протягом 10 місяців до цього?!

Підтримуючу хіміотерапію нам пояснили як легший період хіміотерапії...і  це було зовсім
нелегко.Вони  кажуть,  що  їх  кількість  нейтрофілів  може  залишатися  низьким  протягом
тривалого періоду під час боротьби з вірусом...але я повинен відправити її в державну
школу без вірусу?!Це буде неможливо...нам сказали, що вона, ймовірно, має вірус, *хоча
вона не виявляла жодних симптомів...її  маленька сестричка була дуже хвора*, і  ось ми
через 20 днів все ще з дуже низьким рівнем.

Просимо друзів помолитися, щоб Хоробрий Микола знайшов у собі сили подолати все, що
спричиняє цей тривалий період низьких показників.Будь ласка, Боже, зціли її тіло і дайте
йому  енергію,  щоб  витримати  хіміотерапію  без  побічних  ефектів  або  довгострокових
побічних ефектів.Будь ласка, бережи її Бог для мене...Я ніколи не міг уявити собі дня без її
красивої  посмішки та  теплих заспокоюючих обіймів.Ми знову перевіримо лабораторії  у
вівторок наступного тижня... і я буду тримати вас у курсі.мирна любов CURE». Відважна
мама

--  Важко описати,  що для мене це читання.І  важко уявити,  що вся та отрута робить з
Микаїлом.Ні за що, крім жадібності та корупції на найвищих рівнях нашого суспільства.

Микаїлі  потрібні  ліки,  які  зміцнять  її  імунітет,  а  не  отрута,  яка  завдасть  непоправної
довгострокової шкоди.Її лікарі справді цього не знають?Яку кваліфікацію вони мають, щоб
безпричинно вводити отруту?Чи мають ті гангстери, які отримують прибуток від того, що
дають отруту дітям, також ліцензію на вбивство?Хто їм це дав?

Вчора ми говорили про те, щоб залучити жінок до дії.Ось ваша справа.Ось як це виглядає
на практиці, коли лікарі виконують свою роботу не так, як треба.І ви, жінки, повинні змінити
це.Ви все життя захищаєте своїх дітей, тож робіть те, що потрібно.Дійте зараз, не чекайте,
кожен день має значення.JB

"Ти знаєш...Днями ми привезли Микайла до лікарів, і вони провели звичайні лабораторії...Її
гемоглобін був на дуже критичному низькому рівні 5,2 (що технічно ледве достатньо крові
для функціонування вашого тіла...лікар сказав, що середня дитина на такому низькому
рівні майже НЕ ВІДПОВІДАЄ) Микола, вона відскакувала від стін, гіпер, потрапила в біду
за те, що стрибала на ліжку, балакуча, усміхнена, щаслива!!!Лікарі дивуються, чому...ну
док, що відрізняєтьсяміж Микаїлом та іншими твоїми дітьми...у неї є конопля!!!

Звичайно, лікарі НІКОЛИ не зараховують такі речі до канабісу...але вони повинні.Лікарі,
медичні дослідники та фармацевтика завдають нашій расі  непотрібних страждань,  і  це
руйнівно.Навіть якщо когось з тих чи інших причин не можна вилікувати...якість їхнього
життя можна значно покращити за допомогою канабісу.Ваш дідусь є доказом того, що його
рак був дуже запущеним і поширився по всьому його тілу...але подивіться, що зробила для
нього конопля!
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Коли  Микола  був  дитиною,  її  бабуся  померла  від  раку...дуже  швидкий  і  агресивний
рак.Вона не вживала коноплі.Вони помістили її в хоспіс і наповнили їй морфію...фактично
сказав нам, що це було для того, щоб позбавити її болю та прискорити процес смерті.Це
жорстоко...незвично...і  підло...і  буває,  що  це  СТАНДАРТНЕ МЕДИЧНЕ ЛІКУВАННЯ.Я б
ніколи не хотів  потрапити на морфій,  щоб страждати,  поки не помру.Це жорстоко...і  я
щодня молюся, щоб ця корупція припинилася». Відважний Микола

«Останні два мої дописи викликали багато запитань і кілька вимог щодо «доказу»...Я хотів
би поділитися з вами всіма науковими знаннями між канабісом і раком імунної системи
(лейкемія/лімфома).Ця  інформація  специфічна  для  клітинних  ліній  лейкемії  Jurkat...це
CD4+  t-клітинний  гострий  лімфобластний  лейкоз...ТОЧНО  такий  самий  родовід,  як  і
лейкемія Микайла.

Специфічний  тип  раку  відважного  Микайли  має  надзвичайну  кількість  наукових
підтверджень, що канабіс є ефективним засобом лікування, оскільки вчені виявили, що
клітини  імунної  системи  мають  СПЕЦИФІЧНИЙ  рецептор  cb2,  який  викликає  апоптоз
(загибель клітин).

ТГК  індукує  апоптоз  у  клітинах  Jurkat  (т-клітинний  гострий  лімфобластний  лейкоз)  за
допомогою трьох різних механізмів.(1) ТГК зв’язується з CB1 і CB2 і призводить до синтезу
церамідів за допомогою серин-пальмітоілтрансферази.(2) Керамід потрапляє в мітохондрії
і  призводить  до  витоку  цитохрому  c  в  цитозоль.(3)  Цитохром  c  з’єднується  з  Apaf-1,
каспазою 9,  і  утворює апоптосому.(4)  Апоптосома перетворює  прокаспазу  3  в  активну
каспазу 3, що призводить до апоптозу.ТГК також активує зовнішній шлях (каспази 8 і 10) і
інгібує  шлях  Raf/Mek/Erk.Інгібування  шляху  виживання  клітин  призводить  до
дефосфорилювання  Bad  і  транслокації  цього  білка  Bcl-2  в  мітохондрії,  а  потім  до
апоптозу». Відважний Микола

--  Чим більше олії  вона  потрапляє  в  неї,  тим  краще,  особливо  враховуючи непотрібні
медичні  процедури,  які  вона  все  ще  має  і  через  які  довелося  пройти.З  найкращими
побажаннями  на  Гаваях,  Найхоробріший  Микола,  приємно  бачити,  що  твоя  мрія
здійснилася.З невеликою допомогою олії.JB

«Цей дим НЕ корисний для дітей чи мам...  дурні мами, а що ви говорите своїм дітям?
Масло чи нада!Особливо дітям!» Найя

--  Я  б  не  був  таким  радикальним,  куріння  чи  випарювання  також  мають  сприятливий
вплив, наприклад, проти нудоти у вагітних.Це не зашкодить дитині.JB

«Дим не такий чудовий... особливо якщо у вас схильність до алергії...  просто кажу.Я не
можу впоратися з димом!Крім того, діти не можуть знати, коли зупинитися... чи то цукор,
кофеїн, їжа тощо.Ви повинні бути їхнім провідником.Я не думаю, що пропаганда куріння
канабісу є чудовою ідеєю для підлітків.Просто кажу.Просто моя думка з побаченого.Може
також відволіктися від шкільної роботи та важливих справ». Найя

-- Раніше я теж відволікався від шкільних завдань і важливих питань, і у нас взагалі не
було канабісу.Все, що мені знадобилося, це побачити десь гарну дівчину, і це було саме
для шкільної роботи та питань, які були важливі для інших, але не для мене.

Якщо  ви  контролюєте,  скільки  чаю  п’ють  ваші  діти,  звісно,  контролюйте  кількість
канабісувони збираються прийняти або проковтнути.Удачі з цим.Це марні зусилля, але я
впевнений, що вони будуть зайняті багатьох людей протягом наступних кількох років, поки
вони не зрозуміють, наскільки безпечна конопля і що насправді практично неможливо її
передозувати.

Так кого хвилює, скільки його хтось споживає?Я не.Мені навіть байдуже, скільки чашок
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чаю чи кави випивають люди в день, уявіть собі це.Чому я повинен?Це не моя справа.І
нікого не цікавить, скільки цих рятувальних і профілактичних ліків хтось споживає.

Чим більше у вас олії і чим частіше, тим краще для вашого здоров’я.Це єдине правило,
яке  дійсно  діє.Людям  різного  віку,  включаючи  дітей  та  вагітних  матерів.Якщо  вам  не
подобається ця ідея,  подолайте її,  навчіться з  нею жити,  це найкраще,  що ви можете
зробити.Жодне регулювання канабісу не спрацює, це все одно не можна регулювати.Крім
того, немає реальних підстав регулювати це.JB

«Я курила всю свою вагітність  до 4  тижнів  пологів.Мій лікар також проводив тести на
наркотики  кожного  відвідування лікаря.Отже,  вона  знала,  що я  курив  bud.Коли дитина
народилася,  вона  народилася здоровою,  вагою 10,6  фунтів  і  був негативний на ТГК.Я
також годую грудьми і  продовжую використовувати bud.І  здогадайтеся,  він  перевершує
кожну милю.Це цілком протилежне пошкодженню мозку.Мозку  потрібні  канабіноїди для
розвитку загальної моторики здоров’я, тому припиніть ненавидіти». Несса

«Мій  син  народився  8  фунтів  1  унцію.5  днів  ПЕРЕД  терміну  пологів.Це  дві  головні
«занепокоєння»,  які  я  коли-небудь  зустрічав  із  курінням  горщика  під  час  вагітності,
низькою вагою при народженні та передчасними пологами.Моєму синові майже 9 місяців,
він щойно зробив оцінку по шкалі Бейлі, щоб оцінити його когнітивний розвиток, а також
рухові функції та мову.Він набрав високий середній бал і дуже кращий у всіх категоріях.Тож
візьміть свою дурницю і здуйте її в дупу». Ешлі

«Це  влада  тут  злочинці...У  мене  розсіяний  склероз,  і  мій  син  теж…йому  щотижня
доводиться робити 26 ін’єкцій у мозок, щоб зняти біль у нервах у мозку…

У мене троє онуків, і я не «НАРКОМАГ», ТАКОЖ МІЙ СИН, ЯКИЙ закінчив НАКРАЩИЙ У
СВОЄМ  КЛАСІ,  і  отримав  гроші  за  те,  щоб  бути  класним  вихователем  через  свій
інтелект.Його нирки закрилися, товста кишка не працювала, а біль був настільки сильним,
що він був нерухомий.Він ніколи не вживав наркотиків і не вживав спиртних напоїв, лише
зрідка, у своєму житті, до того, як у нього розвинувся РС.

Його двоюрідний брат підсунув трохи горщика в свої брауні, коли він пригощав його на
вечерю, невідомо йому...і вгадайте що?У нього знову почали працювати нирки, тремтіння
вщухло, і він міг спати вночі, коли приймав настоянку.Це заспокоює тремтіння, і він може
спати вночі...Йому досі щотижня доводиться вводити 26 голок у мозок через біль у нерві в
мозку...

Хто ти такий, щоб судити ці неймовірні ліки...?????і, до речі, у мене була одна дитина до
вакцинації від гепатиту B, і вона була вільна від РС, але протягом тижня після вакцини
мені  довелося  отримати  окуляри,  а  потім  протягом 2  тижнів  я  повністю осліп  на  ліве
око  ...Мені  було  17  років  і  я  осліп.злякався?Так...Якби  не  ці  ліки,  я  б  досі  була  в
інвалідному візку...

Я  б  ніколи  нікому  не  побажав  цієї  хвороби...але  ви  повинні  прийняти  своє  рішення  в
іншому місці...Як ви думаєте, чому БОГ поставив ці ліки на планету?Або ви думаєте, що
Бог зробив помилку?

Сподіваюся,  вашим  дітям  ніколи  не  доведеться  переживати  те,  що  є  в  моїй
родині...дивитися,  як ваша дитина вмирає на ваших очах...Уявіть  собі,  містере...Гарпер
назвав кримінальним злочином вирощування однієї рослини у вашому дворі...Гадаю, його
родина ніколи не хворіла на РС чи рак...або RCMP.Настав час змінити закони на користь
людей, а не фармацевтичних компаній». Лавр

«Отже, на цьому тижні моя дочка отримала найглибший емоційний досвід зцілення від
канабісу.Сказати,  що  вона  має  емоційний  темперамент,  було  б  грубим
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переменшенням.Вона  народилася  з  вродженим  дефектом,  який  має  надзвичайні
проблеми.З  поваги  до  її  конфіденційності  я  не  буду  розповідати  про  подробиці,  але
скажімо,  що це  надзвичайно.І  жити  з  нею –  це  виклик,  який  найчастіше  потрясає  мій
світ.Одна фізична проблема, яку вона має, - це мігрень.Все, що вона дійсно може зробити,
коли вони прийдуть,  — це  лягти,  закутатися  в  ковдру  й  заснути.Це єдине,  що дійсно
допомагає.

Тож кілька місяців тому я змусив її нарешті спробувати вафлю, настояну на олії канабісу, і
через  15  хвилин  її  мігрень  зникла.На цьому  тижні  я  лягав  спати  рано  ввечері,  і  вона
подумала,  що  пізніше  може  отримати  мігрень,  оскільки  вона  відчуває,  що  вона
приходить...тож я дав їй невелику ємність із вафлями, щоб вона тримала її біля ліжка, щоб
вона могла взяти її, якщо вона відчує, що вона з’являється, коли я спав.Ну, тієї ночі вона
взяла чотири.Вони злиплися, і вона їх усіх забрала.І вона мала досвід.І півтора.

Вона спала більшу частину наступного дня, ночі та наступного ранку.Я знав, що у неї був
якийсь досвід... Я бачив, як її думки плавають навколо, і знав, що вона переживає щось.Те,
до чого я не був готовий, так це повні 180, які пережила моя дочка.Вона щаслива, мила,
уважна  й  радіє  бути  поруч.Зрозуміло,  я  також  зробив  деякі  великі  зміни  навколо
ситуації.Але це було наступного дня, тому не можна заперечувати, наскільки дивовижним
був зрушення від канабісу.Я ніяк не міг змусити її взяти таку кількість.Вона б відмовилася
від цього.І я б навіть не подумав про це, якщо чесно з тобою.Я хочу просто вклонитися в
знак вдячності.Коли я кажу вам, що ходив з нею по канату, я нітрохи не жартую.Зміщення
та  відкриття,  які  сталися  для  нас  через  «аварію»,  не  випадкові.Я  ніколи  не  давав  їй
пляшечки чогось, щоб приймати ліки.Те, що я зробив тієї ночі, — це диво».

«Я дуже щасливий,  що  нарешті  можу  оголосити,  що мій  милий хлопчик  використовує
канабіс для боротьби з побічними ефектами хіміотерапії та радіації ТА для того, щоб у
нього  не  виникли  нові  пухлини!Це  ліки  йому  надзвичайно  допомогло.До  того,  як  він
отримав ці ліки, його постійно блювало, він не їв, був дуже млявий і вередливий...тепер він
їсть,  він  не  їсть,  він  набирає  вагу,  і  кожен,  хто  був  поруч  з  ним,  знає,  наскільки  він
щасливий».

-- Ну, без отрути в його організмі дитині було б набагато краще.Немає сенсу разом із олією
використовувати  хіміотерапію  та  радіацію,  це  все  одно  що  дати  пацієнту  протиотруту,
закачуючи отруту  в  його вени.Олія  тільки  для найкращих  результатів.Лікарі  повинні  це
знати, не так вже й важко зрозуміти, що давати дітям отруту, коли в цьому немає потреби,
не варто.JB

QЯ мати-одиначка 29 років.Моєму синові зараз 8 років, він живе з помірним аутизмом.Я б
не міняла свого міні я ні на що в цьому світі, хіба що трохи полегшити йому життя.Мені
було цікаво, чи не приходили до вас інші батьки і питали про масло?Або якісь історії успіху
з аутизмом/аспергером?Якби я вирішив піти цим шляхом, на яку дозу я б придивився?Я
ціную всю інформацію!Дякую.Від розчарованих мами та маленького хлопчика.

А.«Олія  —  це  єдине,  що  може  спрацювати»,  —  сказав  Рік,  коли  я  прочитав  йому
це.Інструкції щодо дозування та інша інформація про те, як виробляти та використовувати
олію, є на нашому сайті та в книгах, доступних там.У минулому я допоміг багатьом дітям з
аутизмом, і цей препарат творить з ними чудеса.Діти люблять приймати ці ліки, вони не
упереджені, вони не знають, що «роблять щось не так», а батькам дуже подобається, коли
у них є час для себе.Для досягнення найкращих результатів, як завжди, я починав би зі
стандартного лікування 60 г, без таблеток, а потім тримав дитину на підтримуючій дозі в
кількості за його вибором до кінця його довгого і мирного життя.І малюк з відео повинен
зробити точно так само, якщо взагаліможливо.З найкращими побажаннями, JB

«Мері Джейн дуже допомогла мені, коли я була вагітна, і ніколи не вплинула на двох моїх
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дітей». Саманта

«Привіт,  Рік,  нещодавно  ми виявили,  що у  мене  є  шишка від  середнього  до  високого
ризику на моїй лівій грудях.Мені 34 роки, а моїй дочці всього 1 1/2 року - я була в жаху!Я
також страждала від післяпологової депресії після народження моєї доньки, тож усе це
було занадто.Проте, на щастя, я живу в Південній Африці,  де, хоча й досі нелегальна,
конопля  (або  дагга,  як  ми  її  тут  називаємо)  росте  в  достатку,  і  досить  легко  дістати
пристойний бур’ян за розумну ціну.

Я відразу ж приступив до приготування олії  -  журі  все ще не розглядає шишку в моїй
грудях, оскільки я повертаюся на наступний огляд лише через 2 місяці - але післяпологова
депресія  майже  пройшла  через  місяць  прийому  масло.Я  відчуваю  себе  сильною,
мотивованою та здатною досягати повсякденних справ – що було лише мрією ще недавно!
У Південній Африці ми в основному отримуємо тільки штами Sativa або змішані штами
Sativa.Я просто хотів розповісти вам про свою історію, оскільки там так багато людей, які
безглуздо страждають від депресії,  приймають неприємні фармацевтичні препарати, які
негативно впливають на них, хоча насправді олія, здається, виправляє все, що потрібно
було виправити без зусиль, без неприємних сторон ефекти!Я знову почуваюся, як старий, і
це ЧУДОВО!Продовжуйте гарну роботу, і я буду продовжувати поширювати інформацію з
цього боку!Велика любов, Келлі»

-- Дякую за це чудове свідчення, Келлі.Я впевнена, що це може допомогти багатьом іншим
мамам.З моєї точки зору, матері повинні вживати невеликі дози олії під час вагітності та
продовжувати вживати її  після народження,  якщо вони дійсно хочуть дати своїй дитині
найкраще.Це може здатися суперечливим, але які ще ліки, крім такого натурального, як
олія, ви хотіли б дати матері та її дитині?JB

«Я  курила  і  їла  протягом  усієї  своєї  вагітності,  і  мій  син  —  один  із  найрозумніших  і
найздоровіших хлопчиків, яких я коли-небудь зустрічала.Я спробував прийняти таблетки
від ранкової нудоти та таблетки від головного болю, але нічого не допомогло.Мій ішіас
постійно щипав,  і  моє тіло боліло (ймовірно,  тому, що він мав 10 фунтів і  23 дюйми в
довжину, коли я народила, тож будь-які скептики, які кажуть, що це гальмує ріст, ви дуже
помилялися.)  Я  їв  ласощі  або  їв.  невелика  затяжка  я  отримав  би  майже  миттєве
полегшення.Я мушу погодитися, що це найбезпечніший ліки». Сара

«Вагітність  2-ю  була  тортурою!Я  втратила  20  фунтів  наприкінці  1  триместру,  блювала
кожен день, апетиту взагалі не було.Без сумніву, я втрачав її.Я пробував курити і відчув
провину!Але це врятувало їй життя...Я їв і відпочивав краще, ніж будь-коли!Вона здорова
щаслива і абсолютно красива!Зараз 9 років, проблем зі здоров’ям немає». Дженніфер

«Мама  не  може  зупинити  їжу.Який  вплив  це  має  на  плід,  що  розвивається?Це  дуже
шкідливо  для  плода.Отже,  як  змусити  матір  зменшити  кількість  їжі?Ви  використовуєте
ліки,  які  найменше  можуть  зашкодити.канабіс.Будь-які  інші  препарати  від  нудоти,  які
можуть використовувати лікарі, мають побічні ефекти.Єдиний побічний ефект канабісу –
це відчуття гарного самопочуття і сну». Герш

QУ моєї дружини сильний біль у попереку через 7 місяць вагітності, вона описує це як
нервове посмикування, що надзвичайно болісно.Я спробував оглянутися на вашому сайті
та тут.Чи допоможе RSO різко зменшити біль?У вас є посилання на попередню тему на цю
тему?Я стурбований, якщо їй дадуть кодеїн, це зашкодить дитині

А.Нехай вона  проковтне  крихітні  дози  олії  і  нанесіть  олію  місцево  на  спину.Зробіть  їй
масаж із сумішшю олії та олії конопляного насіння.Так, існує велика ймовірність, що кодеїн
може зашкодити дитині.Масло ніяк не може і не зашкодить дитині.JB

«У жовтні мого сина діагностували синовіальну саркому після видалення пухлини перед
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біопсією.Сказали, що рак все ще буде і міг поширитися на ньоголегенів через агресивний
тип раку.У останніх результатах тесту вони не можуть знайти жодних слідів цього для свого
здивування.Олія канабісу була однією з багатьох речей, які я почав вживати майже відразу
після постановки діагнозу». Аманда

«Яка  наймолодша  людина,  про  яку  ви  знаєте,  що  вона  лікується  в  RSO?Чи  існує
педіатричний протокол лікування?Хоча поки що нам не вдалося похитнути думку бабусі й
вилікувати дідуся.У мене є 2-річна дитина з невідомими проблемами шлунка (так, вона
перебуває на «медичному» лікуванні більше року, і всі таблетки, креми, лосьйони та зілля
Big Pharma були невдалими.Зараз вони схиляються до білкового синдрому.Очевидно, що
дитина вагою 25 фунтів не може впоратися з такою ж дозою, як чоловік вагою 175 фунтів,
тож чи рекомендуєте ви його взагалі для педіатричного застосування?» Сара

--  Вагітні  матері  повинні  використовувати  олію,  а  потім  підвищувати  дозу  під  час
пологів.Після пологів матері повинні їсти олію невеликими дозами, щоб переконатися, що
дитина розвиватиметься оптимально.

Отже, якщо ви мене запитаєте, моєму наймолодшому пацієнту було мінус вісім місяців і
він досі чудово почувається, він найкраще розвинений малюк у своєму дитячому садку і
почав говорити раніше за більшість інших.Його мати використовувала олію до того,  як
народила  його,  і  дитині  також  дали  масло  після  щеплення  гексавакциною,  щоб
переконатися,  що  небезпечні  хімічні  речовини  будуть  виведені  з  його  тіла  якомога
швидше.

Олія  канабісу  є  безпечним  ліками  для  людей  різного  віку.Якщо  у  вас  є  проблеми  з
розумінням цього, подивіться, як олія допомагає від екземи або пелюшкового дерматиту, а
потім поверніться і скажіть мені, що ви ніколи б не давали канабіс своїй дитині.Все, що ви
почули від мене, це те, що батьки, які не дають канабіс як ліки своїй дитині, або погано
поінформовані,  або  вони  психопатичні  садисти,  яким  подобається  спостерігати,  як
страждають інші.

Чи знаєте ви, наскільки ефективна олія проти зубного болю?Ви б дали дитині масло для
боротьби з болем, пов’язаним із зростанням зубів?Я б.Зовсім без вагань.

Дозування  для  дітей  в  основному  таке  ж,  як  і  для  дорослих,  коли  ви  лікуєте  щось
серйозне.Почніть з невеликої  дози тричі на день,  звикайте пацієнта до неї,  збільшуйте
дозу кожні чотири дні або як зручно, і завжди намагайтеся якомога швидше ввести якомога
більше ліків, переконавшись, що вони залишаються у своїй зоні комфорту.JB

«Якщо у вас є дитина і ви відмовляєтеся від «рекомендованих» щеплень, будьте готові до
того,  що  держава,  в  якій  ви  проживаєте,  забере  у  вас  дитину  силою.Це  відбувається
частіше,  з  загрозливою  швидкістю.Погуглите  і  перегляньте  "вимоги"  вашого  штату.
Соціальні  працівники  з  кожним  днем  демонструють  все  більше  «комплексу  Бога»  і
вважають,  що  вони  краще  за  будь-яких  батьків  знають,  що  краще  для  кожної
дитини.Будьте обережні, навіть коли розмовляєте з вашим сімейним лікарем на цю тему».
Качконос

«Я  знаю  двох  людей,  чиї  діти  ніколи  не  робили  щеплень.Обидва  —  мануальні
терапевти.Один із дітей ходить у приватну школу.Я думаю, якщо ти навчаєшся вдома, це
не має значення.Не впевнений." Лорінда

«Я бачу маленьких дітей та немовлят з раком, до лікування вони виглядають добре, після
операції  та  хіміотерапії  виглядають  так,  ніби  вмирають,  і  часто  так  і  є.Мене розриває
серце, як змушують людей страждати й рано вмирати, коли ця олія так багато лікує.Я вже
тиждень на олії, і я почуваюся чудово, я вважаю, що це зменшує мою пухлину на нирці, у
мене ще немає доказів, але незабаром я буду». Ланна

- 134 -



«Подруга-медсестра використала його на 3 стадії пелюшкового дерматиту, який зник за
ніч!» Аліса

-- Для тих, хто вважає, що дітям не слід вживати коноплю.Які ще ліки ви б хотілихотіли б
дати  їм,  якщо не це найдавніший,  найбезпечніший натуральний лікарський  засіб,  який
використовувався  протягом  тисячоліть?Або  ви  збираєтеся  дивитися,  як  ви,  діти,
страждаєте від  усіх  цих екзем і  висипань без причини?Я б сказав,  що це не приємна
річ.Особливо, коли є таке просте рішення всіх цих проблем шкіри.

Чи нормально дивитися, як ваші діти кричать від болю, коли ви можете просто дати їм
краплю олії, і вони будуть безболісні?Хм?JB

«Чи може адміністратор порадити, яку дозу дати 8-річній дитині, яку відправили додому
помирати?» Рікардо

--  Почніть з  невеликої  дози,  подивіться,  як дитина реагує,  а потім збільшуйте дозу так
швидко, як дитина зможе її прийняти.Тричі на день.Зазвичай вони сповнені таблеток, коли
їх відправляють додому вмирати, тому ви хочете спочатку їх детоксикувати, тому що ви не
знаєте, що дасть взаємодія, зазвичай це не дуже приємно, що робить взаємодія з цими
смертельними хімічними речовинами.Але це тому, що масло намагається очистити стіл,
щоб воно могло почати працювати.

Або, якщо вам нема чого втрачати, ви також можете почати з великої кількості масла і
таким чином ввести пацієнта в стан контрольованої коми.Я б, мабуть, так і зробив, але
який напрямок лікування вони оберуть, вирішувати батькам.

Все, що я знаю, це те, що агресивні хвороби потрібно лікувати агресивно.І я також знаю,
що, загалом, чим більше масла вам вдасться потрапити в пацієнта і чим швидше ви це
зробите, тим більше шансів на успіх і виживання.Але я також знаю, що інструкції  щодо
дозування згадуються не дарма.

Якби це була моя дитина, я б наповнив його маслом, я точно знаю, що дитина плавала б у
ньому, і я б, швидше за все, не дозволив жодному лікарю підійти до нього чи до неї.Але це
я, і я знаю, що робити.З найкращими побажаннями, JB

«Гаразд, зараз я відриваюся.Доктор Дейва поставив йому Ліріку, щоб лікувати його біль від
оперізуючого  лишаю.Протягом  останніх  двох  днів  (і  стало  ще  гірше)  у  Дейва  були
галюцинації.Наприклад,  він  щойно сказав:  «Хлопець з рудим волоссям не повинен тут
брати участь». Коли я запитав: «Що?», Дейв відповів: «О, не важливо, я впевнений, що
його тут немає». Я щойно розмовляв з ним, і він сказав, що зрозумів, що сталося щось не
так, тому що, коли він дивиться куточками очей, він бачить джунглі за нашим вікном.WTF!!!
Він  уже  деякий  час  приймав  олію  коноплі,  і  ніколи  не  мав  нічого  подібного.Менш ніж
тиждень  на  Lyrica,  і  він  втратив  майже  весь  контроль  над  рухом,  і  тепер  у  нього
галюцинації.Я просто наніс олію канабісу на ушкодження оперізуючого лишаю (з ДМСО), і
біль  припинився.Я  зателефонував  доктору  і  привезу  Дейва  в  ПЕРШУ  ДЕЛУ  У
ПОНЕДІЛОК.До  речі,  я  щойно  перевірив  сайт  Lyrica,  «ненормальне  мислення»  та
«галюцинації» є одним із побічних ефектів». Кім

«Спенсер  провів  чудовий  тиждень  для  всіх!!Він  зустрів  двоюрідного  брата  вперше,  і
отримав зустріч зі своїм дядьком і тіткою з Грузії!!Він повністю закохався у свою тітку Сару,
він навіть вибрав її замість мене чи тата!!Найкраще бачити, як він тримає олівець у руці та
кольорі, перебуваючи на колінах своєї тітки!Він навіть зробив переказ, з правої руки на
ліву!!Він намалював дерев’яну машину з абсолютною точністю за допомогою пальців ніг!
Незабаром спробую завантажити  його  відео!Він  продовжує  говорити  нові  слова  і  бути
просто чарівним!Ми змогли змусити його витримувати вагу на ногах за допомогою великої
підтримки!Він найкраще провів час, коли його тягнули в ходунках...Я не можу описати той
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радісний  розрив  серця,  який  я  відчув,  спостерігаючи,  як  моя  дитина  робить  це.Чиста
радість  на  його  обличчі,  коли  він  міг  грати  з  великими  хлопцями...всі  вони  їздили  на
велосипедах і скутерах, і все, що він міг робити, це з тугою дивитися...Я бачив на його
обличчі бажання приєднатися і не розуміти, чому він не може просто побігти і пограти з
ними...А потім його двоюрідний брат Джейсон із золотим серцем почав тягнути його за
собою,  говорячи  іншим  хлопцям,  щоб  їм  краще  їхати  швидше,  інакше  поліцейські
збираються їх дістати, тягнув Спенсера за собою в ходунках, пускаючи сирену.звуки, поки
інші їздили довкола.Якби ви тільки бачили його обличчя... нарешті, нарешті, він був одним
із  хлопців!Це  розбило моє  серце  на  мільярди шматочків,  а  потім  знову  стягнуло  його
разом, лише блиснувши його очі та реготаючи в його голосі.Найкращий тиждень за довгий
час.Спенсер  повинен  бути  великим  хлопчиком,  і  мені  це  подобається!Мені  хочеться
наполягати сильніше, боротися сильніше, довше молитися за це маленьке чудо, яке ми
називаємо Спенсер».

«І  його  пухлини  зменшуються  від  використання  олії  канабісу  з  високим  вмістом  ТГК!!
Онкологія  Лома  Лінда  визнала  Спенсера  невиліковною.Але  нещодавнє  МРТ  показало
зменшення розмірів пухлини!!Олія з високим вмістом ТГК — його єдиний ліки!Настоянка з
високим вмістом CBD – це те, що покращує роботу його рук, по суті, зцілює нерви, які були
зруйновані під час операції на мозку та хребті». Сюзетта

«Я досі  не можу повірити,  що зі  мною зробила нафта.Діабет,  ураження нирок,  артрит,
радикуліт,  розірвані  сухожилля,  ожиріння  –  все  зникло,  і  певний  нейрогенез  напевно
відбувся.Крім того, якби я був дитиною, мені сказали б, що у мене СДУГ.Я був маніяком,
який саморуйнується.Я витрачав більше часу на вандалізм у школі, ніж на уроки.Я провів
своїх батьків через пекло.Поки я не почав курити горшок.Я перейшов із середнього 30
років  у  школі  до  понад  80,  навіть  90  років  з  кількох  предметів.І  більше  ніякого
вандалізму.Дивно, що вони думають, що горщик шкідливий для дітей.Мені довелося б не
погодитися». Петро

«Ми  лікуємо  нашого  6-річного  сина  з  пухлиною  мозку  AA3  та  рідкісним  генетичним
захворюванням.Лікарі  нічого  не можуть запропонувати і  сказали,  що йому залишилося
жити лише місяці.Поки що судом немає, а наступна МРТ розповість нам більше.Останній
огляд,  окрім  пухлини головного мозку,  він  в  ІДЕАЛЬНОМУ здоров’я.У  нього не було ні
хіміотерапії, ні опромінення, ні операції.ТІЛЬКИ олія!!!” Пенне

«Ой,  я  сиджу  тут  із  течучими  очима,  намагаючись  увібрати  новини  від  телефонного
дзвінка, який щойно отримав.Трохи більше 2 тижнів тому я розмовляв із батьком на сході,
у якого 5-річна дочка щойно перехворіла.**** був діагностований нейробластома 4 стадії
високого ризику (дитячий рак) – поганий прогноз (MYCN Amplified).Їм сказали, що немає
надії і, по суті, забрати її додому і насолодитися останніми днями з нею, що у неї мало
часу.Зрозуміло,  що тато був дуже засмучений, коли подзвонив мені.Ми вказали йому в
правильному  напрямку,  і  вони  почали  ****  на  мед.Вони  щойно  закінчили  прийом  до
онкологів  у  лікарні.Аналіз  сечі  на  онкомаркери  ****  ПОВНІМ  НОРМАЛЬНИЙ!!!Вона
піднялася з 80, потім піднялася до 90 наступного тижня і зараз опустилася до 8,7.(Між 2 і 9
- це нормально).Правильно, люди, НІ ОЗНАК РАКУ.За 2 тижні ця дитина пройшла шлях від
невиліковної/критично  хворої  до  чіткого  стану  здоров’я.Онколог  сказав,  що  нічого
подібного вони ще не бачили». Коррі

«Мій  11-річний  син  проходив  хіміотерапію  протягом  останніх  10  місяців  (і  він  також
проходив опромінення протягом 6 тижнів протягом цього часу), і ми давали йому масло
протягом останніх 4 місяців, і воно дійсно допомогло в багатьох відношеннях ». Анжела

«Нафта врятувала мені життя.Буквально.У мене тяжка серцева недостатність, остеопороз,
остеоартрит,  синдром  розслаблених  зв’язок  та  регіональний  больовий  синдром.Я  не
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приймаю  інших  ліків  і  моє  здоров’я  стабільно  покращується.Мій  11-річний
син-аутист/епілептик не приймав ліків місяцями і добре функціонує завдяки освіті Ріка про
нафту.Дякуємо, що врятували наші життя». Марія

«Я помітив, що це робить кілька речей, для мого малюка, коли він вдаряється головою від
кидання каменю чи  чого  завгодно  і  отримує  грудку,  масло  розсіює його  протягом дня!
Здається, він також працює для закриття дір в шкірі, залишених вуграми, фурункулами або
навіть  кістами.У  мене  іноді  виникають  фурункули  на  обличчі,  і  вони  зливаються  за
допомогою мазі з іхтаммолу,  але іноді залишається дірка.Нещодавно я почав заливати
масло канабісу в отвір,  і  чи не знаєте ви,  що воно запечатало велику дірку приблизно
міліметра в діаметрі!І тепер ця область на одному рівні з моєю шкірою!Єдине, чого він не
зробив, так це збліднув ділянку моєї шкіри, який трохи темніший, але є інші речі, які я можу
використовувати для цього.Я просто щасливий, що він запечатує шкіру!» Махндіса

«Моя найкраща подруга дала його своєму синові, і  у нього припинилися судоми.Вибач,
друже, що засумнівався в тобі.Ви знали, що найкраще для вашої дитини, і мали рацію».
Мері

«Знаєш, що лізе мені під шкіру?У цих батьків все в порядку з такими побічними ефектами,
як ниркова недостатність, кома, затримка розвитку і, можливо, смерть.Але коли можливий
побічний ефект «високий», усі відразу злякаються.Ось які вони промиті мізки.Смерть якось
більш прийнятний побічний ефект, ніж високий.Часто це також освічені, розумні люди.Це
неймовірно». Міссі

«Знову ж таки, діти також потребують ТГК у своїх ліках.Регулюйте вживання канабісу точно
так само, як регулюєте кукурудзу або чай.Це все, що потрібно.Ні додаткових податків, ні
спеціальних ліцензій, ні нічого.Це єдиний раціональний шлях.Косметика з 30% ТГК працює
найкраще,  просто  пам’ятайте  про  це,  коли  почнете  думати  про  те,  як  «регулювати
вживання канабісу». Це марна трата часу та зусиль навіть намагатися «регулювати це». Я
б сказав, що ми вже достатньо зарегульовані».JB

Супозиторії
«Супозиторії  з  маслом  Ріка  Сімпсона  (RSO)  є  благословенням  для  всіх  жінок  з
проблемами,  пов’язаними  з  ПМС,  а  також  для  всіх,  хто  має  геморой,  хворобу  Крона,
проблеми з кишечником тощо.Вони також чудово підходять для дихання та легенів,  не
кажучи вже про контроль грипу.Вони створюють дуже приємне відчуття на тривалий час в
тілі.Я не бачив  нікого,  хто  б  не любив їх  приймати після  того,  як  вони подолали свої
початкові вагання».JB

«Привіт,  Джей  Бі,  я  не  знаю,  що  це  комусь  корисно,  тому  дозволю  вам  судити  про
це.Нещодавно у мене була якась проблема непрохідності кишечника, вона ніколи не була
повністю  діагностована.Внутрішня,  дуже  болюча  припухлість,  яка  майже  заблокувала
кишечник.У найгіршому випадку я не міг  сидіти чи навіть стояти через біль і  міг  лише
лежати  на  боці  для  полегшення.Лікар  загальної  практики,  очевидно,  виключив  рак  з
експрес-аналізів крові, але нічого не міг мені допомогти, окрім призначення консультанта
через кілька тижнів.Я по-дурному спробував аптечні ліки від пігментації, які після короткого
заспокоєння погіршили ситуацію.

За місяць до цього я купив форму для супозиторіїв на eBay, тому вирішив спробувати.Я
змішав кокосове масло (тверде при кімнатній температурі) з RSO і додав кілька крапель
олії  чайного  дерева.Заспокоєння  було  миттєвим,  і  протягом  24  годин  я  відчула
покращення, певне відчуття загоєння та зменшився набряк.Протягом 7 днів я повернувся
до нормального стану і відчув повне зцілення, припинив використовувати супозиторії.Це
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було трохи передчасно,  і  через ще 7 днів набряк повернувся.Я відразу повернувся до
використання супозиторіїв і цього разу продовжував протягом 14 днів (наскільки це було
можливо) після того, як набряк зник.Я схрестив пальці, коли говорю це, але, здається, це
спрацювало, і масло врятувало мене від страшного, болісного досвіду, коли я чекала до
спеціаліста.Тепер я відчуваю себе дуже вразливим, коли в холодильнику немає тюбика
олії.

Для того, щоб полегшити біль і швидко зцілити себе, заощадити дорогоцінний час лікаря-
спеціаліста, я, мабуть, порушую закон!Який дивний світ!» М

Як зробити супозиторії?
Розтопіть  какао-масло,  додайте  олію,  для  початку  приблизно  1-2  г  олії  на  100  г
розтопленого  какао-масла.Потім  збільшуйте  дозу  кожні  чотири  дні,  поки  пацієнт  не
використає приблизно 0,33 г олії в кожному супозиторії.1 г (загальна вага) супозиторії для
дітей, 2 г для дорослих, 3 г (кульки) для вагінальних проблем.Для новачків добре підійде
0,01-0,02 г олії.Якщо ви почнете комусь із 0,05 г в суппо, він, ймовірно, також не відчує
цього, але краще почати з невеликої дози (для тих, хто ніколи не пробував коноплю в
минулому  тощо).Справжній  RSO  дуже  потужний,  а  ви  ніколизнати,  як  буде  реагувати
пацієнт  (артеріальний тиск  тощо),  але  супозиторії  були  б  хорошим способом звикнути
людей до олії.

Цікавим є те, що супозиторії відкривають легені і полегшують дихання протягом, скажімо,
20 хвилин – мрія багатьох з ХОЗЛ або астмою тощо.Пацієнти також використовували їх
для  лікування  псоріазу,  високого  кров’яного  тиску,  хвороби  Крона,  судоми  перед  ПМС
тощо.

Ви також можете додавати в супозиторії інші натуральні олії, це залежить для чого ви їх
хочете і для чого.Просто зайдіть на деякі сайти натуральної медицини і прочитайте, що
роблять  різні  ефірні  олії,  і  ви  зможете  експериментувати  стільки,  скільки  вважаєте  за
потрібне.

Крім того, супозиторії є чудовим способом лікування пацієнтів, які не можуть їсти олію або
з якихось причин не можуть утримувати її в шлунку.Як на мене, судячи з ефекту, прийом
олії  в  супозиторіях  є  найкращим  і  найприємнішим  способом  використання
конопель.Спочатку  це  звучить  і  виглядає  смішно,  визнаю,  але  ті,  хто  спробував,
погоджуються.Можливо,  це  відкриває  чакри  знизу  вгору,  хто  знає,  але  це,  безумовно,
чудово.

Жінкам  сподобається  приймати  супозиторії  –  вони  також  допомагають  при  всіляких
бактеріальних  та  вірусних  інфекціях,  «партнерському  обміні  мікробіологічною
інформацією»,  алергії  на  презервативи  та  лубриканти,  які  на  них  використовуються,
тощо.Я  вже  згадував,  наскільки  ефективно  масло  бореться  (вирівнює)  гормональний
дисбаланс?З найкращими побажаннями, JB

«Супозиторії  з  RSO також можна використовувати для всіх  видів вагінальних проблем,
включаючи, але не обмежуючись, дріжджові інфекції, ВПЛ, кондиломи, герпес та багато
інших захворювань або інфекцій,  від яких не обов’язково страждати.Особливо,  коли за
ними можна так легко доглядати, якщо використовувати олію.JB”

«Свічки з конопляної олії RSO чудово підходять для всіх типів анальних або вагінальних
проблем,  геморою,  хвороби  Крона,  кишечника  або  кишківника,  лейкемії,  захворювань
легенів, включаючи астму, пухлини мозку, кров’яний тиск, контроль гормонального балансу
тощо.JB”
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«Чи можете ви дати мені пораду,  чи безпечно використовувати конопляну олію під час
вагітності?Там не так багато інформації, яку я можу знайти.Моїй подрузі щойно сказали,
що у неї кіста пупка, яка може спричинити утворення тромбів, що призведе до смерті її
дитини.Я бачила вплив конопляної олії та користь, яку вона може принести, я просто не
впевнена, чи безпечна вона під час вагітності». Крістін

--  Шановна Крістіно, звісно,  нею безпечно користуватися, коноплю використовували під
час  вагітності  та  при  пологових  болях  протягом  століть.Я  рекомендую  їй  робити
супозиторії з 0,01-0,06 г олії в кожному (починати з 1-2 г олії на 100 г какао-масла).Кіста
зазвичай  зникає  протягом  кількох  тижнів.Тричі  на  день,  і  нічого  страшного,  олія  не
зашкодить малюкові.З найкращими побажаннями, JB

«Страдаєш мігренню?Візьміть кількість олії канабісу розміром з рисове зерноRSO, і кілька
разів підморгнув.Немає нічого кращого, я вам скажу!» Сара

-- Чудова порада, Сара.Це дійсно працює.Дозвольте мені запропонувати спробувати його
в супозиторіях, досить близько до негайного полегшення, а також діє як профілактичний
засіб, якщо ви приймаєте його релігійно щодня.Мігрень може бути такою виснажливою.
(Диндріх навчив мене щодо супозиторіїв, і він був правий у всіх пунктах.)» Трейсі.

«Я отримав те, що хотів, дякую.Я хотів, щоб ви визнали, що олія є лікувальною незалежно
від її  сили.Масло не повинно бути 95-98%, щоб мати лікувальну цінність.Це не просто
«лайно», якщо не найвищий можливий відсоток.Мені здається шкідливим, що так багато
людей звертаються сюди за інформацією, щоб отримати дезінформацію, що конопля може
бути лайно.Це свята трава і, безумовно, має цінність у будь-якій формі.

Я думаю, що змащений шприц (звичайно без голки) зі злегка підігрітою олією можна було б
вставити і нанести безпосередньо всередину кишечника.Стріляйте прямо туди.Здається,
що розведення має більший сенс для місцевого застосування на великих площах». Блейк

-- Якщо ти цього хотів, то ти все ще упускаєш суть, Блейк.Олія з вмістом 45% THC - це
лайно,  якщо порівнювати з  найкращим надзвичайно потужним і  заспокійливим 95-98%
THC RSO, і воно ніколи не матиме такого ж або порівнянного ефекту.Це те, що ти хотів
почути?

Тепер, будь ласка, не соромтеся змастити олією пряму кишку, якщо ви хочете ще краще
довести свою думку, таким чином ви отримаєте більше практичного досвіду щодо того, як
правильно ним користуватися.Масло швидко покаже, чому його краще використовувати у
формі супозиторіїв і до цього краще прислухатися, ніж до доброзичливих порад.Олія може
працювати як клей, якщо ви все ще не зрозуміли підказку.Насолоджуйтесь експериментом,
зробіть  про  це  відео,  щоб  іншим  не  довелося  повторювати  цю  помилку  новачків.З
найкращими побажаннями, JB

«Печінка отримує  більшу частину свого кровопостачання з  травної  системи,  щоб вона
могла  далі  переробляти  білки,  інші  поживні  та  токсичні  речовини.Тому  прийом  олії
Сімпсона забезпечує надійну і швидку доставку до печінки, а потім до кровопостачання та
решти організму.Крім того,  частина олії  потрапляє  безпосередньо  в  товсту  кишку,  щоб
доповнити ліки в крові.Щасти!" Стів

«Чувак, супозиторій з олією канабісу НАрешті полегшив мій сильний біль у животі!Я також
не відчував себе камінням!(Я вважаю за краще мати вибір) Нарешті я зміг заснути без
болю  і  прокинувся,  почуваючись  набагато  краще.Друг  дав  мені  статтю,  яка  пояснює
біодоступність олії канабісу для різних способів введення.Це довго і науково, але я все
прочитав.

При  пероральному  прийомі  шлункова  кислота  знижує  швидкість  всмоктування.Люди
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відчувають справжнє відчуття «підняття» або «кам’яності», коли вони ковтають олію, і, у
свою чергу, вони думають, що нафта «справді діє».Але при пероральному прийомі воно
насправді  не  засвоюється  вищою швидкістю,  це  просто  переживається  психоактивним
чином.

Я приймаю масло канабісу перорально протягом майже 2 років, і я чудово одужав.Бутт
(каламбур),  після  2-денної  спроби  супозиторіїв,  я  переконався!Я  почуваюся  набагато
краще!Менше запалення в моїх суглобах, не настільки жорсткий, біль у нервах і м’язові
спазми  набагато  краще,  і  немає  болю  в  животі!Нарешті!Хвороба  і  хронічний  біль
жахливі.Тепер я відчуваю себе ще більш позитивно щодо цієї олії.Мені справді потрібна
була якась надія.Я починав думати, що він зробив усе, що міг, а тепер я відчуваю надію на
це».

«Біодоступність ректального шляху була приблизно вдвічі більшою за пероральну через
більш високу абсорбцію та менший метаболізм при першому проходженні». Міккі

-- Припустимо, чудово підходить для багатьох умов.Я зробив їх популярними в ЧР, і тисячі
людей використовують їх із великим успіхом.Тож вітаю, Міккі.;) JB

«Здається,  що  можна  було  б  приймати  набагато  більші  дози  супозиторіїв  і  не  мати
негативної  психоактивної  реакції.Чи існує швидкість насичення для всмоктування через
ректальний  шлях?Тобто  чи  можу  я  прискорити  своє  загоєння,  роблячи  супозиторії  у
більшій дозі?» Міккі

-- Будьте так само обережні з дозуванням, як і при пероральному застосуванні.До 5 мг на
суппо для недосвідчених,  близько 10 мг зазвичай переноситься дуже добре.При більш
високих  дозах  ви  ніколи не  знаєте,  як  відреагує  пацієнт,  тому  краще також поступово
збільшувати  дозу.Але  як  тільки  ви  набудите  свою  толерантність,  ви  зможете  вільно
експериментувати.Особисто мені подобаються припущення з 0,3-0,5 г олії, але це було б
забагато  для  більшості  інших,  тому  не  пробуйте,  якщо ви  не  знаєте,  що робите,  і  не
заперечуєте дводенний сон чи щось подібне.;) JB

«Я розумію, чому вона відчуває себе трохи наляканою через те, як олія може викликати у
вас почуття,особливо якщо ви ніколи цього не відчували.Моїй мамі було 62 роки, коли ми
почали вживати олію,  вона ніколи раніше навіть  не курила марихуану.Вона була дуже
слабкою, запаморочилася і деякий час не могла їсти, АЛЕ це побічні ефекти олії.Зараз ми
робимо  супозиторії,  і  різниця  вражаюча.Тепер  вона  може  приймати  свій  повний  грам,
розділений на 3 капсули на день.Вона все ще відчуває, коли він спрацьовує, але він не
такий важкий,  як коли вона приймала його перорально.Ми також змішуємо в такому ж
співвідношенні  олію  з  насіння  конопель,  і  поки  вона  працює  добре.Сподіваюся,  я
зрозумів». Ніккіта

«Привіт, Джей Б., у моєї мами рак легенів (стадія 3), і я дав їй олію, зараз у неї 10-й день, і
ми майже 1 грам на день.Ви мали рацію, вона звикла, і ефект зомбі вдень краще, вночі
спить 10-12 годин.Тож чи варто робити супозиторії з мамою?Дякую." Ріо Е

-- Так, Ріо, чому б і ні.Їй буде приємно приймати їх, вони справді викликають дуже приємні
відчуття в тілі.Таку ж дозування, яку вона звикла приймати всередину, змішайте її з какао-
маслом.Вона може приймати його між прийомами як доповнення, якщо може, або замість
пероральної дози, на її розсуд.Ректально або вагінально жінки в цьому відношенні мають
невелику перевагу перед чоловіками.

І  якби  жінки  знали,  наскільки  супозиторії  з  олією  можуть  допомогти  з
передменструальними та гормональними проблемами, вони всі б їх пили, я в цьому не
сумніваюся.
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Крім того, супозиторії з 0,005-0,01 г олії в них є відмінним способом почати лікування для
початківців, пацієнти зазвичай не їдять супозиторії з малими дозами олії, і вони, здається,
дуже насолоджуються цим досвідом.Але, як ми з’ясували, прийом супозиторіїв часто є
більш спірною темою, ніж використання олії взагалі.

Проте реальність така, що рано чи пізно вас підхопить геморой, і коли це станеться, ви із
задоволенням вип’єте супозиторій з олією канабісу, я вам це можу гарантувати.Тому що
полегшення настає миттєво, і повірте мені, що лише небагато людей достатньо міцні, щоб
не приймати супозиторії  в таких ситуаціях.Що стосується упереджень щодо канабісу, то
геморой може їх дуже швидко розібрати.JB

«Ви сказали, що гормональні проблеми…Я на Естрогелі, тому що не маю гормональних
причин моєї великої операції.Чи допомагає це для цього?» Єлизавета

«Звичайно...Мені 55, і я користуюся ним щодня». Крісті

Трубки для годування
«Я лікую свою маму.У  неї  рак  горла,  і  вона  послідовно  вводила  його  через  зонд  для
годування.Трохи підігрійте і змішайте з кокосовою олією!Ніколи не забивала трубку!» Стів

«Я даю його  синові  через  зонд для годування,  коли він  не хоче його проковтнути -  я
наливаю дуже гарячу воду на олію в чашці,  потім вона розсіюється, потім додаю трохи
прохолоднішої води (не дуже багато), щоб вода була не дуже гарячим, потім перелийте
його в тюбик.Він працював досить добре,  хоча іноді  масло трохи просочує трубку,  але
вона ніколи не забивалася.Секрет у тому, щоб вилити його, поки він ще дуже теплий».
Анжела

«У когось є якісь ідеї, як дати конопляну олію комусь через зонд для годування?Я змішав
його з оливковою олією, щоб він не був таким густим, але все одно боюся, щоб воно не
забило трубку.Є ідеї?» Стівен

--  Стівене,  завжди  краще  знайти  спосіб  вводити  нерозбавлену  олію,  це  найкращий
шлях.Коли  ви  не  можете  знайти  спосіб,  ви  можете  змішати  його  з  їжею  пацієнта  і
попросити  його  їсти  так.Так,  це  може  забити  трубку,  а  саме,  якщо  масло  має  густу
консистенцію.Деякі олії густі, інші більш рідкі.Але коли ви розігрієте їх до температури тіла,
вони повинні бути достатньо рідкими, щоб не закупорювати трубку.

Інший спосіб — давати пацієнтам у супозиторіях з какао-маслом.Тим не менш, їсти олію є
кращим способом прийому цього ліки, коли це можливо.Існує багато способів введення
олії, і це часто дуже індивідуально, тому спробуйте знайти спосіб, який найкраще підійде
пацієнту.З найкращими побажаннями, JB

«Я знаю, що це звучить жахливо, але трохи кока-коли через тюбик, щоб змити її після
введення  в’язких  речовин,  або  просто  для  очищення  засмічень  загалом  добре
працює.Старий резервний RN». Елен

Хірургія, хіміотерапія чи олія?
«Ви б ніколи не взяли мої сиськи, коли я можу ковтати RSO!!» Хлоя

«Сама  думка,  що  рак  молочної  залози  є  «відсотковим  ризиком»,  є  повною
брехнею.Насправді, у кожного є ракові мікропухлини в організмі, включаючи мене.Рак —
це не хвороба, яку ви просто «захворієте», як у вас випадково вдарить блискавка.Це те,
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чим ви повинні «керувати» або «запобігати» щодня, прийом їжі за їжею, шляхом вибору
способу життя, який включає добавки вітаміну D, харчування, суперпродукти, овочеві соки
та уникнення хімічних речовин, що викликають рак, та радіації. Тому, коли лікар каже, що у
вас є «шанс» захворіти на рак, він має на увазі, що ви не контролюєте рак, і це відверта
брехня.Іншими словами, шарлатанство раку».

--  Коли у вас є «шанс» захворіти на рак,  просто візьміться на олію.Це набагато більш
здоровий і безпечний варіант.JB

«Подивіться на рак чи будь-яку іншу серйозну хворобу, як на пожежу.Чим більша пожежа,
тим більше сил потрібно для її гасіння.Отже, ви б краще використали сто відер води (РСО)
або склянку води (інші види масла), якби ваш власний будинок горів?Або ви хотіли б, щоб
професійні пожежники прийшли і допомогли вам у цьому?Це те, що я б віддав перевагу,
але нинішнім пожежникам, тобто лікарям, навіть не дозволяється використовувати воду
для  гасіння  всіх  цих  пожеж,  і  вони  навіть  не  знають,  як  її  використовувати  після  всіх
десятиліть індоктринації, промивання мізків і невикористання канабісу в ліки.

Чи має для вас сенс, що хтось посилає кваліфікованих пожежників на велику пожежу в
місті  і  не  дозволяє їм  використовувати  воду,  тобто самий елементарний і  традиційний
спосіб гасіння пожежі?Не мені.Але все-таки це саме те, що влада зробили з медичною
системою, яку ми маємо сьогодні.

Багато пожеж, немає води, тобто багато додаткової роботи для пожежників/лікарів, які не
можуть виконувати свою роботу якнайкраще.Так не повинно бути, я думаю.Вони повинні
мати найкраще обладнання та найкращі інструменти для своєї роботи, чи не так?Це те,
що я  зробив  би,  якби  я  був  їхнім  менеджером/урядом.Чи є  щось  погано  в  тому,  щоб
дивитися на це так?Я так не думаю». JB

«Для будь-якої жінки, яка читає це, я сподіваюся, що це допоможе вам зрозуміти, що у вас
є  варіанти»,  —  продовжила  пані  Джолі».
-- Якщо пані Джолі вважає, що подвійна мастектомія є найкращим способом запобігання
раку, то дозвольте мені просто сказати, що я категорично не згоден з цим.І якби я був на її
місці, я б їв олію і натирав нею підозрілі ділянки щодня, це набагато безпечніший варіант,
ніж те, що вона пережила.І найсмішніше, що вона все одно з’їсть олію, бо доведеться.

Наприклад, скільки комп’ютерних томографів їй довелося зробити до та після операції?
Одне  КТ  дорівнює  або  може  дорівнювати  200-500  рентгенівських  променів  легенів,  а
вплив радіації є кумулятивним.Тож насправді «профілактична операція», швидше за все,
призведе до раку, а не попередить його.Ну добре.

Це те, що ви отримуєте, коли витрачаєте занадто багато, і коли ви робите генний тест, щоб
передбачити своє майбутнє.Ті шахраї сказали їй, що вона захворіє на рак грудей, тому
вона «діяла», і тепер вона буде жити без грудей, вона буде в депресії через це, вона буде
думати про це весь час, вона отримає багато інших хвороб як наслідок це, і вона, швидше
за все, отримаєрак у будь-якому місці, і вона, швидше за все, буде після того, що з нею
зробили лікарі, і після всіх BS, які вони їй сказали.

Справді, краще сидіти вдома і їсти олію і ні про що не турбуватися.Або принаймні я так
думаю.Якщо воно прийде,  воно прийде,  навіщо турбуватися  про  те,  що може статися
через двадцять років, і вирізати вам груди без жодної причини, крім простого корупції та
крадіжки на найвищому рівні.JB

«Я вважаю, що ви маєте рацію щодо JB!У 2005 році мені видалили праву молочну залозу,
якби я знав про РСО, я б ніколи не зробив таку операцію.Як ви знаєте, зараз у мене рак
легенів, і я вважаю, що RSO — це єдиний шлях». Бонні
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«Так справжній JB, я перенесла профілактичну гістеректомію після раку молочної залози 1
стадії, про що зараз шкодую.Якби я знав про RSO тоді, у мене не було б жодної операції
чи опромінення!Плюс радіація була протокольна!!!!!Я настільки вірю в RSO, що скасував
свою наступну мамографію.Я зустрінусь зі  своїм консультантом востаннє,  щоб сказати
йому,  що  я  покінчив  з  індустрією  раку,  оскільки  я  вважаю,  що  знаю ліки,  я  збираюся
написати  РІК  СІМПСОН  ФЕНІКС  СЛЬОЗИ  у  своїх  лікарняних  записках.:)  Я  не  можу
подякувати вам за вашу допомогу та відданість.Мої пожертвування від раку тепер йдуть
на сльози Фенікса.Я благословенний!!!МИР мій друже.:)” Тіна

«Це  так  нерозумно  ризикувати  своїм  життям  за  допомогою  мастектомії,  щоб  вам
МОЖЛИВО не ризикувати своїм життям з раком.І тоді ризикуйте захворіти на рак з усіма
цими скануваннями!Наскільки німі б ви почувалися, якби у вас був рак у легенях після
всього цього від сканування?Або помер під час ускладнення після операції?Мастектомія
після того,  як мені діагностували рак, РАЗОМ з конопляною олією, і  я б не судив,  але
робити це без раку є таким же ризиком, як і отримати рак.Проста логіка». Карла

«На жаль, я бачу, що жінки роблять це постійно в якості «профілактики». І вони бояться
цього, тому що відчувають, що це їх єдиний вихід.Ми знаємо краще, але, Боже, скільки ще
людей має страждати від цієї  лайнової  хвороби??!!Наші уряди марні.Якби ми мали тут
каннабіс  для  вільного  вживання,  багато  хто  не  були  б  у  тому  положенні,  в  якому
знаходиться дама вище.Дуже сумно і насправді мене злить». Грузія

«Отже, вона зарізала себе і назвала це превентивним заходом?Це божевілля...Крім того,
генетика так  не працює.Ми всі  маємо всі  гени для всього...Саме наше СЕРЕДОВИЩЕ
викликає  активацію  певних  генів.Коли  кажуть  «це  в  сім’ї»,  це  дійсно  ознака  того,  що
звички,  які  передаються  від  покоління  до  покоління,  викликають  ті  самі  генетичні
тригери.Справа не тільки в генетиці.Це абсолютно нерозумно говорити...» Алістер

«Що  лікар  може  переконати  когось  зробити...Слухайте,  люди,  генетичний  скринінг
набагато складніший, ніж «О, у вас є цей ген, тож у вас є 87% шанс захворіти на рак». Ось
ще  один  факт,  про  який  більшість  не  знає:  у  кожного  є  ракові  клітини;  Підтримка
життєдіяльності та мінімізація токсинів навколишнього середовища - це найкращий захід
для збереження здоров'я...Це, здається, так надмірно.Серйозне зловживання стосунками
лікар/пацієнт». Джек

«Цікаво, чи Бреду Пітту тепер відрубують яйця, щоб запобігти раку яєчок». Майк

«Джей-Бі, хотів поділитися цим з вами та Ріком.Масляна пігулка, про яку вона говорить, —
це РСО.Я подумав, що це може вас зацікавити.У мене також є фото для вас.Це надіслано
працівником і користувачем природних лікарських засобів». Рік

«Гаразд,  я  вперше  говорю  це  світові,  тож  вибачте,  якщо  я  трішки  балакаю.
У  мене  важкий  випадок  ендометріозу.Це  захворювання,  коли  тканина,  яка  зазвичай
вистилає внутрішню частину матки,  називається ендометрій,  починає рости за межами
матки.Зазвичай покриває  яєчники,  кишку  та  інші  органи  та  тканини  слизової  оболонки
таза.Так само, якендометрій реагує під час менструації, так само, як і зміщений ендометрій
за  межі  матки.Він  густіє,  руйнується  і  кровоточить  з  кожним  менструальним
циклом.Зміщена тканина не має можливості  вийти з  тіла,  потрапляючи в пастку.Що,  в
свою чергу,  викликає роздратування та запалення навколишніх тканин,  що в кінцевому
підсумку переростає в рубцеву тканину та спайки (аномальну тканину, яка пов’язує органи
разом).

Це  викликає  жахливі  побічні  ефекти.Біль  Kb  постійна  щоденна  нудота.Дисменорея,
хворобливі  менструації,  які  зазвичай  можуть  тривати  весь  цикл.Надмірна  кровотеча,
безпліддя, втома, нудота, запор тощо.Зараз сучасна медична допомога при ендометрозі –
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це переважно гормональні та важкі знеболюючі препарати.Залежно від вашої тяжкості та
планів лікування, найбільш рекомендованим та ефективним лікуванням є гістеректомія.

Мені лише 21.Постійно веду битву щоденного болю та надії на майбутню сім’ю та міцне
здоров’я.Це так негативно впливає на повсякденне життя, що я іноді ледве встаю з ліжка.Я
пробував  гормони  та  купу  ліків,  від  яких  мені  дуже  погано.Поки  що  нічого  не
вийшло...приблизно місяць тому.Власник і творець, або MOTH (ліки з трави) познайомив
мене з цим чудовим ліками під назвою «масляна пігулка». Разом зі зміною дієти, я помітив
величезні покращення за останній місяць.Я сплю 8 годин, що для мене є табу!Я помітив
величезне  значне  зменшення  болю,  незначне  або  взагалі  взагалі.Тепер  моя  нудота
повністю зникла, і на відміну від знеболюючих препаратів, які я отримав від моїх лікарів,
тепер я можу без проблем перетравлювати і їсти. Я можу чесно сказати, що я не відчував
себе настільки чудово з 15 років!»

«Я вважаю за краще просто померти природними причинами, ніж щоб хтось вирізав мене
на сталевому столі в лікарні.Хірурги не завжди мають 100% успіх,  моя подруга Марджі
померла від гістеректомії, у неї вийшла кров на операційному столі». ДеЯнг

«Доглядав за жовчними каменями моїх сестер.Як тільки вона почала приймати масло, у
неї  припинилися  жахливі  напади.Ніколи  не  робила  іншого  і  скасувала  операцію!!!!Моє
здоров’я також на 180 балів». Келлі

«19 місяців тому після видалення ракової пухлини на моїй товстій кишці з онкологічної
клініки зателефонували в день виписки.Хіміотерапію та опромінення заплановано почати
наступного тижня – вони сказали стандартний протокол.Дурня сказала я!!!Олія канабісу
буде моєю версією стандартного протоколу.Минулого місяця огляд на рік.КРОВ ЧИСТА –
результати комп’ютерної томографії, які продиктував мені мій хірург, цитата, Джеррі, твоя
товста кишка чиста». Джеррі

«Привіт,  Джей Б.,  у  мене є  питання про  невідкладну  медичну допомогу.Мій  тато  впав,
вдарився головою, у нього згусток крові на зовнішній оболонці мозку, а не в мозку.Його
виписали з лікарні і  припинив приймати знеболюючі,  оскільки вони не допомагають від
головного болю.Лікарі  сподіваються,  що з часом тромб зменшиться в  розмірах,  інакше
спробують оперувати...Він приймає Коверсил 2,5 мг для артеріального тиску, Flomackstra
для збільшення простати, а також має стан крові без тромбоцитів, що спричиняє певну
значущість гаммофатії.Йому 80 років, він ніколи не пробував РСО.У мене є, хоча воно вже
рік лежить у контейнері в холодильнику...Чи був у вас досвід зменшення цього типу згустку
крові?Чи принесе користь місцеве нанесення на голову в зоні болю, чи буде найкращим
прийом всередину?Сьогодні  я  обов’язково  куплю вашу електронну  книгу,  але  будь-яка
приватна порада була б дуже вдячна...Я, ймовірно, змішую RSO з кокосовою олією або
оливковою  олією,  яку  він  може  віддати  перевагу,  оскільки  він  італієць,  для  прийому
всередину та/або місцевого застосування.Я вважаю, що головне, що я хочу знати, - чи є
можливість негативного впливу на згусток крові від прийому RSO?Усюди є багато речей
про зменшення пухлин, але я не можу знайти жодної речі про згустки крові в зовнішній
оболонці мозку???!!!Будь ласка, допоможіть.” Росс

--  Привіт,  Росс,  ось  електронна  книга  для  вас.Масло  допоможе  від  згустку  крові  теж
легко.Він  мав  отримати  коноплю  в  його  організмі  відразу  після  падіння.І  тепер,  тим
швидше ви зможете отримати його на цетим більше шансів на успіх.Я б скоротив ліки
вдвічі, коли ви починаєте його на олії, щоб уникнути небажаних побічних ефектів, а потім,
як ви кажете, внутрішньо та місцево.Супозиторії з олією чудово підійдуть – суппозитори
відмінно підходять для захворювань легенів і мозку. JB

«Я змішав приблизно половину унції з 60 мл оливкової олії (не знаю, наскільки якісного я
зробив).Зайшовши туди, він виглядав так, ніби смерть нагрілася (він дозволяв мені лише
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наносити  його  на  голову).Я  перевірив  0,5  мл  піпеткою,  і  я  все  ще  функціоную,  але  я
невелика вага.Я намазав його на голову принаймні вдвічі цим.Через півгодини він зробив
висновок, що все пройшло, і  витер голову рушником...Ми їли копченого лосося, який я
приніс, потім я пішов за хлібом і молоком і повернувся, щоб почути, як він цвірінькає по
телефону  з  іншими  його  дітьми,  які,  вочевидь,  також  були  щасливі  почути,  як  він
повертається до свого звичайного життя.Ядаяда, дякую за вашу роботу, хлопці!...Росс

«Я в 4 рази пережила рак, мій останній діагноз був агресивний інвазивний рак молочної
залози 4 стадії, тому я пройшов подвійну мастектомію в лютому 2014 року. Цього разу я
відмовився  від  хіміотерапії  та  опромінення  і  використовував  масла  THC  і  CBS,  щоб
вилікуватися. Я в ремісії вже 2 роки. Так, любий, це працює. Якщо у вас є якісь питання,
пишіть мені, добре. Я думаю, що можу тобі допомогти. Я тричі раніше проходив променеву
та хіміотерапію, і цього разу я відмовився від неї і використав свої альтернативні методи.
Цього разу я мав найкращу якість життя. Не нудить і не нудить весь час. Мій рівень болю
контролюється  за  допомогою  масел  і  концентратів  THC  і  CBD.  Цього  разу  не
фармацевтичні препарати. Без опіоїдів. Дякую, Боже." Тіна

«Я  зустрів  одного  джентльмена  трохи  тому,  він  сказав  мені,  що  він  був  директором
спеціальних проектів, працював на уряд на початку сімдесятих.Він сказав мені, що вони
тоді вивчали медичну конопляну олію, і кинули її.ЧОМУ?Тому що це ПРАЦЮВАЛО!!Так, він
сказав: «Сила знають, що немає грошей на життя, лише вмираючи». Як ми всі знаємо, у
нас і в США політики мають інвестиції в хіміо-лабораторії та фармацевтичні компанії.Ну,
після  довгого  обговорення він  також сказав мені,  що він  і  вся  його команда з  тих  пір
користуються медичною конопляною олією, і цей чудовий джентльмен виглядає так, ніби
йому дуже близько шістдесяти, ну, насправді йому близько сімдесяти і виглядає чудово !!
Інші члени його команди все ще живі, тепер є над чим подумати!!А ви також знали, що
найстаршій  живій  людині  на  нашій  планеті  131  рік,  усе  своє  життя  вживав  медичну
конопляну олію і досі щодня працює і працює на своїй фермі… Нас зраджують люди, яким
ми повинні довіряти! !” Брайан

ПМС, менопауза
«Це одна річ, для якої конопля та конопляна олія, зокрема, є найкращими, за винятком
жодного.Ви просто не знайдете нічого, що могло б чи допомогло б краще, ніж конопля.Це
допоможе  відновити  гормональний  баланс  і  позбутися  від  агресії,  перепадів  настрою
тощо.Це також допоможе полегшити передменструальний біль і судоми, неспокій, тривогу
тощо.

Якби я бачив,  як  жінка починає вести  себе дивно  через гормональний дисбаланс  в  її
організмі, пов’язаний з ПМС, я б негайно дав їй коноплю всіма доступними способами чи
формами.Я не бачу причин, чому хтось повинен страждати без потреби.Не кажучи вже
про те, що, коли страждає людина, страждають усі навколо, як може підтвердити кожен,
кому доводилося мати справу з передменструальною жінкою.Я хотів би, щоб вона з’їла
масло, використовувала його в супозиторії, і я б не нехтувала місцевим застосуванням на
її животі та спині.Їй це сподобається, тому що це зніме біль і покращить її шкіру на цих
ділянках.Я б також викурював з нею олії, щоб вона знала, що вона «не одна» і що комусь
байдуже.З  коноплями  менструація  не  повинна  бути  неприємним  досвідом  для  всіх
учасників.JB”

«Олія канабісу — це моє ліки від менопаузи та моє профілактичне ліки від раку яєчників,
яке прийняла моя мати в 1985 році.Якби я тільки знав про олію, мене б побачила моя
мамавирости і народи дітей!Він вилікував мої симптоми менопаузи.Спрацював протягом
48 годин!Я можу знову жити!Я ділюся цією інформацією скрізь,  де можу.Ліки  має бути
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доступним для використання всім!Дякуємо Ріку за поширення новин і здоров’я людей!»
Шелаг

«Я схудла на 50 фунтів через те, що це спрацьовує мої гормони — я відчуваю це одразу —
більше немає припливів,  які  зазвичай тривають цілий день і  ніч.Коли я захворіла у 37
років, мене також вкинуло в негайну менопаузу, і хвороба псує кожен гормон.Я вірю в те,
що набрав 100 фунтів після того, як захворів, і лише через невелике використання втратив
50». Джоанн

«Я слідкую за сторінкою Ріка досить довго, і через інформацію, яку я там отримав, моя
астма та ДУЖЕ СИЛЬНА нічна пітливість та припливи через дуже важку менопаузу тепер
не існують.Продовжуй гарно працювати." Ліз

«У мене рак і апное сну.Я не тільки чудово сплю, але й не прокидаюся від припливів.Це
благословення». Стефані

«Хіба  хтось  ще  повідомляв,  що  олія  дійсно  корисна  для  полегшення  симптомів
менопаузи?Мої  припливи  та  нічна  пітливість  майже  повністю  зникли,  коли  я  приймав
масло». Гілл

QДо біса,  ДжейБі...  у  неї  все було чудово,  ДО антиестрогенних уколів.Вони роблять її
смертельно  хворою.
А.Сюрприз, сюрприз, Валері.«Тримайтеся подалі від лікарів» — це зараз правило гри, на
жаль.Ми  говоримо  це  не  із  задоволення,  це  реальність.Пацієнти  зазвичай  добре
справляються з олією, доки медичні експерти не втручаються і не заплутують її деякими
непотрібними,  дуже  альтернативними  та  експериментальними  хімічними
препаратами.Тому,  поки  лікарі  не  навчать  правильно  використовувати  ці  ліки,  дійсно
безпечніше  триматися  від  них  подалі  (якщо  дозволяють  обставини,  звичайно).Їй  не
потрібні уколи, вона повинна вживати якомога більше олії якомога швидше, щоб усунути
шкоду від попередніх медичних процедур і взяти під контроль свій стан.Якщо масло не
допомагає, навряд чи щось інше допоможе.JB

Регулювання маси тіла
«Олія канабісу регулює масу тіла і обов’язково додасть вам здорову вагу!Це також змушує
вас не так сильно жадати шкідливої їжі.Це справді дивовижні ліки.Це єдині СПРАВЖНІ ліки
для схуднення». Рік

«Я теж скидаю вагу — мені потрібно купити ремінь.:) Я ступив на ваги і зараз маю 139# --
такої ваги я не бачила зі школи.Я вражений і  продовжують змушувати людей говорити
мені, наскільки помітна втрата ваги, і це чудово.У мене також майже немає апетиту, і це
трохи  дивно,  коли я  відчуваю бажання  передати  кілька  жирних  солодощів,  від  яких  я
раніше ніколи б не відмовився.Дивно.Я хвилювався на секунду, що вживаю занадто багато
олії  чи  чогось  іншого,  але  швидко  зрозумів,  що  моє  тіло  одужує...  скидаю  те,  що  не
повинно  бути,  і  чим  більше  я  змінюю  свою  дієту  на  органічну,  тим  здоровішою  вона
стає.Ніяких дієт, жодних надмірних фізичних навантажень, тільки їзда верхи, садівництво
та мама.Я думаю, що це природний побічний ефект RSO.:)” Хізер

«Я на олії 2 місяці і теж помічаю втрату...повністю виключено з ліків, що відпускаються за
рецептом...Припинив прийом таблеток від артеріального тиску...щойно виміряв кров'яний
тиск (за 2 місяці  після прийому олії  жодних таблеток)...результати 124/80 пульс сидячи
79...О БОЖЕ МІЙ...це  просто супер!!!Незабаром буде зроблено  аналіз  крові,  а  потім  я
повідомлю  ІДЕАЛЬНІ  цифри,  щоб  ВСІ  побачили…  Дякую,  RS,  мій  ЗЕЛЕНИЙ  Ангел».
Сюзанна

- 146 -



«Гарна  робота  Сюзанна!!Я  вживаю  коноплю  щодня  вже  більше  року,  і  під  час  моєї
військової кар’єри підтримувати вагу в середній школі ніколи не було так легко, коли я
отримував ліки за рецептом!Подобається, що з канабісом набагато легше!!!” Таммі

«Я помічаю, що після викурювання олії рівень цукру в крові дуже швидко падає.І я курю
більше олії, ніж бутон, і я трохи схуд, і моя травна система дійсно заспокоїлася». Мішель

«Я був на нафті деякий час.Це дійсно працює для підтримки нормального рівня цукру в
крові,  але у  мене є  проблема.Мій новий лікар з  лікування болю зробив сечу і  виявив
позитивний  результат.Я  сказав  їй,  що  вживаю  його,  щоб  мені  не  довелося  приймати
інсулін.Вона сказала,  що якщо я продовжу дати позитивний результат,  вона припинить
мені інші знеболювальні.Зараз я схуд на 40 фунтів, мій цукор в крові зараз нормальний, і я
почуваюся чудово.Якщо мені припинять прийом ліків, я наберу вагу назад, тому що моя
спина і коліна дегенерують, і  я не можу займатися спортом.Зараз я живу в Орегоні, де
через амбулаторії легше дістати нафту.Я не знаю, що сказати своєму лікареві.Я був перед
ними.VA  відмовляється  від  моїх  ліків  і  не  хоче  мати  справу  з  нами,  які  весь  час
переживаємо справжній дегенеруючий біль.Який безлад." Мішель

«Мій мануальний терапевт, зараз чує мене про RSO.Тепер, коли я схуд на 65 фунтів за 5
місяців без фізичних навантажень,  припиніть  давати собі  інсулін,  тепер приймайте мої
таблетки на 1/2 кількості.Незабаром їх також скину.Його серце відкрилося, коли я розповів
йому про Ріка та його історію.Він запитав інших своїх пацієнтів, дорогий йому чоловік, я
нагадав йому, що я згадав йому РСО, для нього!lol Йому це сподобалося, так тримати, так
тримати!» Дейв

«Я їв олію канабісу, щоб схуднути, а також стежив за дієтою та регулярними фізичними
вправами.Поки що за 8 тижнів я схуд на 8 фунтів.це вражає?Я ще не впевнений, але я вам
повідомлю.Я збираюся робити це щодня протягом 6 місяців.Я помітив, що майже ніколи не
відчуваю голоду, і у мене немає бажання (за винятком хорошого шоколаду) до солодощів,
а  коли  я  з’їдаю  щось  солодке,  я  можу  з’їсти  лише  невелику  кількість.Дякую,  що
опублікували це.Я хотів би побачити, чи інші отримують користь від олії таким чином?»
Робін

«Вітаємо,  JB.Сподіваюся,  це  повідомлення  підтвердить,  що  у  вас  все  добре.Я  просто
думав, що поділюся своїм досвідом використання олії канабісу як щоденної добавки.Перш
ніж дізнатись про переваги олії канабісу та про те, що вона може зробити для людського
організму через Ріка Сімпсона та вас, я відчував деякі майбутні проблеми зі здоров’ям, які
поєднувалися з тими, які у мене вже є.

Я  страждаю  хронічним  болем  через  важкий  ОА  через  аварію  на  лісозаготівлі,  яка
пошкодила моє праве коліно.Через цю травму я більше не міг працювати повний робочий
день.Я також страждаю від ОА в правому плечі, руці та руці від плечового сплетення до
правого  плеча,  що  спричинило  параліч  моєї  правої  руки  протягом  року.Я  відчував
поколювання  в  кінчиках  пальців,  а  також  запалення  та  набряк  обох  гомілок.Мій  лікар
попередив мене за 6 місяців до поколювання в пальцях, що якщо я не зміню свій спосіб
життя, я на шляху до цукрового діабету.

На той момент я важив 260 фунтів.Я також втратив нюх і  смак.Все це були ознаками
розвитку діабету.Лікар сказав після перевірки мого цукру в крові,  що з 1-10 у мене все
добре на 6,5.Я почала приймати масло близько 6 місяців тому.Рисове ядро вранці і ще раз
перед сном.Тепер я важу 203 фунти, кінчики пальців не мучать, нюх повернувся, і я знову
відчуваю смак.Набряк і запалення в гомілках і стопах зникли, а також біль від ОА.Велике
спасибі  за  поширення  правди  про  цю  цілющу  рослину  з  рештою  людства.Ви  і  Рік  є
справжнім подарунком для тих із нас, хто цього потребує.

- 147 -



Ой!Моя донька робить  те,  що в  нашому господарстві  відоме як  масляні  кульки  (доза,
згорнута в невеликий шматочок хліба), у нас закінчилися масляні кульки.Мені було лінь
приготувати власне і нерозумно припинив приймати свою дозу приблизно на тиждень.Я
повернувся до 217 фунтів.Коли я відновив прийом масла, моя вага знизився до 203 фунтів
і продовжує падати.Мій зріст 5 футів 8 дюймів, тож скоро я дізнаюся, чи повернуться це до
моєї дошлюбної ваги в 175 фунтів.Я так захоплений.Вивчений урок.Ніколи не припиняйте
приймати масло.Життя чудове!Велике дякую." Рон

«Мій син використовує масло Сімпсона для лікування хвороби Крона, але я чув, що воно
може  допомогти  схуднути.Якщо  так,  то  як?»  Кристал
-- Так, можна, їжте олію, і ви схуднете, якщо маєте зайву вагу, і наберете вагу, коли у вас
недостатня вага.Не питайте мене чому, не питайте, як це можливо, я не знаю відповіді.Це
просто буває.Я сам схуд на 50 кілограмів на олії і повір мені, що намагався спростувати
Ріка.Але я зазнав невдачі,  і  олія  відновила мої  м’язи.Це було дивно і  важко повірити,
визнаю.Але  я  не  проти,  що  я  схуд  усю  цю  вагу  без  краплі  поту  і  без  фізичних
навантажень.Насправді це було дуже приємно, і я не проти гарного сну, який був єдиним
помітним побічним ефектом від використання олії.JB

«Гей, Рік, я дійсно хотів подякувати тобі за те, що ти врятував мені життя.Мені 17 років з
Делі, Індія.Я дійсно мав зайву вагу.І з травня минулого року, коли я почав вживати RSO, я
схуд на 40 кг (88 фунтів) за 10 місяців.Мій брат також схуд на 23 кілограми, а мама з тих
пір схудла на 15 кг, і це тому, що я їм набагато більше олії, ніж вони, тому що я взагалі не
кайфую від нього, навіть якщо споживаю грам.

Отже, чим більше і швидше ви з’їсте олії, тим швидше і кращі результати.Я дуже хочу, щоб
усі знали, що він може вилікувати одну з найбільших хвороб у всьому світі — ожиріння.

Дякуємо JB за надання нам інформації кожного разу, коли вона потрібна.Ви обидва мої
герої, і я не можу подякувати вам, хлопці». Шобхіт і Шашанк

Тривога, параноя

«Приклад того, як чесна, але помилкова порада може зашкодити: хтось поскаржився на
кайф, і йому сказали прийняти ЦИТИКОЛІН. Це добре, за винятком того, що CITICOLINE є
РОЗЖІДНИКОМ КРОВІ,  і  людина, якій була дана порада, була людиною, яка не могла
переносити  розріджувач  крові.  Людина,  яка  давала  пораду,  мала  намір,  але  не  зміг
розкрити цю важливу інформацію. Я знаю, що є багато людей з добрими намірами, які
хочуть допомогти, але БУДЬТЕ ОБЕРЕЖНІ, надаючи інформацію, яка може вплинути як на
життя, так і на смерть. До речі, найпростіший спосіб зменшити кайф — це покласти кілька
горошин перцю в рот... безпечно, дешево та ефективно». Гарі

«Приємно знати про цитиколін, оскільки я також приймаю варфарин. Так само, як куркума,
яка також розріджує вашу кров». Ренді

«Цитохолін  викликає/допомагає  метастатичним  клітинам  розвивати  власне
кровопостачання. Не дуже добре від раку». Джим

«Вчора я попросив одну жінку приймати ліки.Це її звіт з першого дня.Просто дивовижно!
Ось мій звіт за перший день:

Вчора вранці я прокинувся з екземою на губі і змастила її олією.Пелювання припинилося
приблизно через 10 хвилин.Хворобливість зникла через 30 хвилин.Набряк спала за кілька
годин.Пухирі на моїй губі сьогодні майже наполовину зникли – зазвичай для їх загоєння
потрібно 2 тижні.Вдихаючи випари олії на моїх губах.Помітила, що біль у моїй правій пазусі
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кілька  тижнів  припинився.І  ніс  перестав  текти.З  учорашнього  дня  тільки  один  раз
чхнув.Помітив,  що моя втома не така глибока,  як зазвичай.Помітила,  що я почувалася
розслабленою і що тривожний край зник.

Помітив зменшення болю в тілі ввечері - зазвичай я відчуваю такий сильний біль у тілі до
вечора, що я не можу сидіти на місці (біль у гомілковостопному нерві та м’язах, біль у
коліні/плечі/лікті/зап’ясті/великому пальці  значно зменшився).Крім того,  я  отримую дуже
легке  сяйво  з  кожною  дозою.Мені  не  важко  працювати  чи  зосереджуватися,  і  я  б  не
вагався  за  кермом.Я дуже здоровий,  хоча  сьогодні  вранці  забув  прийняти  цитиколін.Я
кладу еквівалент приблизно половини зерна олії на Craisen і приймаю це таким чином».

«Я  почав  використовувати  олію  канабісу  в  грудні  2012  року  як  загальний  тонізуючий
засіб.Я страждав 2 типомцукровий діабет в той час.Мій рівень цукру в крові був на рівні
300, де 100 є нормою.Мені призначили метформін, від якого мене нудило щоразу, коли я
його приймала.Я попросив перевести мене на інший препарат від діабету, і  мені зняли
Метформін і поставили Янувію.Мій рівень цукру в крові лише на прийомі ліків знизився
достатньо.Більшу частину дня  мої  цифри були в  сотнях.Коли я  додала олію до  свого
режиму,  мої  показники  трохи  перевищили  норму.Потім  було  виявлено,  що  Januvia
викликає рак підшлункової залози.Я хотів припинити приймати цей препарат і попросив
свого  лікаря  повернутися  до  метформіну.Він  погодився.Звичайно,  на  метформіні,  мені
стало погано щоразу, коли я його приймав.

Звикання до масла було для мене важким випробуванням.Я ненавидів кайф, який дала
мені марихуана.Я не вживав марихуану понад 35 років до вживання олії.Я почав масло з
краплі  розміром із  шпилькову  головку,  і  навіть  це  було  забагато.За  пропозицією Коррі
Єлланда  я  почав  приймати  цитиколін,  щоб  полегшити  кайф  від  масла.Це  добре
спрацювало, і я був на цьому шляху більше року.У травні 2013 року мене доставили на
термінову операцію на жовчний міхур.Я лежала в лікарні 5 днів без масла.Тоді виявилося,
що  в  мене  мало  магнію.У  лікарні  мені  почали  приймати  додатковий  магній.Коли  я
повернувся додому, я знову почав використовувати масло.На мій подив, після прийому
магнієвих добавок протягом тижня, я відчув дуже приємний прилив від олії.Це продовжує
залишатися моїм досвідом.Я зміг припинити використовувати цитиколін, щоб полегшити
кайф.Тоді я зміг  збільшити дозу олії  до 1 зерна на день.У мене почався дуже низький
рівень цукру в крові.Я виключив метформін зі свого щоденного режиму.

Після збільшення дози олії до 1 зерна рису в день мій цукор повністю нормальний.Мій a1c
знизився до 6.1 з 7.2 рік і 1/2 тому.Мій доктор медицинивражений, як і мій фармацевт.Я не
можу  поділитися  з  ними  причиною  свого  успіху,  оскільки  живу  в  державі,  де  нафта
заборонена.Цікавою стороною цієї історії є те, що коли я поспішно потрапив на операцію,
я  попросив  поговорити  з  анестезіологом  наодинці.Я  боявся,  що  олія  завадить  мені
провести безпечну процедуру.Анестезіолог був абсолютно не стурбований тим, що я був
на маслі, і сказав, що це полегшить мою операцію, тому що мої кровоносні судини будуть
розширені, і дихати буде легше, поки я буду під.Протягом усього цього Ааманн був поруч зі
мною.Він  не  завжди  має  відповіді,  які  мені  потрібні,  але  він  наказав  мені  запитати  і
довіряти своєму тілу та своїй інтуїції.Мені нелегко, але ми нарешті досягли великого успіху,
де мій діабет 2 типу успішно лікується лише олією.Зараз травень 2014 року.З повагою,
Аліса»

«Чорт  вади,  я  навіть  купаюся  в  олії  канабісу,  настояній  на  інших  маслах.Хто  б  міг
подумати, що ванна допомагає від болю і тривоги.Лол." Тоня

«Я приймаю його вже 13  днів,  і  моя  депресія  не зникла,  болі  від  защемлення  нервів
більше не зникли, у мене розвинувся нормальний цикл сну, і я не відчуваю гніву, депресії,
тривоги чи наслідків посттравматичного стресового стресу з Іраку.Мета полягає в тому, що
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в моїх легенях виникли отвори від парів фосфору від вибуху в Іраку та вдихання токсичних
частинок, а також рак від збідненого урану, якому я піддавався.Через три роки після Іраку
у мене почалася базаліома». Єремія

"Дякую!Я зробив кілька партій олії з друзями і роздав шприци іншим друзям.Я відчуваю
величезну різницю!Мій посттравматичний стресовий стресовий синдром зменшився, біль
зменшився, і мої суглоби відчувають, що вони отримали бризок WD-40.Коли занепокоєння
стає сильнішим, я викурюю трохи олії,  і  воно зникає.В іншому випадку я приймав дозу
тричі  на день протягом приблизно трьох тижнів.За ці  три тижні  я пішов більше, ніж за
останні три роки!Моя любов і захоплення всім вам у Phoenix Tears!Вам, містере Сімпсон,
вдячність на все життя.Я знаю,  що тепер можу насолоджуватися цим,  а не лежати на
лікарняному ліжку». Фред

«Біль зменшився, і  мої суглоби відчувають,  що вони отримали бризок WD-40?Кокосова
олія першого віджиму безпечніше» Хантер

«Я  використовую  органічну  кокосову  олію,  щоб  нарізати  RSO.Це  забезпечує  кращу
швидкість поглинання, а також запобігає прилипанню масла до всього, включаючи зуби.Я
також  використовую  його  для  виведення  токсинів,  махаючи  столовою  ложкою  рота
протягом 20 хвилин і плюю в смітник». Фред

«Я був у момент свого життя,  коли моє здоров’я було жахливим, і  я відчував сильний
біль.Я  був  настроений  на  самогубство,  тому  що  життя  було  таким  гнітючим.Тоді  я
натрапив на «Біжи від  ліків».  Відтоді  моє життя  значно покращилося від  застосування
інформації,  яку  я  дізнався.Зараз  моє  здоров’я  чудове,  і  я  налаштований  набагато
оптимістично, тому що знаю, що конопля захистить мій організм від шкоди.З тих пір у мене
не було жодних суїцидальних думок,  і  життя стає все краще і  краще,  коли я дізнаюся
більше про різні лікувальні властивості олії канабісу». Петро

«Нереально, як мою тривогу контролюють...Я був хронічним… Почувай себе нормально,
якщо нормальне – це щасливе і набагато більше життя… Дякую тобі, Ріку». Друже

Депресія

«У мене посттравматичний стресовий розлад, і конопля допомагає мені розслаблятися,
їсти,  спати,  зосереджуватися,  концентруватися.Я  більше  НЕ  маю  клінічної
депресії...тощо...Раніше я  приймав антидепресанти,  стабілізатори настрою,  підсилювачі
настрою, снодійні...що я їх не стукаю...Мені просто не подобаються побічні ефекти...і мені
вони більше не потрібні через канабіс...Я дійсно молюся, щоб люди навчалися про дану
Богом РОСЛИНУ, канабіс… про численні застосування та лікарські чудеса, які вона має…
просто кажу...” Але

«Це справді дивовижні ліки.Я поклав свою дозу в капсулу, щоб проковтнути.Допомагає з
моїм болем і симптомами посттравматичного стресового стресу.Я знаю чимало пацієнтів,
яким  це  також  корисно,  для  судом,  хвороби  Крона,  симптомів  відміни  тощо.Деякі
амбулаторії несуть». Надія

«Я не можу говорити за інших, але для мене це лікування симптомів біполярного розладу,
пізньої дискінезії,  пізньої дистонії, великої депресії,  хронічного болю, посттравматичного
стресового розладу, горя та тривоги.Я без отрути (фармацевтичних препаратів) з вересня,
я лікуюся і почуваюся чудово.Це чудодійний засіб.У моєї собаки майже немає раку від олії
та  місцевих  засобів.Ця  рослина  створена  Богом  для  збереження  навколишнього
середовища, життя та економіки.Суспільство має бути поінформоване». Кеті
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«Я просто хочу сказати тобі спасибі, Ріку. Я страждав від депресії всі 50 років, я вже 8 днів
на маслі і відчуваю, що народився заново. Дуже дякую!" Сью

Розсіяний склероз (РС)
«Просто  швидке  оновлення,  Йіндріх...Дружина  [59]  вживає  одну  дозу  олійного  рису  з
розміром зерна на день, щоб допомогти заснути і загальне здоров’я, і втратила вагу, поки
не стабілізувалася  на 30 фунтів  нижче.Вона,  як  і  я,  має чудовий досвід  використання
олії.Втрата як математичних навичок, так і роздумів про теорію з MS у багатьох випадках
змінилася,  і  я  знову  займаюся  великими  математиками  в  своїй  голові,  як  коли  був
молодший.За цей перший рік використання ми обидва прагнули та досягли основних цілей
у житті.Дякую Ріку і тобі, друже.О, і Бетті, золотистий ретривер все ще почувається краще,
ніж будь-коли, здоровий, а ветеринари все ще повністю заперечують». Марк

«Моя хороша подруга, старша, хвора на РС, використовує марихуану, щоб полегшити свій
РС.Вона цим клянеться». Рон

«Мій  старший  друг  по  роботі  розповів  мені  про  те,  що  його  дружина  хвора  на  РС  і
наскільки це було погано.Він ледве міг  доторкнутися до неї,  і  їй завжди було боляче.Я
сказав йому про масло, тому що нічого іншого не працювало, як вони пробували.Вони
спробували,  і  це  працює!Вона  почувається  набагато  краще,  і  вона  моженасправді
відчувати свої ноги (вона не могла раніше), вона тепер може визначити, тепла підлога чи
ні, і  вони дуже розпалені.Гей буде продовжувати купувати нафту нелегально, поки її не
легалізують, тому що вона працює.Ніщо інше не лікує РС, вони майже відмовилися...Олія
канабісу  дала  їм  новий  погляд  на  життя  та  надію  на  спільне  майбутнє.Я  буду
продовжувати поширювати інформацію про це чудо медицини!Дякую, Ріку, я б нікому не
дав цю інформацію, якби не Phoenix Tears». (з Онтаріо)

«Доброго ранку, Рік, я слідкую за тобою у Facebook.Я так багато дізнався від вас, і я ціную
вашу  наполегливу  працю  та  відданість.Я  думав  про  марихуану  для  використання  в
медицині  лише  через  мій  стан  —  розсіяний  склероз.Але  завдяки  дослідженню,  яке  я
виявив щодо переваг для інших захворювань, включаючи РС і рак, я вирішив, що якщо я
не виконую свою роль в інформуванні інших, то я не виконую свою частину повністю.Я
сподіваюся бути корисним захисником, щоб переконати жителів Арканзасу проголосувати
«за» за медичну марихуану на наступних виборах у 2014 році.Цього року ми підійшли
дуже близько.Ще раз дякую вам.З повагою, Ненсі»

«Ми бачили, як наша версія олії Сімпсона та місцевих святих олій лікують практично все
від пацієнтів з РС, псоріазу шкіри, хворих на рак і навіть допомагають пацієнтці з інсультом
почати говорити кілька слів і речень, яких вона не вживала з часу інсульт!Дякую вам за
все,  що  ви  зробили!»  --  Дякую,  Майкле,  але  мені  ніколи  не  подобається,  коли  хтось
створює  «свою  версію»  RSO.Будь  ласка,  дотримуйтесь  інструкцій,  наскільки  це
можливо.Як завжди, чиєсь життя може бути під загрозою, і  ви завжди прагнете надати
пацієнтам найсильнішу форму цього ліки, коли це можливо.JB

«Там є всі види доказів і доказів, дослідіть їх.Я знаю хлопця, хворого на РС, він хворіє
роками.Він лікує це маслом, він може ходити і функціонувати так само добре, як і я.Тоді я
знаю іншого хлопця з РС, він робить усе, що йому наказують лікарі та сучасна медицина.А
він в інвалідному візку, і його тіло вимикається». Джефф

«У мене також MS, і я перестав приймати свої 13 сценаріїв.108 таблеток на тиждень і 3
ін'єкції...І зараз я вживаю тільки коноплю». Джон

«П’ять тижнів  тому мені  зателефонувала жінка зі  сходу,  яка хвора на РСВже 15 років
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пересувається  на  інвалідному  візку.Вона  спробувала  все,  що  тільки  могла  придумати,
включаючи суперечливу терапію CCSVI, але не побачила жодного покращення.Ми вказали
їй у правильному напрямку, і вона почала приймати масло.Її останній телефонний дзвінок
був  таким:  «Привіт,  Коррі.Я  просто  хочу  повідомити  вам,  що  моя  інвалідна  коляска  в
гаражі». (Так я думаю, що він зламався, тому що пройшло всього 5 тижнів).«Я встаю і йду!
Я  зачарований.Я  позбувся  своїх  «Депендсів»  і  щойно  повернувся  додому  після
шопінгу.Коррі, я не міг ходити по магазинах 3 роки». У цей момент вона почала плакати і
сказала: «Коррі, ти повернула мені моє життя». Коррі

Таблетки, сигарети та детоксикація
«Використовуйте  масло  Ріка  Сімпсона,  якщо  хочете  кинути  палити.Просто  проспіть
виведення.Той  самий  протокол  і  така  ж  дозування,  як  і  для  будь-якого  іншого
захворювання, просто дотримуйтесь інструкцій на нашому сайті.Правильно виготовлений і
використаний RSO також підходить для всіх інших типів добавок речовин, наприклад, до
героїну,  кокаїну,  алкоголю,  морфію,  сильнодіючих  фармацевтичних  препаратів,  що
викликають звикання тощо.JB”

«Я хочу особисто подякувати вам і кожному виробнику, розповсюджувачу та політичному
власнику  за  те,  що  ви  отримали  цю  диво-олію  для  громадськості.Скажу  коротко,  я
страждаю від жахливих спазмів, нудоти і дуже довго залежала від опіатів через ці та інші
приємні  симптоми.Я  вирішив,  після  жорстокої  боротьби  зі  своїм  здоров’ям,  дати
відсіч.Таблетки  зовсім  не  полегшили  біль,  вони  мали  утримати  мене  від
абстиненції.Куріння ліків було нормальним, але ніщо не схоже на те, що олія робить для
мене.Мені дуже важко написати це,  не сповнившись такої  вдячностіщо я не бачу крізь
сльози.

Я впорався з повною детоксикацією за допомогою олії!Мені доводилося робити це кілька
разів раніше, і  щоразу стає гірше,  але цього разу я майже не мав жодних проблем.Ні
судом у тілі, ні свербіння шкіри, ні поту...Нічого зі звичайного кошмару відмови від опіатів.Я
вважаю, що масло - це диво!Це врятувало мені життя!

Після того,  як я відмовився від опіатів,  я також змінив свою дієту на в основному без
глютену.Пшениця є проблемою, але деякі інші зерна ні.Але велика частина мого раціону
— це пастилки з олією.З ними я можу мати справу, я можу функціонувати, думати, робити
все, що хочу робити, з набагато більшою енергією та пильністю, ніж я б викурив ліки.

Я сказав, що скажу коротко, правда в тому, що я думаю написати книгу на славу цієї чудо-
маси та всього, що вона зробила для мене.І тому з глибокою вдячністю і любов’ю я дякую
вам Ріку Сімпсону.Махало, Лоїс»

«Бачачи, що у мене алергія на опіати... (найменш токсичний???) Я візьму коноплю, будь
ласка». Верес

«Якщо ви особливо вживаєте опіати,  ви повинні усвідомити,  що буде «синергія»,  яка в
основному означає 1+1=3, оскільки олія, вживана разом з опіатом, матиме на вас більший
вплив, ніж якщо б ви просто прийняли один. або інше, вони посилюють дію один одного,
тому вам не знадобиться стільки знеболюючих, як зазвичай.Поговоріть зі своїм лікарем,
щоб зменшити кількість  ліків,  які  ви  приймаєте,  ви  не  можете  просто  відмовитися  від
більшості таблеток, не завдавши собі шкоди». Джим

«Ми з чоловіком почали займатися олією на початку року.У нього тромбоемболія легеневої
артерії, у нього діагностовано цукровий діабет 2 типу.Ми споживаємо лише по краплі двічі
на день, тільки тому, що це все, що у нас є наразі.До речі, інструкції було легко виконувати,

- 152 -



і  вони  відмінно  працювали.Якщо  я  можу  це  зробити,  будь-хто  зможе.Нафту  можна
придбати  в  Home  Hdw  тут,  у  Канаді,  і  позначена  як  розчинник  для  фарби  без
запаху.Попросіть на ньому MSDS.

Я  досі  не  впевнена,  чи  допомагає  це  моєму  чоловікові  чи  ні,  можливо,  все  ще  лікує
наслідки  двох  КТ?Зі  мною  це  значно  змінилося  за  дуже  короткий  час.Мою
непереносимість лактози вилікували (якщо я вийду з масла, вона повернеться), але зараз
вона  точно  зникла.Також  відбулися  помітні  зміни  в  моїй  алергії  на  запах.Скільки  себе
пам’ятаю,  у  мене  була  хронічна  синусова  інфекція,  антибіотики  нічого  не  давали,  і  я
відмовився від них багато років тому.Я радий сказати, що мої пазухи очистилися і я можу
дихати!На мене все ще впливає запах, але навіть близько до того, яким він був.

Дякуємо  Ріку  та  ДжейБі  за  те,  що  оприлюднили  цю  інформацію,  і  дякую  всім,  хто
продовжує писати та ділитися своїми історіями.Я хотів би кричати про це з дахів,  але
мене,  ймовірно,  заарештують  ;-))  Навколо  канабісу  таке  клеймо,  і  люди  (тут  навколо)
просто не хочуть слухати.Шкода, я знаю так багато, що це може допомогти». Клеммі

«Ліза,  я  також  повинен  повідомити  вам,  що  в  багатьох  відгуках  та  документальних
фільмах,  які  я дивився,  деякі  з цих людей почали приймати олію від однієї  конкретної
хвороби, а в кінцевому підсумку отримали переваги та вилікували інші хвороби, якими
вони навіть не були. знати перед використанням масла.

Наприклад,  скажімо,  що  ви  приймаєте  олію  від  діабету,  а  потім  виявляєте  після
використання олії, що ваш рівень холестерину повернувся до норми, висипання на шкірі
або екзема проходять, а геморой раптово зникає разом із дивною шишкою у вас або вашої
синусова інфекція раптово зникає.Я бачу багато цього у своїх дослідженнях.

Крім того, багато людей повідомляють, що вони часто втрачають вагу, якщо у них є зайва
вага, або повертаються до нормальної ваги, часто не намагаючись дотримуватись дієти.А
якщо ви готуєте сік з сирої коноплі, результати щодо ваги та здоров’я будуть ще більш
помітними.

Я  знаю,  що  Рік  Сімпсон  також  пропагує  рослинну  дієту.Я  бачу,  що  в  багатьох  інших
дослідженнях, окрім використання медичної коноплі,  перехід на рослинну дієту має так
багато переваг для здоров’я, що досить часто ці люди стали відданими життям, хвалили
та пропагували, що перехід на рослинну дієту має буквально врятував їм життя». Донна

«Привіт, Джіндріч, вибачте за турботу, але Бред сьогодні виправив мене в одній речі, яку
ви,  можливо,  захочете розібратися.Його показники цукру в крові  при цукровому діабеті
нормалізувалися через 7-10 днів, а не тільки на наступний день...все одно це чудово.Це
також дає мені  можливість переслати решту його електронної  пошти, яку,  я думаю, ви
також захочете опублікувати на PT:

«У мене було 5 випадків раку шкіри на моїй лівій руці,  я знаю, що вони утворилися в
результаті  того,  що  я  протягом  багатьох  років  упирався  рукою  в  виступ  вікна  під  час
пірнання.Я тримав їх покритими маслом 24/7, і всі, крім великого, повністю зникли.Великий
ледве помітний, але я все ще відчуваю невелику підняту ділянку, тому тримаю на ньому
масло щодня.Я думаю, що це зникне до кінця тижня, оскільки це так близько.Майте на
увазі, що в минулому я їх кілька разів заморожував, і вони завжди поверталися, цього разу
я впевнений, що цього не буде, якщо так, я точно знаю, що робити.З найкращими для тебе
і Ріка, Дейл».

-- Дякую, Дейле, приємно знати, що ви, хлопці, точно знаєте, що робити.JB

«Я взяв масло, щоб кинути знеболюючі та сигарети...І я успішний!Минуло більше місяця
без того й іншого!» Ренді
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-- Вітаю, Ренді.З використанням олії це було не так вже й складно, чи не так?JB

«Деякі  люди  просто  неосвічені  й  бояться.Завдяки  Ріку  Сімпсону  я  сам  зміг  значно
зменшити свої знеболювальні, я маю на увазі, що я приймав 60 мг ОксіКонтину 3 вранці та
3 мг перед сном і приймав їх понад 8 років...Це нудно!

Тепер після початку олії я приймаю тільки 1 вранці і 1 ввечері!Говори про диво, принаймні
так  я  його  бачу!Лікарі  сказали  мені,  що  я  ніколи  не  зможу  впасти  або  припинити  їх
приймати.Хлопчик зробив «Ріка Сімпсона», і я доводжу, що мої лікарі помиляються,

Я роблю це, і почуваюся краще, ніж приймав ці прокляті отруйні таблетки!Незважаючи на
те, що я отримував таку високу дозу OxyContin, я все ще відчував біль день у день, не
спав і  не їв...Сьогодні  я  без болю,  нормально сплю і  більше їм!І  я  не припиняю своїх
пошуків, щоб позбутися цих таблеток, я сподіваюся, що до того часу, коли я буду приймати
олію протягом місяця, я повністю зникну!Побажай мені успіху!" Ненсі

«Допомагаю людям позбутися від опіатів усіх видів і  швидко...з РСО...плюс снодійне та
інше.Без вилучення, без судом.Відмінно.Один чувак сказав, що це все одно, що спати і
встати чистим, ні до чого не хочеться.Вони почуваються чудово, як боротися з ведмедем
грізлі  щоранку,  як  я  чув.Вони  знову  почуваються  молодими  і  здоровими.Нам  потрібен
«Центр детоксикації RSO», щоб вирішити всі ці проблеми детоксикації.Всім мир». Рон

«Привіт, Йіндріх, масло точно врятувало розірване яєчко мого сусіда.У нього півтора тижня
була кривава сеча і нестерпний біль.Лікар сказав, що він не може призначити нічого, що
може допомогти з цим типом болю, і дав йому три дні до того, як вони видалили яєчко,
якщо воно не зупинило кровотечу.РСО спрацював протягом декількох годин на біль,  а
через  3-4  дні  повністю  припинив  сечовипускання  крові.Пройшло  вже  два  тижні,  і  він
добре.Я все ще працюю над тим, щоб він зробив свідчення,  але він  трохи боїться це
робити (його слова… «Вони прийдуть і заберу мене, якщо я зроблю відео»), і він мало
знає про правду. потужність RSO, тому він трохи скептично ставиться до того, що нафта
врятувала  його  мужність,  лол.З  огляду  на  те,  що  я  був  свідком  того,  що  масло,
безперечно, спрацювало, але це не задокументовано на 100%, все, що я знаю, це він
збирався видалити його, коли я побачив його вперше, і через кілька днів йому стало краще
після вживання олії, використання її місцево, і як асупозиторійнічна шапка, лол, але він
цього не визнає.Я все ще кажу йому щодня: «Чувак, я врятував твої горіхи!» lol У будь-
якому випадку, я просто хотів повідомити вам, як все пройшло, і якщо я зможу змусити
його дати свідчення, я повідомлю вам». Стів

«Ми  змогли  відучити  Кеші  від  метадону,  фентанілу,  клонапіну,  Versed,  ативана  та
оксикодону менш ніж за два тижні за допомогою олії!Без ознак/симптомів відміни.Чудово
працює!» Каллі

«У серпні 2012 року у мого сина «Пнут» почалися судоми, катаплексія, рясне слинотеча,
аспірація щоденної рідини та загальна втома.Його розумові здібності швидко впали прямо
на наших очах.Ще рік тому він грав у футбол, футбол і був бойскаутом.Загалом він був
звичайним маленьким хлопчиком до серпня 2012 року.

Перепустіть до березня 2013 року, і нарешті йому поставили діагноз Німан Пік типу C.NPC
-  це  термінальна  хвороба,  яка  в  найпростіших  термінах  є  проблемою  лізосомного
накопичення.Я дивлюся на це як на постійне пошкодження мозку.Лікарі дали нам усі ліки
від судом, які тільки можна придумати, клоназепам, тегретол, ділантин, ламіктал, кеппра,
діастат гель для невідкладних груп тощо, і НІЧОГО не спрацювало.(Здавалося, що все це
тільки  погіршило  ситуацію,  даючи  нам  помилкову  надію.Кожен  раз,  коли  це  не
спрацювало, лікар збільшував дозу.Я не звинувачую їх, тому що це все, що вони знають.)
Він лежав би на дивані, можливо, ти б посміхався з нього, а може, ні.Він просто лежав і
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пускав слини.Він не міг рухатися.З дуже активного маленького хлопця він перетворився на
зомбі.Ми повинні були придбати йому інвалідне крісло, собаку для лікування епілепсії, і він
був поміщений у хоспіс.

У  січні  2014  року  справжній  незнайомець,  який  став  справжнім  другом  «Дядько  С»,
запропонував  нам  допомогу  у  вигляді  Rick  Simpson  Oil.Ми  розмовляли  по  телефону
півтори години, і  він був настільки захоплений ціллю рослинної медицини, і  він справді
вірив у те, що олія Ріка зробила завдяки його власним вчинкам, допомагаючи іншим, що
відчував себе змушеним допомогти нам.Завдяки доброті його серця він знайшов для нас
спосіб отримати ліки, які нам відчайдушно потрібні.

31 січня у нашого сина було не менше 15 судом під час неспання, і всі вони навіть на
клоназепамі та діастаті.Деякі дні у нього були кращі за інші, деякі дні були сповнені нападів
і  страху.Якщо  ви  не  є  батьком  чи  коханою  людиною,  яка  пройшла  через  це,  ви  не
зрозумієте темне місце, в якому ви відчуваєте, що перебуваєте.

1 лютого він отримав свою першу дозу олії Ріка.Того дня у нього було лише 3 напади.Він
сів у ліжку вперше за кілька місяців і сказав повне речення.Випадок, подумав я собі.Але я
все  одно  зрадів.На  4  день  він  вперше  за  кілька  місяців  назвав  мою  дружину
«мама».Поговоріть  про  радість  і  сльози  того  дня.Вже наступного  дня,  5  день,  у  нього
взагалі не було нападів.Станом на цю публікацію ми пройшли 58 днів із лише 2 нападами,
і це можна пояснити зовнішніми факторами.

Сьогодні наш син більше говорить, він активний, він може назвати кількох президентів по
обличчях, він може сам кататися на власному спеціалізованому велосипеді.Те, що сталося
на наших очах, є не що інше, як диво.Я не найбільш релігійна людина, але я вірю в Бога.Я
справді вірю, що він надіслав нам того «дядька С».Я вважаю, що він показав Ріку, як це
зробити, і він наставив вас, Джей-Бі, у тому, щоб озвучити слово.

За все це, за те, що допоміг повернути нашого сина до мене, до нас.За те, що повернув
мою дружину з найглибшої депресії, і за допомогу моїй родині.Рік Сімпсон, JB і «дядечко
С», я назавжди у вашому боргу.Дякую!!!" Кевін

Залежності
«Зовсім  недавно  я  спостерігав,  як  невиліковно  хворий  на  рак,  залежний  від  морфію,
відмовився від морфію «ХОЛОДНА ІНДИЧКА».Відмовившись від морфію, вона зголодніла;
більше не було запорів; спала дуже міцно, і її біль контролювався набагато краще.Вона
також знову стала цілісною.ДИВОВИЖНИЙ.Якби я сам не бачив цю зміну на 180 градусів,
я б НІКОЛИ в це не повірив.Я ніколи раніше не був прихильником марихуани,  але це
особисте спостереження зробило мене віруючим». Дженіс

«Одна річ, яку я помітив зараз, коли я приймаю RSO протягом 3 місяців, це те, що він
майже позбувся моєї тяги до алкоголю.Раніше я пив напій або двічі щовечора, але тепер я
рідко хочу пити, і коли я хочу пити, я п’ю не так багато, я також помітив, що мої штани
стали набагато вільнішими.Я схуд на 10 фунтів.Єдине, чого я роблю менше, це вживаю
алкоголь.

Я все ще їм те саме і все ще кусаю змішані горіхи, печиво тощо на ніч, коли я ласу, і я
можу навіть їсти більше, ніж до масла.Так, олія може зробити вас голодними.

Таким чином, або відсутність алкоголю, або олії призвело до того, що я втратив 10 фунтів
за 3 місяці.І я насправді не мав зайвої ваги, 5 футів 10 дюймів і приблизно 198 фунтів.Коли
я був молодшим, я завжди мав близько 186 фунтів і  був у формі.Тепер я впав до 187
фунтів, що я перевіряв востаннє.Так чи інакше, олія чи відсутність алкоголю спричинили я

- 155 -



схуд.Просто щасливий побічний ефект». Скотт

«Опіати викликають у мене запор, нудоту, важко отримати потрібну дозу для ефективного
полегшення.Вони  змушують  мене  «дурніти»,  небезпечно  їздити  і  так  далі.Марихуана
ні.Достатньо сказано." Фред

«15-річна  опіатна  залежність  виліковується  олією.Я  б  не  пробував,  якби  не  Рік.Тож  я
повинен сказати, що я справді зобов’язаний йому своїм життям, тому тепер я одна з його
найбільших прихильників.Я завжди курила, але це ніколи не допомагало від болю, яку я
відчував від прийому таблеток.Я просто так багато разів хотів померти, тому що я більше
не відповідав за своє життя.Можу сказати через РСО.Я НЕ приймаю морфін, окси, perc, vic
чи субоксон...це мене від усього цього позбавило!!!!!І мені знову 40 n відчуваю себе 20.Мій
артрит, який я відчував щоранку, тепер ЗНИКЕ.Я приймав масло всередину 10 разів, і моє
життя почалося знову.Немає слів, щоб виразити, наскільки я вдячний.Якщо ви приймаєте
таблетки, почніть з прийому олії на ніч, якщо у вас немає тижня на сон, тоді я б пішов цим
шляхом». Ребекка

«Канабіс позбавив мене від Бензо після понад 30 років залежності понад 15 років тому, без
нього, як я був, я б зараз помер…» Філ

«Я знаю, що хтось використовує каннабіс, щоб позбутися від субоксону. Їй дуже допомагає
конопля.За її словами, це допомагає зняти біль.Але я думаю, що частина таблеток, яка
викликає  звикання  для  багатьох,  є  «верхньою»  частиною…  в  якій  конопля  не  є
«верхньою»… але, на мій погляд, якщо ви дотримуєтеся цього з початку і ви будуєте при
терпимості відчуття надмірної втоми зникне.ТОЛЕРАНТНІСТЬ — це ключ». Ерін

«Я відмовився від усіх знеболюючих препаратів і тепер можу функціонувати – я б хотів,
щоб більше людей могли довіряти силі природи!» Сью

«У мене є спинномозковий нерв, який був зламаний у 2000 році, і роками я приймав ідею,
що зрештою буду калікою від цього, і застряг на Оксіконтині майже на десятиліття, поки не
вирішив спробувати коноплю.Тепер, порівнюючи мої МРТ, лікарі дивуються, як мієлін на
нерві  почав загоюватися і  відкидати рубцеву тканину.Протягом останніх  двох років моя
постава почала покращуватися, мій діапазон рухів, а також зменшувалися судоми». Енн

QА  як  щодо  метадону?Чи  допомагає  RSO  відмовитися  від  метадону?Це  абсолютно
найважчий наркотик, який коли-небудь можна було позбутися.Я кілька разів пробував з
різними речами!Зняття коштів тривають так довго, що це надто жахливо поводитися так
довго!Навіть реабілітаційний центр Bradford Rehab в Алабамі сказав, що детокс від нього
найважче!Аарон

--  Аарон,  залежність  від  метадону  –  це  звичайний  пиріг  для  олії,  особливо  якщо  її
виробляють і використовують згідно з нашими інструкціями.Уявіть собі наших пацієнтів з
раком 4 стадії – вони зазвичай на коктейлі з найгірших речей, які ви можете собі уявити,
але вони зазвичай можуть припинити приймати будь-щовони приймали через тиждень-
два.Знову ж таки, якщо порівнювати з цими ласощами, метадон — це кусок олії.Я вже
багато років розповідаю про це фахівцям з наркозалежності, вони не хочуть в це вірити і
ніколи не з’являлися, щоб я міг просто їм це показати.JB

«Я вживав канабіс  від  героїнової  залежності  мого брата.Його вбили на роботі,  але ми
бачили чудові результати з канабісом до його смерті». Лаура

--  Правильно  використаний  RSO  може  бути  використаний  для  подолання  будь-якої
токсикоманії, відомої людині.Зазвичай пацієнту потрібно тиждень або два, щоб припинити
прийом  ліків/таблеток,  що  викликають  звикання,  і  зазвичай  немає  значних  симптомів
відміни.Що приємно, а саме для пацієнтів і тих, хто за ними доглядає.JB
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«Як я дивлюся на це, усі пілоти повинні їсти нафту, коли приземлиться, протягом дня.Так
вони  добре  відпочинуть  і  виспаться,  а  наступного  дня  знову  зможуть  добре
працювати.Крім того, як інакше вони збираються запобігти собі радіаційну хворобу та всі
десятки проблем зі здоров’ям пілотів?

Я згоден з тестуванням на ТГК, це хороший спосіб визначити, чи є людина відповідальною
чи безвідповідальною щодо свого здоров’я.Здоров'я перш за все.Для мене ті, у кого немає
THC  в  системі,  просто  грають  зі  своїм  життям.Або  вони  страждають  від  забруднення
навколишнього середовища, Фукусіми та синдрому заперечення хімікатів.Добре знати, що
олія також може допомогти в цьому.JB”

«Я  лікуюся  героїновим  наркоманом.Я  бачу  людей  одного  дня  і  мертвих  наступного,
щотижня в моєму консультаційному центрі не від канабісу чи BHO чи марихуани, а від
ксанаксу  та  бензодіазипенів,  таких  як  валіум  та  інші  ліки,  що  відпускаються  за
рецептом.Здебільшого  все  було  куплено  нелегально!За  всю  історію  канабіс  нікого  не
завдав  шкоди  і  не  вбив.Коли  політичні  партії  рекламують  теорію  шлюзу  та  теорію
шизофренії.Чого ви не розумієте, так це відверто брешуть!Курці канабісу, які хворіють на
шизофренію,  хворіли  на  шизофренію  до  того,  як  підхопили  джойнт.І,  швидше  за  все,
використовували його для лікування недіагностованої  проблеми.А шлюз - це нонсенс.У
МАРИХУАНІ НЕМА НІЧОГО, ЩО Змусило б вас жадіти міцніших наркотиків!Справжніми
«шлюзами» є нелегальні дилери, які пропонують інший наркотик, заявляючи: «Якщо вам
подобається трава, вам це сподобається», тому що вони знають, що трава не змусить
когось  витрачати  сотні  доларів  щодня  чи  години.Але  героїн  чи  кокаїн  змушують  вас
стукати  в  його  двері  7  разів  на  день.Нам  пора  подорослішати.Відкрийте  нам  очі  і
зрозумійте,  що  уряд  потребує  нас  набагато  більше,  ніж  ми  потребуємо  них  та  їхньої
брехні». Че

«Понад 30 років тому я дізнався, що якби я виходив пити й боявся, що ліжко крутиться
(запам’ятайте це) від надмірного вживання алкоголю, я б випив каструлю прямо перед
сном, і я дійсно думаю, що це мені допомогло від того, що я захворів і або зробив моє
похмілля не таким важким, якби я не отримав цього удару». Скотт

«ТГК  проходить  гематоенцефалічний  бар'єр  і  виправляє  мигдалину  залежності  від
алкоголю та інших наркотиків...Зазвичай це призводить до того, що людина, яка страждає
від  зловживання  алкоголем та  опіатами,  може відновити  власні  когнітивні  здібності  та
самостійно припинити зловживання». Роберт

«Я це помітив.Я більше не п'ю взагалі.Або мати бажання». Брітні

"Дуже правильно.Я пережив це.Я зовсім не хочу пити ту токсичну отруту, яка зруйнувала
мою печінку.Вся культура стає все дивнішою, чим довше я тримаюся від неї подалі.Люди,
які  стоять  навколо,  ллють  токсичну  мочу  собі  в  горло.Для  мене  це  дивно.:)  Це  таке
благословення використовувати трави.Відчуття приголомшливі, НІ ПОХМІЛЛЯ!!!” Камуш

«Звідки  ви  знаєте,  у  кого  або  яких  тварин  є  ендоканабіноїдна  система?А що  означає
ендоканабіноїд?» Тріша

«У  всіх  тварин  є  ендоканабіноїдна  система,  за  винятком  комах.канабіноїдиРецептори
знаходяться  в  нашій  шкірі,  мозку,  імунній  системі,  кишечнику,  печінці,  хребті,  ребрах,
лейкоцитах і кістковому мозку (стовбурові клітини) тощо.Без ендоканабіноїдної системи,
якій  понад  600  мільйонів  років,  «стовбурові  клітини  діяли  б  як  автомобіль  без  водія».
Доктор Гай, виконавчий голова GW Pharmaceuticals, Лондон, Великобританія.Він регулює
всі  функції  нашого організму.Омега-жирні  кислоти (3,  6,  9)  створюють ендоканабіноїди,
тому  вони  важливі  для  нас.Олія  канабісу  (RSO)  в  основному  заряджає  систему
ендоканабіноїдів, тому вона може вилікувати або лікувати практично будь-які проблеми зі
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здоров’ям». Рік

Якість життя
«Як  тільки  ви  дізнаєтеся,  що  олія  канабісу  має  сотні  лікувальних  властивостей,  ви
закохаєтеся  в  цю  квітку.Насправді,  я  ніколи  не  зустрічав  нікого,  хто  вважав,  що  олія
канабісу настільки потужна, і ще не закохався». Петро

«Раніше я ледве міг спускатися по передніх 3 сходах, тепер я можу кататися на велосипеді
по 4 години.Просто стане краще». Петро

«Дякую за цю інформацію!Я лікував власні атаки паніки від посттравматичного стресового
стресу за допомогою RSO і знайшов ті ж результати.Хвороба Лайма – це ще одна хвороба,
яка імітує малярію багатьма способами, про які багато людей навіть не підозрюють, що їх
кусає інфікований кліщ.Давайте, щоб ці дописи переглянули МІЛЬЙОНИ!!!Давайте хоч раз
використаємо цей Facebook на користь!!!!” Ліннея

«У мого брата був хворий зуб.Тож я сказав натерти його олією, а він сказав, що через два
тижні,  і  це все ще не болить і  зараз, здається,  не заражено.Подумайте,  РСО знову на
допомогу!!!!!» Стів

«Гей, не знаю, чи ви коли-небудь чули це, але я виявив, що олія ТАКОЖ ЗАГІЙЛАСЯ або,
радше,  почала  загоювати  величезну  порожнину  в  мене  на  двох  передніх  зубах.  Я
випадково потрапив туди нафтою, і отвір у порожнині був ПОВНИЙ, і через кілька днів я
помітив, що порожнина зменшилася і тепер була приблизно вдвічі меншою!Хтось колись
говорив  це  раніше?Зубна  паста  RSO  звучить  як  ДІЙСНО  гарна  ідея!Карієс  важко
вилікувати, і  я впевнений, що кожен хотів би вилікувати їх,  ніж вирвати зуби!Щасливий
випадок з маслом, я радий сказати». Кім

«Чого НЕ робить олія коноплі?Це чудова новина про зуби.Шона Банда мала некроз у роті
через інфікований абсцес, де був вирваний мертвий зуб.У неї не було грошей, щоб піти до
лікаря чи стоматолога, щоб вилікувати некроз.Натомість вона завжди наносила RSO на
це, і їй ніколи не доводилося йти до стоматолога, ніколи не потребували антибіотиків чи
протизапальних препаратів і  не потрібно було використовувати якісь спеціальні засоби,
щоб підтримувати його в чистоті.Завдяки Rick Simpson Oil некроз припинився, і тепер у неї
знову рожеві ясна!

Я  також  помітив,  що  у  мене  НЕ  було  КАВІРІВ  з  моменту  початку  використання  олії
канабісу.Раніше мій рот був настільки кислим і заповненим карієсом, що мені було дивно,
якби у мене не було карієсу / карієсу.Днями Шон також говорив про це.

Я  ЛЮБЛЮ  слухати  відгуки  про  олію!ЩО  ЦЕ  НЕ  МОЖЕ  ВИправити?Дякую  Йіндржиху
Баєру за те, що поділився свідченням цієї людини про їхній зуб, мені подобається, коли
люди  діляться  своїм  досвідом  лікування  поширених  захворювань  або  підтримки
гомеостазу». LinZy

«Я позбувся передракових поліпів, приймаючи дозу щодня». Донна

«Яку  роль  може  відігравати  канабіс  у  життєвому  циклі  жінки?Коли  мама  щаслива,  всі
щасливі», — це все, що я знаю.А масло може зробити жінку щасливою незалежно від того,
на якій стадії циклу вона знаходиться.JB”

«У яких випадках масло не змогло допомогти?Чи є в них закономірність, чи це більше
тестуванняпотрібно зрозуміти причини?» Денні

-- Масло має проблеми з тим, щоб виправити те, що лікарі зіпсували першими, це єдина
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закономірність, яку я можу придумати.JB

«У моєї дівчини сильна алергія на укуси комарів, і вчора ввечері у неї був один на скроні...
він був величезний, у будь-якому випадку я запропонував отримати пластир і  покласти
RSO,  який  ми  зробили  з  листя  канабісу,  на  місце  укусу.Сьогодні  вранці,  коли  ми
прокинулися, шишка повністю зникла».

-- Дякую, Джиммі.Я впевнений, що ця інформація допоможе багатьом людям.Настав сезон
комарів.І  масло  працює  як  репелент,  спробуйте.Завжди  краще  запобігти  виникненню
проблем,  навіть  якщо  їх  так  легко  виправити  за  допомогою  масла.Масло  можна
використовувати місцево на все, що свербить, пече або болить.Чим раніше ви нанесете
масло, тим швидше зникнуть проблеми.Запам'ятай це.JB

«RSO повністю зупинив мої напади Grand mal.Я ніколи не буду вживати інший штучний
наркотик,  який хотів  би знати про нього до смерті  чоловіка.Він  перейшов від  лімфоми
Ходжкіна.Можливо, він ще був би тут.Тоді нам сказали, що він має 70% виліковування.Його
не стало менше ніж за два роки.” Келлі

«Аптекар сказав мені, що це дурниця!!Цього травня я втратив свого тата через рак, у нього
були два найкращі лікарі в клініці Клівленда та лікарні Geauga!!Моєму татові було всього
62, він був ще дитиною в моїй книзі!!Доведіть мені, що мій двоюрідний батько зараз хворіє
на рак.Щойно дізнався після того, як втратив тата і цих моїх рідних». Таммі

«Очевидно, що фармацевт скаже вам, що це дурниця, тому що він залишився без роботи,
якщо світ дізнається, що олія канабісу лікує рак». Моні

«Здивований вашою рішучістю, JB.Якби хтось «вимагав» від мене докази, я б сказав їм,
куди йти, але це був би не Youtube!У той же час, якщо хтось сам не досліджував це і не
був  підключений до  основних  ЗМІ,  він  не  знали б  фактів  і,  мабуть,  може  вважати  це
нісенітницею.Солдат на Джей-Бі та Ріка!PSСкажіть своєму фармацевту, що його «галузь»
— це дурниця!» Горд

«Я  використовував  його  для  лікування  болю,  сну,  хронічних  проблем  з  травленням,
нудоти,  тривоги/депресії.Я  успішно  позбувся  знеболюючих,  м’язових  релаксантів,
протиблювотних  засобів,  снодійних  і  заспокійливих.MMJ  врятував  мені  життя.Я
повернувся до життя завдяки MMJ, на жах мого лікаря». Милосердя

«Під  час  постійного  прийому  олії  мій  друг  не  мав  мігрені  протягом  4  місяців,  вони
поверталися, коли ми ослабли, і він не міг приймати стільки олії щодня, але він перейшов з
2-4  на  місяць  до  НУЛЯ.  RSO,  у  той  час  він  також  відмовився  від  Норко,  Баклофену,
Прозаку  від  хронічної  втоми,  він  навіть  припинив  прийом  препаратів  для  щитовидної
залози, хоча рівень ще не виправився через кілька місяців, він не здається, і оскільки він
почувається достатньо добре, я відчуваю себе не заохочуючи левотироксин, мені дуже
цікаво,  чи в кінцевому підсумку його щитовидна залоза нормалізується при постійному
використанні  RSO,  нам  просто  потрібне  постійне  джерело  матеріалу!Особисто  я
відмовляюся від знеболюючих і м’язових релаксантів, використовуючи RSO». Вітні

«Мені  не  подобається  звучати  різко,  якщо  вони  були  двома  найкращими  лікарями  у
Клівленді, що тоді пішло не так?Традиційне лікування раку НЕ працює!Хіміотерапія, НЕ
працює, опромінення, НЕ працює...а ваш фармацевт, ну що він ще скаже?Запитайте його
ще раз, коли він законно видасть RSO.Нехай ваш батько спочиває з миром, співчуття вам і
вашій  родині.Будь  ласка,  не  чекайте  наступної  смерті,  щоб  провести  критичне
дослідження...благословення». Лорі

«Я б не курив, але, чорт побери, якби я міг позбутися жахливої мігрені, яка у мене була з
1990 року, я б спробував масло чи щось інше». Ревекка
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-- Чим швидше ви потрапите на масло, тим швидше позбудетеся мігрені, Ребека.Це так
просто.JB

«Ну, я дав трохи олії 63-річному чоловікові з проблемами простати.Масло допомогло йому
за кілька днів, він міг піти піти без проблем...перед маслом доводилося щодня прокладати
катетер, болісна і жахлива процедура.Мир." Юрген

«Я скептик від природи, але я повністю ПРОДАНА після того, як побачила, що це зробило
для  життя  Дженніфер  за  такий  короткий  час.Їй  30  років.старий,  але  поводився  як
депресивний 70-річний.Єдиною порадою лікаря була операція, яку вона з радістю зробила
б для будь-якого полегшення, але не має медичної страховки.Вона змирилася з тим, що їй
просто доведеться так жити.

Як  її  матері,  моє  серце  розбилося,  спостерігаючи,  як  вона  страждає.Її  діти  також
страждали, тому що їхня мама не мала толерантності, не кажучи вже про енергію, щоб не
відставати від них.Моя інша дочка є ліцензованим масажистом і старанно працювала, щоб
трохи полегшити її біль.Масаж допоміг, але лише на дуже короткий час.

Ця олія була знахідкою!!Дженні посміхається зараз (ми давно цього не бачили). Я запитую
її, що вона почуває, і вона каже: «Мамо, я не пам’ятаю, щоб мені було так добре».

Я планую отримувати більше матеріалу якомога частіше і зберігати якомога більше цієї
олії (кажуть, це триватиме вічно).Ми з чоловіком почнемо використовувати його ввечері
після  того,  як  ми зробимо щоденні  справи,  щоб ми могли  запобігти  багатьом недугам
нашого віку.Я ПРОДАНО...ДЯКУЮ РІК СІМПСОН!!!“ Тонда

«Пацієнт із свіжим діагнозом простати, близько 60 років, мисливець.Дала йому грам олії,
відверто  зізнаюся.Він  подзвонив  сьогодні  і  сказав,  що  хоче  більше  нафти.Що  він
почувається чудово, не має проблем із прийомом масла, що йому стає краще тощо.Він
також  сказав,  що  відчув  «відчутні  результати»  з  першого  дня.Я  вибухнула  від  сміху  і
щастя, коли він це сказав.І я із задоволенням дам йому ще трохи — мені такі історії дуже
подобаються.JB”

«Я дізнався,  що мої  проблеми з  простатою просто  зникли після  2  тижнів  споживання
олії...Я роблю власну олію.Тепер я впевнений, що рівень ТГК має підвищитися...У мене є
кілька  штамів.Вони  всі  працюють,  і  я  їх  поєдную.Мій  уролог  був  у  шоковому  настрої,
дивлячись на результати рентгенівських та ультразвукових досліджень...Я закликаю всіх
купити  намет  для  вирощування,  зробити  власну  рослину,  у  ній  буде  частина  вашої
особистості...Згодом у вас буде шанс зустрітися з самим собою...І лікується бездоганно.І
не від тряски і такого.Просто БУРКИ.Переконайтеся, що вони зібрані належним чином і в
потрібний час...Ця олія — просто райський ліки.справді...Тепер я це знаю». Гагі

«Я страждаю від мігрені з 16 років.Зараз мені 56 років.Єдине лікування, яке працює для
мене та моєї кластерної мігрені, це ліки.Я приймаю 1/4 зерна рису на ніч перед сном.Ліки
буквально  усуває  всі  кластерні  і  некластерні  мігрені.Коли  я  закінчую,  мігрень
повертається.Я  перепробував  усі  ліки  від  мігрені,  і  жоден  з  них  не  діє  так  добре,  як
ліки.Мені  не  доведеться  страждати  від  кодеїнового  мозку  чи  будь-яких  побічних
ефектів.Це мені Бог послав».

«Від початку моєї мігрені, вилікуваної через 30-45 хвилин після того, як я прийняв трохи
масла.Без  болю.Немає  нудоти/блювоти.Відсутня  світло/звукова  чутливість.Пішли!RSO  –
це шлях.Одне кохання." Аллен

«Це допомагає мені від вовчака, фібромілагії, мігрені, тривоги.Я не міг жити без цього.Мені
стало гірше на всіх таблетках.Цей препарат рятує мене щодня». Джесіка
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«Це  також  очищає  мій  вовчак  на  моїй  шкірі!Мої  лікарі  ніколи  не  говорили  мені,  вони
пропонували  лише  рецепт  на  стероїди.Але  це  заспокоїло  удари,  і  вони  пройшли  без
жодних негативних наслідківефекти». Холлі

«Я використовую олію на основі кокосової олії на основі мого черепа, скронь і чола від
мігрені...працює за секунди». Ширлі

«У  мене  насправді  шизофренія,  і  я  вживаю  медичну  коноплю  для  лікування  побічних
ефектів, пов’язаних із моїм станом, таких як тривога та безсоння.Ліки діє, з тих пір, як я
почав  приймати  ліки  частіше,  я  міг  заснути,  чого  раніше  не  міг.Багато  моїх  симптомів
з’являються,  коли мені  не вистачає сну.Я ніколи не відчував голосів  під  час  вживання
канабісу, я відчуваю, що це насправді захищає мене від них...» Хосе

-- Згоден, Хосе, недосипання є причиною багатьох психічних розладів.Цілком логічно, що
коли ви не виспалися, то почуваєтеся не так добре, як після десятигодинного освіжаючого
сну після вживання олії.JB

«Я лікую Лайм олією канабісу.Зараз переважно Бартонелла.Я не міг без нього спати, не
міг їсти без нього і постійно потів без нього.Я впевнений, що багато інших неприємних
речей, але я не хочу відмовлятися від цього, щоб дізнатися!І додамо, що перший тиждень
або близько того я герксував, але потім все було гладко!!!” Меггі

«РСО І  АЛЕРГІЯ НА МЕД.Я пішов до свого друга.У  неї  застуда в  горлі,  і  вона щойно
повернулася від лікаря з купою антибіотиків.Тож я дав їй вчора краплю олії, вона натерла
шию та горло й лягла спати.Зазвичай вона багато говорить, іноді мені цікаво, чи дихає
вона взагалі, коли починає говорити, цього разу вона була найтихішою з усіх, що я коли-
небудь бачив.

Вранці я зробив їй чай і сказав, щоб вона взяла білу чашку, бо в іншу я додала мед.У неї
алергія  на  мед,  крапля  його  може  викликати  масову  алергічну  реакцію,  яка  потребує
негайної медичної допомоги.Через півгодини я перевірив, як у неї справи в своїй кімнаті, і,
напевно, побачив білу чашку на кухонній раковині та іншу з трьома ложками меду біля її
ліжка.На щастя,  вона не відчула нічого поганого в своєму тілі,  ні  подряпин у горлі (що
зазвичай є  ознакою початку  алергічної  реакції).Тому  я  дав  їй  ще  одну  велику  краплю
олії.Вона все ще лежить у ліжку, дивиться фільм, щасливо посміхається і  каже, що це
найкращий «хворий час» у її житті.

Для мене це лише ще одне підтвердження того, наскільки правильно виготовлений RSO
ефективний при алергії всіх видів.І я також щасливий, що можу сидіти тут і публікувати це
замість того, щоб сидіти десь у лікарні, гадаючи, виживе вона після чашки чаю з медом чи
ні.JB”

«Усунув абсцес на зубі за 2 дні, пройшов!» Сусанна

«Я  злюся,  просто  читаючи  ці  істини,  тому  що  знаю,  що  це  правда.Я  страждаю  від
біполярного розладу в поєднанні з тривогою та сильною нудотою, і навіть незважаючи на
те, що я маю медичну картку через державу.Я не можу палити, тому що сьогодні більшість
робочих місць перевіряють і  роблять випадкові  дії.Конопля розслабляє мій розум і  дає
мені відчуття, що я знову можу дихати.

Я абсолютно зневажаю уряд за все, що він має або намагається відібрати у нас, і  без
належного лікування через цей гнів і тривогу.Я боюся за свій психічний стан.Я в повному
скуті, і від цього постраждаю тільки я, а не влада».

-- Я дуже добре розумію це почуття, Амандо.Коноплі слід регулювати приблизно так само,
як і чай.JB
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«Це змусило мене почуватися краще і спати краще, ніж будь-коли в житті.У мене рідкісна
форма епілепсії, фіброміалгія, дегенеративне захворювання диска 2 фази в нижній частині
спини та купа проблем з травленням.Як тільки я  зможу дозволити собі  приймати його
постійно,  я  сподіваюся  відмовитися  від  усіх  ліків,  які  лише  зменшують  мої  поточні
симптоми». Ангел

«Мій тато помер, коли його можна було вилікувати, моє серце було розбите майже 2 роки,
хотів би я не знав про це». Енн

«Те саме, але це була моя мама.Знай, що ти відчуваєш». Роберт

«Від людини, яку врятувала ця олія, коли я переніс рак, люди повинні прокинутися!!Я пила
52 таблетки на день!Проводити лікування, яке мене мало не вбило!Мій друг дістав олії і
приніс мені!Я був проти цього на всі 100%!!Я думав, що немає можливості і мене кинуть у
в'язницю!!Він залишив його з інструкціями для Google Ріка Сімпсона.

Пройшло кілька днів, я відчував повний біль, і я намагався не думати про побічні ефекти,
які викликали ці процедури, я сів на свій ноутбук!!Наступне, що я знаю, це було через 11
годин!!!Ого!!Я  припинив  лікування,  повільно  приймав  все  менше  і  менше  ліків,  щоб
позбутися майже всіх цих ліків, і почав приймати масло!!Блін, я не відчував себе так добре
протягом року!Я подзвонив своєму другові, і він боровся, але зміг доставити мені більше
масла!Я живий доказ,  що це працює!!Якби міг  бути,  все  ще був  би  на ньому,  але  це
фінансова річ!О, і я все ще маю рак, але не так погано, і я не робив жодного сканування
нічого, просто живу!У мене є ген BRCA, тому завжди матиму рак, але завдяки цій олії я
живий!Дякую." Селія

«Теза Рея Піта, до якої він повністю прийшов після багатьох років досліджень, полягає в
тому,  що  споживання  цукру,  крохмалю,  солі  має  бути  відносно  високим  для  цілей
шлункової  кислоти,  протеїн  має  бути  високим,  але  у  співвідношенні  приблизно  4:1  по
відношенню до вуглеводи, ненасичені жири не потрібні і, крім того, шкодять мітохондріям,
кофеїн  зупиняє  цикл  клітинного  стресу,  канібалізує  білки  або  жири  та  використання
ароматази для перетворення цих ненасичених жирів в естроген.Прогестерон є основним
захисним  гормоном  правильного  клітинного  метаболізму,  а  вітамін  Е  може  запобігти
окисленню  ненасичених  жирів,  які  вже  є  в  організмі.Спільна  робота  Рея  Піта  та  Ріка
Сімпсона  абсолютно  зруйнувала  б  найбільшу  схему  страждань,  розроблену  у  відомій
історії». Андрій

«Допомагає моєму СРК і діє як природний спазмолітик при болях у товстій кишці.Краще,
ніж таблетки, які доктор хотів дати мені, на етикетці рецепта написано, що цей препарат з
часом  може  перешкодити  природному  травленню,  і  я  можу  залежати  від  нього  для
травлення?Залежить від цього?Але доктор визначив, що переваги переважають ризики?
смх!?Ні, дякую!" Марі

«Ось у мене наведені результати та успіхи, які я особисто мав, використовуючи лише 1,5
розміру зерна рису на день – нічого близького до грама, необхідного для лікування раку.

1 - знизив мій кров'яний тиск з 189/99 до 145/84, що чудово.

2 - вилікувати інфекцію при опіку 3-го ступеня, що використовується місцево лише за 2
застосування!

3 - знадобилося 3 дні, щоб опухлий лімфатичний вузол повернувся до нормального стану
після того, як він був набряклий більше місяця

4 - надзвичайно допомагає моїй собаці, якій 14 років і у неї рак носа, я розпилюю їй в ніс
мікротуман з рісо та оливкової олії - також допомагає їй з енергією, боротьби з блохами та
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артритом

5 - Я не почав втрачати занадто багато ваги, але, можливо, 4-5 фунтів за місяць без змін,
але я сподіваюся, що це підвищиться

6 - більше не користуйтеся снодійним, зануртеся в глибокий сон з легкістю

7 - допоміг вилікувати защемлений нерв за допомогою відпочинку, але торкнувся болю
там,  де  не  могли  безперебійні  ліки.
Люблю це масло...справді рятівник». Виживання

«Рік  Сімпсон назавжди змінив моє життя.Все,  що я думав,  що знав про канабіс,  було
брехнею.Я  працюю  в  RSO  з  жовтня  2012  року,  і  в  моєму  житті  я  не  відчував  себе
краще.Мій  метаболізм  маєнормалізований.Я  промив  таблетки  від  високого  тиску.Мій
шлунок функціонує нормально вперше зі  школи.Все завдяки Ріку Сімпсону.Я скинув 30
фунтів, не намагаючись, і не зміг би надіти його назад, якщо б спробував.Я вживаю 1-2
грами на день всередину.Я купую олію і безкоштовно роздаю її хворим, як Рік Сімпсон, і
буду продовжувати робити це на честь мого покійного батька Соломона Марсдена.RSO —
це справжня медицина, і будь-який лікар, який цього не визнає, повинен повернутися до
школи». Вільгельм

«Зняв мене з усіх ліків від біполярної тривоги та проблем зі сном!!! Доза важлива, і для її
визначення потрібні деякі зусилля!» Кара

«Мене змусили  приймати  ліки,  які  викликають  хворобу  Паркінсона,  але  мій  справжній
Богом ліки допомогли мені подолати вбивчу дію діабету.РСО - це ліки напевно.Дякую, Рік!»
Давид

«У мене хвороба Паркінсона… І я пройшов через 4 стадію колоректального раку.Вилікував
це маслом Ріка Сімпсона.Загальна вартість до 2000,00 грн.Типовий хворий на рак дасть
лікувальному  закладу  близько  200  000,00.Є  причина,  чому  вони  не  хочуть,  щоб  це
виходило,  і  саме  тому  лікарня  належить  і  керується  фармацевтичними
компаніями.КОНАБІЧНА ОЛІЯ  ДІЄ!!!Мої  лікарі  відмовилися  навіть  говорити  про  це,  бо
бояться фармацевтичних компаній!» Лі

"Так.Це допомагає при хворобі Паркінсона.Є відео, на якому чоловік використовує його, і
ви можете побачити зміни на краще.У моєї двоюрідної тітки хвороба Паркінсона, і їй щойно
діагностували пухлину мозку.Вона переїжджає з Огайо до Пенсільванії, щоб жити до моїх
бабусь і дідусів, і ми починаємо її працювати якомога швидше». Дарлін

Сон, безсоння
«О так, безсоння. Якби було погано, тепер я сплю, як камінь». Лаура

«Я чудово сплю.Я використовую RSO вже близько двох тижнів, і мої підрахунки все добре,
я почуваюся здоровим, а сон чудовий.Сканування тварин через 3 тижні, щоб перевірити
розмір множинних пухлин...Я маю впевненість». Лаура

«Аарин:  Мені  здається,  що  я  з'їв  занадто  великий  шматок...але  це  не  погано!Просто,
можливо, час лягати спати.

-- Як спав, Аріне?JB

Аарин:  Чудово!Я  ще  відпочиваю!Я  бачу,  що  це  вже  допомагає  з  моєю  депресією  та
тривогою.Олія змушує мене сміятися, лол.

У мене був ще один пацієнт, якому я показував, як зробити олію, і він теж хвилюється.Він
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теж сміявся.Це було чудово.

Останні 2 дні я їм 4 рази на день розміром з рис, і мені доводилося вдихати ліки рідше, і я
відчуваю мінімальний біль».

--  Так  має  виглядати  лікування  серйозних  захворювань,  чи  не  так?Пацієнт  спить,
прокидається  бадьорим,  багато  сміється  над  собою  та  безглуздістю  всієї  ситуації,  не
відчуває стресу, тривоги, побічних ефектів хімічних препаратів тощо.Мені особисто цього
дуже хотілося б.JB

«Я вживаю  конопляну  олію  протягом  кількох  умов,  і  я  ніколи  не  спав  так  добре  і  не
відчував себе так добре....Дякуємо Ріку Сімпсону та JB за повідомлення про те, що ця
рослина творить чудеса для всього, що тільки можна уявити!!Просто Зробіть це люди і
переконайтеся  самі!!Це  єдиний  спосіб,  яким  ви  зможетестань  істинно  віруючим,  повір
мені!»Вал

--  Дякую, Вале.Це правда, що ніщо не може перевершити особистий досвід з тим, що
може зробити масло.Як тільки ви спробуєте це, наприклад, при опіку чи укусі комара, і
свербіж і біль зникнуть за лічені секунди, кожен зможе сказати вам, що хоче, але масло
все одно буде найкращим ліками.І ви захочете мати його вдома, на всяк випадок, якщо
щось трапиться.

Вам не потрібно довіряти жодному нашому слову, просто зробіть олію, знайдіть когось із
опіком, раком шкіри, діабетичною виразкою, потім нанесіть його місцево та подивіться, що
відбувається.Тоді  пам’ятайте,  що те ж саме станеться у вашому тілі,  коли ви ковтаєте
олію, і це майже все, що вам потрібно знати.JB

Для тих, хто вважає, що дослідження медичної коноплі не проводилося.Існує більш ніж
достатньо інформації, щоб зробити канабіс легальним сьогодні, це просто брехня, що вона
не має медичної  цінності  і  що її  наслідки науково не доведені.У медицині  коноплю не
використовують,  бо вона неефективна,  її  головна проблема в тому,  що вона настільки
ефективна (і дешева).JB

«На  даний  момент  у  мене  йдуть  дебати  щодо  того,  чи  може  конопля  викликати
психоз/шизофренію.Тому  що  вони,  як  цитують,  «знають  занадто  багато  дорослих,  які
викурили багато каструлі і тепер мають різні проблеми з психічним здоров’ям». Що б ви
також сказали тому, хто сказав це вам?Дискусія була викликана тим, що я натиснув кнопку
«подобається»  на  мультфільмі  батьків,  які  розповідають  своїй  дитині  про  користь
канабісу!»

-- Кеті, я б сказав їм прочитати книгу Ріка.При вживанні олія лікує психоз/шизофренію, а
коли лікує, то цілком логічно не викликає.Все, що потрібно зробити, це знайти правильний
штам або штами, масло або масла або їх комбінації для цього стану.Насправді це все.JB

«Чим більше заспокійливих,  тим краще.Я використовую його ввечері  перед сном,  і  він
працює.Зараз я сплю 8 годин безперервно.Відпочинок був для мене найкращим.Сила 80%
і вище потрібен деякий час, щоб звикнути до неї, але ви досягнете цього.Почніть з 0,01 мл
відповідно до інструкцій і  продовжуйте далі.Я спробував 0,025 для початку...наступного
разу я взяв лише 0,01 мл.0,025 мл поклали мене на диван на 10 годин.Будьте обережні,
але не забудьте взяти.Як я вже казав, ніч для мене найкращий час.Може працювати вдень
і ВІДПОЧИВАТИ вночі». Джон

«У  мене  РС,  і  я  страждаю  від  болю  постійно,  скрізь,  включаючи  надзвичайно  сильні
головні болі.Я відчуваю тремтіння, яке видають ноги і так далі.Здається, я досі не можу
отримати нічого, що б полегшило біль.Я не дозволю їм поставити мене на щось сильне,
тому що я не хочу стати залежним від наркотиків.Так я страждаю!!Можливо, я спробую, я

- 164 -



забув, що таке сон, постійно спати». Донна

-- Донно, спробуй олію, вона точно дасть тобі спати.JB

«Я вживаю  конопляну  олію  протягом  кількох  умов,  і  я  ніколи  не  спав  так  добре  і  не
відчував  себе  так  добре....дякую  Rick  Simpson  &  JB  за  повідомлення  про  те,  що  ця
рослина творить чудеса для всього, що тільки можна уявити!!Просто Зробіть це люди і
переконайтеся самі!!Це єдиний спосіб стати справжнім віруючим, повір мені!» Вал

«Я даю олію своєму нареченому,  а він  мало взяв,  і  він так втомився.Він спить більшу
частину  дня.Я  збираюся  зняти  його  з  нього  на  день-два,  щоб  побачити,  які  зміни  це
внесе...тоді,  можливо, дайте йому трішки, наприклад, 1/2 рисового зерна (принаймні це
було  те,  що  ми  читали),  можливо,  ми  швидко  підготували  це  для  нього».  Борець  з
гліобластомою

--  Джейсоне,  сонливість  нормально,  і  ви  хочете,  щоб  пацієнт  спав  якомога
більше.Седативний ефект зникне через кілька тижнів,  але це не є чимось небажаним,
навпаки.З найкращими побажаннями, JB

З: Створюємо сьогодні для людини, якій, за словами білих халатів, залишилося жити два
тижні, і вони більше нічого не можуть для нього зробити.Я сподіваюся, що незабаром для
всіх  будуть  гарні  новини.Намагаючись  також  змусити  його  кинути  палити,  змінити  свій
раціон і багато іншого, щоб дати його імунній системі шанс боротися.Дякуємо Ріку та Джей
Бі за ваші знання та надання нам справжнього лікування.

В: Дейв, нехай він курить,  не має значення, чи він їсть олію.Крім того,  він буде багато
спати, тому він все одно не буде так багато курити.Що стосується зміни харчування зараз,
то  він  повинен  змінити  його  розумно,  але  не  різко,  нехай  їсть,  як  він  відчуває.Не
обов’язково ковбаса, але щось розумне.Підвищте рН його організму, нехай він їсть насіння
з двох яблук  щодня.Найголовніше –  якомога швидше набрати в  нього якомога більше
масла.Ще  є  шанс.Поєднуйте  вживання  олії,  супозиторіїв,  випаровування  та  місцеве
застосування для досягнення найкращих результатів.Навіть якщо йому це не вдасться, він
буде жити максимально якісно до кінця, і це також дуже важливо.Я впевнений, що це буде
більше двох тижнів, але подивимося.Лікарі не завжди праві зі своїми прогнозами, коли в
справу вступає масло.З найкращими побажаннями, JB

«Я  сплю  дуже  міцно  і  довше,  ніж  зазвичай.Коли  я  встаю,  я  відчуваю  себе  дуже
відпочившим, а не втомленим, як під час куріння». Террі

«Я добре сплю і мрію, але прокидаюся глухим.Триває години, щоб з’явитися, а потім це
триває довго-довго.Я використовую його щовечора.Це знімає біль від артриту і дає мені
спати». Катерина

«У мене рак і апное сну.Я не тільки чудово сплю, але й не прокидаюся від припливів.Це
благословення». Стефані

«Це відчуття, ніби ти щасливо помер!» Мал

«Мій розум без нього схожий на нью-йоркську пробку.Завдяки цьому він переходить у стан
дзен-саду, при цьому функціонуючи на нормальному рівні». Андріс

«У мене розлад сну протягом 20 років, масло RSO вперше допомогло мені заснути, і я не
відчуваю болю після пробудження!Ура!» Бонні

«У  мене  грижа  міжхребцевого  диска,  яка  тисне  на  мій  сідничний  нерв,  що  викликає
сильний біль від попереку вниз по лівій нозі до пальців ніг.Я приймав 3 ібупрофену кожні
чотири години, щоб вставати з ліжка і ходити.Я почав приймати масло майже два тижні
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тому від болю та запалення.Тепер я не потребую ібупрофену, я сплю краще, ніж будь-
коли,  мої  колеги прокоментували мій кращий настрій і  загальне щастя.Я ПОЧУВАЮСЯ
ДОБРЕ!" Дженніфер

«Вже 4 тижні даю своєму 14-річному Піту олію від раку.Іноді вона трохи «смивається» і
п’яна, коли я даю їй занадто багато, але коли метушня зникає, вона спить, як щеня.Вона
відмовилася приймати ветеринарні препарати, тому замість цього ми отримали олію.Ще
ранні дні, але я записую її прогрес.Їй знадобилося близько тижня, щоб звикнути до масла і
знову розвинувся апетит.Я заздрю, тому що на даному етапі ми можемо дозволити собі
лише олію для неї Любіть прекрасні історії всіх!»

«У  мене  соціофобія  (краще  назвати  соціальним  тривожним  розладом),  депресія  та
безсоння.Ніколи не брав олію, тому що я не можу знайти її тут, де я живу, також не можу
культивувати і видобувати її сам...але я курив приблизно десять разів, я відчував, що після
першого разу тепер міг спати, коли відчував втому, я мав свій «місяць без депресії на все
життя», ніколи не відчував себе таким щасливим (без депресії) і при всій життєдіяльності,
навіть  приймаючи  для  цього  найпотужніші  ліки  (які  призводять  до  інших  проблем  зі
здоров’ям),  також  моя  соціальна  тривожність  (фобія)  значно  зменшилася,  і  мені  не
потрібно було бути «високим», щоб відчувати це, якщо Я курив 1 або навіть 2 дні тому, і
мені  доводилося виходити і  спілкуватися з іншими людьми,  залишатися в громадських
місцях (те, що цей розлад робить неможливим), ТЕПЕР Я МОГЛА ЦЕ ЗРОБИТИ, знову
відчував себе живим як «нормальна людина», жодна медицина цього не робила.Проблема
в тому, що через закони, пріоритет трави, а також соціальні упередження та незнання про
рослину, яЯ навіть не можу більше курити, не хочу «підкачатися», просто хочу знову жити
без цих проблем, які обмежують життя.Є багато анонімних людей, які живуть так само, як
я, з певними фобією та іншими розладами, і я думаю, що нафта може бути рішенням».
Пабло

«Ви можете запитати у Ріка та або ДжейБі, ми виявили, що використання продукту, який
містить  20-30%  сативи,  є  однією  з  найкращих  комбінацій  для  проблем,  пов’язаних  із
тривогою». Брюстер

-- Нам подобається працювати з кросами Indica Domina Sativa з 20% THC або більше,
саме  з  цих  причин.Ефект  найкращих  олій  надзвичайно  сильний  і  заспокійливий,  але
ейфорійний і навіть кращий афродизіак.Коли ви дасте пацієнту ліки з таким ефектом, ви
можете бути майже впевнені, що їм сподобається його приймати.Хто б не став?Ти добре
спиш,  прокидаєшся  добре  відпочившим,  в  ейфорії  та  бажання  зробити  когось
щасливим.Кому б це не сподобалося?JB

«Вітаємо, це така гарна новина!Це дуже ефективно для багатьох речей...У мого дядька
була пухлина в легенях розміром з грейпфрут.Йому дали 6 місяців жити...В основному він
натирав ним груди та спину, тому що, коли він їв це, він змушував його спати занадто
багато...Лол.Ця обробка зменшила його до розміру волоського горіха... майже зникла...а
минуло півтора року...лікар здивувався, але все одно призначив хіміотерапію...Тієї ж ночі у
мого дядька стався серцевий напад... у нього було кілька серцевих нападів і він помер від
них, а не від раку... хіміотерапія занадто жорстка...Дотримуйтесь натуральних ліків, і у вас
все вийде!» Дуг

«INDICA є заспокійливим у хорошому сенсі!Якщо ви п’єте багато чистої води без фтору (я
додаю вичавку лимона) через пересихання очей і горла під час сну.Мені знадобилося два
місяці максимального дозування, щоб нарешті ввести його правильно, тому я спав всю ніч
і прокидаюся оновленим!Немає більше хвороб!Я щаслива віруюча людина, яка творить
своє!» Ліннея

«Заспокійливий засіб, як у заспокійливому засобі.Ніяких болів, лише приємна поїздка до
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здоров’я». Джон

«Я ціную щодня дізнаватися про RSO та те, що він зробив для людей/тварин.Якщо ця олія
робить те, що вони кажуть, її  потрібно гукати з найвищої гори, а не затихати.Я не мав
особистого досвіду з цим, але напевно б, якби я або хтось, хто мене піклував, знайшов,
що  він  нам  потрібен.
Тим  часом  я  прочитав  стільки  постів,  скільки  міг.Я  ще  не  прочитав  допис,  у  якому
говориться:  «Дякую Ріку Сімпсону,  я просто вдарився камінням,  це було круто,  чувак».
Деббі

--  Дякую за  вашу  підтримку,  Деббі,  я  впевнений,  що  ви  напишете  пост,  у  якому  буде
говорити  саме  про  це  дуже  скоро.Відчуття  в  тілі,  коли  людина  вживає  потрібну  дозу
правильного RSO,  можна описати  лише як  «дуже круто».  Або  надзвичайно  круто.Або,
можливо, неймовірно круто.Це одне з найприємніших почуттів, яке можна випробувати,
воно дуже природне, заспокійливе та заспокійливе.

Як  ми  говоримо,  найкращі  олії  мають  дуже  заспокійливу,  але  ейфорійну  дію  при
ковтанні.Тож ти добре спиш, а потім прокидаєшся, хихикаючи, як дитина.І коли ви добре
спите і прокидаєтеся, хихикаючи, ви, швидше за все, почуваєтеся добре і відпочили, ніж
коли  ви  погано  спите  і  не  прокидаєтеся  з  хихиканням.А  коли  ви  почуваєтеся  добре  і
відпочили, ваше тіло логічно оздоровиться і працюватиме краще.Ніякої ракетної науки, як
завжди з медициною канабісу.JB

«Спить??Тиждень на олії і більшість проспав.Я читав, що Рік каже, що так зцілює тіло, то
чи це нормально?Чи це доводить, що олія, яку я використовую, хороша?» Шерон

«Взагалі ніяких проблем... :) Я насправді дуже добре сплю від цього.Я клав його в шматок
тонкого туалетного паперу і  згортав кульку, вибиваючи його,  як пігулку,  або обвалюючи
його в хлібі.Потім хтось сказав,  що TP небезпечно,  тому я хотів знати,  що роблять усі
інші.;)  Спасибі,  хлопці.@jb У мене немає жодних проблем,  за  винятком гарного сну та
невеликого сповільнення, коли я прокидаюся». Христина

«Як військовий ветеран із посттравматичним стресовим розладом, розладом сну, болем у
попереку  (через  аварію  з  парашутом),  тривогою  та  хворобою  нирок,  RSO  є  одним  із
єдиних методів/форм,  які  я  можу вживати коноплю.Нарешті  я  сплю вночі,  втратив 20+
фунтів завдяки якісному сну,  і  станом на вчорашній день мої  лабораторні  дослідження
нирок  покращилися.Мої  лабораторії  настільки  покращилися,  що  тепер  я  змушений
зменшити дозу ліків, оскільки мій артеріальний тиск занадто низький.Усі позитивні ознаки
того, що прийом RSO вночі покращує якість мого життя». Корвін

«Мій брат страждає від серйозних проблем з гнівом і йому діагностували прикордонний
розлад  особистості.Він  може зупинитися  на  краплі  копійки,  як  кажуть  через  щоденний
режим прийому квітів конопель, а також екстрактів, завдяки чому він здатний збалансувати
свій настрій і жити нормальним щасливим життям, вільним від усього, крім випадкових,
нічийних епізодів. ідеально, але я можу сказати, що без канабісу мій брат, ймовірно, був би
зовсім в іншому місці.

...Я вважаю, що люди, які страждають від параної через споживання канабісу, страждають
від неї через свою нездатність впоратися з її природними здібностями відкривати розум і
відчуттям  усвідомлення  вашої  підсвідомості.Я  відчуваю,  що  велика  частина  параної,
пов’язаної з вживанням канабісу, є суворо плацебо і випливає з ранньої епохи заборони
канабісу, пропаганди Reefer Madness». Корі

«Змішаний...Комусь це допомагає,  а  іншим,  здавалося,  погіршує.Це точно допомагає з
моєю тривогою!У  мене  була  дуже напружена  робота,  яка  спричиняла  посмикування  у
мене  м'язи...Після  прийому  масла  все  пройшло.Це  настільки  розслабило  мене,  щоб
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зрозуміти, що мені більше не потрібна ця лайна робота, і я звільнився». Верес

«Я біполярний, і щоразу, коли я приймаю олію RSO, простіше кажучи, я відчуваю, що я
більше не біполярний, це гарне відчуття». Йосип

«Я ветеран із посттравматичним стресовим розладом і тривогою.Мені більше не потрібно
приймати ксанакс, щоб контролювати напади.Я все ще приймаю ssri, який пригнічує це,
але якщо я відчуваю, що щось надходить на невелику кількість масла, відтягніть трубку
або вейп, і я в порядку». молодший

«Так, він стабілізує настрій при ПТСР і легкої маніакальної поведінки та панічного розладу,
якщо приймати його правильно». Дженніфер

«Так, дуже-дуже.І при хворобі Фабрі, і при нейрофіброматозі є значне ураження нервів, що
також  викликає  занепокоєння.У  мене  зовсім  інший  погляд  на  життя.Марихуана
перевернула моє життя і показала мені, як прекрасно жити». Джеймс

«Я  ніколи  в  житті  не  був  кращим  психічно.Я  використовую  RSO  вже  два  роки,  і  я
відмовився  від  усіх  ліків,  і  мені  потрібно  тільки  час від  часу.Я візьму кілька точок,  і  я
відчуваю, що я зовсім не біполярний ... і я так довго страждав з цим...Я вважаю, що це
врятувало мені життя, а також допомогло з багатьма іншими недугами...Я відчуваю себе
благословенним,  що маю знання та здатність рости та створювати власну СПРАВЖНУ
медицину.

Я почав два роки тому в червні цього року і приймав лише 65 мг на день.Я використовував
сорт  Блакитного  сиру,  в  якому  переважає  і  містить  багато  КБД  і  менше  ТГК.Я  також
спробував  фарбувати  сативу,  яка  була  дуже  сильною  і  викликала  у  мене  надто
занепокоєння, тому я повернулася до фарби Indica, і  вона творила чудеса...Я приймав
його  щодня  протягом  30  днів  і  тепер  маю  приймати  його  лише  тоді,  коли  я  починаю
відчувати  себе  трохи  зле...Він  також  чудово  спрацював  при  цукровому  діабеті  мого
чоловіка,  судомах мого тата і  раку мого друга в стадії  ремісії  ...  Воно справді зробило
великі речі в моєму житті.Удачі, і я сподіваюся, що ви знайдете сорт, який підходить вам».
Сара

«Абсолютно.Це єдине,  що допомогло мені  з  тривогою та посттравматичним стресовим
розладом.Я  відучився  від  4  антидепресантів  за  рецептом  (після  десяти  років
експериментів  з  кожним  доступним  антидепресантом  і  не  зміг  знайти  його  без
виснажливих  побічних  ефектів)  і  більше  не  займаюся  самолікуванням  алкоголем.Я
страждав від тривоги протягом багатьох років і посттравматичного стресового стресу після
важкої автомобільної аварії в 2007 році.Я ніколи не їздив 4 роки.Тепер повернемося до
роботи,  керуючи автомобілем для Homecare Agencyі  знову завдячую цій  рослині  своїм
життям». Донна

«Це надзвичайно допомагає при депресії, яка супроводжує хронічні захворювання.Я не міг
зосередитися,  щоб залишитися в середній школі,  але,  використовуючи каннабіс,  я зміг
«оновити»  в  коледжі  з  9-12  класу  за  6  місяців.Поняття  не  маю,  чому  в  мене  немає
посттравматичного  стресового  стресу  від  років  жорстокого  фізичного  насильства,  за
винятком того, що я регулярно вживав канабіс, тож, можливо, це якось із цим пов’язано.Чи
рахуються ці речі?» Лорі

"Так.Я страждав від СДУГ, ПТСР, депресії.Я зараз не приймаю ліків через масло». Джеріса

«Тривога,  панічні  атаки  та  депресія.Квітів  більше,  ніж  олії.Куріння  квітів  Індики  має
тенденцію посилювати тривогу, якщо я перебуваю в середині хорошого нападу.Однак ліки,
настояні на олії, ніколи цього не робили.Незалежно від того, з якого штаму була отримана
олія». Сара
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«Мій тато ветеринар і  страждає на посттравматичний стресовий стрес.Олія та брунька
йому дуже допомагають!» Дженні

«Це  допомагає  моїй  дочці  від  нападів  тривоги.Зменшує  частоту  та  інтенсивність».
Сюзанна

«У мене біполярний розлад, посттравматичний стресовий стрес (боротьба в Кувейті 1991
року) і я страждаю від тривоги та безсоння.Конопля допомогла з усіма цими симптомами,
і,  незважаючи на те,  що лікарі  кажуть мені,  що вона погіршує симптоми (бул-хокей),  я
точно знаю, що вона допомогла мені контролювати себе та запобігти травмам інших у
дуже важкі часи .Я клянусь цим». Адріан

«Безумовно, це допомагає стабілізувати біполярність, ліки, які ви отримуєте від лікаря, або
вб’ють вас, або зашкодять вашому сексуальному життю». Андрій

«Я  використовую  індику  для  болю  та  сативу  для  мого  посттравматичного  стресового
стресу та тривоги.Я вважаю,  що поєднання двох штамів  врівноважує мої  проблеми та
сповільнює мою гіперактивність  до  рівня,  який  перестає  бути  небезпечним для  себе».
Стюарт

«У цей час ми повільно працюємо над скороченням його психотропних препаратів для
біполярного  розладу.Його  лікарі  налаштовані  проти  цього.Я  бачу,  як  прописані  ліки
«вибивають»  його  розум.Ми  вже  досягли  неймовірного  успіху  з  RSO,  тому  зараз
розглядаємо це.

Мій чоловік біполярний із сильним акцентом на манії.Протягом багатьох років він займався
самолікуванням  алкоголем,  але  коли  4  роки  тому  протверезів,  відтоді  боровся  з
манією.Тільки тривожна різноманітність наркотиків тримає манію в страху.Але це також
викликає у  нього хворобу Альцгеймера.Самолікування алкоголем допомагало протягом
багатьох років, але алкоголізм – це проблема, з якою також потрібно боротися.Зараз нам
просто набридли ліки.Тому я знову візьму все у свої руки.

На  ліках  якість  його  життя  якась  погана.Просто  скорочення  однієї  з  його  численних
таблеток на день має значення (щойно почало зменшувати, тому це має бути поступовим
через страх перед маніакальним нападом).Він у РСО близько 2,5 місяців з інших питань з
найнеймовірнішими  результатами.Тож  тепер  я  відчуваю  себе  в  безпеці,  поступово
зменшуючи  його  ліки.Це  допомогло  тепер  вирішити  цю  іншу  проблему  зі  здоров’ям!»
Дебора

«Я  використовував  його  протягом  12  місяців,  позбувшись  залежності  від  хімічних
речовин.Це не тільки допомогло мені  заснути,  але й  допомогло з  симптомами відміни
«підручників»,  які  я  відчував,  такими  як  посттравматичний  стресовий  стрес,  депресія,
тривога та численні інші проблеми з психічним здоров’ям.Зайве говорити, що я намагався
поділитися тим фактом, що ТГК і  медикаменти в значній мірі підтримували мій розум і
психічне здоров’я разом під час лікування». Шантель

«Питання алкоголізму/зловживання психоактивними речовинами необхідно розглядати як
«кваліфікаційні  умови»  у  штатах  з  такими  медичними  законами.Медична  марихуана
врятувала життя багатьом алкоголікам». Джим

«Рисове зерно,  яке коштувало одного дня  протягом приблизно  п’яти місяців,  повністю
вилікувало мою тривогу та депресію... Минуло майже 2 роки з моменту прийому олії, а
симптоми не повертаються». Данило

«Я припинив прийом антидепресантів, ліків від тривоги та опіатів протягом тижня після
прийому  олії.Думаю,  я  був  у  серйозній  небезпеці  втратити  свої  кульки.Слава  Богу  за
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сльози Фенікса». Еді

«Допомагає моїй депресії, і, будучи важкою інвалідністю, я страждаю від депресії через
відсутність активності та болю». Рік

«У мене були погані місячні після народження мого сина, після розставання депресія, і я
втратила обох батьків.Конопля була послана Богом!» Лорен

«Це допомогло моєму стресу та занепокоєнню без кінця за останні кілька років, насправді
воно буквально зникає на довгий період часу.Жодні ліки не діяли так само...» Стюарт

«Це  допомагає  проти  втрати  сну  через  занепокоєння  та  напади  паніки  вночі,  якщо
приймати його за 1 годину до сну.Це полегшення, кожен, хто страждає від недосипання
місяцями,  знає,  наскільки  це  виснажує.Це  також  підтримує  гарний  спокійний  настрій
значну частину дня». Kat

«Допоміг  мені  з  головними  болями  від  мігрені,  обсесивно-компульсивним  розладом,
тривогою, невпевненістю, комплексом неповноцінності, підсумовуючи все це, і вилікував
депресію за 3 тижні». Рідді

«Проблеми  з  хронічним  стресом,  що  створює  високий  тиск.Мій  рівень  стресу  миттєво
заспокоюється  за  допомогою  канабісу.Вейп  допомагає  пережити  погані  моменти.Я
рухаюся лише до їстівних продуктів, і недоліком цього методу є необхідність чекати, поки
моя система поглинеться.У мене вже достатньо практики,  що я можу терпляче чекати
півгодини, і  якщо це особливо напружений момент, я повертаюся до свого випарника».
Енді

«У мене зламана спина та пошкоджені  нерви,  а  конопля — це єдиний препарат,  який
допомагає мені спати та справлятися з днем!» Леслі

«Це допомагає мені втрачати свідомість вночі,  тому я можу прокидатися дуже рано на
роботу». Мет

Рідкісні або не дуже поширені захворювання та хвороби
«Олія  Ріка  Сімпсона  змушує  вас  прокинутися  й  побачити,  що  ще  зажило.Я  трохи
одержимий цим». Наталія

QПривіт, Рік/Джей-Бі, ти коли-небудь чув про рідкісне захворювання порфірія?Якщо так, чи
лікували ви когось із RSO і які були результати?

А.Ні я не маю.Але, судячи з того, що я читав про це, я не бачу причини, чому олія не
повинна  допомагати  вилікувати  або  брати  під  контроль.Це  обов’язково  допоможе  при
симптомах цього рідкісного і, безумовно, дуже неприємного стану.

Я  б  дотримувався  протоколу  на  нашому  сайті,  я  б  їв  олію  і  використовував  її  в
супозиторіях  (так  воно  піде  прямо  в  кров).Я  б  використовував  олію  місцево  у  вигляді
настоянки  або  мазі  для  шкірних  захворювань  (воно  зніме  весь  свербіж  та  інший
дискомфорт).

За два-три місяці  я  з’їдав би щонайменше 60 г,  не використовував жодних хімікатів,  я
просто дотримувався вказівок Ріка Сімпсона.Якщо 60 г не вилікують або не підконтрольно,
я б з’їв ще 120 г.І якщо це не дасть задовільних результатів, то я просто почав би товкти в
собі олію, один два три грами на день або навіть більше, якби я міг його приймати, і я б
просто з'їв стільки, скільки міг би якомога швидше .Чому?Бо коли олія вам не допомагає,
навряд чи ви знайдете щось інше, що допоможе.Крім того, агресивні хвороби слід лікувати
агресивно.З найкращими побажаннями, JB
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«Це може бути грубим, але я все одно повинен це сказати, і я не дуже розсудливий.Тож у
мене ще немає всього потрібного для олії, але дитячі кроки прийдуть.Однак у мене був
геморой,  який  постійно  повертається.У  мене  було троє  дітей  віком 5,3,1,  і  моя  перша
дитина  без  геморою,  моя  друга  дитина,  лише  один  геморой,  моя  третя,  це  був  один
геморой, і він проходить і повертається, йде і повертається.Я все купив під сонцем, нічого
не вийшло.Тож я сказав, що за біса.Я взяв приблизно 1/8 чайної ложки kief  1/4 чайної
ложки  кокосової  олії,  щіпку  сушеної  лаванди  і  щіпку  сушеної  ромашки  і  два  листочки
м'яти.Я  перетерла  це  все  разом.Я  застосував  його  один  раз  вчора  за  лічені  секунди.
Сьогодні вранці я більше не відчував болю, він був схожий на спущену повітряну кулю.Я
застосував його знову, я впевнений, що через день-два він повністю зникне.У будь-якому
випадку я маю на увазі, що я заощадив гроші, лікуючи його вдома тим, що у мене було
швидше і здоровіше, ніж урядова версія, і  його докази, що конопля має шалені цілющі
сили, і уявіть собі, якби я використовував олію, вона б уже зникла.Ще одна моя трирічна
дитина випала з вантажівки,  я не мав ні  мазі,  ні  перекису,  нічого,  поки ми їхали.Тож я
витягнув свою суміш,  ударив її  по коліну,  і  до  ранку  це виглядало так,  ніби струп був
місячної  давності.Попрощайся  з  Неоспорином,  збережи  мої  копійки!Мирна  любов  і
конопля». Моні

"Шановний пан.Рік Сімпсон, дозвольте мені спочатку сказати, що моя родина вважає вас
чудовим, і ми хотіли б бути ближчими до вас, щоб допомогти вам у вашій чудовій роботі.Я
використовую медичну  коноплю протягом 14 років  від  хронічного болю через  синдром
політеїстичного яєчника та артриту.Через 10 років аптечних отрут я більше хворів, набрав
90  фунтів  і  був  жахливо  залежний  від  прописаного  доктором  фентинолу.Я  почав
використовувати масло 7 тижнів тому, і все, що я можу сказати, це дива!За шість тижнів
мій рівень цукру в крові контролюється настільки, що мені не потрібні таблетки, я схуд на
28 фунтів без жодних зусиль.Я почав панікувати від того,  що мені стало гірше, хоча я
почувалася краще, ніж будь-коли!Після багатьох тестів лікарі чухали потилиці й казали, що
це диво!Тепер не тільки немає нових міом, пухлин чи утворень, але й раніше наявні міоми
і т. д. ЗНИКЕ!Жодних ознак того, що хвороба коли-небудь була!У мене ще є аналізи, щоб
перевірити,  чи  він  також зник  з  нирок,  але  я  знаю,  що вони теж зникнуть.Дякую,  Ріку
Сімпсону, ви робите Господню роботу, Бог благословить вас, як він мене, знайшовши свою
сторінку». Енні

«Так хороші новини, JB & RICK!!!Сьогодні я пішла до лікарів за результатами аналізів!Моя
щитовидна залоза, яка була недостатньо активна та лікувалася протягом 22 років, тепер
надактивна!Я вживаю RSO тільки протягом місяця,  я  також втираю настоянку прямо в
горло, і я також випарюю RSO!Я так радію цьому!Він дійсно крутий лікар, який був там і
підтримував  мене  в  цьому  всьому,  і  добре  знає,  що  я  Справді  користуюся  RSO  OIL!
Оскільки  він  є  лікарем,  він  все  ще  хоче  зробити  ультразвукове  дослідження  моєї
щитовидної залози, щоб перевірити, чи немає вузликів!Що ви думаєте про ультразвук?Я
завжди буду з гордістю приймати цю олію до кінця своїх днів, я відчуваю себе правильно,
ось вся справа!Ліки за рецептом - ЗЛО!У мене також є багато інших проблем зі здоров’ям,
які я зараз лікую за допомогою цієї чудової олії!

Порок Кіарі 1 типу стовбура мозку також у мене важкий зап'ястний канал і багато іншого!
Сьогодні мені 45 років, я не відчуваю себе побитим і боляче, як раніше!Я вже згадував, що
7 місяців тому мені також зробили операцію на мозку, і  я не вживав жодних наркотиків
після операції через печінкову недостатність від ліків!Я справді доказ того, що ця олія від
БОГА!Це все, що ми повинні вживати як ліки!Дякую JB і Rick за все, що ви робите від
усього серця!Більше ніяких препаратів для щитовидної залози, ТАА!!!!!!!!” Марджен

-- Вітаю, Маргене.Щодо УЗД, то, думаю, ви знаєте відповідь.Чим менше сканувань, тим
краще, це все, що я можу сказати.Особисто я б не підійшов ні до кого, хто б не розповідав
мені про нафту протягом 22 років, але якщо ви думаєте, що ці люди ще мають що сказати
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вам,  не  соромтеся  говорити  з  ними,  а  саме  якщо  вам дійсно  цікаво,  що  вони  мають
сказати  про  медицину.Але  це  приблизно  все,  що  я  дозволив  їм  зробити,  лише
розмовляючи, таким чином вони не можуть зашкодити вам так сильно, як могли б, якби їм
вдалося  переконати  вас  прийняти  якісь  таблетки  на  свій  вибір.Найкращийпобажання  і
тримайтеся подалі від тих, хто витратив 22 роки, даючи вам неправильні поради.Радійте,
що ви пережили їхнє «лікування», іншим не пощастило.JB

«У мене також гіпотиреоз (хвороба Грейвса).Ми виявили це 17 років тому, коли завагітніли
і  через  це  породили  мою  доньку  на  терміні  15  тижнів  (загалом  я  приймала  14
фармацевтичних  препаратів,  включаючи  3  наркотичні  знеболюючі  засоби  від  тяжко
розвиненої дегенеративної хвороби дисків у нижній частині спини та сколіозу у верхній
частині хребта/гіпертиреоїду (хвороба Грейвса) / цукровий діабет (тип II) / блакитна склера
/ псоріаз та екзема / гіпертонія / проблеми з нирками / синдром неспокійних ніг (я добре
отримав  цей  симптом  як  побічний  ефект  від  іншого  препарату)  /  високий  рівень
холестерину / зайва вага (втрата більше 100 фунтів після того, як відмовився від коктейлю
з ліків ~ минулого літа) **Я НЕ СИДУ НА ДІТ** і завжди харчуюсь здоровою, включно з
червоним  м'ясом  ~  органічні  овочі  тощо...щоденне  віджимання  соку  тощо...16  років
безперервного випуску ліків, які зараз становлять НУЛЬ таблеток щодня!!!!

Я  вживаю  приблизно  від  однієї  чверті  до  трохи  менше  половини  грама  власного
домашнього  олії  Ріка  Сімпсона  відповідно  до  конкретних  інструкцій  Ріка  ~  **Я  МАЮ
КОМЕНТАРІВАТИ  ЦЕ...НЕ,  ПОВТОРЮ  НЕ  РОБІТЬ,  ЗНИЖУЙТЕ  ЯКІСТЬ  ВАШИХ
ВИХОДНИХ  МАТЕРІАЛІВ  >  ВАША  ОЛІЯ,  КОЮ  ВИ  ЇВТЕ,  МАЄ  БУТИ  ПРОЗОРИМ  ТА
БУРШТИНОВОГО КОЛІРУ >> Інакше вона НЕ ЛІКУВАЛЬНОЇ ЇСТВНОЇ ЯКОСТІ**” Мікеле

«Чи можна використовувати масло канабісу для лікування сказу?» Аамі

-- Аамі, так, але це, ймовірно, вимагатиме введення пацієнта в кому на деякий час, з дуже
високими дозами олії, особливо в запущених випадках.JB

«Вчора  я  дав  трохи  олії  своєму  другові,  який  захворів  на  вітряну  віспу  від  поїздки  в
лікарню.Я запропонував цій людині підігріти трохи оливкової олії, змішати її з RSO, а потім
із кремом, який використовує ця людина.Ця людина просто написала мені повідомлення:
«Пітер,  я  не можу передати тобі,  наскільки я  вдячний за  цю дивовижну олію!СВЯТИЙ
ДІВ.Жодного слова про брехню: найзлісліша «кишка», яка в мене є, «нульова кишка», яка
з’явилася першою, яка залишалася найбільшою та найнеприємнішою весь час,  коли я
хворів – просто висох, а струп відірвався. приблизно через дві години після нанесення
олії.Я навернений!Святе пекло!Я використовував його по всій шкірі голови та на найгірших
місцях  на  тілі  -  моє  волосся  здається  трохи  жирним,  але  я  вже  почуваюся  набагато
краще.Це  справді  дивовижно.ОЦЕ  ТАК!Щоб  переконати  когось  у  правді,  не  потрібно
багато». Петро

--  Дякую,  Петре,  молодець.Конопляна  олія  та  RSO  також  чудово  працюють.Багато
оливкової  олії  на  ринку  виробляється  не  з  оливок,  у  світі  не  вистачає  оливок  на  всю
«оливкову олію», яка виробляється та продається по всьому світу, тому ваші шанси бути
обманутими нижчими, якщо ви купуєте олію з насіння конопель. .Крім того, він проникає
через  шкіру  і  проникає  приблизно  на  півтора  дюйма  вглиб  тканин,  що  також  чудово
підходить для загоєння.І воно не таке жирне, як оливкова олія.JB

«Якщо дислексії немає у списку, можливо, вона має бути.Я помітив здатність писати в 100
разів краще, ніж будь-коли, перш ніж вилікувати себе від інших речей.Страшний побічний
ефект  лікування  від  діабету  2  типу:  більше  немає  артриту,  радикуліту,  ожиріння  чи
дислексії.Хахаха!! Петро

«Це не ліки від раку чи щось таке, але я хотів повідомити Ріку, що я кульгаю на праву п’яту
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вже майже рік.Не знаю, що з цим не так, і знаю, що лікар дасть мені ліки, які я не відчуваю
комфортно приймати, тому я просто впорався з болем.Ми нещодавно познайомилися з
RSO через друга Чарльза, і ми почали це робити.Протягом останніх двох днів я вживав
масло кілька разів на день,  і  сьогодні  вранці  я прокинувся і  не кульгав.Мій чоловік  це
відразу помітив.Він зауважив, що олія, мабуть, творить свою магію!Дякую, Рік Сімпсон![:)]
Я почуваюся чудово!» Х

-- Шановний H, дякую за гарні новини, ми завжди любимо чути про них.Я б змішав олію з
олією насіння конопель або оливковою олією і зробив би настоянку і використовував олію
місцево.Звичайно, вживання олії є запорукою справжнього зцілення, і всі інструкції щодо
використання олії є на нашому сайті.З найкращими побажаннями, JB

«Шість днів тому я допоміг двом чоловікам з раком печінки та цукровим діабетом.У одного
друга,  хіміка,  горів рот,  горіли губи.Був 225 фунтів,  зараз 139,  не міг  їсти,  спати,  дуже
втомився.Ну,  він  мене багато питав про RSO.Я завжди його виховую.Я на нього вже 6
місяців.Але після того, як 6 місяців тому померли його двоюрідні брати, обидва раки, 1
печінка.І рак щитовидної залози.Я розмовляю з обома сім’ями, вони хотіли судити РСО,
але  боялися,  що  уряд  забере  їхні  будинки  чи  кине  його  до  в’язниці.Обидва
померли.RIPбрати.

Але ці чоловіки вже 6 днів на РСО, я пішов перевіряти його, як і обіцяв.Він був вражений
тим, що знову може їсти, і сказав, що не може припинити їсти.Це добре.Бо коли він почав
олію, він був кісткою.Виглядав хворим.Але вже через 6 днів...біль у роті зник.Він сказав:
«Ви були праві, я почуваюся набагато краще». У нього знову з’явилася енергія, багато.Він
виглядав так добре, і багато кольорів.РСО.Ще раз дякую, Рік Сімпсон.Ще кілька щасливих
онкохворих.Жити і почувати себе фантастично.Мир, любов і конопля лікують» Рон

«У  моєї  доглядальниці  є  пацієнтка,  у  якої  діагностовано  вовчак  і  отруєння  ртуттю  по
всьому її тілу.Після приблизно року використання її домашнього масла отруєння ртуттю
повністю зникло,  і  вовчак майже зник.Волосяні  фолікули були взяті  кожні  2 тижні,  щоб
точно  побачити,  що  і  скільки  отрут  в  її  організмі  для  оновлення  її  успіху.Справді
дивовижно,  що  можна  вилікувати  природним  шляхом.Коштує  трохи,  але  все  одно
здоровіше і вартує життя!» Джессі

«Мені поставили діагноз первинний мієлоїдний фіброз, я приймав ліки, які допомогли, але
не задовольнили через посилення болю та відсутності апетиту та зниження рівня крові,
збільшення розміру селезінки, безсоння.Після прийому цього препарату протягом року і не
відчуваючи реальних фундаментальних змін, я вирішив спробувати RSO, тільки 1 місяць
на  маслі,  болі  відсутні,  апетит  повернувся,  показники  крові  підвищуються,  сплю,  як
камінь». Aguae

«Я використовую його для лікування своєї медичної аномалії… Кілька лікарень у моєму
районі кажуть, що це не повинно бути можливим… але RSO дивовижний… Я відмовляюся
від  VP-шунта  у  своєму  тілі,  у  мене  захворювання  сполучної  тканини  та  кілька  інших
рідкісних  проблеми…  4  операції  на  мозку  за  36  днів,  і  я  відмовився  заповнювати
наркотики……виключно  медичну  марихуану,  RSO  та  дихання…  Я  ніколи  в  житті  не
виліковував так швидко… Навіть коли мої лабораторії показують, що моє тіло настільки
зіпсоване, мій біль насправді не так погано...” Кеті

«Олія канабісу лікує мій СПКЯ (синдром полікістозних яєчників).Більшість моїх симптомів
контролюються.Я відмовився від усіх 7 ліків, які я приймав.Периферична нейропатія, яка у
мене  була,  зникла,  і  відчуття  знову  в  моїх  ногах.Мій  метаболічний  синдром
контролюється.Я схудла до 130 фунтів.

Багато  симптомів  СПКЯ  та  метаболічного  синдрому  зникли:  гормони  збалансовані
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(тестостерон надто високий до 180, зараз він знизився до 40).Моя інсулінорезистентність
(цукор у крові) під контролем.Стійкість до лептину (гормон, який вказує, коли ви ситий)
контролюється.Настає  місячні  після  15  років  аменореї  (відсутність  менструації)  та
ановуляції (відсутність овуляції).Діабетичний нервовий біль зник.

Мій  апетит  контролюється.Олія  допомогла  подолати  цукрову  залежність.Втратили  120
фунтів за один рік (10 фунтів на місяць) - симптоми СПКЯ включають ожиріння, ожиріння
верхньої  частини  тіла  та  труднощі  зі  схудненням.Кісти  під  пахвами  та  на  зап’ясті
зникли.Артрит рідко болить, і якщо він болить, це означає, що настав час більше масла.

Гідраденіт  гнійний  (деформовані  фолікули,  кістозні  акне,  чорні  точки)
контролюються/зменшуються.Acanthosis nigricans (темні ділянки шкіри, груба шкіра, мітки
шкіри) зникли.Вісцеральний жир втрачається відразу (небезпечний жир навколо органів
серця і печінки).Менше прищів, кіст і врослого волосся.Кращий колір обличчя (менші пори,
темні кола навколо очей зникли). Гірсутизм (небажане волосся у жінок на обличчі,  шиї,
грудях,  спині  та  животі).зменшився,  але  не  зник.Краще спати  глибше і  всю ніч.Більше
немає болю від п’яткової шпори та підошовного фасціїту.Більше немає головного болю.
Внутрішньочерепна гіпертензія полегшена, біль у м’язах і нервах, тиск у плечах, шиї та
потилиці  різко  зменшився.Симптоми  запаморочення,  схожі  на  запаморочення,
зникли.Перепади настрою контролюються.Немає більше геморою.

Хронічна ангіна (повторювана біль у горлі від кислотного рефлюксу) вилікується і зникла.
(однак  кислотний рефлюкс залишається,  оскільки їжа впливає на нього щодня).Зникла
сезонна  алергія  (нежить/закладений  ніс,  надлишок  мокротиння  вранці,  свербіж
очей).Харчова алергія зменшилася (випадково з’їв креветки, реакція була повільніше, ніж
зазвичай,  але  все  одно  довелося  приймати  бенадрил).Полегшення  болю  в  спині.Зник
палець  спускового  гачка.Симптоми  синдрому  подразненого  кишечника  IBS  під
контролем.Артеріальний  тиск  знижений.Шрам  після  операції  на  зап’ястному  каналі
повністю зажив.

Я залікував пару опіків  комбінацією олії  канабісу  та  кокосової  олії.Мій  хлопець сильно
обпік руку, і через день після використання масла цього не було.Мій холестерин все ще
високий.Я  пройшов  через  період  детоксикації/герксування,  коли  мені  довелося
відмовитися від олії, інакше я зроблю ще гірше.Я повертаюся до тієї ж дози.У моїй родині
слабка  печінка,  а  СПКЯ  пов’язано  з  Candida  albicans,  і  багатьом  людям  доводиться
стикатися з реакцією Герксгеймера, якщо дріжджі переробляються через печінку.Я також
перейшов на  органічну  їжу  і  кинув  їсти  рафінований  цукор,  щоб це  також  могло  бути
частиною детоксикації.Олія, здається, не впливає на мій холестерин, але чим більше я
проводжу дослідження,  тим більше я  бачу,  що холестерин  не  такий  поганий,  як  люди
думають,  і  поки  є  запалення,  холестерин  буде.Це  захисний  механізм  організму  від
нього.Тому мене це не хвилює». через Aamann

«У мого сина рідкісне захворювання нирок, яке називається ФСГС, і він застосовує ліки
протягом останніх 2 років.Його аналіз крові завжди показував низький рівень альбуміну
(білок виливається в сечу, що знижує рівень альбуміну в крові).Після початку прийому ліків
(1/4  зерна рису в  PM) його аналіз  крові  настільки покращився,  що його нефролог  був
вражений.Останні результати, які повернулися, показали рівень альбуміну у «нормальної»
людини.Нефролог сказав: «Я не знаю, що ти робиш, але так тримати». При цьому типі
захворювання нирок пацієнт зазвичай може очікувати пересадку протягом 8 років після
встановлення діагнозу.Моєму синові поставили діагноз у 2 роки, зараз йому майже 25.У
нього все ще є обидві  нирки,  і  обидві  функціонують як «здорова» людина,  яка не має
ниркових  захворювань.Нефролог  чухає  голову.Ми  також  звертаємося  до  натуропата  і
робимо  це  протягом  останніх  17  років.Він  також  дуже  допоміг,  але  я  ЗНАЮ,  що  ліки
скоригували вихід альбуміну.Є багато хвороб, які можна вилікувати за допомогою цього, і я
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справді вірю і знаю, що ці ліки допомогли і мені, і моєму синові.Дякую!!"

«У  нашого  сина  Niemann  Pick  типу  C,  і  ми  використовуємо  олійний  метод  Ріка  з  1
лютого.Ми  перейшли  від  15+  середніх  судом  на  день  під  час  неспання  і  незліченної
кількості, коли він спав, до лише 2 великих судом за останні 56 днів.Зараз ми починаємо
відчувати невеликі фокальні судоми.Чи не запропонували б ви, можливо, зробити нове
масло і змінити сорти?» Кевін

-- Так, Кевіне.

«Дотримуватися іншого штаму з високим вмістом ТГК чи можна змішувати сорт із високим
вмістом КБД, як-от Арлекін, з іншим сортом із високим вмістом ТГК, як Candy Kush?»

--  Я  б  зробив  дві  окремі  олії,  я  б  не  хотів  розбавляти  свій  RSO CBD.Чим сильніше і
заспокійливіше, тим краще воно буде діяти як ліки.JB

«Оскільки ви робите це деякий час, чи запропонували б ви дотримуватись масел з вищим
ТГК,  а не олій  з  вищим CBD?Я не хочу йти шляхом Інтернету Шарлотти,  тому що ми
побачили чудові  результати у  штамі  з  вищим ТГК,  який ми використовували.Але мене
цікавить Арлекін.Або єце надто схоже на CW?»

-- Знову ж таки, Кевіне, я б зробив RSO з найсильнішого та заспокійливого домінантного
штаму Indica, який тільки міг отримати.Тоді, можливо, я зробив би окремо олію з високим
вмістом  CBD,  а  потім  дозволю  пацієнту  вибрати  те,  що  йому  найкраще  підходить.В
ідеальному  випадку  пацієнти  могли  б  вибрати  із  сотень  видів  масел.Так  само,  як  у
винному  магазині  -  кожному  подобається  те,  що  йому  подобається,  і  неможливо
визначити, яке вино сподобається найбільше.

Відновлення зору
«Я щойно зробив партію «конопляної олії» пару ночей тому і партію масла.Я давав олію
пацієнтці  з  пухлиною  мозку,  до  прийому  олії  вона  була  майже  сліпою,  після  місяця
прийому масла її  зір майже повністю відновився.Ви не отримаєте таких результатів від
масла.Ви отримуєте лікувальні результати від вершкового масла, однак олія є набагато
більш  концентрованою  формою  ліків,  і  вона  працює  майже  на  будь-що,  це  просто
дивовижно». Діон

«Прийом всередину відновлює зір моїй матері.За законом вона сліпа на ліве око.Через
травму  вона  залишилася  без  кришталика,  а  після  кількох  операцій  вона  захворіла  на
глаукому.Вона вже півтора року на РСО – користується щодня.Вона ніколи не помічала, як
повернувся зір,  поки не наклала макіяж очей.Вона сліпа на це око вже 40 років,  тому
навчилася наносити макіяж із закритими очима.Це був єдиний спосіб застосувати його до
свого здорового ока — закрити здорове око, залишивши її повністю сліпою.Ну, востаннє,
коли вона заплющила своє здорове око, вона фактично почала бачити й фокусуватися без
сліпого ока.Вона лише іноді користується косметикою, тому не знає, скільки часу минуло
до того, як її зір почав повертатися, але після того, як вона пробула на маслі більше року,
вона тепер може розрізняти зображення, кольори і навіть читати певні речі з її погане око!
Я тримав пакет із чіпсами Lays Chips, і з іншого боку столу вона читала lays.Вона думає,
якби у неї був новий об’єктив, то її зір повністю відновився б.Щоб отримати нову лінзу, її
потрібно включити в список донорів органів- я не впевнений, що її страховка покриє щось
подібне, тому поки що- Ця олія дала їй чудо- диво зору, де колись була лише темрява !
Тому я б сказав, що КРАПЛІ НЕ ПОТРІБНІ – лише постійні запаси!Тепер приступайте до
висаджування ліків!О так, у неї ТАКОЖ НЕМАЄ ДОКАЗІВ ГЛАУКОМИ!» Ліндсі

«Я  використовую  масло  канна  при  глаукомі,  і  воно  починає  діяти  вже  через  10
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хвилин.Відчуття оніміння яйця в моєму оці зникає і прояснює мій туманний подвійний зір.У
мене ніколи не було болю в тілі, тому я не знаю, чи діє це проти болю, але я впевнений,
що так.Мені 47 років, і я не болю, можливо, це тому, що я вже вживаю масло канна.Мені
більше  не  потрібен  Wellbutrin  або  Adderall,  конопля  вилікувала  мою  депресію  та
ADHD/ADHD.Це  також  допомагає  моїй  тривожності,  лікар  хотів  поставити  мені
Клонопін.Хахаха вау.» Ребекка

«Сьогодні мій батько, який страждає на дегенерацію жовтої плями і майже повністю осліп
на обидва ока, знову пішов до лікаря після того, як протягом останніх 6 місяців брав мої
сльози Фенікса.Сьогодні лікарі були здивовані, оскільки його зір, який лише погіршився,
почав  покращуватися.Нервові  закінчення  почали  знову  з’єднуватися,  і  сьогодні  він
перевірив 20/20 у ПРАВОМУ ОЦІ.КАНАБІС ЛІКУЄ.Я дав йому сльози Фенікса, які навчився
робити у Ріка Сімпсона.Це дуже хороший день.Це доводить силу канабісу». Грегг

«Гаразд, я думаю, що більшість наших читачів звикли до того факту, що конопляна олія
лікує рак,  особливо якщо її виробляють та використовуються належним чином, а також
коли пацієнт дотримується інструкцій Ріка Сімпсона.Тоді ви бачили, як я розповідаю про
діабет, артрит, хворобу Крона, РС та всілякі інші захворювання.Деякі вже подолали це і
знають,  що олія, ймовірно, дійсно є ліками від усіх або, принаймні,  виглядає так,  деякі
ні.Потім ми придумали лікувати опіки та видаляти старі шрами — легко довести, багато
хто  це  робив.Потім  ми  сказали,  що  масло  відростає  волосся  на  залисинах  -  і
церобить.Потім ми згадали про еректильну дисфункцію, і багато хто подумав, що це було
занадто.Але зачекайте, поки ви прочитаєте це свідчення:

«У мене є 2 батьки, які потребують запису свідчень!Моя мама повертає свій сайт у сліпе
око,  (після використання масла)  вона фактично може бачити кольори та  форми тепер
навіть із закритими очима, а мій тато вилікував свій діабет». Ліндсі

-- Дякую, Ліндсі Банн Роджерс, цей день зробив нам день.Все, що я можу сказати, це те,
що її зір, ймовірно, покращиться, і я б також рекомендував їй використовувати масло в
супозиторіях.Супозиторії від захворювань очей?Звичайно.JB”

«Я приймаю RSO більше року від раку...  не тільки зменшує мої пухлини, але й мій зір
покращився з -650 до -400.Мій окуліст не міг повірити, наскільки мій зір покращився.Тепер
мені довелося двічі замінити окуляри». Деббі

Тварини - Відгуки
«Вилікував нашого мастифа.Майже 11 місяців тому йому дали 4 місяці життя після того, як
йому поставили діагноз гемангіосаркома!Дуже раді, що ми знайшли Ріка Сімпсона та олію
коноплі!» Аманда

«Я поняття  не  мав  про  лікарську  коноплю.Наша 14-річна  собака  дуже слухняна,  і  ви
можете покласти стейк на підлогу, вийти з кімнати, і вона не торкнеться його, якщо ви не
скажете  добре.Що  ж,  там  було  трохи  настояного  масла,  яке  кілька  хвилин
розм’якшувалося  біля  вогню,  і  Пильний Пес,  мабуть,  знала,  що воно  смачне,  бо  з’їла
багато!Це  було  близько  30  сильних  доз  для  людини  за  один  прийом.Мені  було  дуже
погано, особливо коли її  ноги піддалися, і  вона впала в напівкому.Я залишився з нею і
заливав їй цукрову воду в рот наступні два дні, потім вона прокинулась, вирвала зелену
блювоту, зробила велике зелене лайно, потряслася і відтоді стала як нова собака.Вона
була як щеня.Спочатку я пояснював це тим, щоб бути щасливим бути живим, але це було
більше, ніж це.Наче хтось зробив на ній заводські  налаштування.Саме це змусило нас
розглянути лікувальні властивості та відкрили історію Ріка Сімпсона». Адам

«Деяка дитяча лімфома Т-клітинного раку CLCT-1 ЗНИМАЄ!
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Ми  будемо  ходити  до  ветеринара  лише  для  аналізів  кожні  три  тижні  на  CBC  для
вимірювання  рівня  кальцію  та  FNA для  моніторингу  червоно-білої  крові  на  наявність
ракових Т-клітин.Їй більше не потрібні призначені ліки, але ми будемо тримати її на олії
Ріка Сімпсона, яка щодня лікувала рак до кінця її життя.Ми вдячна родина». Якийсь Малюк

«У моєї  собаки остеосаркома (рак кісток).Тиждень тому мені  ампутували ногу,  а через
тиждень  він  повинен  почати  хіміотерапію.При  його  раку  він  зазвичай  поширюється  на
легені, 95% собак помирають від раку легенів протягом року.Якби це була ваша собака, ви
б почали використовувати олію зараз і все одно робили хіміотерапевтичне лікування, чи
без хіміотерапії та без хіміотерапії?Для людей ви починаєте з рисового зерна, з собаки
вагою 70 фунтів, чи почнете ви з 3-ї частини цього двічі на день?Дякую, що прочитали це, і
я з нетерпінням чекаю вашої відповіді». Еда

«Еда,  олія  врятувала нашу дорогоцінну  собаку  Софі.Вона  вмирала.Дайте  своїй  собаці
масло якомога швидше...Хіміотерапія вб'є її.Молитви з тобою...” Брюстер

«Я лікував  пухлину  свого  собаки  на  його  вусі  РСО...Це  було ВЕЛИЧНО,  а  тепер  його
немає!!!!” Андреа

«У  моєї  собаки  була  пухлина,  яку  ветеринар  не  хотів  оперувати!!Він  постійно
розкривається  і  заражається.Я  використовував  свою  олію  RSO,  змішану  з  кокосовою
олією,  і  застосовував  її  щодня,  поки  пухлина  не  зникла.Ні  всередині,  ні  зовні  мого
хлопчика!!» Борис

«У  нас  є  троє  хутряних  малюків  віком  10,  9  та  8  років,  яких  я  щодня  лікую  RSO  як
профілактичний  захід.Я  також  з  великим  успіхом  лікував  їхні  різні  виразки  та  місцеві
плями.Дякую, Рік!» Вірджинія

«Я  щойно  отримав  дуже  чудові  новини  про  собаку  моїх  друзів,  якими  я  просто  мав
поділитися!Кілька місяців тому у її пітбуля Максимуса була пухлина на одній із задніх ніг,
яка  росла  неконтрольовано.Ветеринар  сказав  моїй  подрузі,  що  їй  потрібно  заплатити
понад 3 тисячі, щоб ампутувати йому ногу, інакше вона пошириться, і він помре протягом
року.Це було близько 4 місяців тому.Тоді, коли я побачив її статус про його заплановану
операцію, я написав їй повідомлення і запропонував замість цього годувати його олією
канабісу.Вона  вирішила,  що  спробує  природне  лікування,  перш  ніж  робити  щось
радикальне та незворотне, як-от ампутацію.На щастя для неї (і Максимуса), у неї вже була
картка  Cannabis,  оскільки  вона  живе  в  Каліфорнії.Тож  вона  пішла  в  амбулаторію  з
канабісом і взяла трохи.Вона давала йому 1 краплю олії розміром з горошину двічі на день
під час їжі.Відразу вона сказала, що помітила, що йому менше боліло, і він почував себе
набагато комфортніше.Крім того, його харчові звички повернулися в норму.Через кілька
тижнів він навіть міг бігати, не кульгаючи, тому вона скасувала його операцію і залишилася
на  натуральному  лікуванні.Вона  щойно  повернулася  додому  з  огляду  у  ветеринара  і
виявила,  що  його  пухлина  ПОВНІСТЮ  ЗНИШЛА.Від  пухлини  не  залишилося  жодного
сліду.Ветеринар був дуже шокований, коли розповіла йому, як вона його вилікувала.

FYI: Це третя собака, яку я знаю, яку врятувала олія коноплі.Я також знаю багато людей,
які також були врятовані.Якщо ви все ще думаєте, що конопля не лікує рак, значить, ви не
звернули уваги.Я знаю правду вже багато років, і я ніколи не знайшов нікого, тварин чи
людей, кого олія коноплі не змогла врятувати». Лара

«У мене є сусід, який протягом місяця успішно видалив пухлини у свого собаки, давши їй
ліки.Продовжуйте, і так, дуже маленькі дози, оскільки Рік заявив, що їхній метаболізм дуже
високий, тому вони покращуються набагато швидше, ніж ми». Кові

«Так, це допоможе вашій собаці.У мого собаки були судоми, але не один після того, як я
почав йому їсти масло!» Шелаг
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«Ми використовуємо його для лікування глаукоми наших улюблених бассет-хаундів.Їй 12
років,  а  показники  очного  тиску  були  від  60  до  70,  і  вони  сказали,  що  їм,  можливо,
доведеться видалити око, якщо воно досягне 80, тому ми почали використовувати масло
протягом останніх кількох місяців, і її останній тест очного тиску виміряв ТІЛЬКИ 8! !!Це
нижче  нормального  рівня  очного  тиску,  і  окуліст  погоджується,  що  це  добре
задокументовано  при  лікуванні  глаукоми.Ми  даємо  їй  лише  дуже  невелику  кількість
шпилькової головки щодня, і все, що більше, вона отримує справді каміння, але просто
добре спить, і ви можете помітити покращення зору, коли вона прокидається.Олія також
допомогла мені позбутися від варфарину, що розріджує кров, які я так ненавидів, а також
приймав його щодня і ніколи не відчував себе краще, і поєднувати з дієтою без ГМО, де це
можливо, і загальним здоровим харчуванням і деякими фізичними вправами, і  я дійсно
нова людина.Сила цієї дивовижної олії та подяка Ріку та всім, хто рекламує цю дивовижну
цілющу рослину». декан

«БОГ, БЛАГОСЛОВІТЬ Джей-Бі та Ріка Сімпсона за вашу відданість людям, які потребують
вас найбільше.Я буду робити власний, коли зможу, щоб допомогти людям, яких я знаю,
яким  це  відчайдушно  потрібно.Моя  донька  зробила  трохи  з  обрізки  на  пухлину  на
собаці.За  чотири  дні  використання  вона  сказала,  що  виглядало  так,  ніби  він  ось-ось
впаде.Я все ще чекаю остаточних результатів.БОГ перед ХІМІКАМ!» Грег

«Дивовижна  історія!Я  роблю  та  беру  РСО  для  підтримки  здоров’я,  оскільки  моя  сім’я
хворіла на рак.Я почав давати його своїм собакам, так як вони обидва мають невеликі
пухлини, а моя шетландська вівчарка має дискоїдний вовчак, форму собачого вовчака.Це
неймовірно!За пару тижнів одна з пухлин собаки зменшилася на 70%, а інша собака з
вовчаком почувається чудово!Вперше за багато років заживає її  червоний,  набряклий і
болючий ніс!Я пробував рецепти, стероїди, дієти, і нічого не допомогло.RSO лікує вовчак
мого собаки, я знаю, що він також може допомогти людям!♥♥♥ “Ешлі

«Благослови ВСЬОГО, хто лікує тварин!!Я вилікував ОБІХ своїх собак від раку.Рак матки
на одному.Рак шкіри з іншого.ОБИДІ повністю виліковуються.І я також лікую масивні опіки
3-го ступеня на лівій руці за допомогою RSO.BLESS UP RS & JB!!!!!!” Гоблін

«Я відвіз  свого  собаку  до  ветеринара,  тому  що  він  кульгав.Лікар  зробив  рентгенівські
знімки, показав їх мені (я бачив ущільнення на його плечі) і сказав, що у нього є близько
двох  тижнів.Йому  давали  багато  знеболюючих  препаратів,  і  від  цього  йому  стало  так
погано, і я думаю, що він бачив і чув.

У будь-якому випадку  мій  друг  готує цукерки з  олією THC,  тому я  припинив приймати
знеболюючі ліки і давав йому 1/4 присоски кожні 4 години, і він чудово впорався, навіть
почав їсти знову.Коротше кажучи, забрали його назад через 2 тижні, і вони знову зробили
рентген,  і  його  не  було,  лікар  сказав,  що  ніколи  раніше  не  бачив  нічого  подібного...Я
опублікую фото...ОЛІЯ ДІЙСНО ПРАЦЮЄ...NO BULLSH___” Таммі

«Без вас і вашого відома я б не зміг допомогти друзям та іншим людям, які відчайдушно
потребують.Це таке гарне відчуття всередині, коли бачиш, як ти їм допоміг.Продовжуйте
поширювати  інформацію,  я  буду.Це навіть  допомагає  при  артриті  моєї  собаки.Зупинив
його кульгати за 2 дні». Кристал

«Я видалив ракову пухлину на обличчі своєї собаки Еллі.Виявляється, вона моя найкраща
подруга.Три слова, щоб описати Ріка… безкорисливий прогресивний лідер».

«Як  Рік  знає,  ми  використовували RSO для  наших  собак  і  коней  разом із  собою.Нам
здається,  що тварини реагують набагато більше,  ніж  люди.Ми пояснюємо це не лише
кількістю рецепторів у них, але й справді невинним пацієнтом». Брюстер

«Я дав свою собаку приблизно половині розміру рисового зерна на день на ніч, поки вона
не звикла.Майте на увазі,  що це зробить собаку сонливою, і  це може викликати у неї
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дурман,  але,  як  сказав  Джей Б,  вони  швидко  реагують на це.Я лікував  її  від  пухлини
безпосередньо  на  самій  пухлині,  а  також  давав  її  перорально  2  рази  на  день,  і  це
спрацювало менше ніж за місяць, пухлина зникла.Удачі!" Фенікс

«Найкращий спосіб — протерти їм язик — деяким собакам подобається смак — це може
заспокоїти їх і,  можливо,  навіть викликати нетримання сечі,  тому не хвилюйтеся,  що з
ними все добре.Для собак дієта з сирого м’яса та кісток також ідеальна і допоможе проти
раку.Знайдіть і ветеринара-гомеопата». Вітні

«Обидва мої собаки отримують масло щодня (обслуговування).Якби це було небезпечно
для  собак,  то,  безумовно,  собака,  яка  з’їдає  близько  1,5  грама  олії  без  попереднього
досвіду, мала б деякі серйозні побічні ефекти, окрім сну та пописування в ліжко.З 5 собак,
яких  я  лікував  олією,  кожна  з  них  була  енергійною  та  позитивно  відгукнулася  на
лікування.Вони були у віці від 4 місяців до 10 років і лікували все, від порізів до раку.Це
єдині ліки, які отримують мої собаки, я використовую ветеринара Holistic, і вона за моєю
спиною лікує їх цим.

Я почав кожну собаку (від 20 фунтів до 80 фунтів) з приблизно 1/4 зерна рису на дозу.Як і
люди, вони всі мають різну переносимість, але я не бачив необхідності починати з меншої
дози,  ніж  ця.Найгірше,  що  трапиться,  це  те,  що  вони  підхопляться,  якщо  їм  здасться
незручно,  просто ляжте з ними, вони розслабляться,  тому що ви розслабилися,  і  вони
підуть спати.Тоді, коли вони прокинуться, вони будуть сповнені енергії, це було узгоджено
з кожною собакою.Дози можна збільшувати досить швидко, кожні пару днів.

Якщо собакам не подобалося те, що вони відчули від цього, вони б не брали ласощі чи
їжу,  які  я  наклав.Здається,  у  них  немає  проблем  з  вживанням  екстракту  виноградних
кісточок, залишаючи його в своїх мисках, але шматок їжі з олією ніколи не залишається
позаду». Джей

«Кілька років тому я почав бачити все більше посилань на «Олію Ріка Сімпсона», і, будучи
давнім  споживачем  каннабісу,  я  був  більш  ніж  зацікавлений.За  цей  час  ми  втратили
нашого  золотистого  ретривера  від  раку,  який  народився  від  крові  під  назвою
гемангіосаркома, яким, як відомо, хворіють Голдени.Це вбило її через 3 тижні після того, як
наш ветеринар поставив діагноз.У кращому випадку неприємний швидкий рак.

У цей час ми з дружиною почали створювати та використовувати RSO, як засіб контролю
як  мого  розсіяного  склерозу,  так  і  її  пошкодження  спинномозкових  нервів.Золотистий
ретривер одного з наших друзівраптово захворів, мені поставили діагноз гемангіосаркома,
і  ветеринар дав  йому  2  тижні  життя.Я порадився  з  власниками,  і  ми почали дозувати
собаку Бетті з RSO приблизно по одній дозі розміром «рисове зерно» на день разом із
їжею.

Через  3-5  днів  вона  не  тільки  була  вгору,  а  й  знову  бігала  і  грала.Вона  цілий  день
переслідує  свого  майстра  на  гірському  велосипеді  по  місцевих  ґрунтових  стежках  і
виглядає  здоровішою,  ніж  будь-коли.Під  час  її  повторного  візиту  до  ветеринара  він
спочатку був збентежений через свій попередній діагноз і очікував, що вона швидко помре,
як і всі інші тварини, які йому поставили правильний діагноз.Потім він відразу ж оглянувся і
заявив,  що  ОЧІВНО  неправильно  діагностував  її  стан,  але,  коли  йому  сказали  про  її
лікування  в  RSO,  він  закинув  цю  ідею  і  сказав,  що  немає  медичних  доказів  його
ефективності.Його відмова вірити в справжнє «чудо медицини» є доказом його членства в
Товаристві твердоголових невіруючих [лікарів].

RSO справив драматичний вплив на мій MSяк доведено поточним тестуванням, я роблю,
щоб стежити за прогресом захворювань (комп’ютерні ігри, та сама гра, та ж версія, інший
рік, насправді роблю це швидше та точніше).Я схуд і став здоровішим, ніж будь-коли, після
того,  як  повністю відмовився  від  усіх  фармацевтичних  препаратів,  які  лікарі  приймали
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протягом 15 років.І, можливо, не прямий результат OF, але тим не менш я набрався сил
завдяки використанню RSO, ПІСЛЯ 50 РОКІВ куріння тютюну я нарешті зміг 60 днів тому
погасити останню сигарету і  викинути всі  попільнички.Я ДУЖЕ пишаюся цим фактом і
вдячний  за  силу,  яку  надала  мені  RSO  для  боротьби  зі  своїми  щоденними
демонами.Однак зараз світ смердить більше!!!!!Крім того, приблизно 250 доларів США на
місяць,  що витрачаються  на тютюн,  тепер можна використати на продукти харчування
більш високої  якості  та кращого рівня LIFE.Дякую,  Рік  і  Джей Б.Ви змінили життя моєї
родини на краще!!!!!Сподобалась ваша книга!!!” Марк

«Мій кіт отримував 1/4 - 1/3 зерна рису розміром 2-3 рази на день для лікування хронічної
запальної  ІСШ,  коли  кілька  раундів  рідини,  антибіотиків  та  ліків  не  могли,  а  також
перевести  його  на  сиру  дієту,  і  він  не  мав  це  повторюється.Звичайно,  для  раку  ви  б
використовували більшу дозу.Загалом я намагаюся знайти ту дозу, яка, здається, не надто
сильно впливає на них –  це їм ніколи не зашкодить,  але власник  помічає сонливість,
нетримання сечі, можливо, трішки сп’яніння.Звичайно, що стосується раку, вам байдуже –
просто збільшуйте їх якомога швидше до вищих доз поступово.

Це для «підтримки» - наприклад, у моєї собаки, якій видалили око від глаукоми (і вона
робить ЧУДОВО), існує ризик того, що її інше око захворіє на глаукому, тому я принаймні
двічі на день приймаю їй олію і знайшов хороший доза, яка не викликає нетримання сечі
тощо, але вона все ще отримує олію.Я змусив її приймати більше, перш ніж око вирішує
біль.Я справді відчуваю, що олія допомогла їй більше, ніж звичайні знеболюючі ліки після
операції  -  у  1-й  або  2-й  день  вона  приймала  1-2  дози  знеболюючих  препаратів,
призначених ветеринаром, потім я звернулася лише до RSO, на наступний день після
операції вона вже хотів знову пограти в м’яч і був і є щасливою дівчиною.Хлоя фактично
облизне RSO з мого пальця – на відміну від мого кота, який його ненавидить.ЛОЛ (…)

Я не вважаю, що RSO викликає занепокоєння у тварин - світлочутливість можна помітити
при більш високих дозах.

Я  навіть  використовував  RSO  на  своєму  тхоре  -  він  був  дуже  старий  і  одного  дня
прокинувся дуже слабким, можливо, у нього був інсульт.Я давав йому крихітні дози RSO
протягом дня, щоб просто не дати йому спати - того вечора він, здавалося, прокинувся -
похитав головою і поводився так, як мої собаки, коли їдять коноплю, я просто залишив
його спати,  зважаючи на те,  що його тіло  збирається.  зробіть  принаймні,  що йому не
болить і не страждає - я наполовину думав, що він прокинеться нормально - на жаль, він
помер, але якість його життя до останнього дня була чудовою, тому я відчуваю, що RSO
дала йому найкращий останній день можливо.Я знаю, що він не відчував болю, і він спав
дуже спокійно, і я знаю, що RSO було не надто багато, оскільки його дозували вранці та
рано вдень, тоді нічого, і я перевірив його дуже пізно того вечора, він просто спав - він міг
прокинутися, але він просто хотів спати». Вітні

-- Найкраща якість життя до кінця, ось що також має велике значення, коли йдеться про
нафту.Дякую, JB

«Я  впевнений,  що  ви  вже  відповідали  на  це  запитання.Яка  рекомендована  доза  для
собаки англійського мастифа, яка важить близько 135 фунтів?У нього дуже великий наріст
у паховій області.Чесно кажучи, це схоже на 3-й мішок з м’ячем.Йому близько 12 років, і я
хотів би побачити, чи впорається лікування RSO з цим зростанням.Спасибі!"

-- Джанетт, в основному завжди те саме, ви починаєте з малих доз (половина рисового
зерна  або  менше,  1-2-5  мг)  тричі  на  день,  дивіться,  як  пацієнт  реагує,  а  потім  ви
збільшуєте дозу кожні чотири днів або щоразу, коли ви даєте собаці/пацієнту масло.Потім
ви  тримаєте  їх  по  грамам  на  день,  поки  вони  не  вилікуються  на  100%,  а  потім
переконаєтеся, що вони продовжують їсти підтримуючі дози.JB
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«Вчора  Хлоя,  моя  8-річна  стерилізована  самка  хелер-фокстер’єра,  отримала  діагноз:
глаукома  на  одному  оці.Тиск  був  дуже  високим  в  її  1  оці,  і  вона  могла  назавжди
осліпнути.Ми  зробили  невідкладну  терапію  із  застосуванням  внутрішньовенних  рідин  і
манітолу, і вона приймає кілька ліків.Тиск трохи впав, але не дуже, і зараз вона не отримує
задоволення  від  пристосування  до  життя  напівсліпим.Я  хочу  лікувати  її  за  допомогою
RSO, оскільки це було неймовірно для мого коханця та мого власного болю, і я дійсно вірю
в масло та історії, які люди розповідають тут, неймовірні.Я не хочу, щоб Хлоя в кінцевому
підсумку отримала глаукому на іншому оці, і я хочу вилікувати все, що можу, на ураженому
оці.Я розумію, що олія допомогла багатьом домашнім тваринам, і я був би дуже щасливий,
якби Хлоя могла відновити свій зір або навіть зір на ураженому оці...Дякую за будь-яку
допомогу чи пораду!» Вітні

-- Вітні, просто дай їй олії.Деякі масла краще при глаукомі, ніж інші.Найпростіший спосіб
дізнатися,  наскільки це може бути ефективним, — прийняти дозу і  поспостерігати за її
очима вранці.Якщо вони чисті, знайдіть інший штам або комбінацію штамів.Якщо у вас є
багато  речей  для  очищення,  це,  швидше  за  все,  хороший  штам  для  зниження
внутрішньоочного тиску.З найкращими побажаннями, JB

«Дякую,  JB!Вчора я думав,  що ми досягли неймовірного прогресу,  око було чистим (я
витягнув  з  них  цілий  день),  і  зіниця  була  не  повністю  розширена,  і  хоча  вона  не
відповідала зіниці іншого ока,  я думав,  що реагує на світло,  але сьогодні вранці знову
хмарно.Можливо, при яскравому світлі, як вчора, вона буде виглядати краще... Скільки і як
часто ви рекомендуєте її дозувати?Поки що я робив дуже малу дозу розміром з горошину,
їй всього 30 #, і, здається, це впливає на неї, ці собаки завжди любили їсти стебла, листя
або плотви,  курити тощо,  тому я  можу визначити,  коли вона страждає від  олія  теж,  і,
здається, вона впливає на неї трохи так само, як якщо б вона їла стебла, але це мене не
хвилює, я відчуваю, що це означає, що воно «працює». Вітні

-- Вітні, я давав би їй це з чимось хорошим два-три рази на день.Чим більше ви в неї
потрапите і чим швидше, тим краще.Навіть якщо їй доведеться спати день-два, кого це
хвилює.Невелика кома, спричинена коноплями, не зашкодить.JB

"Звучить  добре  для  мене!Я  зроблю  це  сьогодні.Вчора  вона  теж  була  дуже
зморщена.Дякую за таку швидку відповідь JB!» Вітні

«1/2 вовк 1/2 хаскі моїх друзів любив їсти гашиш, і коли він мав горщик у його вітальні, пес
охороняв  його.Їм  довелося  підкупити  його  ласощами,  щоб  він  від  цього  відійшов.Я
відчуваю, що набагато більше диких тварин їли коноплю, ніж ми думаємо». Петро

“Мій бостон-тер’єр/мопс краде мій, якщо я цього не приховую!!LOL... коли їй це сходить з
рук, вона схожа на качану». Сара

«Моя яма теж любить бур’ян!Я підстригаю, вона тут же просить листя...» Мелодія

«Мій хаскі краде мої кекси з олією при будь-якій можливості...Я впевнений, що вона знає,
який  ефектце  теж  на  неї...Можливо,  це  тому,  що  я  дав  їй  усі  свої  запаси,  щоб  вона
пожувала, коли вона була цуценям». Брайан

«Тварини знають, що їм потрібно, і будуть використовувати те, що їм потрібно – розумні!»
Шері

«Однак починайте з малих доз, занадто великих, і вони порушують контроль над м’язами».
Зак

«Моя собака вчора з’їла частину рослини, тому що знав, що це допоможе його шлунку,
після того, як він набрав залишків курячого жиру і з’їв його купу, вона багато ходила, а
потім  виригнула,  а  потім  спокійно  відпочила.Вгадайте,  що  було  в  її  блювоті  —  листя
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горщика.Розумна собака». Донна

«Подумайте, що ще в 70-х FDA вперше повідомило, що канабіс вбиває ракові клітини…
Все, що я знаю, це рак шлунка моєї кішки, здається, зник, вона тепер добре їсть, набирає
вагу і бігає, як нове кошеня...» Тоні

«Я даю своїй 19-річній кішці мелену декарбоксилізовану коноплю з грудня 2011 року.Вона
була дуже млявим, рідким калом, ознаками котячої старості...знайома, яка працювала у
ветеринара, запропонувала дати їй 1/4 аспірину, 1/4 т метамуцилу...робив це кілька днів, а
потім вирішив спробувати коноплю...Я посипаю невелику кількість її вологого корму кожні
пару днів...вона все ще з нами!!!» Лорі

«Так,  я  вилікував  свого  кота  від  раку  в  червні,  коли  ветеринар  сказав,  щоб  його
посадили.Просто  нагодував  його  маслом,  і  через  10  днів  смертельна  пухлина  зникла!
Ветеринар сказав, що це диво!» Чарлі

«У мене була клієнтка, яка лікувала пухлину свого кота, і  трапилося те ж саме – вона
просто вискочила, не залишивши нічого, крім нової блискучої шкіри». Сіта

«Ви годуєте олією кішку, так само, як людина...>ЇЇ!Я вилікував свого 14-річного кота від
пухлини  в  роті,  годуючи  його  олією  канабісу  протягом  півтора  тижнів...потім
ПУФ!...>ПІДІЛО!Мій ветеринар сказав: «Чудеса трапляються».

— Він мав рацію, Чарлі, дива трапляються несподівано часто в присутності олії.Дякую і
найкращі побажання вам і вашому котові.JB

«У моїй 12-річній лабораторії була така ж проблема з ростом грудочок та артритом, вона
приймала масло Сімпсона більше 6 місяців, і вона втратила майже 20 фунтів (у неї була
зайва  вага),  почувається  набагато  краще  та  набагато  легше  пересувається.Її  пухлини
також зникли!Я не впевнений, скільки вона зараз приймає,  але це більше, ніж 3 зерна
рису. Андреа

«Джей-Бі, ми зробили їй кілька партій, тому що ми робимо їй нову партію кожні 2 місяці,
оскільки  вона  приймає  1  куб.  см/день.Ми  використовували  2  різні  штами.Зараз  вона
використовує ту саму партію, яка вилікувала рак моєї кішки». Чарлі

«Ріку,  я  маю подякувати  тобі.У  моєї  улюбленої  кішки  14  років  1  червня  діагностували
плоскоклітинний рак.Я вилікував його за допомогою РСО за ОДИН ТИЖДЕНЬ!Ветеринар
каже, що це диво.Я повернув його до нього 8 червня, і він запитав мене, чи це той самий
кіт, тому що пухлина в його роті майже зникла, і він цілком очікував, що я повернуся, щоб
він його поклав.Зараз він майже повністю одужав.Я його дуже люблю і маю подякувати за
те, що ти поділився тим, як БЕЗКОШТОВНО правильно зробити ліки!»

«У червні минулого року у моєї кішки була діагностована «швидкозростаюча, агресивна,
невиліковна, неоперабельна» форма раку, плоскоклітинна карцинома в його перегородці,
яка настільки ж потворна, як це звучить.Йому дали максимум 1-3 місяці, і мій ветеринар
обережно  запропонував  мені  «відпустити  його  зараз».Я  плакала,  думала  про  це  і
вирішила, що просто не можу дивитися, як він помирає.Я зайшов в Інтернет і виявив, що
існує дуже багато ліків від  раку.Почав давати йому ряд добавок і  т.д.У нього все було
добре,  але  рак  все  ще  зростав  і  впливав  на  його  дихання.Пухлина  нарешті  почала
розростатися з іншого боку носа, а в грудні він почав йти вниз.Я подумав, добре, тепер
час.

Потім я відкрив коноплю і як вона може вбити рак.Коротше кажучи, Тед працює в RSO з
грудня.На початку було трохи непросто отримати правильну крихітну дозу, тому що він кіт.І
набагато менше людини.Він НАБАГАТО краще спить, його дихання краще, коли він спить,
апетит повернувся, але вже не так, як був раніше.Це все — подорож, і я не знаю, чим вона
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закінчиться.

Проте пухлина ніби сплощується, хоча й дуже повільно.Я думаю, якби це не був такий
неприємний  рак,  він,  ймовірно,  був  би  зцілений  кілька  місяців  тому.Мій  ветеринар
задоволений і вражений тим, як у нього справи.Тому я просто приймаю його день за днем і
щасливий, що більшість цих днів здається хорошими днями.Його максимальний термін
придатності був у вересні минулого року, тому він почувається добре». Анна-Марі

“Так!!!!У  мене  теж  є  кошеня  канабісу.Високоякісна  олія  канабісу  позбавила  мене  від
необхідності викласти 4800 доларів ветеринарам, щоб порізати...я маю на увазі...зробити
операцію на вусі моєї кішки, щоб видалити пухлину.Ура для Cannabis Kitties n Cannines!»
LinZy

«Речовина, схожа на RSO, врятувала життя собаки вагою 40 фунтів – олія, екстрагована
етилом, ідентична RSO, використана, щоб врятувати мого собаку, яка випила «сусідський
антифриз».Ветеринар сказав по телефону, що вона закінчила, занадто пізно і навряд чи
витримає 40-хвилинну поїздку до евтаназії, і мені порадили, щоб їй було зручно.

Мій вірний супутник пінився з рота, мав часті судоми, сильно перегрівся, а горло настільки
опухло,  що  вона  ледве  дихала,  то  впадала,  то  втрачала  свідомість.  Безперечно
вмираю.Намагаючись полегшити її вихід із цього світу, я розігрів 1/2 грама олії в чайній
ложці вершкового масла і буквально запхав її пальцем у горло, проштовхуючи отвір у її
набряклому  горлі.Через  десять  хвилин  у  неї  більше  не  пінилося  з  рота,  спала
температура, вона дихала нормально, усі судоми та судоми припинилися.

Вона  охоче  пила  воду,  потім  лягла  спати  на  12  годин  і  прокинулася  в,  здавалося  б,
ідеальному  стані,  бігаючи  та  граючись  за  кілька  хвилин  після  пробудження.Я  сказав
своєму ветеринару і  попросив її  опублікувати подію в прикладі,  але вона відмовилася,
стверджуючи, що конопля токсична для собак!» Алан

«У мене є собака, з якою сталося те саме.На грудях у неї була пухлина розміром з м’ячик,
вся шкіра на грудях була запалена.3 ветеринари дали їй 6 тижнів, якщо я дозволю тут
жити в болі.Одна була готова вбити лайна в голку.Я привіз її додому, і через 3 дні після
початку лікування вона вискочила.Через два дні вона повернулася до себе й щаслива».
Багатий

«Ми використовуємо його для нашої 14-річної  чихуахуа,  яка має судоми.Кілька місяців
тому ми думали, що вона не протримається довго, тож я подумав, чому б не спробувати
олії?Протягом дня вона була як нова собака!Вона їла краще, відчувала себе жвавою та
хотіла грати!Цей матеріал дійсно працює для багатьох речей!» Мінді

«Ми отримали цуценя, якого розтоптала дуже велика людина.Вона іграшкова чихуахуа, у
неї був ранок чотири на чотири дюйми, який покривав всю її нижню половину.Їй стало дуже
погано і вона почала мерзнути, тож я вирішив, що спроба сліз не зашкодить їй.

Коли  я  вперше  дав  їй  дозу,  вона  ледве  могла  рухати  головою.Проте  я  дуже  радий
повідомити  вам,  що  після  тижня  сліз  тричі  на  день  вона  щаслива,  здорова  і  весела
маленька задниця.Дякуємо Ріку та Джей-Бі за те, що розкрили нам правду.Ми з дружиною
віримо, що сльози її врятували.

Не забуваймо, що я дозував іграшкову чихуахуа, яка була меншою за фунт з грамом RSO,
3 рази на день.Це 3 грами на день для цуценя, який важив менше фунта і був на порозі
смерті  через те,  що на нього наступив хлопчик вагою понад 300 фунтів.Якби каннабіс
справді був токсичним, каймана б все ще не був з нами, бігаючи з розуму і стрибаючи в
пошуках диму бур’яну». Джошуа

«Я використовую його для своїх собак.Але трохи менше, ніж ми б використали на собі.У
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мене  дитина  12  роківяку  переїхали,  і  їй  довелося  видалити  стегно,  а  не
замінити...видалено!4  тижні  в...Без  шрамів  від  операції,  ходьби,  все  ще  кульгає,  але
пересувається  чудово,  і  я  використовував  масло  замість  знеболюючих  засобів...
спрацювало чудово!» Доллі

«Дав його нашій тоді 13-річній, щоб допомогти їй з артритом задніх ніг і стегон...сюрприз,
ми також  отримали не  тільки  пружного  пса,  але  й  4  цуценят.Ні  в  якому  разі  вона  не
повинна була мати ще літр, і всі здорові та здорові!Люблю РСО!» Джулі

«У моєї собаки була проблема зі шкірою (висип, через яку він вирвав шерсть) і повторна
вушна інфекція.У мене не було РСО, але дав йому настоянку, яку зробив мій друг.Його
шерсть відросла, і вушна інфекція знялася.Якби настоянка подіяла так добре, я думаю,
що з RSO я міг би повністю вилікувати його.Тому я б сказав, що так, RSO буде працювати
на рак собаки так само добре, як і на людей.Благослови тобі, Рік, і ти теж, ДжейБі».

--  Дякую, Бетт.Ваша думка логічна і  правильна.У тварин прискорений метаболізм, тому
олія  вилікує  їх  набагато  швидше,  ніж  людей.Лікувати  тварин  маслом  приємно,  вони
люблять його приймати.JB

«Я теж люблю своїх хуліганів.Смокі  все ще з нами для тих із  вас,  кому цікаво.Масова
клітина  4  стадії  не  може зупинити  хулігана.Особливо,  коли  він  на  маслі.На  все  життя
зараз.Велика повага». Бокай

«Я використовую його для своїх собак.Просто трохи менше,  ніж ми.У мене є  12-річна
дівчинка,  яку наїхали,  і  їй довелося видалити стегно.Не замінено...знято!4 тижні  в...Без
шраму від операції, ходьба, все ще кульгає, але добре переноситься, і я використовував
масло замість знеболюючих засобів...Це чудово спрацювало!(…) У мене є 9-річний Ротті, у
якого  серцеві  черв’яки,  жахлива  алергія,  дуже  низька  енергія  і  випадає  волосся  на
хвості.Починаючи його сьогодні...Щойно врятував 10-річну чихуахуа, яка має 3 пухлини, і я
знаю, що це виправить її!!!» Доллі

«Наша собака прийшла з величезною сльозою на носі.Ми живемо на фермі, тому не знаю,
як це сталося.Очищену рану і  заповнений розріз  РСО.Вона пішла спати.Рана повністю
зажила.І так, пив багато води.Ще один для Ріка!» Бджола

«RSO OIL Dog Biscuits та з маззю для місцевого застосування на ракові виразки на її нозі,
це  було  ½  розміру  доларової  банкноти.Вона  почала  плакати,  встаючи,  і  її  тремтіло
сильно.Я знав, що RSO спрацює...Вже наступного дня вона встала без плачу й тремтіння,
а  через  кілька  днів  бігала  по  подвір’ю  зі  своїм  маленьким  приятелем  Нагґетом,
раттер’єром.Це було 6 місяців  тому.Їй  зараз 6 років,  а не 12 років.Це одна з  багатьох
історій, свідком яких я був за останні 2 роки.

Моя історія набагато довша...RSO врятував мені життя.Більше ніяких опіатів.І дуже мало
болю в більшості випадків.Дякую, Рік Сімпсон...З миром." Рон

«Лікував іншого мого друга, він джек-рассел-тер’єр із великою пухлиною на спині. 'Доктор
Джей сказав, що бачив це тисячу разів, і це не добре для самця, коли його помічають.Ну, я
почав давати йому краплі RSO, а також наклав RSO на пухлину.Я думав, що він зникне за
кілька днів.Як я вже бачив цю саму пухлину на собаці друга.Через кілька днів він пройшов.

Ну, у Наггет все чудово, пухлина плоска до шкіри і не має кольору.Воно виглядало дуже
неприємно чорним, фіолетово-червоним і кровоточивим.Протягом одного дня тріщина на
пухлині була вдвічі меншою, через два дні повністю зникла, а зупинена кровотеча була
покрита струпом.Це було два тижні тому.Він на 1/2 га день і добре сприймає.Перші кілька
днів багато спав, тепер він підходить, облизує його, і все добре.Ніяких хитких ніг, Наггет
чудово  працює.Я  вважаю,  що  вчасно  зловив  Рака.Пухлина  швидко  зменшується,  і  він
новий собака.Знову дуже грайливий.Ще раз дякую, Рік С.” Рон
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«Я думаю, що звичайним людям промивали мізки, а фармацевтичним компаніямбільшість
людей їдять з рук, жадібні люди.Вони, швидше за все, ніколи не будуть вживати канабіс у
лікарні або через будь-якого лікаря західної медицини.Якщо його не можна запатентувати,
це не принесе грошей для фармацевтичних компаній.На щастя, я живу в Каліфорнії, де це
прийняли і прийняли.

Я  зробив  свою  першу  партію  RSO  минулого  місяця.Я  дав  його  обом  моїм  собакам,
оскільки  вони обидві  мають  невеликі  пухлини,  а  також моя  шетландська  вівчарка  має
форму собачого вовчака.Мало того, що одна з пухлин зменшилася на 50% за пару тижнів,
але вони обидві, здається, мають більше енергії протягом дня, і вони дуже добре сплять
вночі.І навіть здається, що це допомагає моїй Шетландській вівчарці з її вовчакам.Я даю їм
маленьке  зерно  рису  розміром RSO,  використовуючи частування.Я також наклав  RSO
безпосередньо  на  її  ніс,  оскільки  вовчак  його  з’їдає.Через  тиждень  її  ніс  виглядає
якнайкраще за останні 4 роки!

Нещодавно я також зробив крем для обличчя з деяким RSO, пам’ятаю, Рік розповідав про
це у своїй книзі.Я це люблю!Моя шкіра з кожним днем стає гладкішою та гладкою.Я навіть
сама приймаю його всередину як профілактику.

Нещодавно  у  мене  була  вирізана  доброякісна  гігантоклітинна  пухлина  сухожилкової
оболонки  з  мого підколінного сухожилля.Він  був розміром з  апельсин і  був  обмотаний
навколо мого сідничного нерва.Мій лікар сказав, що це дуже рідкісна пухлина, і я не знаю,
чому  вона  з’явилася.Я  приймав  масло  приблизно  три  тижні  до  операції.Я  не  можу
дочекатися,  щоб  отримати  остаточний  звіт  про  патологію  з  вимірюванням  пухлини.Я
справді вважаю, що воно відступило від RSO!

Дякую, Рік,  що присвятив своє життя цій справі,  я знаю, що разом ми можемо змінити
ситуацію.Люди,  які  «лікуються»  самі,  повинні  зібрати  всі  свої  медичні  документи  та
поширити інформацію.Я думаю, що якщо буде достатньо доказів із гарною документацією,
у нас буде шанс одного дня довести та переконати основні переваги RSO для знищення
раку.

Ще раз дякую, Рік.Саме такі,  як ти, дають мені віру в людство.Зберігайте свою віру та
рішучість  і  знайте,  що ваша пристрасть  зцілив  багатьох  і  зробила віруючими багатьох
людей.Ти красива." Ешлі

«Ще одна історія, яку варто додати до книги!Мій мерин послизнувся і впав (я можу тільки
припустити, я не бачив, що сталося) і порвав йому обидва скакальні суглоби.Скакальний
суглоб  на  коні  –  це  не  найпростіша  річ,  яку  можна  загорнути  та  тримати  в  чистоті,
насправді  це  марно!Можна купити  найдорожчі  обгортання,  і  вони  все  одно  ковзають  і
прилипають  до  рани.Приблизно  після  4  днів  сповивання  його  скакальних  суглобів  я
відмовився.Це  не  допомогло,  коли  мені  довелося  знімати  бинти  з  його  ран  під  час
замочування  водяним  шлангом,  щоб  пом’якшити  його.Він  не  був  щасливий,  я  теж,
бідолаха!!Я  звернувся  до  єдиного,  що  я  знаю,  щоб  зцілити  майже  все...РСО!У  нас  є
баночка «залишок» RSO, яку ми використовуємо місцево або в трубці, щоб допомогти нам
спати.Я схопив ту банку і попрямував до скакальних суглобів!!Я обмазав його скакальні
виразки олією.Загортав їх і сподівався на краще.Настав ранок, обгортки були на підлозі
ларька (не дивно), і моя перша думка була: ну, це марна трата RSO!Але при подальшому
огляді RSO все ще був приклеєний до скакальних суглобів і затвердів до речовини, схожої
на  дьоготь,  створюючи  бар’єр  для  мух  і  для  герметизації  виразок.Я  залишив  це.Не
намагався перепакувати або щось таке.Наступного дня... те саме.

Пройшло  щонайменше  4  дні,  перш  ніж  мені  довелося  щось  переробляти  на  його
скакальних суглобах, тому що олія стала таким чудовим пластиром!

Сьогодні  близько  3-го  тижня  його  травми,  я  обмив  його  скакальні  суглоби,  і  мені
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знадобилося хорошу 1/2 години, щоб зняти старий RSO зі скакальних суглобів, оголивши
нещодавно загоєну/злущену шкіру під ними.Я знову подав RSO, і ми подивимося, що ми
отримаємо ще через 4 дні.Я обов'язково завантажу фотографії та поділюся.

Дякую,  Рік.  Чи  думали  ви,  що  коли  ви  робили  свою  першу  партію  RSO,  вона
переповниться навіть у світі коней?Ти дивовижний!!" Верес

-- Дякую, Хізер.Олія творить чудеса для коней, так само, як і для всіх інших тварин.Кожен
власник коня повинен мати під рукою відро олії для своїх коней.Ви знаєте, як це з ними -
ніколи не знаєте, чим вони вас здивують.JB

«У моєї собаки був рак кісток.Я відмовився від усіх процедур, які мені сказав ветеринар,
навіть видаливши йому плече та ногу.Мені сказали, що він мав 2 тижні, і йому дали багато
знеболюючих препаратів.Вони зробили його таким хворим, і він бачив лайно.

Зателефонував другу і отримав присоски з масла.Я дав йому це від болю, і це чудово
спрацювало.Раніше він не міг ходити.

Ну, через місяць лікар не міг повірити, що він все ще тут, і зробив ще рентгенівські знімки, і
РАК ЗНИМАвся...Якщо хочете, я піду зроблю рентгенівські знімки до і після і опублікую їх
для вас.Це справжня конопля вбиває рак...» Таммі

«Джей-Бі, минулого року мені сказали, що моєму коню залишилося жити 3 місяці, конопля
зберегла її життя, але я годував її листям лише для того, щоб зробити RSO.Я збирався це
зробити, тоді Джінні Херер, яка є моєю подругою з 8-го класу, змусила мене пообіцяти НЕ
робити цього, поки хтось не буде тут зі мною, оскільки я відлюдник і мені це подобається.У
будь-якому випадку лише листя змусило зникнути всі пухлини, крім однієї, і ви ніколи не
дізнаєтеся,  що  у  неї  меланома.Вона  мала  померти  в  липні  2011  року.Вона  здорова  і
щаслива, але злиться, якщо я не маю горщика, щоб годувати її щоранку.Спасибі доброму
Господу, я знаю деяких доглядачів у моєму районі,  які дарують продукт для неї!Я хочу
трохи похвалитися і скажу, що Джек Герер подякував мені у своїй останній переробленій
книзі за те, що я борець за свободу, я кричу про користь канабісу вже понад 40 років!Ми
виграємо боротьбу, я думаю, це може бути на виду!Сподіваюся, надія!» Джоанн

--  Гарно,  ДжоАнн.Не  розгнівайтесь  і  не  робіть  для  неї  RSO,  це  не  так  складно  чи
небезпечно, як здається, і ви можете спробувати зробити це, скажімо, унцією чи двома і
таким чином підвищити свою впевненість.З найкращими побажаннями, JB

«Той самий результат для мого кота!!!Але мені все одно видалили пухлину хірургічним
шляхом.Це було 3-4 роки тому.Ніякого повторного появи пухлин!Їй 16thдень народження
наступного місяця!Я знав, що «прополювати» більше, ніж вечірки!» Райан

«Вилікував рак у мого 16-річного котячого ока». Ден

QШановні друзі, сподіваюся, що це допоможе вам.Я даю свого 8-річного собаки вагою 40
фунтів RSO на пухлини, що ростуть на правій стороні його тіла.Сьогодні у нього перший
день лікування, він у нокауті й спить.Я дав йому приблизно кількість рисового зерна.Це
забагато?Як довго і як часто ви б порадили давати йому масло?Я сам на маслі.Минає час,
я все більше звикаю до «кайфу». Наступного місяця мені потрібно зробити операцію, і я
планую використовувати RSO для мого болю та відновлення.Якщо я зможу це працювати,
я буду цим займатися все життя.Благословення та велика подяка

А.Кетрін, я б відклав операцію, якщо це взагалі можливо, до тих пір, поки ви не з'їсте,
скажімо, 180 г олії на грам на день (або більше) у три прийоми.Дайте собаці половину
цього, якщо ви думаєте, що йому не подобається те, що він отримав зараз.Сон є частиною
процесу  загоєння,  про  нього  не  варто  хвилюватися,  і  це  ознака  того,  що  олія  є
заспокійливим, чого ви хочете.Чим сильніше і заспокійливіше, тим краще.З найкращими
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побажаннями, JB

«Привіт, Йіндріх!9 липня я говорив з вами про домашнього щура мого сина (1,5 років), у
якого була виступаюча пухлина, що росла позаду її правої передньої ноги (приблизно 1
дюйм в діаметрі).Я почала давати їй РСО 3 рази на день і через 1 тиждень пухлина була
ледь помітна.Через 2 тижні його не було!Я продовжував давати їй дозу 3 рази на день, і її
сестра також отримує підтримуючу дозу.Вони обоє дуже щасливі,  і  від імені  них і  моєї
родини я хотів  би висловити величезну подяку  Ріку  та  вам за надання найважливішої
інформації!Коноплі лікують рак!»

«Надсилаю вам оновлення про те, що у моєї собаки діагностовано рак кісток.1 червня
минуло  сім  місяців,  останній  рентген  показує,  що  поширення  на  легені  немає.Вони
знайшли непошкоджений розрив біля місця пухлини на нозі, вони не знають, що з цим
робити.Зазвичай цих собак, у яких є перерва, ви повинні відкласти їх.Вони прийшли до
висновку,  що  щомісячні  інфузії  препарату  під  назвою  Зомета  зберігають  його
неушкодженим,  тому  вони  продовжать  її  в  дослідженні,  тоді  як  вона  буде  отримувати
щомісячні вливання Зомети.Але раку немає, і вони не можуть підхопити пухлину, яка була
там 7 місяців тому.Просто думав, що ти хочеш знати.Цей агресивний рак зазвичай забирає
життя собаки протягом 4-6 місяців після встановлення діагнозу.Ось вона, 7 місяців, рак НЕ
поширився.Неушкоджений перелом, але все ще ходите, ніби нічого поганого». Лінда

«Після 9 тижнів рак шкіри у моєї собаки ПОВНІСТЮ зник!!Підтримуюча доза зараз до кінця
життя.Я  відчуваю,  що  тепер  йому  буде  не  тільки  комфортніше,  але  й  довше
життя.БЛАГОСЛОВЕННЯ RS & JB!!>;-)” Зелений

«Моя собака спершу добре впоралася з розміром шпилькової головки, а потім збільшила,
поки  не  взяла  1-2  шматочки  розміру  рису.Її  вага  80  фунтів.На  жаль,  олії,  яку  я  можу
отримати,  недостатньо  високий  відсоток  (82%),  тому,  хоча  вона  покращила  її  апетит,
допомогла їй від артриту, покращила її шерсть і шкіру, вона не допомогла її сопливому
носу, який, ймовірно, є раком носа.Якщо хтось тут перебуває в штаті Вашингтон і має 90+
% нафти, я з радістю пожертвую за це». Виживання

-- Спробуйте також нанести олію місцево на її ніс, і, можливо, спробуйте дістати трохи в ніс
за допомогою Q-tip або чогось подібного, якщо вона вас за це не кусає.Ви також можете
спробувати  поставити  масло  в  духовку,  розігріту  до  130°C,  приблизно  на  годину  і
спробувати  зробити  його  більш  концентрованим/сильним  таким  чином.Або  запасіться
терпінням і дайте маслі більше часу». JB

«Мій  собаці  залишилося  жити  3  тижні.Пухлини  масових  клітин  по  всьому  тілу  його
чистокровного  пітбуля...Через  3  тижні  пухлини  зменшуються  на  ISO/RSO.я  клянусь.Він
пописився  кілька  разів  і  вів  себе  п’яним,  але  я  знав,  що  це  на  краще.Він  досі  на
цьому.Навіть коли вони зникнуть, я все одно зроблю його своїм ліками.Люблю вас, Джей Бі
та Рік». Бокай

«Вже 4 тижні даю своєму 14-річному Піту олію від раку.Іноді вона трохи «смикається» і
п’яна, коли я даю їй занадто багато, але коли наслідки зникають, вона спить, як щеня.Вона
відмовилася приймати ветеринарні препарати, тому замість цього ми отримали олію.Ще
ранні дні, але я записую її прогрес.Їй знадобилося близько тижня, щоб звикнути до масла і
знову розвинувся апетит.Я заздрю, тому що на даному етапі ми можемо дозволити собі
тільки олію для неї.Люблю всі гарні історії!» Жанін

«Чи мали у вашої собаки побічні ефекти?Я також хочу, щоб моя собака була на ньому.Він
бігль». Марі

«Без побічних ефектів.Вона робила так, як це роблять собаки, коли жують траву чи щось
інше,  щоб полегшити  блювоту,  щоб  очиститися.Ніхто  (включаючи домашніх  тварин)  не
займається самолікуванням нічого, що дає негативні побічні ефекти.Ми просто не створені
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для того, щоб працювати таким чином». Тільман

«Врятував життя моєму собаці  від аутоімунного захворювання,  на яке перестали діяти
стероїди.Без побічних ефектів!» Джон

«Я на власні очі бачив, як собака приймає RSO...Перші кілька днів Рубі (12-річна собака)
все ще хворіла і  трохи тремтіла,  тривожні  симптоми,  якщо ви скептично ставитеся до
цього  питання,  але  я  можу  запевнити  вас,  що  через  1  місяць  лікування,  і  собака
підстрибує, повна життя біг по сходах, стрибаючи вгору на ліжку, і стільці, повні енергії,
весь час знову дуже грайливі.Раніше очі були сльозяться і мали сіре покриття, тепер вони
повністю повернулися в норму.У Рубі  був досить великий наріст  на внутрішній стороні
ноги, який був там роками, а тепер після вживання олії він ледь не відпав!!!Завдяки Ріку
Сімпсону xxx, благословіть це масло, воно дійсно працює, чому немає жодних відгуків, які
б стверджували, що це не так?» Бретт

«Сьогодні 3-й день лікування моєї собаки RSO (олія Ріка Сімпсона), яка є концентратом
канабісу для лікування багатьох серйозних захворювань.Їй 13 років і близько 7місяці тому
вона отримала щось, що викликало у неї надзвичайну сопливість, сильний слиз і кілька
днів вона була млявою.Подивився в Інтернеті,  сказав «кашель розплідника або собача
застуда»,  тому  я  прийняв  антибіотики  і  почав  її  курс.Зовсім  не  допомогло,  тому  ми
відвезли її до ветеринара.

Звичайно, вони хотіли зробити аналіз крові, рентген і слиз.Приблизно 500 у ветеринарних
рахунках, я відмовився, тому ми почали їй приймати широкий антибіотик, який також не
торкнувся його протягом місяця.Прийняв її назад і отримав ще два сильніших антибіотика,
вживав їх місяць релігійно.Також не чіпав!

Тоді ветеринар спробував фунгіцидний препарат...ДО ЇЇ ХВОРОТИ НЕ ТОРКНУЛА!!Важко
визначити, що виправдано витрачати на 13-річного собаку...Тому я припинив приймати всі
ліки приблизно місяць тому, щоб її організм відновився, і почав її приймати RSO всього 3
дні тому, загалом 6 доз, і вона абсолютно нова собака!

Ні  соплів,  ні  кашлю,  вона  їсть,  і  загалом ми побачили ЧУТНЕ поліпшення.Неймовірно
насправді.З  особистого  досвіду  я  можу  підтвердити,  що  це  якийсь  дивовижний
сюрреалістичний препарат.Дякую вам від усього серця!» Виживання

«Мій боксер шукає мене, щоб покурити.Її спіймали, як вона стоїть над нашим пахощами,
намагаючись також вловити кайф...вона вчиться, що не кожен дим дружній.Сподіваюся,
що ваш песик незабаром відчує олію!» серпень

«У мене 13-річна золотиста ньюфі (50% золотистий ретривер,  50% новий Фандленд),  і
вона так сильно плакала, тому що її стегна дуже боліли, тому що у неї, очевидно, був
артрит (стара собака + дерев’яна підлога) і моя Батько і брат відмовилися відвезти її до
ветеринарів,  тому я замість цього купив своїй собаці  сумку за 40 доларів,  і  коли вона
почала відчувати біль, я трохи підкурювала її, і вона поводилася як щеня.Не скиглить, не
скиглить, у неї не було проблем ходити чи робити щось, і вона спала б спокійно.

У  цей  час  у  неї  також  була  пухлина.Нарешті  я  переконав  свого  батька  відвезти  її  до
ветеринарів (я сказав,  що якщо її  потрібно буде висадити,  тоді ми будемо, але я хочу
отримати думку VETS,  перш ніж ми призначимо зустріч),  ми приїжджаємо туди,  і  вона
оглядає мого собаку.Наприкінці зустрічі вона сказала, що вона найздоровіша собака, яку
вона коли-небудь бачила у своєму віці!

У неї НЕВЕЛИКИЙ артрит і вона сказала, що поняття не має, як це було не набагато гірше,
а її пухлина була розміром з бейсбольний м’яч?Так, тепер він був розміром з гумку!Вона
сказала, що ліки від артриту, які їй призначали, повинні допомогти зберегти її вміст, це
було 150 доларів за 30-денний рецепт, і це дало лайно.Я навіть перестав її підкурювати,
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щоб перевірити, чи варті ліки.Ні.Вона боролася, щоб взяти їх, зробила запор, і вона весь
час боліла!

З бур’яном вона приходила прямо до мене, сиділа там і знала, що вона отримує, і любила
це!Допоміг її зникненню пухлини, переконався, що її артрит майже нічого не означає, до
такої міри, що мені ледве доведеться коли-небудь закурювати її, тому що це не турбує її
майже вдвічі  менше,  ніж  раніше,  коли я  її  викурював.Марихуана — диво-рослина,  яка
зробила життя моїх собак довшим і здоровішим!Я зроблю все для своєї дівчинки!Вона моя
гордість і радість!» Бетанія

«Мій собака — 13-річна бельгійська вівчарка.Кілька років тому на боці з’явилася невелика
шишка.Кілька місяців тому він раптом почав зростати з загрозливою швидкістю.На жаль, у
нього виявили рак...і не тільки одну грудку.При огляді у нього було багато.У нього були й
інші  проблеми...В  основному  артрит  і  дисфазія  кульшового  суглоба.Хірургія  не  була
варіантом, оскільки було сумнівно, що він виживе після наркозу.Я не міг дивитися, як він
страждає...  він  ледве  ходив  і  перестав  їсти.Я  вирішив  дати  йому  масло  канабісу  як
останню спробу допомогти йому.Ми з моїм партнером Петом дали йому невелику кількість
(приблизно з рисове зерно) на печиво.Це справді вплинуло на нього...він був нестійкий на
ногах і спав годинами.

Ми змінили дозування протягом наступних кількох днів і помітили, що його апетит одразу
покращився.Він  також  почав  пересуватися  набагато  легше,  і  його  ставлення  стало
набагато яскравішим.Протягом днів ми повільно збільшували його дозу.Минуло 3 тижні, а я
майже не впізнаю його,  як того самого собаку.Він щасливий!Виляє хвостом, грайливий,
їсть, а найкраще - пухлина вдвічі менша, ніж була до того, як ми почали використовувати
масло!!!!Я продовжу його лікування (нам пощастило,  що ми можемо постачати власне
масло) і триматиму вас в курсі.Я очікую, що ці пухлини повністю зникнуть!!!!!!!! Джозі

«Я почала свого маленького померанського шпица на олії, тому що у нього розбита трахея
і вроджена серцева недостатність.З літа він не приймав звичайних ліків і вперше з літа не
кашляв ледь-ледь (постійно кашляв і мучився навіть від ліків, які дав лікар).У нього більше
енергії, і він почувається краще, ніж під час прийому ліків». Карен

«У мого собаки також є грудочки, і я дав йому олії, але я думаю, що він був дуже хитким
сонним, виглядав так, ніби він п’яний, він ротвейлер, 135 фунтів, тому я повинен змінити
кількість, яку я йому даю .Але я вірю, що це йому допоможе». Петро

QПривіт. Просто цікаво, чи підійде місцевий RSO для жаби, якій щойно зламали одну із
задніх лап, а тепер вона щойно ампутована?Можливо, невеликий мазок на відкритій кістці
допоможе цьому маленькому хлопцеві?Чи, можливо, занадто сильний для такої маленької
істоти?Спасибі та благослови Бог за отримання повідомлення!

А.Хоча я повинен визнати, що я ніколи не лікував жабу олією, як я дивлюся на неї, чим
більше олії і чим швидше, тим краще.Я б також поклав трохи в її їжу.Найгірший варіант —
бідна жаба потрапить камінням.Велика справа.З найкращими побажаннями, JB

«У мене був друг, у якого собака була на глаукому, і він провів «експеримент», він дав
своїй  собаці  каннабіс  на  тиждень  і  перевірив  її  очний тиск...ветеринар  сказав,  що він
ніколи  не  бачив  зниження  тиску  так  швидко...то  він  не  зробив.  Я  не  давав  їй  нічого
протягом тижня і  взяв її  до ветеринара,  ніж запитав,  що він робить,  тому що тиск був
настільки високим, що насправді пошкодив її зір...коли він відповів ветеринару щодо свого
«експерименту», його ветеринар заохочував його продовжувати лікування каннабісом!!!!!»
Гаррет

«Я багато разів давав канабіс своїй старій собаці.Це надзвичайно допомогло з болем і
полегшило її  останні  дні.У той день,  коли я поклав її  на посадку,  я дав їй стейк,  який
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дозволив  їй  поніжитися  на  сонці  з  парою  ласощів  для  собак  із  канабісом.Вона
насолоджувалася  останнім  разом  зі  мною,  і  коли  настав  час,  вона  була  спокійна».
Саманта

«Мої тварини і я боролися з якимсь невідомим жуком, жахливими виразками, канабісом на
допомогу.Хоча  мої  домашні  тварини  забиті  камінням,  як  кам’яна  статуя,  вони  стають
кращими, як і я.Що б це не було жахливо, ветеринари чи лікарі не змогли це зрозуміти». --
Краще бути побитим камінням, як кам'яною статуєю, ніж холодним і мертвим.Це все, що я
знаю, ДжоАнн.лол, JB

«Я ніколи не приділяв особливої  уваги оліям.Тоді я спробувала настоянку ... Свята біса
молібка ...Я даю це своїй собаці, їй приблизно 12, і це дійсно допомагає їй, вона їсть, грає,
і  вона схожа на стару.Спробувала глюкозамін,  але це навіть  не торкається  її  болю...Я
ніколи не думав про те, щоб віддати його своїй собаці, поки я не побачив, що інші тут
зробили це ...  але так,  олія  страшенно хороша ...  дякую всім,  якби моя собака могла
подякувати вам, я впевнена, що вона б ... мир ... .” Кері

«Я вилікував нашого тхора від інсуліноми, створеної раком підшлункової залози.Візьміть
на це, виглядає, ваша "пухна сім'я" потребує вас.Ось Квітка під час її лікування, вона тут
трішки натяка і готова до спокійного сну...!» Конопляний

«Одна з двох моїх собак більше не страждає на епілепсію через олію канабісу». Чарльз

«У мене є ротвейлер, і на Різдво мені сказали, що у нього рак шлунка, і нічого не буловони
могли зробити, і йому залишилося жити максимум 2 місяці.Тож я спробував його на олії,
яку зробив сам.Просканував його 2 тижні тому.Рак зник». Ян

«Я віддаю його своїй 13-річній лабораторії.Потім він ганяється за м’ячем, наче йому було
два». Стефані

«Вилікував меланому свого пітбуля». Брендон

«Щойно забрала свого ротвейлера у ветеринара після її другої операції, щоб «вилікувати
решту раку, яку ми не змогли отримати з першого разу». Я даю їй РСО вже місяць, а також
натираю  бальзамом  з  канабісу  місце  надрізу.Вгадай  що?Хірург  побачив  «РАКУ  НЕ
ВИДИМО».Доведеться дочекатися лабораторних результатів, щоб переконатися, але я б
сказав, що у мене є своє 100-фунтове чудо». Джоні

«У  кота  мого  двоюрідного  брата  була  котяча  форма  хвороби  Паркінсона.Єдине,  що
заспокоювало його, зупиняло спазми і, безперечно, продовжило та покращило його життя,
був Від.Далеко від того, щоб бути причиною його смерті чи бути токсичним для нього!До
речі,  моя  двоюрідна  сестра  використовувала  його  в  той  час,  щоб  контролювати  свою
епілепсію!Ефективні ліки як для людей, так і для тварин!» Enñio

«Почніть з дуже невеликої кількості сиру чи м’яса, на чому вони їдять!Мій рулет важить
100 фунтів, і  половини рисового зерна достатньо!Ціле зерно розміру рису змушує його
сидіти слинкою протягом 4-6 годин». Грег

«Моя собака з’їла космічних тортів на місяць без жодних негативних наслідків, окрім дуже
довгого сну». Нед

"Такий справжній.Одна з наших улюблених чотириногих членів сім’ї мала пухлину шкіри
протягом  добрих  п’яти  років  трохи  нижче  ліктя.Який  з  кожним  роком  зростав.Коли  їй
виповнилося 11 р.  У старості  у неї  почали проявлятися ознаки диплації  стегна.Замість
того,  щоб накачувати її  знеболюючими препаратами,  які  можуть зіпсувати її  печінку  та
нирки.Ми почали посипати її бруньки в їжу або як частування.Їй сподобався аромат злегка
підсмажених квітів.Тоді вона почала бути більш активною.Після кількох років релігійного
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лікування її відновленим канабісом, її пухлина на лікті почала зменшуватися до просто
пухкої  шкіри.Вона  прожила  14  років.Вона  ніколи  не  переставала  дивитися  на  нас
закоханими очима.Поки вона вже не могла бути собакою, яка вміє бігати і стрибати.Тому
ми прийняли найважче рішення  припинити  її  страждання через  доброго  та  люблячого
сімейного ветеринара, з яким ми працювали більше десяти років.За кілька днів до Різдва
ветеринар і його дружина прийшли до нас додому, повертаючись додому, щоб допомогти
нам  з  її  переїздом.*сльози*  Загалом,  конопля  -  це  ліки  від  багатьох  страждань.Вона
постаріла  до глибокої  старості  завдяки  нашій  любові  та  нашій  любові  до справжнього
таїнства.... КАНОНАБИС.

«Так, я знаю це, мій собака помер наприкінці квітня, і останнє, що ми робили разом, я
курив з ним травку, і він нарешті позбувся болю.Він пішов спати спокійно». Морганна

"Добре знати.Ви думаєте, що це спрацює і для людських домашніх тварин, на хребті?»
Бренда

«У вас є домашня тварина?» Колін

«Де я можу взяти одну з цих людських тварин?Вони звучать інтригуюче.Я хочу навчити
свого  займатися  садівництвом.Чи  вони  достатньо  розумні,  щоб  це  зробити,  як  ви
вважаєте?» Саша

«Так,  це  також  діє  на  людських  домашніх  тварин.Дякую  за  це  –  це  змусило  мене
сміятися». JB

«Я використовував бруньки горщика (невеликі кількості) на своїй кролиці з наростом над
одним оком.Зріст зник, і вона зберегла зір.Всього місяць лікування і з нею все зрозуміло.
(під наглядом ветеринара).Тепер у мене є великий датчанин, у якого проблеми з мозком і
судоми.Я курю через свій вовчак (без сценаріїв доктора, тільки марихуана і доктор знає), а
великий дог спить на дивані поруч зі мною.З її ліками від судом і тим, що вона перебуває в
моєму домі (я усиновила її 6 тижнів тому) поруч зі мною, коли я це роблю, у неї не було
припадків протягом 5 1/2 тижнів, і вона набирає вагу, ходить краще і просто легше .Я також
додав кокосову олію, 2 столові ложки щодня, до її рутини, і вона демонструє винятковий
прогрес у своїй рухливості та хворобі». Місті

«У моєї 9-річної боксерки була пухлина на спині розміром із «стрілецьку» мармур… не
таку велику, як м’яч для пінг-понгу.Я почав її приймати в усному RSO 3 рази на день.Вона
добре  перенесла  дозу,  і  пухлина  зрештою  вийшла  зі  шкіри,  залишивши  в  основному
дірку.Тривала схема прийому RSO та антибіотиків до повного припинення.Вона як нова,
без жодної пухлини та без побічних ефектів.Однак мій доберман погано переносить RSO і
повинен приймати значно менші дози.Але він також отримав зцілення від цього». Карен

«Колись я лікував свого старого пса, пускаючи йому дим у вухо.Йому це сподобалося, і він
поводився як цуценя, а не як 21-річний собака (людських років) із хворими стегнами та
артритом». Джина

«Конопляна  олія  врятувала  мою  німецьку  вівчарку,  коли  їй  поставили  діагноз  рак
селезінки, зараз їй 9 років, вона перебуває в стадії ремісії і почувається добре». Павло

«У мого 6-річного чоловіка розвинувся важкий артрит.Знадобилося 3 тижні, щоб його знову
запустити.Я даю своїм 3 собакам профілактичну дозу двічі на тиждень...Я ніколи не маю
ветеринарних рахунків...Я бачу їх на піку кожного дня...На мою думку, масло канабісу є
необхідною частиною нашого раціону...Я в захваті від цієї рослини...весь час...» Спаркі
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Висновок 

«Йіндріх Байєр: ВИ НЕ МОЖЕТЕ Раціонально керувати економікою без коноплі.

Рік Сімпсон: Саме так!

JB:Це просто неможливо зробити.

Простий приклад...  Якщо ми зупинимося на медицині.Чехія  витрачає близько мільярда
доларів лише на діабетиків.Їх 800 тисяч!

[Тепер JB, звертаючись до JAKA—музиканта, активіста канабісу, DIABETIC—який сидить
зліва від Ріка та нього…]

Ви самі знаєте, як олія діє при діабеті.ЯКЩО ВИ МОЖЛИ ЇСТИ 4 ГРАМИ НА ДЕНЬ, ВАМ
ІНСУЛІН НЕ ПОТРІБНИМ ВЗАГАЛЬНО.

І  щороку  ми  витрачаємо  мільярд  доларів...а  гроші  залишають  Чехію  і  кудись  йдуть...І
ніколи не повернеться!

[Недовірливо посміхається...]

І  це  тільки  цукровий  діабет!Потім  додайте  палива,  як  сказав  Рік...  Добре  [я  даю
вам...можливо...],  не  всі  машини,  не  все… Але  якби  50%… Якби [тільки]  всі  трактори
працювали на цьому [КОНОПАЛЬНОМ ПАливі]… Чому б ні???

Потім, логічно, ціни на їжу падають...Бо коли не треба платити 1, 2, 3 євро за літр бензину,
щоб  заправити  вантажівку/трактор...  Тоді,  логічно,  їжа  може  бути  дешевшою.
А грошей у людей немає...

Держава повинна подбати про те, щоб люди їли і виживали.Не те щоб вони вимирали...

РS:І не тільки це, а й фермери мають право вирощувати цю культуру, щоб підтримувати
своє  існування.Протягом  усієї  історії  було  відомо,  що  цю  рослину  використовували  як
чудовий корм для худоби, після того як з насіння витягають олію конопляного насіння, ці
макухи згодовують тваринам.Це один з найкращих кормів для тварин на планеті!Таким
чином,  це  не  тільки  забезпечить  їм  ліки  для  лікування  своєї  худоби,  але  й  дасть  їм
джерело їжі для своєї худоби.

І  це  так,  як  сказав  Йіндріх...Щоб  будь-яка  країна  намагалася  вести  економіку  без
використання  коноплі...  Або  будь-який  фермер  дійсно  намагався  практикувати  цю
професію і не мав дозволити вирощувати коноплю,було б лише марною вправою!Фермери
мають право вирощувати цю рослину.І кожен повинен мати однакове право задовольняти
власні потреби.Ми всі повинні мати цю свободу...

JB:Ви б воліли їсти м’ясо тварин, яких годували нездоровою їжею та вводили антибіотики,
чи  краще  б  їли  м’ясо  тварин,  яких  годували  коноплями  і  не  потребували  б  жодних
антибіотиків?

Чи хотіли б ви їсти курку, яку годують насінням конопель і яка є здоровою — не страждає
від усіх цих поганих умов — чи краще їсти промисловий продукт?Ви б краще їли коропа
або [тобто] рибу, яка буде багата на Омега-3, 6, 9, тому що харчується насінням конопель,
чи краще їсте рибу, яка харчується подрібненим листям або мертвими тваринами?Це так
просто… ЕКОНОМІКА… Ви занадто багато платите, а гроші йдуть з країни.Ви хочете гроші
тут.І  ЩО  НАЙКРАЩЕ  -  КОЛИ  НЕ  ТРЕБА  ТРАТИТИ  ГРОШІ...[тоді]  ВАМ  НЕ  ПОТРІБНО
ЗАРОБЛЯТИ ГРОШІ...» (зМаніфест канабісудокументальний фільм,доступний на Youtube)

«Дозвольте  мені  підсумувати  більшість  того,  що  відбувається  навколо  Rick  Simpson
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Oil.Інструкції говорять людям A, B, C і D.Люди читають їх і запитують - якщо я не зроблю А,
чи будуть В, В і D ще працювати?Якщо я не зроблю B, чи працюватимуть A, C і D?Якщо я
не зроблю C, чи працюватимуть A, B і D?Що якщо я не зроблю D, чи працюватимуть A, B і
C?А що, якщо я зроблю A, B, C і D по-різному, чи це все одно буде створювати справжню
річ?

Загальна відповідь: ні, не буде.Якщо ви хочете створити RSO, дотримуйтесь інструкційв
Ліку від раку: Протокол Ріка Сімпсонаелектронна книга на лист.Якщо ви хочете створити
щось  інше,  дотримуйтесь  інших  інструкцій.Але,  будь  ласка,  не  притягуйте  нас  до
відповідальності,  якщо  ви  виробляєте  інший  тип  масла,  а  лікування  не  вдається  і
закінчується непотрібною смертю пацієнта.

Якщо ви робите A, B, C і D, масло буде працювати якнайкраще, тому є інструкції.Якщо ви
цього не зробите, це може не спрацювати.Це ж так просто, чи не так?Що б ви особисто
хотіли отримати, якби вам знадобилися ліки?Щось, що довело, що так добре працює, або
щось інше, що має невідомі медичні якості, просто для того, щоб той, хто створив масло,
міг довести чи спростувати його гіпотезу чи «метод»?» JB
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